

## အေးစေ မြစေ မေတ္တာရေ

- ✿ နှစ်ရွာတစ်ရွာ၊ ဆက်ဆံရာ၊ မေတ္တာလိုရင်းသုံး
- ✿ မိတ်ဆွေချင်းသာ၊ ပေါင်းသင်းရာ၊ မေတ္တာအမြတ်ဆုံး
- ✿ အေးစေမြစေ၊ မေတ္တာရေ သုံးလေ ရပ်ရွာသုံး
- ✿ မေတ္တာစိတ်ဓာတ်၊ လွန်မြင့်မြတ်၊ လူနတ်အချစ်ဆုံး
- ✿ မေတ္တာရနံ့၊ ကြိုင်လှိုင်နံ့၊ သင်းပျံ့နယ်မဆုံး
- ✿ မေတ္တာပန်းခိုင်၊ ကိုယ်စီကိုင်း၊ ဖက်ပြိုင်သူတို့ရှုံး
- ✿ တစ်ဦးမေတ္တာ၊ တစ်ဦးမှာ၊ ရှည်ကြာရုံမမှန်း
- ✿ တရားပျောက်ကွယ်၊ မေတ္တာပြယ်၊ ကြီးငယ်အများမှန်း
- ✿ မေတ္တာနတ်ပန်း၊ ပန်ဆင်မြန်း၊ ရွှင်လန်းစိတ်နှလုံး။

စံကင်းဆရာတော်

# နေပြည်တော် သတ္တသတ္တာဟ မဟာဗောဓိစေတီတော် ပရိဝုဏ်တွင်ထားရှိသည့် သန္တိသဒ္ဓမဟာယဏုငြိမ်းချမ်းရေးခေါင်းလောင်းတော် ရေစက်ချအောင်ပွဲ ကျင်းပ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်ဇနီး ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်

နေပြည်တော် မတ် ၂၀  
ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာ  
နိုင်ငံတော်ကြီး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး၊  
ကမ္ဘာ့ငြိမ်းချမ်းရေးကို ရည်ရွယ်၍  
လှူဒါန်းသည့် သန္တိသဒ္ဓမဟာယဏု  
ငြိမ်းချမ်းရေး ခေါင်းလောင်းတော်  
ရေစက်ချအောင်ပွဲ မင်္ဂလာအခမ်း  
အနားကို နေပြည်တော် ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊  
နယ်ရှိ သတ္တသတ္တာဟ မဟာဗောဓိ  
စေတီတော် ပရိဝုဏ်တွင် ယနေ့  
နံနက် ၇ နာရီက ကျင်းပသည်။  
ရှေးဦးစွာ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး  
ဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး  
မင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး  
ဒေါ်ကြူကြူလှတို့က မဟာဗောဓိ  
ရုပ်ရှင်တော်မြတ်ကြီးအား မြသပိတ်  
ဆွမ်းတော်၊ သစ်သီး၊ ပန်းမန်နှင့်  
သောက်တော်ရေချမ်းတို့ကို ကပ်လှူ  
ပူဇော်သည်။  
ထို့နောက် သန္တိသဒ္ဓမဟာယဏု  
ငြိမ်းချမ်းရေး ခေါင်းလောင်းတော်  
ရေစက်ချ မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနား  
ကိုကျင်းပရာ နေပြည်တော်  
ပျဉ်းမနားမြို့ မဟာဝိသုတာရာမ  
ဈေးကုန်းကျောင်းတိုက် ပဓာန  
နာယက နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ  
ဆရာတော် အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု  
ဘဒ္ဒန္တကဝိသာရ အမှူးပြုသော  
သံဃာတော်များ ကြွရောက်တော်  
မူကြပြီး တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး  
ဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး  
မင်းအောင်လှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ  
စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှတို့က ဆရာတော်ကြီးထံ သန္တိသဒ္ဓမဟာယဏုငြိမ်းချမ်းရေးခေါင်းလောင်းတော်နှင့် လှူဖွယ် ပစ္စည်းများအား ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (မြဝတီ)

အကောင်းဆုံး  
ထွန်းသစ်စနိုင်ငံ

စာမျက်နှာ - ၂

ကုလသမဂ္ဂလုံခြုံရေးကောင်စီဆုံးဖြတ်ချက်များ  
မြောက်ကိုရီးယားလိုက်နာရန် ဘန်ကီမွန်းတိုက်တွန်း

စာမျက်နှာ - ၄

ကျေးလက်နေပြည်သူများ နွေရာသီတွင်  
သောက်သုံးရေအခက်အခဲမရှိစေရန်  
စက်ရေတွင်းတူးဖော်ဆောင်ရွက်

စာမျက်နှာ - ၁၆

## Oramin-G

အာဆင့်မြင့်လျင်ဆင်းအားပေး

အော်ရာမင်-ဂျီ

အဆင့်မြင့်လျင်ဆင်းအားပေး

Manufactured by DAEWON PHARM. CO., LTD. (Seoul Korea) | MARKETER BY: AA MEDICAL PRODUCTS LTD. TEL: (01) 24958, 2-3 391644-50



ကြေးမုံ စာတန်း ရှုထောင့် ၂၁-၃-၂၀၁၆၊ တနင်္လာနေ့

အကောင်းဆုံးထွန်းသစ်စီရင်

“အခွင့်အလမ်းအသစ်တွေနဲ့ စိန်ခေါ်မှုအသစ်တွေအတွက် အဆင်သင့်ဖြစ်နေကြဖို့” စစ်ကိုင်းမြို့ ရွာသစ်ကြီး ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသား လူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ်မှ ဆရာ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား တွေ့ဆုံစဉ် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က အနာဂတ် အတွက်အသိပေးပြောကြားခဲ့သည်။

ဖြင့် ပြောကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မျက်မှောက်ကာလ မိုဘိုင်းဖုန်းယဉ်ကျေးမှု ပေါ်ပေါက်လာချိန်တွင် လူငယ်လူရွယ်များနှင့် ကမ္ဘာကြီးကြားရွာကြီးသဖွယ်ဖြစ် လာသည်။ တစ်နေရာနှင့်တစ်နေရာ တိုးလျှိုပေါက် ဆက်သွယ်ဆက်ဆံနိုင်ကြပြီ ဖြစ်သည်။

တွင် မျှော်လင့်စရာအကောင်းဆုံးအဖြစ် ကြိုးပမ်းတည်ဆောက်ပေးနိုင်ခဲ့သည် ကို တွေ့ရသည်။ ထိုကဲ့သို့ အခြေအနေကောင်းများကို တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့သော ကြောင့် နိုင်ငံတကာအသိုင်းအဝိုင်းက မြန်မာနိုင်ငံအား လာမည့်ဆယ်နှစ်တာ ကာလအတွင်း အကောင်းဆုံးထွန်းသစ်စီရင်တစ်နိုင်ငံအဖြစ် စောင့်ကြည့် နေကြပြီဖြစ်သည်။



ပူပြင်းသည့်ရာသီအချိန်ဖြစ်သော်လည်း ပုဂံ၊ ညောင်ဦးမြို့သို့ ဘုရားဖူးဧည့်သည် အများအပြားလာရောက်ဖူးမြော်

ညောင်ဦး မတ် ၂၀ ယခုအချိန် ရာသီဥတုပူပြင်းသည့်ကာလဖြစ်သော် လည်း ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များစွာ ပေါ်ကြွယ်ဝသည့် ပုဂံ၊ညောင်ဦး ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုနယ်မြေသို့ ပြည်တွင်း ပြည်ပဘုရားဖူးဧည့်သည် အများအပြား လာရောက် ဖူးမြော်နေကြ၍ တန်ခိုးကြီးဘုရားများနှင့် နေရာအနှံ့ အပြားမှ ဘုရားစေတီ၊ ပုထိုးများတွင် ဘုရားဖူးဧည့်သည် များဖြင့် အထူးပင်စည်ကားနေသည်ကို တွေ့မြင် ရသည်။

ပုဂံ၊ညောင်ဦးမြို့မှာရှိတဲ့ တန်ခိုးကြီးဘုရားတွေနဲ့ နေရာ အနှံ့မှာရှိတဲ့ ဘုရားစေတီ၊ ပုထိုးတွေမှာ နေဝင်မိုးချုပ်အထိ ဘုရားဖူးဧည့်သည်တွေနဲ့ စည်ကားနေပါတယ်”ဟု ဒေသခံ တစ်ဦးက ပြောသည်။

သီပေါ မတ် ၂၀ သီပေါမြို့နယ် သမိုင်းဝင်ဘော်ကြို ဘုရားပွဲတော်တွင် လားရှိုးမြို့ အခြေစိုက် Healthy Happy shop မှ ကျန်းမာရေးပညာရှင်များသည် ရဟန်းရှင်လူ၊ ပြည်သူများအား အခမဲ့ ကျန်းမာရေး စမ်းသပ်ကုသပေးခြင်း ကို မတ် ၁၇ ရက်မှစ၍ မတ် ၂၃ ရက် (တပေါင်းလပြည့်နေ့)အထိ ဘော်ကြိုကျောင်း တိုက်ဝင်းအတွင်း၌ ဆေးခန်းဖွင့်လှစ်၍ ဆောင်ရွက်ပေး လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဘော်ကြိုဘုရားပွဲတော်တွင် အခမဲ့ကျန်းမာရေးစမ်းသပ်ကုသပေး



မိဂျပန်စက်ကိရိယာများဖြင့် စမ်းသပ် အထိ ဆက်လက်ကုသပေးမည်ဖြစ် ကုသပေးပြီး မတ် ၂၃ ရက် ညပိုင်း ကြောင်း သိရသည်။(သီပေါကိုလတ်)

မန္တလေး၌ ကျင်းပမည့် Job Fair 2016 တွင် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများစွာပါဝင်မည်

မန္တလေး မတ် ၂၀ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း များ စွာပါဝင်မည့် Job Fair 2016 အလုပ် အကိုင် အခွင့်အလမ်းများပြပွဲကို Mandalay Consultant Group (MCG)မှ တတိယအကြိမ်မြောက် အဖြစ် ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

ဘီလပ်မြေ) Call Center ကုမ္ပဏီတို့ တွင် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ များစွာရှိပါသည်။ တစ်နေ့တည်းသာကျင်းပ မည့် JOB FAIR-MCG 2016 တွင် အလုပ်အကိုင်မရရှိခဲ့သော လျှောက် လွှာရှင်များကို MCG (Mandalay Consultant Group) မှ အလုပ် ရရှိသည်အထိ ဝန်ဆောင်ခအခမဲ့ဖြင့် ဆက်လက်၍ အလုပ်ရှာဖွေပေးမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။



Advertisement for 'ကြေးမုံ' magazine, listing subscription rates and contact information for various regions.







# အမေရိကန်သမ္မတ အိုဘားမား ကျူးဘားခရီးစဉ် စတင်ပြီ

ဟာဟားနား မတ် ၂၀

အမေရိကန်သမ္မတ အိုဘားမားသည် ကျူးဘားနိုင်ငံသို့ မတ် ၂၀ ရက်တွင် ရောက်ရှိလာမည်ဖြစ်သည်။ ကျူးဘားကျွန်းနိုင်ငံသို့ အမေရိကန်သမ္မတတစ်ဦး အလည်အပတ်လာရောက်ခြင်းမှာ နှစ်ပေါင်း ၉၀ ခန့်အတွင်း ပထမဆုံးအကြိမ်ဖြစ်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အမေရိကန်နှင့် ကျူးဘားနိုင်ငံအကြား သံတမန်ရေးဆက်ဆံမှု ပြန်လည်ထူထောင်ကြောင်း ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ပြီး နောက် ၁၅ လ အကြာတွင် သမ္မတအိုဘားမား၏ ကျူးဘားခရီးစဉ် ပေါ်ပေါက်လာခြင်းဖြစ်သည်။

လွန်ခဲ့သည့်နှစ်အတွင်း အမေရိကန်နှင့် ကျူးဘားနိုင်ငံတို့ သံရုံးများကို ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ကြသည်။ ၎င်းအပြင် နှစ်နိုင်ငံအကြား တိုက်ရိုက်လေကြောင်းခရီးစဉ်များ ပျံသန်းရေးအပါအဝင် သဘောတူညီချက်အများအပြားကို ရရှိခဲ့ကြသည်။

သမ္မတအိုဘားမားသည် ကျူးဘားနိုင်ငံ၌ နှစ်ရက်ခွဲကြာနေထိုင်မည်ဖြစ်သည်။ သမ္မတ အိုဘားမားသည် ကျူးဘားသမ္မတ ရာအူးလ် ကက်စထရိုနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမည်ဖြစ်ပြီး ကက်စထရို တည်ခင်းမည့် နိုင်ငံတော် ညစာစားပွဲသို့ တက်ရောက်မည်ဖြစ်သည်။ သမ္မတအိုဘားမားသည် ကျူးဘားနိုင်ငံ၌ ရှိနေစဉ် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များနှင့်လည်း တွေ့ဆုံမည်ဖြစ်သည်။

သမ္မတ အိုဘားမားသည် မတ် ၂၂ ရက်တွင် သမိုင်းဝင် မိန့်ခွန်းတစ်ရပ်အဖြစ် ကျူးဘားပြည်သူတို့အား တိုက်ရိုက်မိန့်ခွန်းပြောကြားရန်လည်း စီစဉ်ထားသည်။ သမ္မတ အိုဘားမားသည် မြို့တော် ဟာဟားနားရှိ နာမည်ကျော် သမိုင်းဝင် နေရာဌာနများသို့လည်း သွားရောက် ကြည့်ရှုလေ့လာမည်ဖြစ်သည်။

ကျူးဘားနိုင်ငံသို့ သမ္မတ အိုဘားမား အလည်အပတ်သွားရောက်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကျူးဘားနွယ်ဖွား အမေရိကန်နိုင်ငံသား ဒီမိုကရက်များနှင့် ရိပ်တဘလီကန်အမတ်တို့က ကန့်ကွက်ခဲ့ကြသည်။



အိုဘားမားနှင့် ကျူးဘားသမ္မတ ရာအူးလ် ကက်စထရိုတို့၏ ပိုစတာနှင့်အတူ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည်များ အမှတ်တရ ဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။

## တရုတ်ကုန်တင်ကားတစ်စီး ပေါက်ကွဲမှုကြောင့် လူငါးဦး သေဆုံး

ပေကျင်း မတ် ၂၀

တရုတ်နိုင်ငံ ဟူနန်ပြည်နယ်ရှိ အဝေးပြေးလမ်းမတစ်ခုတွင် ကုန်တင်ကားတစ်စီး ပေါက်ကွဲမှုကြောင့် အနည်းဆုံး လူငါးဦးသေဆုံးပြီး ၂၀ ခန့် ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။

မီးလောင်လွယ်သည့် ကုန်ပစ္စည်းများ တင်ဆောင်လာသည့် ယူဆာရသည့် ကုန်တင်ကားတစ်စီး မတ် ၁၉ ရက်ညတွင် ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်ဟု တရုတ်နိုင်ငံပိုင် ဆင်ဟွာသတင်းဌာနက ပြောကြားသည်။ ယင်းပေါက်ကွဲမှုအတွင်း ယာဉ်ခုနှစ်စီး မီးကူးစက်လောင်ကျွမ်းသွားခဲ့သည်။

ဗီဒီယိုပြကွက်များတွင် ပေါက်ကွဲသည့်နေရာတွင် ယာဉ်အပိုင်းအစများ မီးလောင်နေသည်ကို တွေ့ရှိရပြီး လမ်းမပေါ်တွင် အပျက်အစီးအပိုင်းအစများကို လည်း တွေ့ရသည်။ ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားသည့်နေရာတွင် စင်တီမီတာ ၆၀ ခန့် နက်သည့် တွင်းကြီးတစ်ခုတွေ့ရသည်ဟု ဒေသခံသတင်းဗီဒီယိုများက ဖော်ပြကြသည်။ တာဝန်ရှိသူများက ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားရသည့် အကြောင်းရင်းကို စုံစမ်းစစ်ဆေးလျက်ရှိသည်။

**အင်န်အိတ်ချီကော။**



## နယူးယောက်မြို့တွင် ဒေါ်နယ်ထရမ်ကို ကန့်ကွက်ဆန္ဒပြမှုများဖြစ်ပေါ်

နယူးယောက် မတ် ၂၀

အမေရိကန်သမ္မတရွေးကောက်ပွဲတွင် ရီပတ်ဘလီကန်သမ္မတလောင်းဖြစ်ရန် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နေသူ ဒေါ်နယ်ထရမ်ကို ၎င်း၏ဇာတိ နယူးယောက်မြို့တွင် မလိုလားသူများက ကန့်ကွက်ဆန္ဒပြခဲ့ကြသည်။ ယင်းဆန္ဒပြကန့်ကွက်မှုကို လူမှုအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုက စီစဉ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဆန္ဒပြသူ လူ ၂၀၀၀ ခန့်က မတ် ၁၉ ရက်တွင် ဒေါ်နယ်ထရမ်ဟု အမည်ပေးထားသည့် ဟိုတယ်တစ်ခုရှေ့တွင် စုဝေး၍ ဆန္ဒပြခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ဆန္ဒပြသူများက ဒေါ်နယ်ထရမ်ကို ဆန့်ကျင်ရှုတ်ချသည့် ဆိုင်းဘုတ်များကိုဆောင်ကာ “ဒေါ်နယ်ထရမ် ထွက်သွား” ဟု အော်ဟစ်ကြွေးကျော်ခဲ့ကြသည်။ ယင်းနောက်ဆန္ဒပြသူများသည် ဒေါ်နယ်ထရမ်၏ နေအိမ်နှင့် ရုံးခန်းတည်ရှိသည့် ထရမ်တာဝါသို့ ချီတက်ခဲ့ကြသည်။

ပြည်ပနိုင်ငံများစွာမှ အခြေချနေထိုင်သူအများအပြားရှိသည့် နယူးယောက်မြို့တွင် ဒေါ်နယ်ထရမ်ကိုယ်စားပြုနိုင်မည်မဟုတ်ကြောင်းနှင့် ထရမ်သည် မလိုမုန်းထားဘက်လိုက်ခြင်းနှင့် ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း၏ သင်္ကေတဖြစ်ပြီး မိမိအနေဖြင့် ထရမ်ကို ဆန့်ကျင်ကန့်ကွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်သူ အစွဲလားဘာသာဝင်အမျိုးသမီးတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

ရီပတ်ဘလီကန်သမ္မတလောင်းရွေးချယ်ပွဲများတွင် ဒေါ်နယ်ထရမ်သည် အငြင်းပွားဖွယ်မှတ်ချက်စကားများ မကြာခဏပြောကြားခဲ့သူဖြစ်ပြီး ရီပတ်ဘလီကန်ပြိုင်ဘက်သမ္မတလောင်းများကို အသာစီးရထားသူဖြစ်သည်။

**အင်န်အိတ်ချီကော။**

## နာတူနာပင်လယ်အတွင်း တရုတ်ငါးဖမ်းရေယာဉ် ဝင်ရောက်မှုကိစ္စ အင်ဒိုနီးရှား ကန့်ကွက်မည်

ဂျကာတာ မတ် ၂၀

နာတူနာပင်လယ်အတွင်း တရုတ်ငါးဖမ်းရေယာဉ်တစ်စင်း ပါဝင်ပတ်သက်နေသော ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ အင်ဒိုနီးရှားအစိုးရက မြို့တော် ဂျကာတာရှိ တရုတ်သံအမတ်ကြီးကို ဆင့်ခေါ်မည်ဖြစ်ကြောင်း အင်ဒိုနီးရှား ရေလုပ်ငန်းဝန်ကြီး ဆူစီ ပူရီယာစတုတ်က မတ် ၂၀ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

တောင်တရုတ်ပင်လယ်အတွင်း ရေပိုင်နက် အငြင်းပွားနေသော နေရာအနီး၌ ဥပဒေမဲ့ ငါးဖမ်းမှုဖြင့် တရုတ်ငါးဖမ်းရေယာဉ် တစ်စင်းကို ထိန်းသိမ်းနိုင်ရန် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံက ကြိုးပမ်းခဲ့ကြောင်း၊ သို့ရာတွင် တရုတ်ကမ်းရိုးတန်းစောင့်တပ်ဖွဲ့မှ ရေယာဉ်တစ်စင်းက ကြားဝင်နှောင့်ယှက်ခဲ့ကြောင်း အင်ဒိုနီးရှား ရေလုပ်ငန်းဝန်ကြီးက သတင်းထောက်များအား ပြောကြားသည်။

နာတူနာ ပင်လယ်အတွင်း ၎င်း၏ ပင်လယ်ရေကြောင်း နယ်နိမိတ်အဖြစ် တရုတ်နိုင်ငံက သတ်မှတ်ထားခြင်းမရှိသောနေရာတွင် တရုတ်နိုင်ငံက ဥပဒေမဲ့ ငါးဖမ်းမှုများ ပြုလုပ်နေခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ မိမိတို့က မေးမြန်းလိုကြောင်း အင်ဒိုနီးရှားဝန်ကြီးက ပြောကြားသည်။

အရင်းအမြစ်ကြွယ်ဝသော နာတူနာ ကျွန်းစုဒေသသည် တောင်တရုတ်ပင်လယ်အတွင်း တည်ရှိသည်။ ဘော်နိုယို အနောက်မြောက်ဘက် ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်း ကမ်းလွန်တွင် ယင်းကျွန်းစုတည်ရှိသည်။

တောင်တရုတ်ပင်လယ်ပြင်အတွင်း ပိုင်နက်နယ်မြေ အငြင်းပွားမှုတွင် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ ပါဝင်ပတ်သက်ခြင်းမရှိသော်လည်း နာတူနာကျွန်းစု ရေပြင်အတွင်းသို့ တရုတ်ငါးဖမ်းရေယာဉ်များ နယ်ကျွံဝင်ရောက်မှုနှင့်ပတ်သက်၍ စိုးရိမ်မကင်း ဖြစ်လျက်ရှိသည်။

**ရိုက်တာ။**

## ပလိုင်းဒူဘိုင်းလေကြောင်းလိုင်း လေယာဉ်ပျက်ကျမှုကြောင့် သေဆုံးခဲ့သူများအတွက် တစ်ဦးလျှင် ဒေါ်လာ ၂၀၀၀ ပေးမည်

ဒူဘိုင်း မတ် ၂၀

ဒူဘိုင်းမြို့အခြေစိုက် ဖလိုင်းဒူဘိုင်းလေကြောင်းလိုင်းက ၎င်းတို့၏ လေယာဉ်ပျက်ကျမှုကြောင့် သေဆုံးခဲ့ရသူများအတွက် တစ်ဦးလျှင် ဒေါ်လာ ၂၀၀၀ စီကို ကျန်ရစ်သူမိသားစုဝင်ဆွေမျိုးများသို့ ဝေးအပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မတ် ၂၀ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။ ဖလိုင်းဒူဘိုင်းလေကြောင်းလိုင်းမှ လေယာဉ်တစ်စင်းသည် ဒူဘိုင်းမြို့မှ ရုရှားနိုင်ငံတောင်ပိုင်းသို့ ပျံသန်းသွားစဉ် မတ် ၁၉ ရက်တွင် ပျက်ကျခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

လေယာဉ်မတော်တမယပျက်မှုကြောင့် သေဆုံးခဲ့ရသူများ၏ မိသားစုဝင် ဆွေမျိုးများကို ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားရန်မှာ မိမိတို့၏ ဦးစားပေးလုပ်ငန်း ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ထောက်ပံ့မှုများ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါ လေကြောင်းလိုင်းက ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သည်။ ခရီးသည် တစ်ဦးလျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၀၀၀ စီ ထောက်ပံ့ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆက်လက်ဖော်ပြထားသည်။ ဖလိုင်းဒူဘိုင်းလေကြောင်းလိုင်းမှ လေယာဉ်တစ်စင်းသည် ဒူဘိုင်းမြို့မှထွက်ခွာလာပြီး ရုရှားနိုင်ငံတောင်ပိုင်း ရိုစတော့ဘ်အွန်ဒွန်မြို့လေဆိပ်သို့ ဆင်းသက်ရန်ကြိုးပမ်းစဉ် လေယာဉ်ပြေးလမ်းကြောင်းနှင့်လွဲချော်ကာ ပျက်ကျခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

မိမိတို့အနေဖြင့် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများလုပ်ဆောင်လျက်ရှိပြီး သေဆုံးသွားသည့် ခရီးသည်များနှင့် လေယာဉ်အမှုထမ်းများ၏ ကျန်ရစ်သူမိသားစုဝင်ဆွေမျိုးများအတွက် အထူးပင်ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်ဟု ဖလိုင်းဒူဘိုင်းလေကြောင်းလိုင်းအမှုဆောင်အရာရှိချုပ် ဂါသအယ်လ်ဂါသက သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြားသည်။

**ဆင်ဟွာ။**

## ကုလသမဂ္ဂ လုံခြုံရေးကောင်စီဆုံးဖြတ်ချက်များ ပြောက်ကိရိယားလိုက်နာရန် ဘန်ကီမွန်းတိုက်တွန်း

ကုလသမဂ္ဂ မတ် ၂၀



ကုလသမဂ္ဂလုံခြုံရေးကောင်စီ၏ ဆုံးဖြတ်ချက်များကို လေးစားလိုက်နာရန်နှင့် တင်းမာမှုဖြစ်ပေါ်ရန် လှုံ့ဆော်ရာရောက်သော လှုပ်ရှားမှုများ ရပ်တန့်ရန် ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ် ဘန်ကီမွန်းက တိုက်တွန်းလိုက်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံက ပုထိုးနိုးနိုးကျည် ပစ်လွှတ်မှုအပါအဝင် စစ်ရေးလှုပ်ရှားမှုများကြောင့် တင်းမာမှုများဖြစ်ပေါ်နေခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ပြောကြားရာတွင် ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်၏ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ စတီဖင် ဒူဂျာရစ်က အထက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြသည်။

ကုလသမဂ္ဂလုံခြုံရေးကောင်စီဆုံးဖြတ်ချက်များ အပါအဝင် နိုင်ငံတကာက လိုက်နာရမည့် တာဝန်ဝတ္တရားများကို လေးစားလိုက်နာရန် ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်က တိုက်တွန်းကြောင်း စတီဖင်ဒူဂျာရစ်က ပြောကြားသည်။

**ဆင်ဟွာ။**



ပြည်တွင်းရေးရာ

# သမိုင်းဝင် ရန်အောင်မြင် ရွှေလက်လှစေတီတော်မြတ်ကြီး (၈၄)ကြိမ်မြောက် သံဃဒါနဆွမ်းဆန်တော်လောင်းလှူပွဲကျင်းပ

**နေပြည်တော် မတ် ၂၀**  
 နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ် သမိုင်းဝင် ရန်အောင်မြင်ရွှေလက်လှစေတီတော်မြတ်ကြီး၏ နှစ်စဉ် ကျင်းပမြဲဖြစ်သော ဆွမ်းဆန်တော်လောင်းလှူပွဲကို (၈၄) ကြိမ်မြောက်အဖြစ် ယနေ့မုန်းလွဲ ၂ နာရီက အဆိုပါစေတီ ပရိဝုဏ်အတွင်း၌ကျင်းပသည်။ (ယာဝု)

အဆိုပါဆွမ်းဆန်တော်လောင်းလှူပွဲသို့ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နေပြည်တော် မြို့တော်ဝန် ဦးသိန်းညွန့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကျင်ခိုင်၊ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင်နှင့် တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၏ ဇနီးများ၊ ဝန်ကြီးဌာနများ၊

အသင်းအဖွဲ့များ၊ လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ၊ ဒက္ခိဏသီရိ မြို့နယ်နှင့် လယ်ဝေးမြို့နယ်အတွင်းရှိ အဖွဲ့အစည်း အသီးသီးမှ ဆွမ်းဆန်တော်လောင်းလှူသူများက ဘုရား အမျိုးပြုသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်၊ သာမဏေနှင့် သီလရှင်များကို ဆွမ်းဆန်တော်များ လောင်းလှူကြသည်။

သမိုင်းဝင် ရန်အောင်မြင် ရွှေလက်လှစေတီတော် မြတ်ကြီး (၈၄)ကြိမ်မြောက် သံဃဒါန ဆွမ်းဆန်တော် လောင်းလှူပွဲတွင် နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်နှင့် လယ်ဝေးမြို့နယ်တို့မှ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ၉၀၊ သီလရှင်ကျောင်း ၃၀၀ကျော်နှင့် ဘုရားအမျိုးပြုသော ရဟန်း သံဃာ ၄၀၀ ပါ၊ သာမဏေ ၁၀၈ ပါ၊ သီလရှင် အပါး ၈၀ တို့အား ဆွမ်းဆန်တော် လောင်းလှူသည့်အဖွဲ့ ပေါင်း ၁၂၅ ဖွဲ့ကာ ဆွမ်းဆန်တော်နှင့် လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်း များ လောင်းလှူကြသည်။



ယနေ့လောင်းလှူသည့် ဆွမ်းဆန်တော်နှင့် လှူဖွယ် ဝတ္ထုပစ္စည်းတန်းဖိုးမှာ ခန့်မှန်းငွေကျပ် ၇၀၆ သိန်းကျော် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဆွမ်းဆန်တော်လောင်းလှူပွဲကို တပေါင်းလတွင် နှစ်စဉ် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပ ခြင်းဖြစ်ပြီး (၈၄)ကြိမ်မြောက်ရှိပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



## ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) မိုင်းပျဉ်းမြို့နယ်၌ ဗုဒ္ဓဘာသာအဆုံးအမခံယူပွဲနှင့် ရှင်အပါး ၁၀၀ ရှင်ပြုအလှူပွဲကျင်းပ

**မိုင်းပျဉ်း မတ် ၂၀**  
 ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) မိုင်းပျဉ်း မြို့၊ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြု ဗဟို ကျောင်းဆရာတော် အရှင်သီရိဓမ္မ ဦးဆောင်၍ မန္တလေးမြို့ ရန်ကင်းအေး ငြိမ်းရိပ်သာ သာသနာအကျိုးတော် ဆောင်အဖွဲ့မှ လှူဒါန်းမှုပြုသော ဗုဒ္ဓဘာသာ အဆုံးအမခံယူပွဲနှင့်

ရှင်အပါး ၁၀၀ ရှင်ပြုအလှူမင်္ဂလာ ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၁၉ ရက်က မိုင်းပျဉ်းမြို့၊ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြု ဗဟိုကျောင်း၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။(အပေါ်ပုံ)

အဆိုပါပွဲတွင် မိုင်းပျဉ်းမြို့နယ် ဖာခမ်းအုပ်စုနှင့် ထန်ယုန်းအုပ်စုတို့မှ လားဟူတိုင်းရင်းသားအိမ်ထောင်စု

## ရွာငုံမြို့ အိမ်တွင်းမူသက်မွေးလုပ်ငန်းပညာသင်ကျောင်းဖွင့်လှစ်

**နေပြည်တော် မတ် ၂၀**  
 မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးရေးရာကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာ ချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင်သည် မတ် ၁၈ ရက်တွင် ရှမ်းပြည်နယ် ဓနုကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ပင်းတယမြို့သို့ ရောက်ရှိပြီး ဝန်ကြီးဌာနမှ ငွေကျပ် သိန်း ၂၀၀၊ ဦးအောင်ဇော်မြင့်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးမိသားစုက ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းဖြင့် ဆောက်လုပ်လှူဒါန်းခဲ့သည့် ဓနုမြေဘိုးဘွားရိပ်သာ၊ ဓမ္မာရုံ၌ အဘိုး အဘွားများအား အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ကန်တော့ပြီး သက်ဆိုင်သူများထံ မိသားစုသုံး ပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် ဝန်ကြီးဌာနမှ ငွေကျပ် သိန်း ၃၀၀ ဖြင့် လှူဒါန်းထားသည့် ဘိုးဘွားရိပ်သာဆောင်ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် မတ် ၁၉ ရက်တွင် ရွာငုံမြို့ အိမ်တွင်းမူသက်မွေးလုပ်ငန်းပညာသင်ကျောင်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင်၊ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်

ဦးစစ်အောင်မြတ်၊ လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးထွန်း၊ ဓနုကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရ ဒေသဦးစီးဥက္ကဋ္ဌ ဦးထူးကိုနှင့် လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးစိုးကြည် တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကာ ကမ္ဘာ့မော်ကွန်းကို စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပြီး(အောက်ပုံ) နံ့သာရည်ပက်ဖျန်း ပေးသည်။

ထို့နောက် စက်ချုပ်ပညာသင်တန်းပို့ချနေမှုကို အားပေးပြီး အဆောက်အအုံအတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှု သည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက အမျိုးသမီးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် အိမ်တွင်းမူလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးလုပ်ငန်းများ၊ အမျိုးသမီးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဆိုင်ရာ အမျိုးသားအဆင့် မဟာဗျူဟာ ၁၀ နှစ် စီမံကိန်း (၂၀၁၃-၂၀၂၂)၏အဓိကလုပ်ငန်းစဉ်(၁၂)ရပ်ပါ အမျိုးသမီး များနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းမူလုပ်ငန်းများ အကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ဓနုကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဦးစီးဥက္ကဋ္ဌက အမှာစကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် သက်ဆိုင်သူများထံ မိသားစုသုံးပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးပြီး ဒေသခံတစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြား ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



## အသည်းရောင် စီပိုး ပပျောက်အောင် လက်တွဲဆောင်ရွက်သင့်

**မုံရွာ မတ် ၂၀**  
 လူထုလက်လှမ်းမီသော ပိုးစစ်ဆေးခြင်း နှင့် ဆေးကုသခြင်းများကို လက်တွဲဆောင် ရွက်ခြင်းများဖြင့် အသည်းရောင်စီပိုး ပပျောက်အောင် တိုက်ဖျက်ရန်လိုကြောင်း မတ် ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက မုံရွာမြို့ တင်ဝင်းထွန်း သာသနာ့ဗိမာန်တော်ကြီး အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်း(မုံရွာ) နှင့် အသည်းရောင်စီပိုးပူးပေါင်း ကျင်းပသော အသည်းနှင့်ပတ်သက်သည့် လူထုပညာပေးဟောပြောပွဲတွင် အသည်း ရောင်စီပိုးပူးပေါင်း ဖြစ်ပွားခြင်းကြောင့် အသည်းရောင်စီပိုးကို ကုသသော လက်ရှိကုထုံး(PEG-IFN);RBV နှင့် ပေါင်း၍ ရက်တို့တို့နှင့်ကုသော ကုထုံးအသစ်ကို နှစ်အနည်းငယ်အတွင်း ရရှိနိုင်တော့မည် ဖြစ်ရာ ကုသရမည့်ကာလမှာ ရက်သတ္တ ရှစ်ပတ်၊ ၁၂ ပတ်၊ ၁၆ ပတ်နှင့် ၂၄ ပတ် စသည်ဖြင့်သာ ကြာတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း အသည်းရောင်စီပိုးပူးပေါင်း၏ အသည်းရောင် အသားဝါစီပိုးရောဂါအကြောင်း လက်ကမ်း

စာစောင်မှသိရသည်။ ကြာရှည်စွာ အသည်း ရောင်ရမ်းနေသော Chronic Hepatitis ခံစားနေရသူများ၏ ၂၅ ရာခိုင်နှုန်းသည် အသည်းခြောက်ခြင်းနှင့် အသည်းကင်ဆာ ရောဂါများ ဖြစ်ပွားနိုင်သော်လည်း အသည်း ရောင်အသားဝါရောဂါ ဘီပိုးကို ထိရောက်စွာ ကုသနိုင်သော ဆေးသစ်များနှင့် နည်းလမ်းများ ပေါ်ပေါက်နေပြီဖြစ်ကြောင်း ဒေါက်တာဒေါ်ခင် ပြုံးကြည်ထံမှ သိရသည်။ (မျိုးဝင်းထွန်း)



## သက်ကြီးစာရေးဆရာကြီးများ ပူဇော်ကန်တော့ပွဲနှင့် အမှုဆောင်သစ် ပြန်လည်ရွေးချယ်ပွဲကျင်းပ

**ရန်ကုန် မတ် ၂၀**  
 ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် အင်းစိန်မြို့နယ် မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ အင်းစိန်မြို့နယ် စာရေး ဆရာအသင်း သက်ကြီးစာရေးဆရာကြီးများ ပူဇော်ကန်တော့ပွဲနှင့် နှစ်ပတ်လည်အမှုဆောင် သစ် ပြန်လည်ရွေးချယ်ပွဲကို မတ် ၁၂ ရက်က ကျင်းပရာ မြို့နယ်စာရေးဆရာအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒါရိုက်တာဘုန်းဝေက အမှာစကားပြောကြား သည်။ ထို့နောက် သက်ကြီးစာရေးဆရာကြီး များအား ပူဇော်ကန်တော့ကြပြီးနောက် ကန်တော့ခံ သက်ကြီးစာပေပညာရှင် ဒေါက်တာ သန်းဦးက ဆုံးမကြံဝါဒစကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် အမှုဆောင်သစ် ပြန်လည် ရွေးချယ်ပွဲကျင်းပရာ အင်းစိန်မြို့နယ် စာရေး ဆရာအသင်းဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ဦးဝင်းမြင့်

(မောင်မောင်ဝင်းမြင့်-မူခင်း)၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ အဖြစ် ဦးစိုးနိုင်(လှမိုးနိုင်) အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် ဦးအောင်မြင့် (မောင်နွယ်မြင့်-စာပေပိမာန်ဆရာ)၊ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် မောင်စိုးနွေ (သုံးဆယ်)၊ ဘဏ္ဍာရေးမှူးအဖြစ် ဒေါ်မြင့်မြင့် သိန်း(တက္ကသိုလ်မြမဇူ)၊ စာရင်းစစ်အဖြစ် တော်မြင့်(ငှက်ဖျား)၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်များ အဖြစ် ဦးသန်းစိုး(မြတ်လွမ်းနောင်-ပုတီးကုန်း)၊ ဆရာရန်မိုးအောင်(အင်းစိန်)၊ မောင်မောင်ကြီး (လိုင်နယ်မြေ)တို့ကို ရွေးချယ်ခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာ အသင်းညီလာခံကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ဦးဝင်းမြင့် (မောင်မောင်ဝင်းမြင့်-မူခင်း)နှင့် ဦးစိုးနိုင် (လှမိုးနိုင်)တို့ကို ရွေးချယ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)



ဆောင်းပါး

# လူမှုအခြေပြု စာကြည့်တိုက်များ

မြတ်စန်းငြိမ်း

Information Center for Every Youth စာကြည့်တိုက်ရဲ့ နှစ်ပတ်လည်နေ့ (ဩဂုတ် ၂၀၁၅) မှာ ဒီစာကြည့်တိုက်လေးဖြစ်တည်လာခဲ့တဲ့ ပြန်ပြောင်း အမှတ်ရမိပါတယ်။ မျိုးဆက်တစ်ဆက်ပြီးတစ်ဆက် လက်ဆင့်ကမ်းသယ်ဆောင်လာတဲ့ မီးရှူးတိုင်တစ်ခုလို ပါပဲ။ စတင်မီးညှို့လိုက်ကတည်းက မှန်ကန်တဲ့စနစ်တစ်ခု ပေါ်မှာအခြေချလိုက်တယ်ဆိုတာ ဒီစာကြည့်တိုက်ရဲ့ သမိုင်းက သက်သေပြနေပါတယ်။ လွန်ခဲ့တဲ့ ၁၄ နှစ် က သန္ဓေတည်ခဲ့တာ အခုအချိန်ထိ ဆက်လက်ရှင်သန် အားပြည့်နေဆဲဖြစ်ပါတယ်။

ICE Youth ဆိုတာက လွန်ခဲ့တဲ့ ၁၄ နှစ် လောက်ကတည်းက Community Center အဆင့်ကို မျှော်မှန်းခဲ့ကြတာဖြစ်ပါတယ်။ For every Youth ဆိုတာကလည်း အားလုံးပေါင်းပါဝင်တယ်ဆိုတဲ့ ရည်ရွယ်ချက်ကိုပေါ်လွင်စေပါတယ်။ ICE Youth ကို စတင်တည်ထောင်သူများဟာ Senior Youth ကနေ အခုဆို Senior ICE Man တွေ ဖြစ်ကုန်ကြ ပါပြီ။

ကျွန်မရဲ့ စာကြည့်တိုက်မျိုးသက်တမ်း နှစ် ၃၀ အတွင်းမှာ ဒီ ICE Youth စာကြည့်တိုက်ကို မျိုးဆက် တွေ တစ်ဆက်ပြီးတစ်ဆက် လက်ဆင့်ကမ်းလာကြပြီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြတာ အခုဆိုရင် မျိုးဆက်လေး ဆက်၊ ငါးဆက်လောက်အထိရောက်ခဲ့ပါပြီ။ ဆက်လက် လည်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေဆဲပါ။

ဒီစာကြည့်တိုက်လေးဟာ ရန်ပုံငွေမရှိ၊ စာကြည့် တိုက်မရှိမရှိပေမယ့် စိတ်အားထက်သန်ပြီး တီထွင် ဖန်တီးလို့စိတ်ရှိတဲ့၊ စေတနာမှန်တဲ့ စေတနာ့ဝန်ထမ်း ကျောင်းသားလူငယ်လေးများ ချမှတ်ထားတဲ့စနစ်က မှန်ကန်နေတဲ့အတွက်ကြောင့် အခုအချိန်ထိ ရေရှည် တည်တံ့အောင်မြင်နေတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီစေတနာမှန် တဲ့ Resource Person လူငယ်စေတနာ့ဝန်ထမ်းတွေရယ်၊ တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ထိန်းကျောင်းပံ့ပိုးနေတာတွေရယ် ကြောင့် ရပ်ကွက်၊ လူမှုအဖွဲ့အစည်းတွေ၊ ပြည်သူတွေရဲ့ လိုအပ်ချက်ကို ပညာဒါနနဲ့ ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ခဲ့ကြပါ တယ်။

လူမှုအဖွဲ့အစည်းအတွက် လူငယ်စာကြည့်တိုက်၊ ပြည်သူ့စာကြည့်တိုက်တွေဟာ စာဖတ်သူ၊ စာတတ်သူ တိုင်းအတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်တဲ့ နေရာတစ်ခုဖြစ်ပါ

တယ်။ နိုင်ငံတကာက ပြည်သူ့စာကြည့်တိုက်တွေအများစု ကိုတော့ သက်ဆိုင်ရာ မြူနီစီပယ်(စည်ပင်သာယာ) တွေက ရန်ပုံငွေချပေးပါတယ်။ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာ၊ မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့အစည်းတွေက ရန်ပုံငွေချပေးနိုင်တဲ့ Public Library Law တွေရှိပါတယ်။ စာကြည့်တိုက်၏မိတ်ဆွေ များအုပ်စု၊ အသင်းအဖွဲ့နှင့် ဖောင်ဒေးရှင်းတွေကတော့ အစိုးရဘက်ဂျက်ရဲ့ နောက်ဆက်တွဲရန်ပုံငွေတွေ ဖြစ် ပါတယ်။

စာကြည့်တိုက်အချင်းချင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း အပြင် စာကြည့်တိုက်ရဲ့ မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းတွေကို

မီးရှူးတိုင်များနှင့်အတူ ရှေ့သို့လှမ်းချီလျက်ရှိပါတယ်။ ယနေ့ခေတ် လူမှုအခြေပြုစာကြည့်တိုက်၊ ရပ်ရွာ အခြေပြုစာကြည့်တိုက်များမှာ အရည်အချင်းပြည့်ဝသော၊ စေတနာထက်သန်သော စာကြည့်တိုက်များ၊ စေတနာ့ ဝန်ထမ်းလုပ်အားပေးများ၊ စာအုပ်စာတမ်းသတင်း အချက်အလက်များ၊ Mobile devices၊ အင်တာနက်များ နဲ့ စာဖတ်သူတွေရဲ့ လိုအပ်ချက်တွေကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင် ဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။ စာဖတ်သူတွေရဲ့ ဖန်တီးနိုင်မှုစွမ်းအား၊ တွေးခေါ်မှုစွမ်းရည်တွေကို အထောက်အကူပြုနိုင်တဲ့ community center and library တွေအဖြစ်သို့

ကို စာဖတ်သူများနှင့် မိတ်ဆက်ပေးခြင်းအပြင် စာကြည့် တိုက်များက စာဖတ်သူများစာကြည့်တိုက် အသုံးပြုရာတွင်ဖြစ်စေ၊ သတင်းအချက်အလက်ရှာ ဖွေရာတွင်ဖြစ်စေ၊ အလုပ်အကိုင် ရှာဖွေရာတွင်ဖြစ်စေ အတတ်နိုင်ဆုံး ကူညီပံ့ပိုးသူများဖြစ်ဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။

၂၀ ရာစု စာကြည့်တိုက်များဟာ ပြည်သူများ အတွက် ဉာဏ်အလင်းရောင်ထွန်းညှိပေးရာနေရာ ဖြစ်တဲ့အပြင် ခေတ်နှင့်အညီ နည်းပညာဆိုင်ရာ ကိရိယာများကို လေ့လာအသုံးပြုနိုင်အောင် စီစဉ်ပေး ထားရန်လည်း လိုအပ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် လျှပ်စစ်ပိုင်း ဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံနှင့် နည်းပညာဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံအဖွဲ့အစည်း ပြည့်စုံဖို့လိုအပ်ပါ တယ်။ နည်းပညာဆိုတာ ကျွန်မတို့ရဲ့ လက်တစ်ကမ်းမှာ တင် မဟုတ်တော့ပါဘူး။ ကျွန်မတို့ရဲ့လက်ဖဝါးပေါ်မှာ လေ့လာစရာဗဟုသုတများ၊ e-library များက ကမ္ဘာနဲ့ ရင်ပေါင်တန်းအောင် ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်ပါတယ်။ အကျိုးရှိစွာအသုံးချနိုင်ရန်နှင့် အသုံးပြုနိုင်အောင် စာကြည့်တိုက်မျိုးများ၏ အရည်အချင်းမြှင့်တင်ရေး ကိုလည်း ကြိုးစားနေကြပြီဖြစ်ပါတယ်။

ICE Youth စာကြည့်တိုက်လို မြို့နယ်၊ ရပ်ရွာ၊ ကျေးရွာတွေမှာစာဖတ်သူတွေအတွက် ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးနေတဲ့ စေတနာ့ဝန်ထမ်းစာကြည့်တိုက်များဟာ တိုင်းပြည်အတွက် အရေးကြီးတဲ့အခန်းကဏ္ဍကို မှန်ကန် တဲ့ယုံကြည်ချက်နဲ့ ပံ့ပိုးကူညီပံ့ပိုးထမ်းပေးနေကြသူ များဖြစ်တဲ့အတွက် အသိအမှတ်ပြု ဂုဏ်ယူချီးကျူး မှတ်တမ်းတင်အပ်ပါတယ်။

နောက်ဆုံးအနေနဲ့ အစိုးရအဖွဲ့အစည်းများနဲ့ လုပ်ငန်းရှင်များကို အလေးအနက်တိုက်တွန်းချင်တာ ကတော့ တက္ကသိုလ်စာကြည့်တိုက်များ၊ ပြည်သူ့ စာကြည့်တိုက်၊ ရပ်ကွက်စာကြည့်တိုက်နှင့် ကျောင်းစာ ကြည့်တိုက်တို့တွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံခြင်းဟာ ပြည်သူ့ လူထုအားလုံးအတွက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံပေးခြင်းဖြစ်ပါ ကြောင်း တင်ပြဆွေးနွေးလိုက်ရပါတယ်။ ။

စာဖတ်သူတွေရဲ့ ဖန်တီးနိုင်မှုစွမ်းအား၊ တွေးခေါ်မှုစွမ်းရည်တွေကို အထောက်အကူပြုနိုင်တဲ့ community center and library တွေအဖြစ်သို့ ပြောင်းလဲရပ်တည်နိုင်ဖို့ ကြိုးပမ်းအားထုတ်နေကြပြီဖြစ်ပါ တယ်။ အဲဒီလိုပြောင်းလဲရာမှာ စာကြည့်တိုက်ချစ်သူများအဖွဲ့၊ စာကြည့်တိုက် ထောက်ခံသူများအဖွဲ့တွေရဲ့ ပူးပေါင်းပါဝင်မှုတွေ၊ အစိုးရရဲ့စာကြည့်တိုက်များအတွက် ရန်ပုံငွေ တွေဟာ အလွန်အရေးကြီးတယ်ဆိုတာ တင်ပြလို ရန်ပုံငွေတွေဟာ အလွန်အရေးကြီး.....

လည်း ရှာဖွေပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရပါတယ်။ Public-Private - Partnership ကို စာကြည့်တိုက်အသိုင်းအဝိုင်း များမှာလည်း အကောင်အထည်ဖော်နေကြပြီ ဖြစ် ပါတယ်။ ICE Youth စာကြည့်တိုက်လေးဟာလည်း အသွင် သစ်၊ အကြံဉာဏ်အသစ်များနှင့်အတူ မိတ်ဖက်အသစ်၊ အဟောင်းများနဲ့လက်တွဲပြီး ကလေးစာဖတ်ခန်း၊ တက်ဘလက် (Tablet) နှင့် အင်တာနက်၊ စာအုပ်သစ်များကို ဖြည့်ဆည်း ရင်း Discover / Connect /Get Inspire ဆိုတဲ့

ပြောင်းလဲရပ်တည်နိုင်ဖို့ ကြိုးပမ်းအားထုတ်နေကြပြီဖြစ်ပါ တယ်။ အဲဒီလို ပြောင်းလဲရာမှာ စာကြည့်တိုက်ချစ်သူများ အဖွဲ့၊ စာကြည့်တိုက်ထောက်ခံသူများအဖွဲ့တွေရဲ့ ပူးပေါင်း ပါဝင်မှုတွေ၊ အစိုးရရဲ့စာကြည့်တိုက်များအတွက် ရန်ပုံငွေ တွေဟာ အလွန်အရေးကြီးတယ်ဆိုတာ တင်ပြလို ပါတယ်။ လူမှုအခြေပြုစာကြည့်တိုက်၊ ရပ်ရွာစာကြည့်တိုက်၊ ပြည်သူ့စာကြည့်တိုက်များ အောင်မြင်တိုးတက်စေဖို့ စာအုပ်အသစ်များ၊ စာကြည့်တိုက်ဝန်ဆောင်မှုအသစ်များ



## တောင်သမန်အင်းနှင့် ဦးပိန်တံတားအလှအား နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားများ နေ့စဉ်လာရောက်ဓာတ်ပုံရိုက်ကူး

မိတ္ထီလာ မတ် ၂၀ တောင်သမန်အင်းနှင့် ဦးပိန်တံတား အလှအား ပြည့်တွင်းခရီးသွား ဧည့်သည်များအပြင် နိုင်ငံခြားခရီး သွားဧည့်သည်အများအပြား နေ့စဉ် လာရောက် ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးလျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။ “ဒီနှစ်က အခြားနှစ်တွေထက် တောင်သမန်အင်းကို လာရောက်ပြီး ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးတဲ့ နိုင်ငံခြားခရီးသွား ဧည့်သည်တွေ ပိုမိုများပြားလာတာ သတိထားမိတယ်။ ပြည်တွင်းခရီး သွားဧည့်သည်တွေနဲ့ ဒေသခံဓာတ်ပုံ ဆရာတွေလည်း ဦးပိန်တံတားအနီး

ဓာတ်ပုံများ လာရောက်ရိုက်ကူးလေ့ ရှိပါတယ်။ အချို့က အပျော်တမ်း မှတ်တမ်းလောက်သာ ရိုက်ကူးကြ ပေမယ့် အများစုက ပြိုင်ပွဲဝင်ဓာတ်ပုံ တွေရိုက်ကူးကြတယ်။ “နိုင်ငံခြား ခရီးသွားတွေထဲမှာ ဂျာမနီ၊ ပြင်သစ်၊ ဩစတြေးလျ၊ ရုရှားနိုင်ငံသားတွေနဲ့ အများစုက တရုတ်နိုင်ငံသားတွေ ဖြစ်ကြပါတယ်။ မနက် နေထွက်ချိန်နဲ့ ညနေ နေဝင် ချိန်တွေမှာ ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးလေ့ရှိပြီး နိုင်ငံခြား ခရီးသွားဧည့်သည်အများ စုက တောင်သမန်အင်းအတွင်းက တံငါတွေ ငါးဖမ်းတာ၊ ဆောင်းခိုင့်က

တွေနဲ့ ဦးပိန်တံတားအလှ၊ တောင်သမန်အင်းအနီး ပတ်ဝန်း ကျင်က နေ့စဉ် လူနေမှုဘဝတွေကို ရိုက်ကူးကြတယ်”ဟု မန္တလေး ဒေသခံ ဧည့်လမ်းညွှန်တစ်ဦးက ပြောသည်။ တောင်သမန်အင်းနှင့် ဦးပိန် တံတားအလှကို ရိုက်ကူးရန် အကောင်း ဆုံးရာသီမှာ ဆောင်းရာသီနှင့် မိုးရာသီတို့ဖြစ်ပြီး နေ့ရာသီတွင် ဓာတ်ပုံတောင်းရိုက်ကူး ရရှိရန် ခက်ခဲကြောင်း သိရသည်။ **ချမ်းသာ (မိတ္ထီလာ)**

## စာကြည့်တိုက်ဝန်ဆောင်မှုဖြင့်တင်ရေးအလုပ်ရုံဆွေးနွေး

မဘိမ်း မတ် ၂၀ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံ ရေးဦးစီးဌာနက ကြီးမှူးကျင်းပသည့် စာကြည့်တိုက် ဝန်ဆောင်မှုများ မြှင့်တင်ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို မိုးမိတ်ခရိုင် မဘိမ်းမြို့ မြို့နယ်ခန်းမ၌ ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပသည်။ အဆိုပါ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင်

မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်ငွေ က အမှာစကားပြောကြားပြီး မိုးမိတ် ခရိုင်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံ ရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်နေမျိုး ပိုင်က အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပသည့် ရည်ရွယ်ချက်နှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် မဘိမ်းမြို့ပေါ်ရပ်ကွက်

များနှင့် ကျေးရွာများမှစာကြည့်တိုက် များ၊ စာသင်ကျောင်းများမှ စာကြည့်တိုက်များက စာကြည့် တိုက်များတွင် စာဖတ်သူတိုးပွားလာ ရေး၊ စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးနှင့် စာကြည့်တိုက် ဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍ၊ စာကြည့်တိုက်များ၏ အရည် အသွေးမြှင့်တင်ရေးစသည့် ခေါင်းစဉ် များကို အုပ်စုဖွဲ့ ဆွေးနွေး၍ ရှင်းလင်းတင်ပြခြင်းများ ဆောင်ရွက် ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ထိန်လင်းဦး)

## ကျိုက်ထို မတ် ၂၀

အပူချိန်မြင့်မားသည့် နွေရာသီ ကာလတွင် ပြည်သူများ သောက်သုံး ရေရှားပါးမှု ပြတ်လပ်မှုမရှိစေရေး အတွက် ကျိုက်ထိုမြို့နယ်ဦးစီးဌာနမှ တောင်ပိုင်းရပ်ကွက် ကန်သာယာတိုးချဲ့ပိုင်းနေ ပြည်သူ များအား သောက်သုံးရေလျှော့ဒါန့် ခြင်းကို မတ် ၁၉ ရက် နံနက် ၈ နာရီတွင် ကန်သာယာတိုးချဲ့ပိုင်း၌ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ သောက်သုံးရေ လျှော့ဒါန့်အား မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမျိုးအောင်၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးဝင်းမြင့်နှင့် မီးသတ်ဦးစီးမှူး ဦးတင်ထွေးတို့က ကြီးကြပ်၍ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ပိုင် မီးသတ်ယာဉ်နှစ်စီး၊ တောင်ပိုင်း ရပ်ကွက်မှ ရေသယ်ယာဉ်တစ်စီး နှင့် မြောက်ပိုင်းရပ်ကွက်မှ ရေသယ် ယာဉ်တစ်စီးတို့ဖြင့် စုစုပေါင်း ရေဂါလန် ၃၂၀၀ ကို လျှော့ဒါန့်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ (သန်းသန်းမော်)

## ပြည်သူများ သောက်သုံးရေအခက်အခဲမဖြစ်ပေါ်စေရေး မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ သောက်သုံးရေများလျှော့ဒါန့်





ပြည်တွင်းရေးရာ

သွားနှင့်ခံတွင်းရောဂါဝေဒနာ ခံစားနေရသူများ ကမ္ဘာ့လူဦးရေ၏ ၉၀ ရာခိုင်နှုန်းရှိသော်လည်း ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းသာ သွားနှင့်ခံတွင်း ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ရရှိနေ

ရန်ကုန် မတ် ၂၀

သွားနှင့်ခံတွင်း ကျန်းမာခြင်းသည် ခန္ဓာကိုယ်အတွက်သာမက စိတ်ချမ်းသာခြင်း အတွက်လည်း အရေးကြီးပါကြောင်း၊ ယခုအခါ သုတေသနပညာရှင်များ၏ စမ်းသပ်လေ့လာချက်များအရ သွားနှင့်ခံတွင်းရောဂါများသည် အခြားရောဂါများနှင့် ဆက်စပ်နေကာ ရောဂါဖြစ်ပွားစေတတ်သော အဓိကအကြောင်းအရင်းဖြစ်နေပါကြောင်းဖြင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင်က ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့ အလုံလမ်းရှိ ဆန်းမစ်ပက်ခီဗျူးဟိုတယ်၌ ကျင်းပသည့် ကမ္ဘာ့သွားနှင့်ခံတွင်းကျန်းမာရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနား၌ ပြောကြားသည်။



ရောဂါအထိဖြစ်လာနိုင်ပါကြောင်း၊ ခံတွင်းကင်ဆာရောဂါသည် ကွမ်းစားခြင်းနှင့်ဆက်စပ်နေပြီး ကွမ်းသီးတွင် အေရီကိုလင်းကဲ့သို့ ကင်ဆာဖြစ်စေနိုင်သည့် ဓာတ်ပစ္စည်းများပါဝင်နေပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ပြည်သူလူထုအတွင်း သွားနှင့်ခံတွင်းကျန်းမာရေးအသိပညာများ တိုးပွားကာ သွားနှင့်ခံတွင်း ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကို အလေးထားခြင်းဖြင့် သွားနှင့်ခံတွင်းရောဂါများ ကင်းစင်သည့် လူမှုဘဝ ပိုင်ရှင်များဖြစ်လာနိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

ပြည်သူလူထုအတွင်း ကျန်းမာရေးအသိများတိုးပွားပြီး ကမ္ဘာပေါ်တွင် သွားနှင့်ခံတွင်းရောဂါ ကင်းစင်ကာ

ပြုပျော်ရွှင်လန်းသည့် လူမှုဘဝပိုင်ရှင်များဖြစ်စေရန်ရည်ရွယ်၍ ကမ္ဘာ့သွားနှင့်ခံတွင်းအဖွဲ့ချုပ်က မတ် ၂၀ ရက်နေ့ကို ကမ္ဘာ့သွားနှင့်ခံတွင်း ကျန်းမာရေးနေ့အဖြစ် သတ်မှတ်ကာ နှစ်စဉ်ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယခု ၂၀၁၆ ခုနှစ်ဆောင်ပုဒ်မှာ “နေ့ညမှန်စွာ သွားတိုက်ကာ ခံတွင်းကျန်းမာ ကိုယ်လန်းဖြာ”ဟု သတ်မှတ်ထားကြောင်းသိရသည်။ သွားနှင့်ခံတွင်းကျန်းမာရေးနှင့် သန့်ရှင်းရေး၏ အရေးကြီးပုံများကို ကမ္ဘာ့နှင့်အဝှမ်းအသိပညာပေး မြှင့်တင်လုပ်ဆောင်နေသော နိုင်ငံတကာဆိုင်ရာနေ့ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ သွားနှင့်ခံတွင်းရောဂါဝေဒနာ ခံစားနေရသူများသည် ကမ္ဘာ့လူဦးရေ၏ ၉၀ ရာခိုင်နှုန်း

ရှိသော်လည်း ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းသာ သွားနှင့်ခံတွင်း ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုရရှိနေကြောင်း အဆိုပါအခမ်းအနားမှ သိရသည်။ ယနေ့ အခမ်းအနားတွင် ရန်ကုန်နှင့်မန္တလေး သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်များမှ ကမ္ဘာ့သွားနှင့်ခံတွင်းကျန်းမာရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် ပြုအလှူပိုင်ရှင်ဆုဖြင့် စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲများမှ ဆုရရှိကြသူများအား ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆုများပေးအပ်ကြသည်။ သွားနှင့်ခံတွင်းကျန်းမာရေးအတွက် အဓိကကျသော အချက်မှာ စနစ်မှန်၊ အချိန်မှန် သွားတိုက်ခြင်းနှင့် သွားနှင့်ခံတွင်းကျန်းမာရေးစစ်ဆေးမှုကို ပုံမှန်ခံယူသင့်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

နှစ်ပေါင်း ၁၀၀ ကျော်သက်တမ်းရှိ ကေ သုံးသိန်းကျော် စိုက်ပျိုးနိုင်သည့် ကာဘိုးရေလွှဲဆည်

ရွှေဘို မတ် ၂၀  
ကာဘိုးဆည်သည် မြေမြှုပ်နှံခြင်းဖြင့် တည်ဆောက်ထားသော ရေလွှဲဆည်ဖြစ်ပြီး စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရွှေဘိုခရိုင် ကန်တလျှံမြို့နယ် ကာဘိုးကျေးရွာအနီးတွင်ရှိသည်။ မြေမြှုပ်နှံသည့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကာသာခရိုင် ဝန်းမောက်မြို့နယ် ရွှေကျောင်းကျေးရွာအနီးတွင် မြစ်ဖျားခံ၍ မြောက်မှတောင်သို့ ဧရာဝတီမြစ်နှင့်အပြိုင် ၂၈၅ မိုင်ခန့်စီးဆင်း၍ ဧရာဝတီမြစ်အတွင်းသို့ မြင်းမူမြို့အနီးတွင် ဝင်ရောက်စီးဆင်းသွားသည်။ ကာဘိုးဆည်ကို ဗဟိုပြု၍ လက်ယာဘက်တွင် ရေဦးတူးမြောင်းနှင့် လက်ဝဲဘက်တွင် ရွှေဘို တူးမြောင်း တည်ဆောက်ထားသည်။ ကာဘိုး

ဆည်နှင့် ရွှေဘိုတူးမြောင်းတို့ကို ၁၉၀၁ ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ဆောက်ခဲ့ရာ ၁၉၀၅ ခုနှစ်တွင် ပြီးစီးခဲ့ပြီး ၁၉၀၆ ခုနှစ်တွင် ရေစတင်ပေးဝေနိုင်ခဲ့သည်။ ထိုနည်းတူ ရေဦးတူးမြောင်းကိုလည်း ၁၉၁၁ ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ဆောက်ခဲ့ရာ ၁၉၁၈ ခုနှစ်တွင် ပြီးစီး၍ ရေစတင်ပေးဝေခဲ့သည်။ ကာဘိုးရေလွှဲဆည်နှင့် ရွှေဘိုတူးမြောင်းကုန်ကျစရိတ်မှာ ၇၆ ဒသမ ၀၉ သိန်းဖြစ်ပြီး ရေဦးတူးမြောင်းကုန်ကျစရိတ်မှာ ၆၂ ဒသမ ၁၉ သိန်း ဖြစ်သည်။ ရွှေဘိုတူးမြောင်း အသစ်တည်ဆောက်ရာတွင် မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၁၁၅ ခုနှစ် (အေဒီ ၁၇၅၃) ကုန်းဘောင်ခေတ်အလောင်းမင်းတရားကြီး

ဦးအောင်ဇေယျတည်ဆောက်ခဲ့သော ကင်းကျေးရွာအနီးတွင် မြေမြှုပ်နှံခြင်းဖြင့် တည်ဆောက်ခဲ့သည့် တူးမြောင်းဟောင်း(မဟာနန္ဒာကန်တူးမြောင်း)၏ အကြောင်းကို နမူနာယူ၍ တည်ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မူလက ယင်းတူးမြောင်းအဟောင်း၏ အကြောင်းအတိုင်းတည်ဆောက်ရန် ရည်ရွယ်ခဲ့သော်လည်း ချောင်းပေါင်းများစွာကို ဖြတ်ရမည်ဖြစ်သဖြင့် ကုန်ကျစရိတ်အလွန်များမည်ဖြစ်သောကြောင့် အကြောင်းပြောင်း၍ တည်ဆောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ၁၉၅၆ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလတွင် ထူးကဲရေးကြီးမှုကြောင့် ရေလွှဲဆည် တစ်ဝက်၊ ရေဦးတူးမြောင်းဘက်ရေထိန်းတံခါးလေးခု၊ ရွှေဘိုတူးမြောင်း ရေထိန်းတံခါး အားလုံးပျက်စီးခဲ့၍

ပြင်ဆင်ခဲ့ရသည်။ တစ်ဖန် ၁၉၇၁ ခုနှစ် ဩဂုတ်လတွင် တစ်ကြိမ်ထူးကဲရေးကြီးမှုကြောင့် ရေလွှဲဆည်၏ဝဲဘက်၊ ရွှေဘိုဘက်ကမ်းရှိ ရေထိန်းတံခါးကြီးပျက်စီး၍ ပြင်ဆင်ခဲ့ရသည်။ ကာဘိုးဆည်ကြီး တည်ဆောက်ပြီး စာချိန်က ရွှေဘိုတူးမြောင်းရေသောက်ဧရိယာ ၂၂၉၈၅၅ ဧကနှင့် ရေဦးတူးမြောင်းရေသောက်ဧရိယာ ၁၂၈၉၀၀ ဧက ၁၂၈၉၀၀ ဧကပေါင်းဧရိယာ ၃၅၈၇၅၅ ဧကကို ရေပေးဝေနိုင်ခဲ့သည်။ သို့သော် နှစ်ကာလကြာမြင့်လာသည်နှင့်အမျှ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ရေသောက်ဧရိယာများ လျော့နည်းလာကြောင်း စိစစ်တွေ့ရှိရသည်။ ၂၀၀၇ ခုနှစ်တွင် ပြန်လည်စိစစ်ချက်အရ ရွှေဘိုတူးမြောင်းရေသောက်ဧရိယာ ၂၂၃၂၉၃ ဧကနှင့် ရေဦးတူးမြောင်းရေသောက်ဧရိယာ ၁၁၅၇၄၉ ဧက စုစုပေါင်း ၃၃၉၀၄၂ ဧကသာ ကျန်ရှိတော့ကြောင်း တွေ့ရှိရသည်။ ကာဘိုးဆည်သည် ယခင်က ရေလျှောင့်၍ ထိန်းထားနိုင်ခြင်းမရှိဘဲ မြေမြှုပ်နှံခြင်းဖြင့် ရေစီးဆင်းမှုများစေစဉ် အချိန်သာ တူးမြောင်းများသို့ ရေအာဏာအပြည့် ရေပေးဝေနိုင်ပြီး မြေမြှုပ်နှံခြင်းဖြင့် ရေနည်းနေချိန်တွင် တူးမြောင်းများအတွင်းသို့ ရေအပြည့်ပေးဝေနိုင်ခြင်းမရှိပါ။

၁၉၉၆-၁၉၉၇ ခုနှစ်တွင် ကင်းတပ်ရေလွှဲတံခါးနှင့် ၂၀၀၁-၂၀၀၂ ခုနှစ်တွင် သမန်းဆိပ်ရေလျှောင့်တံခါးတို့ တည်ဆောက်ပြီးစီးသွားသဖြင့် ကာဘိုး

အယ်နီညီအကျိုးသက်ရောက်မှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် အခြေအနေများအပေါ် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး စီမံချက်ရေးဆွဲ

၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ၊ ဒီဇင်ဘာလတို့အတွင်း အယ်နီညီဖြစ်စဉ်အားအကောင်းဆုံးအဆင့်ရောက်အောင် ပူးနှေးခဲ့သည့် တောင်အမေရိကတိုက် အနောက်ဘက် ပီရူးနိုင်ငံကမ်းခြေမှ အီကွေတာလေပူများ ဝစ်ဖိတ်နှင့် အိန္ဒိယသမုဒ္ဒရာမျက်နှာပြင်ပေါ်တွင် ဖြတ်သန်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလဆန်းပိုင်းမှစတင်၍ အားအလွန်ကောင်းသည့် အယ်နီညီအဆင့်၌ ဆက်လက်တည်ရှိနေပြီး ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇွန်လနောက်ပိုင်းမှသာ ပုံမှန်အခြေအနေသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံတကာမိုးလေဝသနှင့် ရာသီဥတုခန့်မှန်းရေးဗဟိုဌာနများက ထုတ်ပြန်အသိပေးထားကြောင်း သိရသည်။

အားကောင်းသော အယ်နီညီဖြစ်စဉ်၏ သက်ရောက်မှုများကို အီကွေတာရပ်ဝန်းရှိ ကမ္ဘာ့ဒီဇယ်၊ အိန္ဒိယ၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ ဖိလစ်ပိုင်(အလယ်ပိုင်း)၊ ထိုင်း(အနောက်မြောက်ပိုင်း)၊ ပါပူဝါနယူးဂီနီ၊ ဩစတြေးလျ၊ မြန်မာနှင့် ဝစ်ဖိတ်သမုဒ္ဒရာဒေသတွင်း ကျွန်းနိုင်ငံများမှ ခံစားရမည်ဖြစ်သည်။

၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်တွင် အသင့်အတင့်ရှိသော အယ်နီညီဖြစ်ပွားခဲ့ကာ အပူချိန်မြင့်မားမှုစိစစ်ချက်များရှိခဲ့ပြီး ယခု ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် အားအလွန်ကောင်းသော အယ်နီညီဖြစ်စဉ်ဖြစ်ပွားလျက်ရှိနေသဖြင့် အင်းစိန်မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ယင်းအယ်နီညီအကျိုးသက်ရောက်မှုကြောင့် ကြုံတွေ့လာနိုင်သည့် ထိခိုက်ပျက်စီးမှုများကို တတ်နိုင်သမျှ လျော့ကျနိုင်ရေး ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများကို စီမံဆောင်ရွက်ထားကြောင်း သိရသည်။

အယ်နီညီအကျိုးသက်ရောက်မှုကြောင့် အပူဒဏ်ခံစားရနိုင်မှုနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာအန္တရာယ်များ၊ သောက်သုံးရေရှားပါးမှုနှင့် မီးလောင်မှုအန္တရာယ်တို့ ဖြစ်ပွားလာနိုင်သည့်အတွက် အကျိုးသက်ရောက်မှုအပေါ် လျော့နည်းသက်သာစေရေးအတွက် အသိပညာပေးခြင်းလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အရေးပေါ်ကုသခြင်းနှင့် စောင့်ရှောက်ကုသခြင်းတို့ကို အင်းစိန်မြို့နယ် (၂၁)ရပ်ကွက်မှ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများသို့ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးက အကြောင်းကြားထားသည်။

အယ်နီညီဖြစ်စဉ်ကြောင့် သာမန်ထက်အပူချိန်မြင့်မားခြင်းနှင့်အတူ ပူပြင်းခြောက်သွေ့မှုကြောင့် မိုးရွာသွန်းမှုနောက်ကျခြင်း၊ မိုးနည်းပါးခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်ပြီး သောက်သုံးရေရှားပါးပြတ်လပ်မှုများ ဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက်လည်း ရေအရင်းအမြစ်နေရာများ ရှာဖွေဖော်ထုတ်ခြင်း၊ ရေအရင်းအမြစ်နေရာများ ပိုမိုကောင်းမွန်စေရေးပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်း၊ သောက်သုံးရေရှားပါးပြတ်လပ်မှုဖြစ်ပွားနိုင်သည့် နေရာများ၌ ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများ ဆောင်ရွက်ထားခြင်း၊ သောက်သုံးရေရှားပါးပြတ်လပ်မှုဖြစ်ပွားသော နေရာများသို့ သောက်သုံးရေဖြန့်ဝေစေရေး ဆောင်ရွက်ခြင်းအစရှိသည့် ရေရှားပါးမှုအန္တရာယ်မှကင်းဝေးရန်လည်း အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ ဦးဆောင်စီစဉ်ညွှန်ကြားမှုဖြင့် (၂၁)ရပ်ကွက်ရှိ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများက စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားကြောင်းသိရသည်။

အယ်နီညီဖြစ်စဉ်ကြောင့် ရာသီဥတုပူပြင်းခြောက်သွေ့ပြီး မီးဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်မှုဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက်လည်း ပညာပေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ကြိုတင်အသိပေးခြင်းနှင့် စစ်ဆေးမှုများဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အရေးပေါ်အခြေအနေတွင် ထိရောက်လျင်မြန်စွာ ငြိမ်းသတ်နိုင်ရေးတို့ကိုလည်း စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားပြီး အပူချိန်မြင့်မားသဖြင့် အပူလျှပ်ခြင်းအန္တရာယ်၊ ခြင်ပေါက်ပွားမှုပိုမိုမြန်ဆန်လာပြီး ခြင်မှတစ်ဆင့် ကူးစက်တတ်သော ရောဂါများဖြစ်သည့် ငှက်ဖျားရောဂါ၊ သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါ စသည့် ကူးစက်တတ်သော ရောဂါများအန္တရာယ်၊ သောက်သုံးရေရှားပါးမှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် ဝမ်းပျက်ဝမ်းလျှောရောဂါ၊ ဝမ်းကိုက်ရောဂါ၊ ကာလဝမ်းရောဂါ၊ ဝမ်းနှင့်ပတ်သက်သည့် ရောဂါအန္တရာယ်များ ဖြစ်ပွားမှုမရှိစေရေးအတွက်လည်း အသေးစိတ်စီမံဆောင်ရွက်ထားကြောင်း သိရသည်။

အယ်နီညီဖြစ်စဉ်ကြောင့် မြို့နယ်အတွင်းဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် အကျိုးသက်ရောက်မှုများအနက် အပူချိန်မြင့်မားပြီး ပူပြင်းခြောက်သွေ့မှုကြောင့် မိုးရွာသွန်းမှုနောက်ကျခြင်း၊ မိုးရေချိန်လျော့နည်းခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်ပြီး သောက်သုံးရေရှားပါးပြတ်လပ်မှုများ ဖြစ်ပွားလာနိုင်သဖြင့် ယင်းသက်ရောက်မှုများ လျော့နည်းစေရေးတို့ကို မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်အတွင်းရှိ ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် ညှိနှိုင်းပြီး အသေးစိတ်စီမံချက်များဖြင့် အယ်နီညီဖြစ်စဉ်ကြောင့် မြို့နယ်အတွင်းဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် အကျိုးသက်ရောက်မှုများ လျော့နည်းစေရေးတို့ကို စီမံချက်ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ထားကြောင်းသိရသည်။

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် (အင်းစိန်)



ဆည်မှ နှစ်စဉ်မိုးစပါးနှင့် နွေစပါးများကို တိုးချဲ့စိုက်ပျိုးလာနိုင်ပြီး အောင်မြင်စွာ ရေပေးဝေနိုင်ခဲ့သည်။ ကာဘိုးဆည်သည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် စကသုံးသိန်းကျော်အထိ ရေပေးဝေနိုင်သည့်တစ်ခုတည်းသော ရေလွှဲဆည်ဖြစ်ပြီး ဆည်၏သက်တမ်းသည် နှစ်ပေါင်း ၁၀၀ ကျော်ရှိခဲ့သည်။ ယခင်က မိုးခေါင်ခဲ့သည့်နှစ်များတွင် မိုးစပါးရေလုံလောက်စွာ မရရှိမှုကြောင့် ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများလည်း တွေ့ရသည်။ (ရောင်နီတင်ဝင်း)



# မျှတသည့် ပြင်ဆင်မှုများနှင့် ရှေ့ဆက်ကြမည့် မြန်မာ့ရုပ်သံလွှင့်မီဒီယာဥပဒေညီလာခံ

သတင်းဆောင်းပါး - ရဲခေါင်ညွန့်၊  
မြတ်စန္ဒီသင်းဇော်  
ဓာတ်ပုံ - ရဲထွဋ် (သတင်းစဉ်)

မြန်မာ့ရုပ်သံလွှင့်မီဒီယာ ဥပဒေနှင့်ပတ်သက်သည့် ညီလာခံကို ရန်ကုန်မြို့၊ Park Royal Hotel ၌ မတ် ၁၉ ရက်နှင့် ၂၀ ရက်တို့တွင် ကျင်းပသည်။

အဆိုပါ နှစ်ရက်တာကျင်းပခဲ့သော မြန်မာ့ရုပ်သံလွှင့် မီဒီယာဥပဒေညီလာခံတွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်၊ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီ အဖွဲ့ချုပ်ဗဟိုကော်မတီဝင် ပြန်ကြားရေးတာဝန်ခံ ဦးအောင်ရှင်၊ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေနှင့် အများဝန်ဆောင်မှုအသံလွှင့် ဥပဒေရေးဆွဲရာ တွင်ပါဝင်ခဲ့သော ပြည်တွင်း ပြည်ပ ပညာရှင်များ၊ လွှတ်တော်၏ကိုယ်စားလှယ်များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများ၊ နိုင်ငံ တကာနှင့်ဒေသတွင်း ရုပ်သံလွှင့်မီဒီယာ ကျွမ်းကျင်သူများ၊ ပြည်တွင်း ပြည်ပသတင်းမီဒီယာများ၊ သတင်းမီဒီယာအဖွဲ့ အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ဆွေးနွေးခဲ့ ကြသည်။



ညီလာခံတက်ရောက်လာသူများက လက်ရှိအသံလွှင့် မီဒီယာ ထုတ်လုပ်မှုအခြေအနေ၊ အများပြည်သူဝန်ဆောင်မှု အသံလွှင့်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ စံချိန်စံညွှန်းများ၊ ပုဂ္ဂလိက အသံလွှင့်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ၊ အသံလွှင့်လုပ်ငန်း ကို စီမံခန့်ခွဲမည့် ဖွဲ့စည်းမှုဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ကဏ္ဍ လေးရပ်ခွဲပြီး ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

သတင်းမီဒီယာအဖွဲ့အစည်းများ ဖွဲ့စည်းခွင့်ပြုခြင်း၊ နိုင်ငံ တကာ သတင်းမီဒီယာများအား မြန်မာနိုင်ငံတွင် အခြေစိုက် သတင်းယူခွင့်ပေးခြင်းတို့ကို လုပ်ဆောင်ခဲ့သည့်အပြင် ရုပ်မြင်သံကြား အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေကိုလည်း ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဩဂုတ်လတွင် ပြဋ္ဌာန်းပေးနိုင်ခဲ့သည်။

အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် ဗဟိုကော်မတီဝင် ဦးအောင်ရှင်က မြန်မာ့ရုပ်သံလွှင့်မီဒီယာဥပဒေညီလာခံ ကျင်းပနိုင်ခဲ့မှုအပေါ် “ဒီညီလာခံကနေပြီး ပြုပြင်စရာရှိတဲ့ ဥပဒေတွေ၊ နည်းဥပဒေတွေရရှိတယ်။ ပြည်သူ့အတွက် အကျိုးရှိစေတဲ့ဆွေးနွေးပွဲတွေ၊ ပြောဆိုမှုတွေ ပြုလုပ် တာဟာ ရှေ့ဆက်မယ့်လုပ်ငန်းတွေအတွက် အများကြီး အထောက်အကူဖြစ်စေပါတယ်”ဟု ပြောသည်။

နှစ်ရက်တာပြုလုပ်ခဲ့သည့် ညီလာခံတွင် အသံလွှင့် ဥပဒေနှင့်ပတ်သက်၍ အကြံပြုချက်ပေါင်း (၁၆) ချက်ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး အသံလွှင့်မီဒီယာကဏ္ဍအပေါ် လိုအပ် သည့် ပြင်ဆင်မှုများ လုပ်ဆောင်သွားကြရန် အကြံပြု ခဲ့ကြသည်။

ABC ရုပ်/သံ International Development မှ ဒေါ်ခင်မာဝင်းက “ABC က ဩစတြေးလျနိုင်ငံ ပြည်သူ့

ဝန်ဆောင်မှုရုပ်သံဌာန (PSB) တစ်ခုပါ။ မြန်မာ့အသံ(ရုပ်/ သံ) က နိုင်ငံပိုင်ကနေ ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှု ရုပ်သံဌာန (PSB) ကို ပြောင်းမှာဖြစ်တဲ့အတွက် ပုံမှန်တွေ လာလုပ် ပေးတာပါ။ ပြောင်းလဲမှုအလားအလာကတော့ ပြည်သူ များအပေါ်မှာ မူတည်တယ်။ ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုဆိုတဲ့ အတွက် ပြည်သူတွေအသံနဲ့ လိုလားချက်ဖြစ်တဲ့ ပြည်သူ တွေဘာဖြစ်နေသလဲ၊ ဘာတွေနစ်နာနေသလဲ၊ ဘာတွေ လိုအပ်နေသလဲဆိုတာတွေကို ဘယ်အစိုးရပုံစံဖြစ်ဖြစ် သိရှိ ပြီး မူဘောင်တွေချမှတ်ပေးရမိမ့်မယ်”ဟု နိုင်ငံပိုင် ရုပ်/ သံမီဒီယာမှ ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှု ရုပ်သံဌာန (PSB)သို့ မြန်မာ့အသံ ပြောင်းလဲလုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နေမှုနှင့် ပတ်သက်၍ ပြောသည်။

မြန်မာ့အသံသည် ပုံမှန်အသံထုတ်လွှင့်မှုအား ၁၉၇၆ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလတွင် စတင်ခဲ့သည်။ ရုပ်မြင်သံကြား ဝန်ဆောင်မှုအနေဖြင့် ၁၉၇၉ ခုနှစ်တွင် စတင်စမ်းသပ် ထုတ်လွှင့်ခဲ့ပြီး ၁၉၈၀ ပြည့်နှစ် ဇွန် ၃ ရက်တွင် နိုင်ငံ ပိုင်အနေဖြင့် ယနေ့တိုင် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပသတင်း တင်ဆက်မှု၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ အားကစား၊ ရာသီ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ အသံပေးမှုများ

ပြည်သူ့အတွက် အသိပညာပေးအစီအစဉ်များနှင့် ဖျော်ဖြေ မှုများကို တင်ဆက်ထုတ်လွှင့်ပေးလျက်ရှိသည်။

အသံလွှင့်မီဒီယာများ ကြုံတွေ့ရနိုင်သည့် စိန်ခေါ်မှု အပေါ် ချယ်ရီ FM အထွေထွေမန်နေဂျာ ဦးသန်းထွေး ဇော်က “ဒီဥပဒေနဲ့ ပတ်သက်ပြီး ကျွန်တော့်အမြင်ကတော့ အားလုံး တန်းတူလိုင်စင်လျှောက်ရမယ်။ လျှောက်တဲ့အခါ မှာ လိုင်စင်မရခဲ့ရင် အဖြုတ်ခံရမှာပဲ။ ကျွန်တော်တို့ကို အသစ်ဝင်လာမယ့်သူတွေက နည်းပညာ၊ အစီအစဉ် ဖန်တီးမှုဆိုင်ရာ၊ ဝန်ထမ်းတွေရှိနေတယ်လို့ ပြောချင် ပြောမယ်။ သေချာတာကတော့ ကျွန်တော်တို့ဆီက ဝန်ထမ်းတွေလည်း အသစ်ခေါ်တဲ့သူတွေဆိုသွားနိုင်တယ်” ဟုဆိုသည်။

အသံလွှင့်မီဒီယာဥပဒေတွင် ပါဝင်သည့် နိုင်ငံခြား သားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအပေါ် “ဒီဥပဒေမှာ နိုင်ငံခြားသား ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကို ၃၀ ရာခိုင်နှုန်း သတ်မှတ်ထားတယ်။ ဒါက လိုအပ်တယ်လို့ ကျွန်တော်မြင်တယ်။ ကိုယ့်နိုင်ငံက စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်တွေ လုပ်ကိုင်နိုင်ဖို့လိုတယ်။ အခု လက်ရှိမှာလည်း အပြင်ကနေ (နိုင်ငံခြားသား ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အတွက်) အောက်လမ်းနဲ့ဝင်လာမယ်။ ပြည်တွင်းက တစ်ယောက်ယောက်ကို ထူထောင်ဆိုပြီး ပြည်တွင်းအမည်ခံ ထူထောင်တဲ့ပုံစံမျိုးတွေလည်း ရှိနေတယ်ဆိုတော့ ဒီလိုပဲ ဝန်းကို တကယ်ဆောင်ရွက်လို့တဲ့ ပြည်တွင်းလုပ်ငန်းရှင်တွေ နစ်နာတယ်။ ဒါမျိုးမဖြစ်သင့်ဘူး။ ကိုယ့်နိုင်ငံ အကျိုးစီးပွား အတွက် ကာကွယ်မှုအနေနဲ့ စစ်ဆေးမှုတွေလုပ်သင့်တယ်” ဟု ဦးသန်းထွေးဇော်က ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

မြန်မာ့ရုပ်သံလွှင့်မီဒီယာဥပဒေနှင့် ပတ်သက်သည့် ညီလာခံအပြီးတွင် “မြန်မာ့ရုပ်သံလွှင့် မီဒီယာဥပဒေ ဘယ်လိုပုံစံမျိုးဖြစ်သင့်လဲ” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် လွတ်လပ်စွာ သဘောကွဲလွဲခွင့် (DVB DEBATE) ကို ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ခေါင်းစဉ်အောက်တွင် ဒီဗီဘီသတင်းဌာနမှ ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးခင်မောင်ဝင်း၊ ဦးအောင်သန်းစိုး (ညွှန်ကြားရေးမှူး-ငြိမ်း) ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံး၊ သတင်းစာဆရာ ဦးစည်သူအောင်မြင့်၊ ဦးသန်းထွေးဇော် (အထွေထွေမန်နေဂျာ)ချယ်ရီ FM တို့က ဦးဆောင်ဆွေးနွေး ခဲ့ကြသည်။

## ၁၃၇၇ ခုနှစ် မဟာသင်္ကြန်ကာလအတွင်း သင်္ကြန်အထူးရထားများအား ယခင်နှစ်များအတိုင်း ပြေးဆွဲပေးရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

ရန်ကုန် မတ် ၂၀

မြန်မာ့မီးရထားမှ သင်္ကြန်အထူးရထားများအား နှစ်စဉ်သင်္ကြန်ကာလ အတွင်း ပြေးဆွဲပေးလျက်ရှိရာ မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၇၇ ခုနှစ် သင်္ကြန်ကာလ တွင်လည်း ယခင်နှစ်များအတိုင်း ပြေးဆွဲပေးရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ ကြောင်းနှင့် ရထားပြေးဆွဲပေးမည့်ရက်နှင့်အချိန်စာရင်းကို မကြာမီထုတ်ပြန် ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ယနေ့ထုတ်ပြန် သည်။

မြန်မာ့မီးရထား ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ (ခရီးသည်) စီးပွားရေးဌာနမှ ဦးကျော်ကျော်မျိုးက “ကျွန်တော်တို့က သင်္ကြန်ကာလ နီးကပ်လာတာနဲ့အမျှ သင်္ကြန်အထူးရထားများကို ခါတိုင်းနှစ်တွေလိုပဲ ပြေးဆွဲပေးသွားဖို့ စီစဉ်နေ ပါပြီ။ သင်္ကြန်ကာလနီးကပ်လာတဲ့ အခုရက်ပိုင်းများအတွင်းဆို ရထားစီးခရီး သည် များပြားလာပါပြီ။ အဲဒီတော့ ခရီးသည်တွေ လက်မှတ်ဝယ်ယူရာမှာ အခက် အခဲတွေဖြစ်တယ်ဆိုပြီး သတင်းတွေကြားရပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကျွန်တော်တို့ မြန်မာ့မီးရထားက အဓိကရထားစီးခရီးသည်များ စီးနင်းနေကြတဲ့ ရန်ကုန်ဘူတာ ကြီးနဲ့ မန္တလေးဘူတာဘက်တို့မှာ ရထားလက်မှတ်မှောင်ခိုမဖြစ်ပွားစေဖို့နဲ့ လက်မှတ်ခံ အပိုကြေးမပေးရစေရေးအတွက်ကို သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းမန်နေဂျာ

ဦးစီးတဲ့ ကြီးကြပ်အဖွဲ့များ ဦးစီးကြပ်ကြည့် ခရီးသည်များကို သင်္ကြန်ကာလ ပြီးဆုံးရက်များထိ ရောင်းချပေးသွားမှာပါ။ လက်ရှိလည်း ရောင်းချပေးနေပါပြီ” ဟုရှင်းပြသည်။

အကယ်၍ ရထားစီးခရီးသည်များမှ လက်မှတ်မှောင်ခိုပေးဝယ်မှုများ ရှိလာပြီး လက်မှတ်ခံအပိုကြေးငွေများ ပေးရပါက သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းမန်နေဂျာ များထံ ချက်ချင်းသတင်းပေးပို့ ဆက်သွယ်တိုင်ကြားနိုင်ကြကြောင်း သိရသည်။

“လက်ရှိ အထက်တန်းကျောင်းတွေလည်း ပိတ်နေပြီဆိုတော့ ကျောင်းပိတ် ကာလမှာ ရထားစီးခရီးသည်တွေ ပိုမိုများပြားလာပါတယ်။ ရထားစီးခရီးသည်များ စီးနင်းမှုဟာလည်း ယခင်ထက်ပိုမိုများပြားလာပါတယ်။ အဓိကတော့ မြို့ပတ် ရထား လက်မှတ်ခံနှုန်းထားဆိုတာမှာ ခရီးသည်တင်ယာဉ်လက်မှတ်ထက်စာရင် ပိုသက်သာပါတယ်။ ၁၅ မိုင်စီးနင်းလိုက်ပါမှ ငွေကျပ် ၅၀ ပဲကျတာပါ။ အဲဒီထက် ကျော်မှ ငွေကျပ် ၁၀၀ ကျတာပါ။ ဒါကြောင့်ခရီးသည်တွေကလည်း မြန်မာ့ မီးရထားကို ကူညီတဲ့အနေနဲ့ ရထားစီးနင်းတဲ့ ဘူတာခရီးစဉ်တိုင်းမှာ ရထား လက်မှတ်ဝယ်ယူစီးနင်းကြစေချင်ပါတယ်။ ပြီးတော့ မိမိစီးနင်းတဲ့လက်မှတ် ကို လက်ပြောင်းလက်လွှဲမလုပ်ကြစေချင်ပါဘူး။ ကိုယ်ဆင်းတဲ့ဘူတာမှာ လက်မှတ်များကို ပြန်ပေးအပ်ခဲ့စေချင်ပါတယ်။ ပြီးတော့စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံက

ဝန်ထမ်းများကို လသုံးလက်မှတ်ဝယ်ယူစီးနင်းကြစေချင်ပါတယ်။ အဲဒီလိုဝယ်ယူ စီးနင်းကြရင် တစ်ဦးကို တစ်လမှ ငွေကျပ် ၁၇၀၀ ပဲ ကျသင့်မှာဖြစ်ပြီး နေ့စဉ် အသွားအပြန် ဝယ်ယူတဲ့လက်မှတ်ခံ ငွေကျပ် ၃၀၀၀ ထက်စာရင် အများကြီး သက်သာစေတာမို့ပါ။ အဲဒီလိုလသုံးလက်မှတ်ဝယ်ယူထားကြမယ်ဆိုရင် နေ့စဉ် စိတ်ကြိုက်စီးနင်းကြလို့ရပါပြီ။ မနက် ညနေ လက်မှတ်ဝယ်ယူရတဲ့အချိန်၊ ငွေကုန်သက်သာသွားပါတယ်။ ပြီးတော့ သတ်မှတ်ရုံးတက်၊ ရုံးဆင်းချိန်များ အတွင်း ရထားစီးခရီးသည်များ အဆင်ပြေစေဖို့အတွက် ဈေးသည်များမှလည်း ကိုယ့်ကုန်ပစ္စည်းများကို မတင်ကြစေဖို့ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာ့မီးရထားအနေနဲ့ မေတ္တာရပ်ခံချင်ပါတယ်”ဟု ဆိုသည်။

ရန်ကုန်မြို့ပတ်နှင့် ဆင်ခြေဖုံးလမ်းပိုင်း၌ လိုက်ပါစီးနင်းနေကြသည့် ခရီးသည်ဦးရေအမှန်ရရှိရေးနှင့် အလေအလွင့်မရှိစေရေးအတွက် နိုင်ငံအတွင်း ရှိ မြန်မာ့မီးရထားလုပ်ငန်းမှ သက်ဆိုင်ရာအရာရှိများ၊ ကြီးကြပ်ရေးဝန်ထမ်းများက စုပေါင်းကာ စုစုပေါင်းဝန်ထမ်းအင်အား ၁၀၈ ဦးနှင့် ရန်ကုန်အခြေစိုက်အဖွဲ့များမှ မတ် ၁၀ ရက်မှစပြီး ၁၉ ရက်ထိ ရန်ကုန်၊ အင်းစိန်၊ တညင်းကုန်း၊ လှော်ကား၊ မင်္ဂလာဒုံ၊ တိုးကြောင်ကလေး ဘူတာများ၌ စီမံချက်ချ စာရင်းကောက်ယူ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ တစ်ရက်လျှင် ရထားစီးခရီးသည် ဦးရေမှာ ပျမ်းမျှ ၇၃၀၀၀ ကျော်ထိရှိခဲ့ကြောင်း၊ ထို့ပြင် သင်္ကြန်ကာလအတွင်း ရန်ကုန်မြို့ပတ် ဆင်ခြေဖုံး လမ်းပိုင်းရထားများနှင့် အမြန်ရထားခရီးစဉ်အချို့ ယာယီရပ်နားမည့် ရထားတွဲ ဆိုင်းစာရင်းများကို မကြာမီ ထုတ်ပြန်ကြေညာပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ယနေ့ထုတ်ပြန်လိုက်သည်။

(စိုးဝင်း-MLA)

## ဆင်ဖြူဈေးသန့်ရှင်းလှပစေရေးနှင့် မီးဘေးကာကွယ်ရေး ဆောင်ရွက်

မူဆယ် မတ် ၂၀

မူဆယ်မြို့ တရုတ်-မြန်မာနယ်နိမိတ် ဝင်ထွက်ဝိတ်အနီးရှိ ဆင်ဖြူဈေး သန့်ရှင်းလှပစေရေးနှင့် မီးဘေး အန္တရာယ် ကြိုတင်ကာကွယ်ရေး ဝန်ထမ်းများနှင့် သုံးဘီးယာဉ်ဝယ်

အတွက် မတ် ၁၈ ရက် နံနက်ပိုင်း က မူဆယ်မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေး ဌာန ဒုတိယဦးစီးမှူး(ဈေး) ဦးကျော် ကိုကို ဦးဆောင်သော စည်ပင် ဝန်ထမ်းများနှင့် သုံးဘီးယာဉ်ဝယ်

အသင်းသားများ စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ဈေးအနီးရှိ ချိုနွယ်များကို ခုတ်ထွင် ရှင်းလင်းခဲ့ပြီး ဈေးအတွင်း လောင်စာ ဆီ သိုလှောင်ထားရှိမှုကို စစ်ဆေးကာ မီးဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်စေမည့် အမှိုက် များကို ရှင်းလင်းဖယ်ရှားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆရာမောင်(မူဆယ်)

## အမြင့်ဆုံး အပူချိန်စံချိန်သစ်

မတ် ၂၀ ရက်တွင် မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ ထုတ်ပြန်သည့် အမြင့်ဆုံးအပူချိန်စံချိန် သစ်မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည်။

စဉ်	စခန်း အမည်	အမြင့်ဆုံးအပူချိန် စံချိန်သစ်		အမြင့်ဆုံးအပူချိန် စံချိန်ဟောင်း		ယခင်စံချိန် ကျိုးခဲ့သည့်နှစ်	စခန်းပွင့်သည့်နှစ်မှ စ၍ လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း
		ဒီဂရီ စင်တီဂရိတ်	ဒီဂရီ ဖာရင်ဟိုက်	ဒီဂရီ စင်တီဂရိတ်	ဒီဂရီ ဖာရင်ဟိုက်		
၁	ထားဝယ်	၃၉.၀	၁၀၂.၂	၃၈.၇	၁၀၁.၇	၂၆-၃-၂၀၁၀	၇၀



ပြည်တွင်းရေးရာ

# အကယ်ဒမီပွဲအတွက် ရွှေကြို ရွေးချယ်

သတင်း-ခင်ဇာလီ  
ဓာတ်ပုံ-ပီချိုကိုဟန်

၂၀၁၄၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အကယ်ဒမီ အတွက် အကယ်ဒမီရွှေကြို လူတွေ စစ်ဆေးခြင်းအခမ်းအနားကို မတ် ၂၀ ရက် ညနေပိုင်းက မြန်မာနိုင်ငံ ရုပ်ရှင်အစည်းအရုံးခန်းမ၌ ကျင်းပ ခဲ့သည်။

အစည်းအရုံးက ဦးစီးကျင်းပသည့် အဆိုပါအခမ်းအနားတွင် ဝင်ရောက် ရွေးချယ်ခံသူ ၅၀ ထဲမှ အမျိုးသား ၁၀ ဦး၊ အမျိုးသမီး ၁၀ ဦးကို ခိုင်လုံကြီး ၁၀ ဦးက ရွေးချယ် ပေးခဲ့ကြသည်။အမျိုးသား ၁၀ ဦးမှာ

နိုင်တို့ ဖြစ်သည်။ အမျိုးသမီး ၁၀ ဦး မှာ မပိုးစန္ဒာခင်၊ မရွှေသွန်းခင်၊ မသီရိ စိုး၊ မမိုးပွင့်ဖြူ၊ မနှင်းဦးဝေ၊ မယမုံ၊ မငုေသာထူး၊ မဇော်ဦးဖြူ၊ မမိချိုကို၊ မနေဇင်နှင်းထက် တို့ဖြစ်သည်။

တစ်ယောက်နဲ့ အစားထိုးတယ်။ သူ့အတွက် စိတ်မကောင်းဖြစ်ပေမယ့် အဲလိုပဲ ဒီကာလအတွင်းမှာ စည်းကမ်း ဖျက်မယ့်သူရှိရင် အစားထိုးနိုင်ဖို့ ကျန်တဲ့ ၁၅ ယောက်က အကျိုးဝင် နေမှာပါ။

ဝမ်းသာမိပါတယ်။ အခုလိုစီနီယာ အစ်ကို၊ အစ်မတွေရဲ့ပဲ့မှာ တစ်ဖက် တစ်လမ်းက ပါဝင်ခွင့်ရတဲ့အတွက် လည်း ဂုဏ်ယူမိပါတယ်။

အတတ်နိုင်ဆုံးအခွင့်ရရင် ရသလို လုပ်ဆောင်သွားမှာပါ။

### မမိချိုကို (တတိယနှစ်၊ အင်္ဂလိပ်စာ)

ဒီရွှေကြိုကို စလျှောက်ကတည်းက ဘုရား၊ တရား တကယ်လုပ်ခဲ့တာပါ။ ဒီပြိုင်ပွဲမှာ ပါရဖိုအတွက် သစ္စာ တောင်ဆိုခဲ့မိတာပါ။ အခု သစ္စာဆိုခဲ့ တာ မှန်တယ်လို့ထင်ပါတယ်။ တကယ် ကိုဝမ်းသာမိပါတယ်ရှင်။ ရွှေကြိုက သရုပ်ဆောင် အနုပညာရှင်တွေ အတွက် တံခါးတစ်ချပ်ပါ။ ဒါ့ကြောင့် အခွင့်အရေးရရင်ရသလို ညီမသရုပ် ဆောင်အလုပ်ကို ဆက်လုပ်သွားမှာ ပါ။ ညီမ အိပ်မက်တွေ ပြည့်စုံလာ မယ်လို့ ယုံကြည်ပါတယ်ရှင်။

၂၀၁၄၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အကယ်ဒမီ ပေးပွဲကို ဧပြီ ၃ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့ ရှင်စောပုလမ်းရှိ Myanmar Event Park တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ လာမည့် အကယ်ဒမီပေးပွဲအတွက် နိုင်ငံတစ်ဝန်းမှ ရွှေကြိုလျှောက်ထားသူ ၆၀၀ ကျော်ရှိခဲ့ပြီး ထိုအထဲမှ အဆင့် ဆင့်ရွေးချယ်ခဲ့ရာ ယနေ့ နောက်ဆုံး ဆန်ခါတင်ရွေးချယ်ခံရသည့် ရွှေကြို များကို မကြာမီရက်ပိုင်းအတွင်း အခြေခံမှစတင်ကာ လေ့ကျင့် သင်ကြားမှုများ ပြုလုပ်ပေးသွားမည်ဟု သိရသည်။



အကယ်ဒမီ ရန်အောင်။



မင်းခန့်ကို။



မင်းခန့်ညို။



မနှင်းယုဝေ။



မမိချိုကို။

မောင်စိုင်းဝဏ္ဏအောင်၊ မောင်ထူးမြတ်၊ မောင်ထူးအံ့လွင်၊ မောင်မင်းဇေ၊ မောင်မင်းခန့်ကို၊ မောင်မိုးသူရ၊ မောင်ထူးအောင်၊ မောင်မင်းခန့်ညို၊ မောင်ထက်ကိုကိုလင်း၊ မောင်ဆက်

ကလည်း ဆင်တူလေးတွေ ဖြစ်နေ တော့ အစ်ကိုတို့ တော်တော်ရွေးချယ် လိုက်ရတယ်။ ပြီးတော့ ဒီနေ့မှာ အကြောင်းမကြားဘဲနဲ့ ပြန်သွားတဲ့ တစ်ယောက်ကို ချက်ချင်း အခြား

ပထမဦးဆုံးအကြိမ် ကျွန်တော် ပြိုင်ဖူးတာပါ။ အခုလိုရွေးချယ်ခံရ မယ်လို့ မထင်ထားတဲ့အပြင် ကျွန်တော်ကို ရော ညီညီကို ရော ရွေးချယ်လိုက်တဲ့အတွက် အလွန်

ဟန်ပန်တွေအပြင် မေးခွန်းတွေကို လည်း ဖြေနိုင်အောင် ကြိုးစားခဲ့ပါ တယ်။ ရွှေကြိုတစ်ယောက်အနေနဲ့ အကောင်းဆုံး ကြိုးစားသွားမှာပါ။ သရုပ်ဆောင် အလုပ်ကိုလည်း

အတွက် အတိုင်းမသိဝမ်းသာပါတယ်။ ပြီးတော့ ညီမက မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင် အစည်းအရုံးသင်တန်းဆင်းဆိုတော့ သင်ပေးထားတာတွေနဲ့ အကောင်းဆုံး ကြိုးစားသွားမှာပါ။

## မိုင်းကိုင်ဒေသမှ ရှမ်းရိုးရာပစ္စည်းများ ရှေးအစဉ်အလာမပျက် လာရောက်ရောင်းချ တိုင်းရင်းဆေးတက္ကသိုလ်(မန္တလေး) ဘွဲ့နှင်းသဘင်ကျင်းပ

သီပေါ မတ် ၂၀

နှစ်စဉ်ကျင်းပမြဲ သမိုင်းဝင် ဘော်ကြိုဘုရားပွဲတော်ကြီးတွင် ရှေးအခါကာလကပင် ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း)မိုင်းကိုင်မြို့နယ်မှ ရှမ်း တိုင်းရင်းသားကုန်သည်များသည် ရေတကောင်းများ၊ စဉ်ပစ္စည်းများ၊ လယ်ယာသုံးပစ္စည်းများ၊ ရှမ်းဝတ်စုံ၊ ရှမ်းလွယ်အိတ်၊ ရှမ်းခမောက်စသည့် ပစ္စည်းများကို လှည်းများဖြင့် တင်ဆောင်ကာ ရက်လချီ၍ ကြိုတင် ထွက်ခွာလာပြီး သီးသန့်ဈေးတန်း ခင်းကျင်းရောင်းချခဲ့ကြသည်။



သမိုင်းဝင် ရွှေစာရံဘုရားပွဲအစဉ်ဖြစ်ခဲ့ ရာ “ဘော်ကြိုအထွက် ရွှေစာရံအဝင်” ဆိုသည့်အတိုင်း ရှမ်းကုန်သည်များ သည် ရွှေစာရံဘုရားပွဲသို့ ဆက်လက် သွားရောက်ပြီး ရောင်းချလေ့ရှိခဲ့ကြ သည်ဟု သိရသည်။

ပေးထားရသည်ဟု ရွှေစာရံဘုရား သမိုင်း၌ တွေ့ရှိရသည်။ ရှမ်း-မြန်မာ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုများကို ထင်ဟပ် ဖော်ဆောင်ခဲ့သော ဘော်ကြိုနှင့် ရွှေစာရံဘုရားပွဲတော်တို့သည် သမိုင်း

အစဉ်အလာအရ တိုင်းရင်းသား စည်းလုံးညီညွတ်ရေးအတွက် ယနေ့ အထိ များစွာအထောက်အကူပြု လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မန္တလေး မတ် ၂၀

ဒေသအကြိမ်မြောက် တိုင်းရင်းဆေးတက္ကသိုလ်(မန္တလေး) ဘွဲ့နှင်းသဘင် အခမ်းအနားကို မန္တလေးမြို့ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်ရှိ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာန တိုင်းရင်းဆေးတက္ကသိုလ် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ခန်းမ၌ ယနေ့နံနက်က ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် တိုင်းရင်းဆေးတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာ သိမ်းကျော်က တိုင်းရင်းဆေးပညာတိုးတက်ရေးတွက် သူတေသနပြုခြင်း၊ သက်ကြီးအတွေ့အကြုံရင့်ဆရာကြီးများ၊ ဘဝတူဆရာများနှင့် ပညာရပ်ဆိုင်ရာ အမွေခံခြင်း၊ နီးနှောဖလှယ်ခြင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ တိုင်းရင်းဆေးဆရာအသင်း အသင်းဝင်ပြီး အသင်းလုပ်ငန်းစဉ်များတွင် ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ တိုင်းရင်းဆေးပညာရပ်များ စဉ်ဆက်မပြတ် ဆည်းပူးခြင်း၊ တတ်မြောက်ထား သောပညာရပ်များကို အကျိုးရှိစွာအသုံးပြုခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်သွားကြရန် လိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးပညာ မဟာဘွဲ့ရရှိသူ ရှစ်ဦး၊ မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးပညာဘွဲ့(ပုံမှန်)ရရှိသူ ၆၄ ဦး၊ မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးပညာ (ပေါင်းကူး)ဘွဲ့ရရှိသူ ၂၄ ဦးနှင့် အဝေးရောက်ဘွဲ့ယူသူ ခုနစ်ဦးတို့အား ဘွဲ့ လက်မှတ်များ အပ်နှင်းပေးခဲ့သည်။ ယခုအကြိမ်အထိ မြန်မာတိုင်းရင်းဆေး ပညာမဟာဘွဲ့ ၂၅ ဦးအပါအဝင် မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးပညာဘွဲ့(ပုံမှန်) ရရှိသူ ၁၂၀၉ ဦးနှင့် မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးပညာ(ပေါင်းကူး)ဘွဲ့ရရှိသူ ၁၀၅ ဦး စုစုပေါင်း ၁၃၁၄ ဦးတို့ကို မွေးထုတ်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာနအနေဖြင့် ကုသရေးလုပ်ငန်းများအတွက် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များတွင် ခုတင်(၁၀၀)ဆံ့ တိုင်းရင်းဆေးရုံ သုံးရုံ၊ ခုတင်(၅၀)ဆံ့ ဆေးရုံ ကိုးရုံ၊ (၂၅)ခုတင်ဆံ့ ဆေးရုံ လေးရုံ၊ (၁၆)ခုတင်ဆံ့ ဆေးရုံ လေးရုံ၊ ခရိုင်တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာနမှူးရုံး ၅၀ နှင့် မြို့နယ် တိုင်းရင်းဆေးကုဌာန ၂၁၀ တို့ကို ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

### \* ဝမ်းရိပ်မှ

အဆိုပါတံတားသစ်ဖွင့်လှစ်နိုင်ခြင်းကြောင့် ရန်ကုန်မြို့ပြနှင့် ဆက်စပ် နေသော ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)နှင့် ရွှေပေါက်ကံ မြို့သစ်တို့မှာ ယာဉ်ကြောကျပ်တည်းမှုများ အထိုက်အလျောက် လျော့ချ ပေးနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ရွှေပေါက်ကံရှိ ပုဂံလမ်း၊ ညောင်ရမ်းလမ်း၊ မြို့ပတ်လမ်း၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)ရှိ ကျန်စစ်သားလမ်း၊ အနော်ရထာလမ်းနှင့် ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးတို့ကို အချိန်တိုအတွင်း ဆက်သွယ်သွားရောက် နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

## အခြေခံမီးသတ်သင်တန်း စာတွေ့လက်တွေ့ သရုပ်ပြလေ့ကျင့်သင်ကြား

ညောင်တုန်း မတ် ၂၀ ရောဂါတိုင်းဒေသကြီး ညောင်တုန်း မြို့တွင် ရုတ်တရက်ဖြစ်ပေါ်လာတတ် သော သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ်များကို ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအတွက် မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့မှ ဝန်ထမ်း များ၏ အကြံအခြေခံမီးသတ်ပညာ သင်တန်း(၁/၂၀၁၆)မှ သင်တန်းသား သင်တန်းသူများသည် စာတွေ့

လက်တွေ့သရုပ်ပြလေ့ကျင့်သင်ကြား ခြင်းကို မတ် ၁၅ ရက် ညနေက မြို့မစည်ပင်သာယာရေးကြီး၌ ပြုလုပ် သည်။

အဆိုပါသရုပ်ပြလေ့ကျင့် ဇာတ်တိုက် မှုတွင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် အမျိုးမျိုးတို့ ပြည်သူလူထု၏အသက် အိုးအိမ် စည်းစိမ်များကို အကာ အကွယ်ပေးရေး၊ မီးသတ်ပညာရေး

သင်တန်းသူ လေးဦးတို့သည် မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ သန္ဓေ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ရပ်ကွက် အသီးသီးမှ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် များပူးပေါင်း၍ မြို့မစည်ပင်သာယာ ရေးကြီးအတွင်း၌ ရေရရှိရေး၊ မီးငြိမ်းသတ်ရေးနှင့် အရေးပေါ် လူ နာများ ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်း များကို လက်တွေ့သရုပ်ပြဇာတ်တိုက် လေ့ကျင့်ကြကြောင်း သိရသည်။

ဝင်းမြင့်ကျော်(ညောင်တုန်း)



ပြည်တွင်းရေးရာ

ရွှေမရှိပြန်သော်လည်း ရေမရှိပြန်သော ညောင်ဦးမြို့နယ်မှ စိုက်ပျိုးတောင်သူလယ်သမားများ

ညောင်ဦး မတ် ၂၀

မြန်မာနိုင်ငံရှိ မြို့နယ်ပေါင်း ၃၃၀ ခန့် ကျေးရွာပေါင်းခြောက်သောင်းကျော်ခန့်တွင် နေထိုင်ကြသော ပြည်သူအများစုသည် ကျေးလက်ဒေသများမှ တောင်သူလယ်သမားများဖြစ်ကြသည်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် တိုင်းဒေသကြီးအလိုက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများကို အဓိကဦးစားပေးဆောင်ရွက်ခဲ့ရာတွင် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ ဆက်သွယ်သွားလာမှုအဆင်ပြေရေး စသည်တို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။ ထို့ပြင် ရေတွင်း၊ ရေကန်အသစ် တူးဖော်ပေးခဲ့ပြီး ပြုပြင်သင့်သည်များကိုပါ အထူးအလေးထားဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်ကို ပြည်သူများအနေဖြင့် သိရှိပြီးဖြစ်သည်။

ထို့အတူ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်ဦးခရိုင် ညောင်ဦးမြို့နယ်သည် အပူပိုင်းဒေသအတွင်းပါဝင်ပြီး မိုးရွာသွန်းမှုနည်းပါးသဖြင့် သောက်သုံးရေ စိုက်ပျိုးရေးအတွက် အခက်အခဲဖြစ်ပေါ်နေသော မြို့နယ်ဖြစ်သဖြင့် ယခုအခါတွင်သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက သောက်သုံးရေ စိုက်ပျိုးရေးများရရှိရေး ဆောင်ရွက်ပေးထားကြောင်း သိရသည်။

“ညောင်ဦးခရိုင် ညောင်ဦးမြို့နယ်မှာ ရပ်ကွက် ၁၇ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စု ၇၄ အုပ်စု၊ ကျေးရွာပေါင်း ၂၂၀ ရှိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ဒေသမှာက လယ်လုပ်ကိုင်သူနည်းပါးပြီး ယာလုပ်သူများပါတယ်။ အယ်နီညီရာသီဥတုကာလအတွင်းမှာ သောက်သုံးရေရှားပါးမှုမဖြစ်အောင် ဌာနဆိုင်ရာတွေပေးပေါင်းပါဝင်တဲ့အဖွဲ့ ဖွဲ့ထားပါတယ်။ ညောင်ဦးမြို့နယ်က အခြားမြို့နယ်တွေလို ဆည်တွေ၊ ကန်တွေမရှိပါဘူး။ မြစ်ရေတစ်စနစ်နဲ့ပေးတဲ့ ရေနဲ့သာ

တောင်သူတွေစိုက်ပျိုးကြတာပါ။ သောက်သုံးရေအနေနဲ့လည်း နတ်သမီးကမ်းပါး မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းမှ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာပိုက်လိုင်းကတစ်ဆင့် ပိုက်တွဲတန်းစနစ်နဲ့ ညောင်ဦးမြို့ပေါ်ခန့်ရပ်ကွက်နဲ့ ပုဂံမြို့ခြောက်ရပ်ကွက်၊ ငါးရောက်မြို့ပေါ်လေးရပ်ကွက် စုစုပေါင်း ၁၇ ရပ်ကွက်ကို သောက်သုံးရေပေးဝေထားသလို ညောင်ဦးမြို့နယ်မှာရှိတဲ့ ကျေးလက်ဒေသများမှ တောင်သူလယ်သမားတွေကိုလည်း စိုက်ပျိုးရေးအတွက် ညောင်ဦးခရိုင် ညောင်ဦးမြို့နယ်ရှိ ရေအရင်းအမြစ်အသုံးချရေးဦးစီးဌာနက မြစ်ရေတင်စနစ်နဲ့ စိုက်ပျိုးရေးအတွက် ပေးဝေနေပါတယ်။ သောက်သုံးရေအတွက်လည်း ညောင်ဦးမြို့နယ်ရှိ နတ်သမီးကမ်းပါး မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းမှ ကျေးလက်ဒေသများမှာ နေထိုင်ကြတဲ့ ပြည်သူတွေကို ညောင်ဦးခရိုင် ညောင်ဦးမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက သောက်သုံးရေများအတွက် ရေပဒေသာပိုက်လိုင်းများမှတစ်ဆင့် ပေးဝေနေပါတယ်”ဟု ညောင်ဦးမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဝင်းမော်ကပြောသည်။

ညောင်ဦးမြို့နယ်တွင် ရေရှားပါးသည့် ကျေးရွာများမှာ စုစုပေါင်း ကျေးရွာအုပ်စု ၂၇ အုပ်စုရှိပြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်တွင် ကျေးရွာအုပ်စု ၁၇ အုပ်စုရှိသောကြောင့် နွေရာသီရေပြတ်လပ်မှု မရှိစေရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများနှင့်အတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးထားသည်။ ညောင်ဦးမြို့နယ် နတ်သမီးကမ်းပါးမြစ်ရေတင်စီမံကိန်းကျေးရွာ ၉၈ ရွာရှိသည့်အနက် စက်စက်ယိုပိုက်လိုင်းမပေးဝေထားသည့် ကျေးရွာမှာ ၂၈ ရွာ၊ တောင်ဇင်းကျေးလက်ရေပိုက်



လိုင်းမှ ၂၆ ရွာအထိ သောက်သုံးရေပေးဝေထားကြောင်း၊ ရေပဒေသာပိုက်လိုင်းမှ ရေယူသူကျေးလက်ပြည်သူများအနေဖြင့်လည်း တစ်ယူနစ် ကျပ် ၂၀၀ ပေးဆောင်ရကြောင်း၊ အယ်နီညီရာသီဥတုမှာ ကျေးလက်နေပြည်သူများအနေဖြင့် ရေအတွက်အဆင်ပြေအောင် အထူးဆောင်ရွက်ပေးထားကြောင်း ညောင်ဦးခရိုင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးအောင်ရှိန်၏ ပြောပြချက်အရ သိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့ဒေသက မိုးနည်းရပ်ဝန်းဒေသဖြစ်လို့ စိုက်ပျိုးသီးနှံတွေ စိုက်သလောက်မဖြစ်ထွန်းပါဘူး။ ဒီဒေသမှာနေထိုင်ကြတဲ့ တောင်သူလယ်သမားအများစုဟာ သောက်သုံးရေ စိုက်ပျိုးရေးအတွက်ပင် စိတ်ပူနေရတာပါ။ သက်ဆိုင်ရာဌာနတွေက ကျေးလက်ဒေသတွေမှာ နေထိုင်ကြတဲ့ စိုက်ပျိုးတောင်သူတွေကို ရေအတွက်လုပ်ပေးတယ်ဆိုပေမယ့်လည်း ထင်သလောက်မဟုတ်ပါဘူး။ အခုဆို

နေ့စဉ်ထုတ်သတင်းစာတွေ၊ ရုပ်မြင်သံကြားအစရှိတဲ့ မီဒီယာပေါင်းစုံမှ ပြည်သူတွေသိရှိအောင် အယ်နီညီရာသီဥတုနဲ့ ပတ်သက်ပြီး ဖော်ပြရေးသားထားပေမယ့် ကျွန်တော်တို့လို တောင်သူလယ်သမားတွေအနေနဲ့ နေပူဒဏ်ကို ဂရုစိုက်နေရင် ဘယ်လိုစိုက်ပျိုးလို့ရပါမလဲ။ အခုလဟာ နွေပေါင်းစိုက်ပျိုးရာသီဖြစ်ပါတယ်။ ရေပဒေသာ သောက်သုံးရေပိုက်လိုင်းအားကိုးနေရရင် အဆင်မပြေပါဘူး။ အခုဆိုရင် ရေပဒေသာပိုက်လိုင်းက ရေမလာတာ လေးလကြာနေပြီ။ သူကောင်းတည်မြစ်ရေတင်ကပေးနေတဲ့ သောက်သုံးရေ စိုက်ပျိုးရေးကိုသာ ကျွန်တော်တို့ ကျေးရွာတစ်ရွာလုံးကအားကိုးပြီး သုံးစွဲနေရတာပါ။ ဒါကြောင့် ကျွန်တော်တို့ကျေးလက်နေပြည်သူတွေအတွက် ရွှေမရှိလို့ဖြစ်ပေမယ့် ရေမရှိလို့မဖြစ်ပါဘူး”ဟု ယဉ်ဇမ်း(ခေါ်)ယမ်းဇမ်းကျေးရွာအုပ်စုနေ တောင်သူဦးဆန်းမြင့်က ပြောသည်။ **ကျော်ကျော်(မလှိုင်)**



ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားဧည့်သည်များ ရောဂါဖြစ်ကြောင်းတစ်လျှောက် အပျော်စီးရေယာဉ်ဖြင့်လည်ပတ်

နေပြည်တော် မတ် ၂၀

ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန၏ ကြီးကြပ်မှု၊ ခရီးသွားကုမ္ပဏီများ၏ စီစဉ်ဆောင်ရွက်မှုတို့ဖြင့် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားဧည့်သည်များသည် ပွင့်လင်းရာသီသို့ ရောက်ရှိလာပြီဖြစ်သဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ သာယာလှပသောရှုခင်းများ၊ ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုလက်ရာများ၊ တိုင်းရင်းသားများ၏ လူနေမှုစေလွှတ်စရိုက်များကို စိတ်ဝင်စား၍ ဧရာဝတီမြစ်ကြောင်း၊ ချင်းတွင်းမြစ်ကြောင်းခရီးစဉ်အား ပြည်တွင်းသွား အပျော်စီးသင်္ဘောဖြင့် လာရောက်လည်ပတ်လျက်ရှိသည်။

Royal Voyages Travels & Tours Co.,Ltd. ၏ စီစဉ်ဆောင်ရွက်မှုဖြင့် ဗြိတိန်နိုင်ငံသား ၂၀ ပါဝင်သော ပထမအဖွဲ့သည် ဖေဖော်ဝါရီ ၆ ရက်မှ ၁၅ ရက်အထိလည်းကောင်း၊ ထပ်မံ၍ ဗြိတိန်နိုင်ငံသား ၂၀ ပါဝင်သော ဒုတိယအဖွဲ့သည် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၃ ရက်မှ ၂၂ ရက်အထိလည်းကောင်း ဧရာဝတီမြစ်ကြောင်းခရီးစဉ်အား မြစ်တွင်းသွားအပျော်စီးရေယာဉ် RV Katha Pandaw ဖြင့် ဧရာဝတီမြစ်ကြောင်းတစ်လျှောက်ရှိ မန္တလေး- စစ်ကိုင်း- မင်းကွန်း- နွယ်ငြိမ်းရွာ- မလဲရွာ- ကြာညှပ်ရွာ- ထီးချိုင့်- ကသာ- အနောက်ကသာ- သစ်တောကြီးပိုင်း- နတ်ပေါက်ဆင်စခန်း- ကျွန်းတော်- ရွှေဂူ- ဆင်စခန်းရွာ- မိုးတားရွာ- တကောင်း- စည်ပင်ကျွန်း- စစ်ကိုင်း- ရွှေကြက်ယက်- မန္တလေးမြို့များသို့ သွားရောက်လည်ပတ်ခဲ့ပြီးနောက် အဆိုပါဧည့်သည်များသည် မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှတစ်ဆင့် ပြန်လည် ထွက်ခွာသွားခဲ့ကြသည်။

ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားဧည့်သည်များသည် ဧရာဝတီမြစ်ကြောင်းတစ်လျှောက်ရှိ ရွာများနှင့် ဒုတိယမြစ်ကျဉ်းသာတာဝအလှအပရွှေခင်းများ၊ ရေလုပ်သားတို့၏ လူနေမှုစေလွှတ်စရိုက်နေထိုင်မှုပုံစံများ၊ ဆင်စခန်း၊ ရိုးရာအိုးလုပ်ငန်းနှင့် ညနေနေဝင်ဆည်းဆာအလှအပများကို ခံစားသိရှိလို၍ ဧရာဝတီမြစ်ကြောင်း၊ ချင်းတွင်းမြစ်ကြောင်း စသည့်ခရီးစဉ်များဖြင့် လာရောက်လည်ပတ်မှုမှာ ယခုနှစ်အတွင်း တိုးတက်များပြားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ **(သတင်းစဉ်)**

ခရီးသွားဧည့်သည်များ ကော့သောင်းခရိုင် ကမ်းရိုးတန်းဒေသအတွင်းသို့ လာရောက်လည်ပတ်မှု ပိုမိုများပြား

နေပြည်တော် မတ် ၂၀

ခရီးသွားလုပ်ငန်းသည် ယနေ့အချိန်အခါတွင် အလျင်အမြန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လျက်ရှိသော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်လာပြီး ခရီးသွားလုပ်ငန်းမှတစ်ဆင့် အခြားစီးပွားရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအသစ်များ ဖြစ်ပေါ်လာစေရန် လှုံ့ဆော်ပေးနိုင်သဖြင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အဓိကကဏ္ဍတစ်ခုအဖြစ် နိုင်ငံများစွာက ရှုမြင်လာကြပြီဖြစ်သည်။ ယနေ့မြန်မာနိုင်ငံသည် ပြောင်းလဲလာသော နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေးအခြေအနေများနှင့် သွားလာရေးအဆင်ပြေချောမွေ့အောင်လမ်း၊ တံတားများ တိုးချဲ့တည်ဆောက်ပြုပြင်မှုများကြောင့် လည်ပတ်ရန် ခရီးစဉ်ဒေသများသို့ လွယ်ကူစွာ သွားလာနိုင်ခြင်းနှင့်အတူ လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခများချုပ်ငြိမ်းသွားစေရန်အတွက် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများနှင့် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးသဘောတူညီချက်များ ရယူဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းတို့ကြောင့် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများအကြားတွင် အသိအမှတ်ပြုခြင်း၊ စိတ်ဝင်တစား အလေးထားခြင်းများရရှိလာသကဲ့သို့ ခရီးသွားလုပ်ငန်း နယ်ပယ်တွင် နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားဧည့်သည်များအတွက် လာရောက်လည်ပတ်ရန် ဆွဲဆောင်မှုအားကောင်းသည့် ခရီးစဉ်ဒေသတစ်ခုအသွင်အဖြစ် ထင်ရှားလျက်ရှိသည်။

ခရီးသွားဧည့်သည်များသည် ပွင့်လင်းရာသီသို့ရောက်ရှိလာခြင်း၊ ညအိပ်ခရီးစဉ်များနှင့် နေ့ချင်းပြန်ခရီးစဉ်များကို ဗြိတိန်ကျွန်းစုဒေသအတွင်း စက်တင်ဘာလလွှဲများဖြင့် လှည့်လည်လည်ပတ်ကြည့်ရှုခြင်းအား ဖြေလျှော့ခွင့်ပြုပေးခဲ့ခြင်းကြောင့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ကော့သောင်းမြို့တွင် ပြည်ပခရီးသွားဧည့်သည်များသာမက ပြည်တွင်းခရီးသွားဧည့်သည်များပါ တစ်လထက်တစ်လ တိုးတက်ဝင်ရောက်လျက်ရှိရာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလမှ ဒီဇင်ဘာလအတွင်း နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားဧည့်သည် ၂၇၃၈၃၃ ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး အပျော်စီးစက်တင်ဘာလလွှဲ ခရီးစဉ်အနေဖြင့် ခရီးသွားဧည့်သည် ၃၂၆၀ ဝင်ရောက်လည်ပတ်ခဲ့သည်။

ပထဝီအနေအထား သတ်မှတ်ချက်အရ ဧရိယာစတုရန်းမိုင်ပေါင်း ၁၁၃၂၀ ကျယ်ဝန်းပြီး ကျွန်းကြီးကျွန်းနှင့် ကျွန်းလတ်၊ ကျွန်းငယ်ပေါင်း ၇၉၅ ကျွန်း စုစုပေါင်း ၈၀၃ ကျွန်းနှင့် ဖွဲ့စည်းထားကာ သွားလာလည်ပတ်ရန် အကောင်းဆုံးကျွန်းများအနေဖြင့် ကြက်မောက်ကျွန်း၊ အနောက်ကျွန်းနီကျွန်း၊ ခရမ်းခွကျွန်း၊ ကျွန်းဖိလာကျွန်း၊ မြောက်တော်ဝင်ကျွန်း၊ အမှတ်(၁၁၅)ကျွန်း၊ ညောင်ဝိုင်းကျွန်း၊ ဘိုချိုကျွန်း၊ လန်ပိကျွန်း၊ ကျောက်သင်ပုန်းကျွန်း၊ ဝအလယ်ကျွန်း၊ နတ်သမီးရေတွင်းကျွန်းများဖြစ်ပြီး အဆိုပါကျွန်းများသို့ ခရီးသွားဧည့်သည်များမှ သွားရောက်ကာ ရေငုပ်ခြင်း၊ ရေအောက်ကြည့်ရှုခြင်း၊ ရွက်လွှင့်ခြင်း၊ လှေလှော်ခြင်း၊ ငှက်ကြည့်ခြင်း၊ ဆလုံလူမျိုးတို့၏ ယဉ်ကျေးမှုနှင့် လမုတောများကြည့်ရှုခြင်း၊ တောတွင်းလမ်းလျှောက်ခြင်းများကို ဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ကော့သောင်းမြို့ နယ်စပ်ဝင်ပေါက်များဖြစ်သည့် မြို့မတံတား၊ သဌေးကျွန်းနှင့် ရတနာကျွန်းတို့မှ ကော့သောင်းမြို့သို့ ဝင်ရောက်လည်ပတ်သော ခရီးသွားဦးရေမှာ ၂၀၀၄ ခုနှစ်တွင် ထိုင်းနိုင်ငံသား ၁၇၇၈၂၆ ဦးနှင့် အခြားနိုင်ငံသား ၃၉၃၂၃ ဦးဖြစ်ပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ထိုင်းနိုင်ငံသား ၂၄၄၀၄၇ ဦးနှင့်

အခြားနိုင်ငံသား ၂၄၁၂၉ ဦး ဝင်ရောက်လည်ပတ်ခဲ့သည်။ ကော့သောင်းလေဆိပ်မှ တစ်ဆင့်ဝင်ရောက်ခဲ့သော ခရီးသွားဧည့်သည်များမှာ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ၁၉၉၃ ဦး၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ၂၃၉၇ ဦး ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး ကျွန်းများသို့ အပျော်စီးစက်တင်ဘာလလွှဲဖြင့် ခရီးသွားဧည့်သည်ဝင်ရောက်မှုမှာ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ၅၅၂၆ ဦး၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ၃၂၆၀ ဝင်ရောက်လည်ပတ်ခဲ့ကြသည်။ ယခု ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီမှ မတ် ၁၆ ရက်ထိ စက်တင်ဘာလလွှဲခရီးစဉ် ၂၀၆ ခု ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ခရီးသွားဧည့်သည် စုစုပေါင်း ၁၆၅၅ ဦး လာရောက်လည်ပတ်ခဲ့သည်။

ဤသို့ သဘာဝအလှများဖြင့် ပြည့်စုံပြီး ရှည်လျားသော ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်း တည်ရှိကာ ထူးခြားဆန်းကြယ်လှပသည့် သဘာဝတောတောင်ရွှေခင်းများ၊ ရှားပါးသည့် သဘာဝအပင်များနှင့် ကျေးငှက်တိရစ္ဆာန်အမျိုးပေါင်း မြောက်မြားစွာနေထိုင်ကာ ပင်လယ်ရေအောက် သန္တာကျောက်တန်းနှင့် ရေနေသတ္တဝါများပေါများသည့် မြိတ်ကျွန်းစု ဒေသ ကော့သောင်းမြို့သို့ ပြည်တွင်း ပြည်ပခရီးသွားဧည့်သည်များ လာရောက်လည်ပတ်မှုမှာ တဖြည်းဖြည်းမြင့်တက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ **(သတင်းစဉ်)**









အနုပညာ

ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်များ

၂၀ - ၃ - ၂၀၁၆ (တနင်္လာနေ့)

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား News Channel

၆:၀၀	တောင်တန်းသာသနာပြု ဆရာတော်ကြီး၏ ပရိတ်တရားတော်	(အပိုင်း-၁၅)	၂၆:၀၀	ဂီတတစ်ခင်းလေးဖွင့်ပါဦး
၇:၃၅	ပြည်သူတို့ရဲ့စကားသံများ	၃၆:၃၅	ရွှေပြောင်းအလုပ်သမား အစီအစဉ်	
၈:၃၅	မြန်မာ့အသိုက်အဝန်းထဲမှ အမျိုးသမီးများ	၄၆:၃၅	"ဝတ်မှုန်ကူးတဲ့ပျား"	
၉:၅၀	ASEAN Sport Light	၄၆:၃၅	အဝေးသင်တက္ကသိုလ်ပညာပေး ရုပ်မြင်သံကြားသင်ခန်းစာ	
၁၀:၃၅	အနုပညာသတင်းအစီအစဉ်		- ဒုတိယနှစ်(စိတ်ပညာအထူးပြု)	
၁၁:၃၅	ပြောင်းလဲလာသော မြန်မာနိုင်ငံရေးလောကနှင့် အမျိုးသမီးများကဏ္ဍ		(စိတ်ပညာ)	
၁၁:၃၅	မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား လူငယ်အစီအစဉ်		- နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ	
၁၂:၃၅	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ "မြင့်မိုရ်မေမေ"		"မြင့်မိုရ်မေမေ" (အပိုင်း-၁၆)	
			- ကုန်းစိတ်ပညာဆိုင်ရာ ပညာပေးဟောပြောပွဲ	
			(အပိုင်း-၁)	
			- အစီအစဉ်ပြီး၏။	

မှတ်ချက်။ နာရီစဉ်တိုင်းတွင် ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် နိုင်ငံတကာသတင်းများ ထုတ်လွှင့်ပေးပါမည်။

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား Entertainment Channel

ညပိုင်း	၈:၄၀	ကာတွန်းအစီအစဉ် "BEN 10 ALIEN FORCE (Part-XV)"	
၆:၀၀	အဖွင့် -မိုးလေဝသအစီအစဉ် -တေးဂီတအစီအစဉ်	၉:၀၀	တေးဂီတအစီအစဉ်
၆:၃၀	ပြည်သူ့နိမ့် "မိုးခါးရေ"	၉:၂၀	အမေရေယုန်နတ်(အပိုင်း-၂)
၆:၅၀	တေးဂီတအစီအစဉ်	၉:၄၀	နိုင်ငံတကာရုပ်ရှင်ဇာတ်ဝင် တေးများ
၇:၀၀	ကိုရီးယားဇာတ်လမ်းတွဲ "လျှို့ဝှက်သော ပုဆိုး" (အပိုင်း-၅)	၉:၅၀	အကပဒေသာ
၇:၅၀	ကိုရီးယားဇာတ်လမ်းတွဲ "အချစ်စစ်ရဲ့ အလှတရား" (အပိုင်း-၅)	၁၀:၀၀	မြန်မာ့ဗီဒီယိုဇာတ်လမ်း "အိပ်မက်အပိုင်ခွဲ (၉)" (ခန့်စည်သူ၊ နန္ဒာလှိုင်)
		၁၂:၀၀	အစီအစဉ်ပြီး၏။

တစ်နေ့(၆)နာရီစာ (၄)ကြိမ်ပြသပါမည်။

MRTV- 4

၅:၀၀	ပဌာန်းပိုဒ်တော်+ ရတနာသုတ်	(အပိုင်း-၈)	
၅:၄၀	"သာသနာနဲ့ ဒါယကာ" တရားတော် (ဆရာတော် အရှင်ခေမိန္ဒ)	၉:၅၀	၂၀၁၅ ခုနှစ် ရံတင်ဇာတ်ကားများ အားပြန်လည်ခံစားခြင်း
၈:၀၀	"မင်္ဂလာပါ" The Morning Show	၆:၀၀	Health Fix
၁၀:၂၀	ခေတ်သစ်ပျိုမေ	၆:၃၅	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "ထာဝရ ချစ်သူသည်သာ" (အပိုင်း-၉)
၁၁:၀၅	အနုပညာမိုးကောင်းကင်	၇:၂၀	မြန်မာ့ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "မေတ္တာအသည်းမြွှာ" (အပိုင်း-၄၅)
၁၁:၃၀	သွားမယ် စားမယ် (Season Restaurant)	၈:၂၀	Drive It
၁၁:၅၅	Forever Music Tribute ထူးအိမ်သင် (အပိုင်း-၄) (ပထမပိုင်း)	၈:၄၅	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "အိမ်ရှင်မတို့ချစ်စကား" (အပိုင်း-၅၈)
၁၂:၂၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "ဂန္ထဝင်ကုန်သည်" (အပိုင်း-၃၇)	၉:၃၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "ဂန္ထဝင်ကုန်သည်" (အပိုင်း-၃၈)
၂:၂၀	မြန်မာ့ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "မေတ္တာအသည်းမြွှာ" (အပိုင်း-၄၄)	၁၀:၀၅	အနုပညာမိုးကောင်းကင်
၃:၀၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "ထာဝရ ချစ်သူသည်သာ"	၁၀:၂၅	MRTV-4 Stage
		၁၀:၅၅	World of Knowledge (Naked Science : Star Clock)

မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား

၆:၀၀	တရားတော်	၄:၃၅	သီဆိုဖြေဖျော်တစ်ကိုယ်တော်
၆:၃၅	မေတ္တာပို့	၄:၅၅	မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားမဂ္ဂဇင်းကဏ္ဍ
၆:၅၅	ဓမ္မဇာတေး	၅:၀၀	သာယာသိကြားခေတ်ဆန်းတေး
၈:၀၅	အမျိုးသားရေးတေးကဏ္ဍ	၅:၃၅	ဒီရိုင်နာတို့ရဲ့ဒီရိုင်း
၈:၃၅	စိုက်ပျိုးသူတ	၆:၀၀	ဘဝကြေးမုံ
၈:၅၅	DVD Hits	၆:၃၅	လူစွန့်စားခရီးသွားနေသည်
၉:၃၅	အင်္ဂလိပ်စာသုတ်	၇:၀၀	ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း - ချစ်သောစကရီ (အပိုင်း-၁၁)
၉:၅၅	မြန်မာပြည်တွင်ထုတ်လုပ်သည်		- VOA အင်္ဂလိပ်စာသင်ခန်းစာ
၁၀:၀၀	English For Myanmar		- ပဟေဠိနန်းတော်
၁၁:၃၅	Lucky Door		- ယနေ့ညအတွက်မြဝတီ၏ တေးလက်ဆောင်
၁၁:၅၀	တစ်ပတ်အတွင်း ပြည်တွင်းသတင်း		- (၇၂)နှစ်မြောက်တစ်ပတ်ဆော်နေ့
၁၂:၀၀	ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း - လမ်းသစ်ဖောက်သူ		ဂုဏ်ပြုအစီအစဉ် ငါတို့သည် (ပဥ္စမပိုင်း)
၁:၃၅	ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း - မေတ္တာအသည်း		ထွန်းထွန်းဝင်း၊ သီရိထွန်းနှင့် သရုပ်ဆောင်များ
၂:၃၀	အိမ်ရှင်မတို့ရဲ့အချစ်ဆုံး		ဒါရိုက်တာ မိုးဇော်တို့
၄:၀၅	မြန်မာသံစဉ်ချိန်းဝင်		
၄:၂၅	လျှပ်တစ်ပြက်		

လီဂျွန်ဂီနဲ့ အိုင်ယူတို့ရဲ့ ရုပ်ရှင်သစ် "Scarlet Heart" ထုတ်လွှင့်မည်ရက်ကြေညာ

တောင်ကိုရီးယားရဲ့ ထိပ်တန်းမင်းသားတစ်ဦးဖြစ်တဲ့ လီဂျွန်ဂီနဲ့ ပေါ့ပေါ့အဆိုတော်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ အပြင် သရုပ်ဆောင်တစ်ဦးအဖြစ်ပါကျော်ကြားတဲ့ အိုင်ယူတို့ ခေါင်းဆောင်ပါဝင်ရိုက်ကူးထားတဲ့ ဇာတ်လမ်းတွဲရုပ်ရှင်သစ် "Scarlet Heart" ကို စတင်ထုတ်လွှင့်မည်ရက်အား ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ပါတယ်။



အဆိုပါရာဇဝင်ရုပ်ရှင်ကို တောင်ကိုရီးယားနဲ့ တရုတ်နိုင်ငံတွေမှာ တစ်ပြိုင်နက် ထုတ်လွှင့်ပြသသွားမှာဖြစ်ပြီး လာမယ့်စက်တင်ဘာလအတွင်း ယင်းရုပ်ရှင်ကို တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ၌ SBS ရုပ်သံလိုင်းမှလည်းကောင်း၊ တရုတ်နိုင်ငံမှာ Youku မှလည်းကောင်း ထုတ်လွှင့်သွားမှာဖြစ်ကြောင်း စွန့်ပီဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။

"Scarlet Heart" မှာ လီဂျွန်ဂီနဲ့ အိုင်ယူတို့ဟာ တောင်ကိုရီးယား မင်းဆက်တွေရဲ့ မင်းသားနဲ့ မင်းသမီးတွေအဖြစ် ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားပြီး အခြားသောတောင်ကိုရီးယားအနုပညာကြယ်ပွင့်တွေဖြစ်ကြတဲ့ ဟောင်ဂျွန်ဟွန်း၊ အမျိုးသားပေါ့ပေါ့တေးဂီတအဖွဲ့ "EXO" မှ အဖွဲ့ဝင် ဘက်ယွန်း၊ ကင်မိဆန်းဟို၊ ယိုဆန်ဂူး၊ နမ်ဂျီဟွတ်၊ ဂျီစူး၊ ကန်ဟာနူး၊ ကန်ဟန်နာနဲ့ အမျိုးသမီးတေးဂီတအဖွဲ့ "Girls' Generation" မှ အဖွဲ့ဝင် ဆိုယွန်တို့လည်း ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားကြောင်း သိရပါတယ်။



"Santa Clarita Diet" တွင် ရေးဘယ်ရီမိုးပီဝင်သရုပ်ဆောင်မည်

ပြီးခဲ့တဲ့ မတ် ၁၉ ရက်က နတ်ဖလစ်ရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေးမှ ထုတ်ဖော်ပြောကြားချက်အရ အဆိုပါ ရုပ်ရှင် ထုတ်လုပ်ရေးမှ ထုတ်လုပ်သွားမည့် ဟာသစီးရီးသစ် "Santa Clarita Diet" တွင် ဟောလိဝုဒ်ကြယ်ပွင့် ဒရူးဘယ်ရီမိုးပီဝင်သရုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ယူပီအိုင်ဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့သည်။

အဆိုပါ ဟာသစီးရီးများတွင် ဘယ်ရီမိုးပီဝင်အဖွဲ့အတူ နာမည်ကျော်မင်းသားတစ်ဦးဖြစ်သည့် တင်မိုးသီအိုလီဖန်လည်း ပါဝင်သရုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ဘယ်ရီမိုးပီဝင် အဆိုပါဇာတ်လမ်းတွဲများ၌ မင်္ဂလာဆောင်များတွင် ကြားဝင်စေ့စပ်ပေးရသည့် ကိုယ်စားလှယ်တွေအဖြစ် ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားကြပြီး အဆိုပါရုပ်ရှင်များကို လာမည့် ၂၀၁၇ ခုနှစ်အတွင်း စတင်ထုတ်လွှင့်သွားနိုင်ရန် ရည်ရွယ်ထားကြောင်း သိရသည်။

"Indiana Jones 5" အတွက် ကတ်ညွှန်းရေးလေးပယ် ဒေးဗစ်ကိုးပ်

ဟောလိဝုဒ်ရဲ့ နာမည်ကျော်စွန့်စားခန်း ရုပ်ရှင်တစ်ခုဖြစ်တဲ့ "Indiana Jones" ရုပ်ရှင်တွေရဲ့ ငါးကားမြောက်ရုပ်ရှင်အတွက် ဇာတ်ညွှန်းကို ဒေးဗစ်ကိုးပ်က တာဝန်ယူရေးသားပေးသွားမှာဖြစ်ကြောင်း ယူပီအိုင်ဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။

ယင်းရုပ်ရှင်တွေကိုထုတ်လုပ်ခဲ့တဲ့ ဒစ်စနေး ရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေးက ပြီးခဲ့တဲ့သီတင်းပတ်အတွင်း "Indiana Jones 5" ကို နာမည်ကျော်ဒါရိုက်တာ စတီဗင်စပီးဘာ့ချက် တာဝန်ယူရိုက်ကူးပေးသွားမှာဖြစ်ပြီး ယင်းရုပ်ရှင်တွေရဲ့ အဓိကဇာတ်လိုက်ဖြစ်တဲ့ ပါမောက္ခအင်ဒီယာနာဂျွန်းစ်အဖြစ် မင်းသားကြီးဟယ်ရီစတင်ဟော့ဒ်က ပါဝင်သရုပ်ဆောင်



ရေးသားခဲ့ပြီး ယခုထွက်ရှိမယ့်ရုပ်ရှင်သစ်မှာ တော့ ဒေးဗစ်ကိုးပ်ရဲ့လက်ရာကို ပြောင်းလဲခံစားရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဖြန့်အစင်ပြေသွားကြပြီဆိုတဲ့ ကျော်နေကဒါးရှီးရန်းနဲ့ စကျော်ဒီဝစ်စ်



ဟောလိဝုဒ်ရဲ့ ကျော်ကြားတဲ့စုံတွဲတွေ အကြားမှာ လူအများရဲ့ စိတ်ဝင်စားခြင်းခံရတဲ့ စုံတွဲတစ်တွဲဖြစ်တဲ့ သရုပ်ဆောင် ကော့ထ်နေ ကာဒါးရှီးရန်းနဲ့ သူ့ရဲ့ချစ်သူကော့ထ် ဒီဝစ်စ်တို့ဟာ လတ်တလောမှာ နှစ်ဦးကြား ဆက်ဆံရေး ပြန်လည်သင့်မြတ်ခဲ့ပြီမို့ အတူ တွဲရိုက်ထားတဲ့ဓာတ်ပုံတွေနဲ့ ဗီဒီယိုပိုင်တွေကို သူတို့ရဲ့ လူမှုကွန်ရက်မီဒီယာပေါ်ကနေ တစ်ဆင့် တွေ့မြင်ခဲ့ကြရပါတယ်။

အသက် (၃၆)နှစ်အရွယ် ကာဒါးရှီးရန်းနဲ့ (၃၂)နှစ်ရှိပြီဖြစ်တဲ့ စကျော်ဒီဝစ်စ်တို့ နှစ်ဦးရဲ့ ပျော်ရွှင်နေတဲ့ပုံရိပ်ပေါင်းများစွာကို ပြီးခဲ့တဲ့အင်္ဂါနေ့က ထုတ်ဖော်ပြသရင်း သူတို့အကြားက ရင်းနှီးနှေးနှေးတဲ့ ဆက်ဆံရေးကို ဟောလိဝုဒ်စုံတွဲက လှစ်ဟပြခဲ့ကြောင်း ယူပီအိုင်ဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။

ကာဒါးရှီးရန်းနဲ့ ဒီဝစ်စ်တို့နှစ်ဦး လက်တွဲ လာခဲ့ကြတဲ့ ကိုးနှစ်ကျော်ကာလအတွင်း သားသမီးသုံးဦးထွန်းကားခဲ့ပြီး အသက်ခြောက်နှစ်အရွယ်သားကြီး မက်စန်၊ သုံးနှစ်အရွယ်သမီးလေး ပန်နယ်လုပ်နဲ့ ဆယ့်ငါးလသားလေး ရင်းန့်တို့ပါဖြစ်ပါတယ်။ သူတို့နှစ်ဦးဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ ဇူလိုင်လအတွင်းက

အေးပြည့် - ခုနည်းသည်

စတင်ပြီး ဆက်ဆံရေးအဆင်မပြေဖြစ်ကာ မကြာခဏဆိုသလို ကွဲသွားလိုက်၊ ပြန်အဆင်ပြေသွားလိုက်နဲ့ အခြေအနေမှာ ရှိနေခဲ့ကြတာပါ။

၂၀၁၆ အပိုင်းမှာ ကာဒါးရှီးရန်းနဲ့ ပေါ့ပေါ့အဆိုတော် ဂျက်စတင်ဘီဘာတို့ ဇာတ်လမ်းဟာ ဟောလိဝုဒ်မီဒီယာတွေအကြား အလွန်ရေပန်းစားခဲ့ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် မကြာခင်မှာပဲ ဂျက်စတင်ဘီဘာ အခြားသော ငွေကြယ်ပွင့်တွေဆီကို ခြေဦးလှည့်ခဲ့ပြီး ကာဒါးရှီးရန်းနဲ့ဇာတ်လမ်းဟာ မြန်မြန် ဆန်ဆန်ပဲ အဆုံးသတ်ရပ်ခဲ့သွားခဲ့ပါတယ်။ ဒီဝစ်စ်ကတော့ မကြာသေးမီကပဲ အသက် (၂၀)အရွယ်မော်ဒယ်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ခရစ်စတင်ဘာ့ခ်နဲ့ သတင်းတွေထွက်ခဲ့ပါတယ်။ ကာဒါးရှီးရန်းနဲ့အတူရိုက်ကူးထားတဲ့ ဓာတ်ပုံတွေနဲ့ ဗီဒီယိုတွေကို ထုတ်ဖော်ပြသခဲ့တဲ့နေ့မှာပဲ ဒီဝစ်စ်နဲ့ ခရစ်စတင်ဘာ့ခ်တို့ကို လက်စွဲကတ်စံနဲ့ မကြာခင်မှာပဲ အတူတွေ့ခဲ့ရတာမို့ အဆင်ပြေသွားကြပြီဆိုပေမယ့် ကာဒါးရှီးရန်းနဲ့ ဒီဝစ်စ်တို့ရဲ့ဇာတ်လမ်းဟာ အချိန်မရွေး အပြောင်းအလဲတွေရှိလာနိုင်တဲ့ ဟောလိဝုဒ်ရဲ့ စိတ်ဝင်စားစရာ ဇာတ်လမ်းတစ်ပုဒ်အဖြစ် ရှိနေဆဲ ဖြစ်ပါတယ်။



အားကစား

# ဥရောပအောင်မြင်မှုကို ပြန်လည်ရှာဖွေဖို့ ဝေးကွာနေတဲ့ အင်္ဂလန်ကလပ်များ

အခုလို ချန်ပီယံလိဂ်နဲ့ ယူရိုပါလိဂ်(၁၆)သင်း အဆင့်ရှုံးထွက်ပွဲစဉ်တွေ ကစားပြီးတဲ့အချိန်မှာ အင်္ဂလန်ကလပ်တွေထဲက ချန်ပီယံလိဂ်မှာ မန်စီးစီး၊ ယူရိုပါလိဂ်မှာ လီဗာပူးတို့သာ ဥရောပပြိုင်ပွဲတွေကို ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရတော့တဲ့ အနေအထားပါ။ အင်္ဂလန်နိုင်ငံဟာ ဘောလုံးဘိုးအေနိုင်ငံလို့ လူသိများကြတဲ့အတိုင်း ပရော်ဖက်ရှင်နယ်ဘောလုံးလောကစတင်ရာ နိုင်ငံများထဲက တစ်ခုဖြစ်ပါတယ်။ အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားဟာ ကမ္ဘာသုံးဘာသာစကားဖြစ်သလို အင်္ဂလန်မီဒီယာတွေရဲ့ အင်္ဂလန်ကလပ်အသင်းတွေ၊ ပရီမီယာလိဂ်မှာ ကစားနေတဲ့ ကစားသမားတွေရဲ့အကြောင်းတွေကို အလေးပေးရေးသားဖော်ပြလေ့ရှိတာကြောင့် အင်္ဂလန်ဘောလုံးလောကဟာ ကမ္ဘာ့ဘောလုံးပရိသတ်အများစု အားပေးရာ ရပ်ဝန်းတစ်ခုအနေနဲ့ တည်ရှိခဲ့ပါတယ်။

တခြားနိုင်ငံကလပ်တွေဟာ ဘောလုံးအဆင့်အတန်းမြင့်မားပေမယ့် မီဒီယာအများစုရေးသားအသုံးပြုတဲ့ မိခင်ဘာသာစကားဟာ တစ်ကမ္ဘာလုံးက ဘောလုံးပရိသတ်တွေနားလည်ဖို့ အတားအဆီးဖြစ်နေသလို ဘောလုံးပွဲအစီအစဉ်တင်ဆက်တဲ့ ဘာသာစကားကလည်း အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားမဟုတ်တာကြောင့် အင်္ဂလန်ကလပ်တွေလောက် ပရိသတ်နဲ့ ရင်းနှီးမှုမရှိပါဘူး။ ဒါကြောင့်လည်း ကမ္ဘာ့ဘောလုံးပရိသတ်တွေဟာ အင်္ဂလန်အသင်းတွေကို ပိုပြီးသံယောဇဉ်ရှိတဲ့ပုံစံနဲ့ အားပေးတတ်ကြပါတယ်။

တကယ်တော့ အခုလို ကွာတားဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်တွေ မကစားမီ ရှုံးထွက်ပွဲစဉ်တွေကတည်းက အင်္ဂလန်အသင်းတွေ ဗိုလ်စွဲဖို့ ရေပန်းစားခြင်းမရှိခဲ့ပါဘူး။ ထိပ်တန်းအင်အားကြီးအသင်းတွေ ပြည့်နက်နေတဲ့ ချန်ပီယံလိဂ်မှာ ၁၆ သင်းအဆင့် ရှုံးထွက်ပွဲစဉ်ကို တက်ရောက်လာတဲ့ မန်စီးစီး၊ ချယ်လ်ဆီးနဲ့ အာဆင်နယ် အသင်းတွေဟာ ဗိုလ်စွဲဖို့မဖြစ်နိုင်ဘူးလို့ သုံးသပ်ကြတာဟာ သိပ်မဆန်းပေမယ့် ယူရိုပါလိဂ်မှာ ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့တဲ့ မန်ယူ၊ စပါး၊ လီဗာပူးအသင်းတွေဟာလည်း ဒေါ့မွန်၊ ဆီဗီလာ အသင်းတွေလို ဗိုလ်စွဲဖို့ရေပန်းစားတာကတော့ အစဉ်အလာပိုင်းအရလို့ သုံးသပ်ရမှာပါ။ အင်္ဂလန်အသင်းတွေဟာ လွန်ခဲ့တဲ့ ငါးနှစ်ဟိုဘက်ကာလတွေမှာ အောင်မြင်မှုတွေရှာနိုင်ခဲ့ပေမယ့် ဒီနောက်ပိုင်းနှစ်တွေမှာ ပရီမီယာလိဂ်ပြိုင်ပွဲတွေမှာပဲ ပြိုင်ဆိုင်မှုပိုမိုပြင်းထန်နေပြီး ချန်ပီယံလိဂ်လို ပြိုင်ပွဲတွေမှာ အကြံပြုလဲလှူအဆင့်ထိတောင် တက်ရောက်မလာနိုင်တာ တွေကြရမှာဖြစ်ပါတယ်။ အခု ယူရိုပါလိဂ် ၁၆ သင်းအဆင့် ရှုံးထွက်ပွဲစဉ်တွေ ယှဉ်ပြိုင်ရာမှာ ပရီမီယာလိဂ်မှာ ထိပ်တန်းခြေစွမ်းရှိပါတယ်ဆိုတဲ့ စပါးက ဒေါ့မွန်ကို နှစ်ကျောပေါင်း ငါးရိုး-တစ်ရိုးနဲ့ အရေးနိမ့်ခဲ့ပြီး ပြိုင်ပွဲက စောစောစီးစီးထွက်ခဲ့ရတာကိုကြည့်ရင် အားလုံးနဲ့ တွက်ဆချက်ဟာ အမှန်တရား



နဲ့နီးစပ်တာကို တွေ့ရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ချန်ပီယံလိဂ် ၁၆ သင်းအဆင့်မှာ အာဆင်နယ်က နှစ်ကျောလုံး ဘာစီလိုနာကို ရိုးပြတ်အရေးနိမ့်သလို ချယ်လ်ဆီးကလည်း ပီအက်စ်ဂျီကို နှစ်ကျောလုံး အရှုံးပေးခဲ့ရပါတယ်။ မန်စီးစီးအသင်းတောင် ကွာတားဖိုင်နယ်တက်ရတာက ဒိုင်နမိုဂ်စ်လို အသင်းနဲ့တွေ့ဆုံရလို့ဖြစ်ပြီး ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်၊ ဘိုင်ယန်မြူးနစ်တို့လို အသင်းတွေနဲ့တွေ့ရင် ဒီအဆင့်တောင် တက်ရောက်ဖို့ မလွယ်ပါဘူး။

ဒါပေမယ့် အင်္ဂလန်ကလပ်တွေရဲ့ အစဉ်အလာကို ပြန်ကြည့်ရင် ပြိုင်ပွဲနှစ်ရပ်စလုံးမှာ စပိန်၊ အီတလီကလပ်တွေပြီးရင် တတိယအဆင့်မြင့်ဆုံးလိဂ်အသင်းတွေပါ ပြည်တွင်းလိဂ်မှာ ချန်ပီယံလိဂ်ဝင်ခွင့်ကိုပဲ ဦးစားပေးယှဉ်ပြိုင်နေကြပေမယ့် တကယ်ပြိုင်ပွဲဝင်ခွင့်ရချိန်မှာတော့ အောင်မြင်မှုရအောင်လုပ်ဖို့ထက် နောက်ရာသီ ချန်ပီယံလိဂ်ဝင်ခွင့်ရရေးကိုပဲ ပိုပြီးအရေးထားလုပ်ဆောင်နေကြပါတယ်။ ချန်ပီယံလိဂ်ဝင်ခွင့်ရမှ နောက်နှစ် ဘောလုံးရာသီ ကစားသမားအသစ်တွေကို သိမ်းသွင်းနိုင်

မယ်။ ဝင်ငွေတိုးမယ်၊ ပရိသတ်တွေကို ဆွဲဆောင်နိုင်မယ် စတဲ့ အချက်တွေကြောင့် ချန်ပီယံလိဂ်က သူတို့အတွက် တကယ်အရေးကြီးနေတဲ့ ကိစ္စရပ်ဖြစ်နေပါတယ်။ ဒါကြောင့် ပရီမီယာလိဂ် ထိပ်တန်းကလပ်အသင်းတွေအားလုံး ချန်ပီယံလိဂ်ဝင်ခွင့်ကိုပဲ စုပြီးတော့ အနေအထားပါပဲ။ ကျန်တဲ့ ပြိုင်ပွဲတွေမှာ ဘယ်လိုပဲအခြေအနေဆိုးဆိုး ရာသီကုန်ရင် ချန်ပီယံလိဂ်ဝင်ခွင့်ရရင်ပြီးရော ဆိုတာမျိုးသာ သဘောထားလာကြတာမျိုးဖြစ်နေပါတယ်။ ချန်ပီယံလိဂ်အုပ်စုအဆင့်က ထွက်ခဲ့ရပြီး ယူရိုပါလိဂ် ယှဉ်ပြိုင်ရချိန်မှာလည်း ပြိုင်ပွဲအပေါ်ဗိုလ်စွဲရေး အာရုံစိုက်မှုလျော့နည်းနေတာကြောင့် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ယူရိုပါလိဂ်ပြိုင်ပွဲမှာ ချယ်လ်ဆီးအသင်း ဗိုလ်စွဲပြီးနောက်ပိုင်း ဘယ်ပရီမီယာလိဂ်ကလပ်ကမှ ဗိုလ်စွဲနိုင်ခြင်းမရှိတာကို တွေ့ရပါတယ်။

အခုလည်း ကွာတားဖိုင်နယ်အဆင့်ရောက်လာချိန်မှာ ချန်ပီယံလိဂ်မှာ မန်စီးစီး၊ ယူရိုပါလိဂ်မှာ လီဗာပူးတို့သာ ကျန်ရစ်တော့တဲ့ အခြေအနေပါ။ ကွာတားဖိုင်နယ် ပွဲစဉ်တွေ မဲခွဲဆုံးဖြတ်ရာမှာလည်း မန်စီးစီးက ပြင်သစ်

ပထမတန်းကလပ် ပီအက်စ်ဂျီနဲ့ တွေ့ဆုံနေပြီး လီဗာပူးကလည်း စပါးကို ရိုးပြတ်နဲ့ ဖြုတ်ချခဲ့တဲ့ ဒေါ့မွန်နဲ့ တွေ့ဆုံနေလို့ နောက်တစ်ဆင့်တက်ရေး မလွယ်ကူတဲ့အနေအထားပါ။ မန်စီးစီးအသင်းက ချန်ပီယံလိဂ်အောင်မြင်မှုရဖို့ ကြိုးစားနေတာကြာပြီဖြစ်ပေမယ့် ဘာစီလိုနာ၊ ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်၊ ဘိုင်ယန်မြူးနစ်တို့လို အသင်းတွေကို ကျော်ဖြတ်ပြီး ချန်ပီယံဆုရယူဖို့ဆိုတာ ဘယ်လိုမှ မဖြစ်နိုင်တဲ့ အနေအထားပါ။ လွန်ခဲ့တဲ့ အနှစ် ၂၀ အတွင်း ချန်ပီယံလိဂ်မှာ အင်္ဂလန်အသင်းတွေ လေးကြိမ်ဗိုလ်စွဲနိုင်ခဲ့ပြီး ယူရိုပါလိဂ်မှာတော့ နှစ်ကြိမ်ပဲ ဗိုလ်စွဲနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ အင်္ဂလန်ကလပ်တွေက ပရီမီယာလိဂ်ဟာ ငွေသုံးကြမ်းနေပေမယ့် တကယ်ကစားသမားကောင်းတွေကို လာလီဂါကလပ်တွေလို မဆွဲဆောင်ဘူးဆိုတာကတော့ အောင်မြင်မှုကွာဟတဲ့ အနေအထားကြောင့်ဖြစ်ပါတယ်။

အင်္ဂလန် ကလပ်တွေရဲ့ ပြိုင်ပွဲအပေါ် ချဉ်းကပ်တဲ့ အမြင်နဲ့ စပိန်ကလပ်တွေရဲ့ ပြိုင်ပွဲဝင်မှုပုံစံကို နှိုင်းယှဉ်သုံးသပ်ကြည့် ရအောင်ပါ။ လက်ရှိအချိန်မှာ စပိန်အသင်းတွေက ဥရောပ ပြိုင်ပွဲနှစ်ရပ်လုံးကို လွှမ်းမိုးထားတဲ့ အနေအထားရှိနေပြီး သီးခြားစစ်မျက်နှာနှစ်ခု ခွဲထုတ်ယှဉ်ပြိုင်မှုပုံစံနဲ့ အောင်မြင်မှုရှာဖွေနေတာပါ။ ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်၊ ဘာစီလိုနာတို့က ချန်ပီယံလိဂ်မျက်နှာဖွင့်ထားပြီး ဆီဗီလာ၊ ဗီလာရီးယဲလ်၊ ဘီဘာအိုတို့လို အသင်းတွေက ယူရိုပါလိဂ်ဘက်ကို အသေအချာ အာရုံစိုက်ယှဉ်ပြိုင်နေကြပါတယ်။ လာလီဂါမှာ အခြေအနေမလှတဲ့ ဗလန်စီယာလို အသင်းကတောင် ယူရိုပါလိဂ်ကို အသေအချာပြင်ဆင်ယှဉ်ပြိုင်နေပြီး အဝေးရိုးကွာခြားချက်ကြောင့်သာ ၁၆ သင်းအဆင့်ရှုံးထွက်ပွဲစဉ်ကနေ လှည့်ထွက်ခဲ့ရတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့်လည်း ချန်ပီယံလိဂ်နဲ့ ယူရိုပါလိဂ်သမိုင်းမှာ အောင်မြင်ဆုံးအသင်းတွေက စပိန်အသင်းတွေဖြစ်နေတာ မဆန်းပါဘူး။

အခုလို ကွာတားဖိုင်နယ် မဲခွဲဆုံးဖြတ်မှုအပြီးမှာ ဘာစီလိုနာအသင်းကသာ ဗိုလ်စွဲဖို့ နံပါတ်(၁)နေရာမှာ ဆက်လက်ရေပန်းစားနေပြီး ဘိုင်ယန်မြူးနစ်၊ ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်တို့က နံပါတ်(၂)နဲ့ (၃)နေရာတွေမှာ အစဉ်လိုက်ရပ်တည်နေပါတယ်။ အားလုံးနီးပါးကတော့ ဒီရာသီမှာလည်း စပိန်အသင်းတွေပဲ ဥရောပအောင်မြင်မှုကို ဆက်လက်ဆုပ်ကိုင်ထားနိုင်မှာဖြစ်ပြီး အင်္ဂလန်အသင်းတွေကတော့ အကြံပြုလဲလှူပွဲတောင်ရောက်ဖို့ မလွယ်ဘူးလို့ ခန့်မှန်းနေကြပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကမ္ဘာပေါ်မှာ ရုပ်သံထုတ်လွှင့်ကြေး အမြင့်ဆုံးရနေတဲ့ ကလပ်အသင်းတွေအနေနဲ့ ဥရောပအောင်မြင်မှု ပြန်လည်ရှာဖွေဖို့ ပရိသတ်တွေ စိတ်ကျေနပ်မှုရအောင် စွမ်းဆောင်ပေးသင့်တယ်လို့ မျှော်လင့်ရင်း . . . ။

မေ့သင်္ဃန်း

## ဂျူပင်တပ်နှင့် အက်သလက်တီကိုမက်ဒရစ် ဆန်းချက်အား မျက်စိကျနေ

ပရီမီယာလိဂ်ကလပ် အာဆင်နယ် အသင်းသည် ကွင်းလယ်ကစားသမား ဆန်းချက်ဇ်၏ လက်ရှိစာချုပ် သက်တမ်းကို ထပ်တိုးချုပ်ဆိုရန် မျှော်လင့်ထားသော်လည်း ဆန်းချက်ဇ် အားခေါ်ယူရန် ဥရောပကလပ် အသင်းများက စိတ်ဝင်စားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ဥရောပကလပ်အသင်းများအနက်မှ အီတလီစီးရီးအေကလပ် ဂျူပင်တပ်အသင်းနှင့် စပိန်လာလီဂါကလပ် အက်သလက်တီကိုမက်ဒရစ် အသင်းတို့သည် ကွင်းလယ်ကစားသမား ဆန်းချက်ဇ်အား ခေါ်ယူရန် ဆန္ဒပြင်းပြနေသည့်အသင်းများ ဖြစ်သည်။

ချီလီလက်ရွေးစင် ကစားသမား ဆန်းချက်ဇ်၏ အာဆင်နယ်အသင်းနှင့် လက်ရှိစာချုပ်သက်တမ်းသည် နှစ်နှစ်ကျန်ရှိနေသေးသော်လည်း နည်းပြ အာစင်ဝင်းဂါးက အာဆင်နယ်အသင်းတွင် ၂၀၂၀ ခုနှစ်တိုင်အောင် ဆန်းချက်ဇ် ဆက်ရှိနေစေရန် မျှော်လင့်ကာ စာချုပ်သစ်ချုပ်ဆိုရန်



ဆန္ဒရှိခဲ့သည်။ ဂျူပင်တပ်အသင်းသည် အူဒီးနီးစ်အသင်း၌ ဆန်းချက်ဇ်ကစားစဉ်ကတည်းက ခေါ်ယူရန်စိတ်ဝင်စားခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ဆန်းချက်ဇ်မှာ အူဒီးနီးစ်အသင်းမှ စပိန်လာလီဂါကလပ် ဘာစီလိုနာအသင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့သွားခဲ့သည်။ ဆက်လက်ပြီး ဘာစီလိုနာအသင်းမှ အာဆင်နယ်အသင်းသို့ ထပ်မံပြောင်းရွှေ့ခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် လက်ရှိ အာဆင်နယ်အသင်းက စာချုပ်သစ်ချုပ်ဆိုလိုသော်လည်း ဂျူပင်တပ်အသင်းက ခေါ်ယူရန်ပစ်မှတ်ထားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဂျူပင်တပ်အသင်းသည် ကွင်းလယ်ကစားသမား ဆန်းချက်ဇ်အား ခေါ်ယူမည်ဆိုပါက အက်သလက်တီကိုမက်ဒရစ်အသင်းနှင့် အပြိုင်ကြိုးပမ်းရမည်ဖြစ်သည်။ သို့ရာတွင် နည်းပြ အာစင်ဝင်းဂါးအနေဖြင့် အာဆင်နယ်အသင်း တိုက်စစ်ပိုင်းအတွက် အဓိကဒေါက်တိုင်တစ်ခုဖြစ်သည့် ဆန်းချက်ဇ်အား ရောင်းချရန်မရှိကြောင်း သိရသည်။

ငွေကြယ် စုစည်းသည်



## စီရိနယ်လ်ဒိုကဲ့သို့ ရိုးသွင်းနိုင်ရန် လိုအပ်နေဟု မာရှယ်ဝန်ခံ

အသက်(၂၀)အရွယ်ရှိ တိုက်စစ်မှူး မာရှယ်သည် ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီတွင် သွင်းဂိုး ၁၂ ရိုးသွင်းယူထားသော်လည်း ကစားသမားဘဝတိုးတက်လာရန်အတွက်မူ ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်တိုက်စစ်မှူး စီရိနယ်လ်ဒိုကဲ့သို့ ရိုးသွင်းနိုင်ရန် လိုအပ်နေသေးကြောင်း မာရှယ်က ၎င်း၏ အားနည်းချက်ကို ဝန်ခံပြောကြားခဲ့သည်။

တိုက်စစ်မှူး မာရှယ်သည် ပြီးခဲ့သည့်နေရာသီကာလအတွင်းက ပြင်သစ်ပထမတန်းကလပ် မိုနာကိုအသင်းမှ ပြောင်းရွှေ့ကြေးပေါင် ၆၁ ဒသမ ၅ သန်းဖြင့် မန်ယူအသင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့လာခဲ့သူဖြစ်သည်။ လက်ရှိတွင် တိုက်စစ်မှူး မာရှယ်သည် ပွဲပေါင်း ၃၈ ပွဲ ပါဝင်ကစားပေးခဲ့ပြီးချိန်တွင် သွင်းဂိုး ၁၂ ရိုးသာလျှင် သွင်းယူပေးထားနိုင်ခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် ၎င်း၏စံချိန်ကိုလည်း တိုးတက်မှုရှိရန်ကြိုးစားဖို့ လိုအပ်နေသေးကြောင်း မာရှယ်က ဝန်ခံပြောကြားခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။



မှောင်း

ကလေးနှင့်နောင်ချိုမြို့တို့တွင် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားနှစ်သိန်းကျော် သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် မတ် ၂၀ အဖွဲ့သည် မတ် ၁၇ ရက်က ကလေး မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂၅)တောင်ကြီးမှ မြို့အထွက် ခုနစ်မိုင်ခန့်အကွာ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်း ကလေး-မိတ္ထီလာ ကားလမ်းပေါ်တွင်



နှစ်လုံးထိလောင်းကစားပြုလုပ်သူများအား အရေးယူ

နေပြည်တော် မတ် ၂၀ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရေတာရှည်မြို့နယ် ဇင်မန်းသာရွာနေ မစန်း(၅၀) နှစ်၏နေအိမ်တွင် နှစ်လုံးထိလောင်းကစားပြုလုပ်နေကြောင်း သတင်းအရ ရေတာရှည်မြို့မရဲစခန်းမှတပ်ဖွဲ့ဝင်များက မတ် ၁၈ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီ ၁၅ မိနစ်ခန့်တွင် သွားရောက်ရှာဖွေရာ မစန်းအားနေအိမ်၌ တွေ့ရပြီး နှစ်လုံးထိ လောင်းကစားရာတွင် အသုံးပြုသည့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ၊ လောင်းကြေး ငွေကျပ် ၁၁၇၅၀ နှင့် လောင်းကစားလာရောက်ပြုလုပ်နေသော အင်ဒိုင်းရွာနေ ဒေါ်ဌေး(၄၉)နှစ်ထံမှ နှစ်လုံးထိကန်နှင့် ငွေတန်ဖိုးများရေးသားထားသော စာရွက်တစ်ရွက်၊ လောင်းကြေးငွေကျပ် ၃၇၅၀ တို့နှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သည်။ ထို့အတူ မတ် ၁၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ ၄၅ မိနစ်ခန့်က မကွေးတိုင်း ဒေသကြီး အောင်လံမြို့ စမ်းချောင်းရပ်ကွက် ကမ်းနားလမ်းနှင့် လမ်းမတော် လမ်းကြားရှိ လက်ဖက်ရည်ဆိုင်တွင် နှစ်လုံးထိလောင်းကစားလာရောက် ပြုလုပ်နေကြောင်း သတင်းအရ အောင်လံမြို့မရဲစခန်းမှတပ်ဖွဲ့ဝင်များက သွားရောက်ဖမ်းဆီးခဲ့ရာ လက်ဖက်ရည်ဆိုင်အပြင်ဘက်ရှိ စားပွဲဝိုင်းတွင် နှစ်လုံးထိလောင်းကစားပြုလုပ်နေသော စမ်းချောင်းရပ်ကွက်နေ မခင်မာချို(၄၇) နှစ်၊ တစ်ရပ်ကွက်တည်းနေ ဇော်ရမ်း(၃၄)နှစ်နှင့် ဦးသိန်းဇော်(၅၁)နှစ်တို့ သုံးဦးအား နှစ်လုံးထိလောင်းကစားရာတွင် အသုံးပြုသည့် ဆက်စပ် ပစ္စည်းများ၊ လောင်းကြေးငွေကျပ် ၇၇၅၀ တို့နှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သဖြင့် ၎င်းတို့အား လောင်းကစားဥပဒေဖြင့် အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

စိုင်းနေမင်းထွန်း (ခ) အိုက်ဆား မောင်းနှင်ပြီး စိုင်းခမ်းမောင်(ခ) ပြာလောင် လိုက်ပါလာသည့် မော်တော်ယာဉ်ကိုရှာဖွေရာ စိတ်ကြွ ရှားသွပ်ဆေးပြား ၂ ဒသမ ၃၄ သိန်း သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။ ထို့အတူ ယင်းနေ့က နောင်ချိုမြို့ အဝင် အိုရီယမ်တယ်တိုးဂိတ်အနီးတွင် ထိန်မင်းသန့် မောင်းနှင်လာသည့် ဆိုင်ကယ်ကိုရှာဖွေရာ စိတ်ကြွရှားသွပ် ဆေးပြား ၁၈၀၀ သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ၎င်းတို့အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ် ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများ ဆိုင်ရာဥပဒေအရ အရေးယူထား ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



အုတ်ကျင်းမှတ်တိုင်အနီး၌ လမ်းစားတုံးများအား ရေသန့်ကားတိုက်မိတိမ်းမှောက်

ရန်ကုန် မတ် ၂၀ အုတ်ကျင်းမှတ်တိုင်အနီး မြို့တွင်း သို့သွားသော ယာဉ်ကြောပေါ်တွင် မောင်းနှင်လာသော ရေသန့်သယ်ကား တစ်စီးသည် လမ်းလယ်ရှိတုံးဝါတန်း များကို ဝင်တိုက်မိပြီး လမ်းလယ်တွင် ကန့်လန့်ဖြတ်လဲသွားမှု မတ် ၁၉ ရက် ညနေ ၄ နာရီခန့်က ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ ထောက်ကြွန်စက်ရုံမှ ရေသန့်ဘူးကွဲများ သယ်ဆောင်လာ သော ကိုဖိုးသန့် (၃၅) နှစ်မောင်း နှင့်သည့် 7G/---ယာဉ်သည် အဆိုပါ နေရာအရောက်တွင် လမ်းလယ်ရှိတုံး ၁၀ တုံးခန့်အား အရှိန်ဖြင့်ဝင်တိုက်မိပြီး မြို့တွင်းမှ မောင်းနှင်လာသော တစ်ဖက်ယာဉ်ကြောမှ ဦးကျော် ကျော်လွင် မောင်းနှင်လာသည့် အငှားယာဉ်၏ ဘယ်လက်ခြမ်းကို ဆက်လက်တိုက်မိခဲ့ကာ ယာဉ်မှာ ယာဘက်သို့ လဲကျတိမ်းမှောက်သွား ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းသို့ ယာဉ်တိမ်းမှောက်မှု ကြောင့် ယာဉ်မောင်းတွင် ဒဏ်ရာရရှိ ခဲ့ပြီး ဆေးရုံသို့တင်ပို့ခဲ့ရကာ ဖြစ်စဉ် နှင့်ပတ်သက်၍ တာဝန်ရှိသူများက စုံစမ်းစစ်ဆေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။ (မောင်စေအောင်) ၀၀

ဓာတ်လိုက်သေဆုံးမှု ဖြစ်ပွား

နေပြည်တော် မတ် ၂၀ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး တန့် ဆည်မြို့နယ် ကံထူးမကျေးရွာတွင် လူတစ်ဦး ဓာတ်လိုက်သေဆုံး ကြောင်းသတင်းအရ ကံထူးမနယ်မြေ ရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များက မတ် ၁၈ ရက် ညနေ ၃ နာရီခန့်တွင် သွား ရောက်စစ်ဆေးခဲ့ရာ သေဆုံးသူမှာ အဆိုပါရွာနေ ပြည်ပြီးကျော်(၁၇) နှစ်ဖြစ်ကြောင်း သိရပြီး ၎င်းသည် ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးဖိုးသန်းနှင့်အတူ ပေါက်တောရွာသို့ ကားဖြင့်သွားစဉ် ကားနှင့်မလွတ်သော မီးကြိုးများအား လက်ဖြင့်ကိုင်၍ ဖယ်ရှားရာမှ ဓာတ် လိုက်သေဆုံးသွားခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသဖြင့် ကံထူးမနယ်မြေရဲစခန်းက အမှုဖွင့် စစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

ပါဂျဲရီးယာဉ် သစ်ပင်ကိုဝင်တိုက်မိ၍ ဒဏ်ရာများရရှိ

မြင်းမူ မတ် ၂၀ မြင်းမူမြို့ ရွှေတောင်တိုးဂိတ်အနီး မန္တလေး-မြင်းမူ-မုံရွာကားလမ်း မိုင်တိုင်(၄၅/၆-၇)ကြား၌ ပါဂျဲရီးယာဉ်တစ်စီး အရှိန်မထိန်းနိုင်ဘဲ သစ်ပင်အားဝင်တိုက်မိ၍ ဒဏ်ရာများရရှိမှု မတ် ၂၀ ရက် နံနက် ၆ နာရီခန့်က ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ မုံရွာဘက်မှ ပြင်ဦးလွင်မြို့ ပဒေသာမြို့သစ်နေ နောင်နောင်(ခ)မျိုးထွန်း(၂၂)နှစ် မောင်းနှင်ပြီး ကိုဇော်ဝမ်း(၃၃)နှစ်၊ မနန်းစိုးသီရိ(၂၁)နှစ်၊ မချို(၄၄)နှစ်တို့လိုက်ပါစီးနင်းလာသည့် YGN-4G/----ပါဂျဲရီးယာဉ် ရောင်(လိုင်စင်စိစစ်ဆဲ)ယာဉ်သည် အရှိန်မထိန်းနိုင်ဘဲ လမ်း၏ယာဘက်ရှိ သစ်ပင်အား ဝင်ရောက်တိုက်မိ၍ယာဉ် မောင်းနှင်ယာဉ်ပေါ် ပါသူများတွင်ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့သဖြင့် မြင်းမူမြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (၆၂၄)

သန်းဌေးနှင့်ရောင်းရင်းများ ဖွဲ့သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များ April 1, 8, 11, 12, 17, 22, 29 တွက်ပညာ ကျွမ်းကျင်မှု / ချောင်းသာ (သင်္ကြန်စွမ်း-နေစဉ်) ခ ငွေစက်တော်နှင့်လမ်းဘုရား(၄)ရက်၊ ဆက်၍ ပုဏ်း ပုဏ်း(၅)ရက်၊ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ်၊ ကံလုံ (ပုဏ်လေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ ပုံစာ) (၈)ရက်၊ အားလုံးပါ (၁၁)ရက်၊ ခ ငွေစက်တော်၊ ရခိုင်၊ မြောက်ဦး၊ စစ်တွေ၊ လယ်(၈)ရက်၊ ခ ငွေစက်တော်၊ အလောင်းတော်(၅)ရက်၊ ခ မန္တလေး ပုံစာ၊ အလောင်းတော်၊ ပြင်ဦးလွင်(၅)ရက် ခ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ လားရှိုး၊ ဖုဆယ်၊ ငွေလီ(၇)ရက်၊ ခ စောင့်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ်၊ ကံလုံ (၅)ရက်၊ လှိုင်ကော်(၆)ရက်၊ ခ အင်းတော်ကြီး-ငွေပူ၊ မြစ်ကြီးနား၊ ပေပ-ပေလီခရစ်ဆုံး၊ ငွေဘီဘုရား(၈)ရက်၊ ခ ထားဝယ်ရှင်ကိုးရင်၊ မောင်းမကန်၊ ကျိက္ကမီ၊ စက်(၆)ရက်၊ မြစ်ပါ (၈)ရက်၊ Mar 11, 18, 25 ခ ကျိက္ကမီ၊ မော်လမြိုင်၊ ကျိက္ကမီ၊ စက်(၃)ရက်၊ ခ လွန်စပြည်၊ အထောက်အကူ၊ နဂါးရစ် သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များကြိုတင်လက်မှတ်ရောင်းချ ခ ပဲခူးဆင်တော်ရင်၊ ငွေချင်းပြင်-ပေပ၊ တနင်္ဂနွေ၊ အမှတ်(၄၄)၊ ငွေဘုံသာလမ်း၊ Ph: 01-380141, 01-241863, 09-43043109, 09-73251422

သုံးထပ်တိုက်၊ နှစ်ထပ်တိုက်နှင့်ရေကူးကန်တွဲပိုင်သော(ပေ၀၀၀xယေ၀၀)မြေတွက်ကိုမြေချေးသာသန့်ရောင်းမည် စုစုပေါင်းကြမ်းခင်းဧရိယာ စတုရန်းပေ(၁၁၀၀၀)ခန့် ရှိသောတိုက်သစ်နှစ်လုံးနှင့် ရေကူးကန်ပါသော နှစ်(၆၀) ဂရန်မြေတွက်ကို ဈေးလျော့၍ ရောင်းပါမည်။(၃၅ပေxပေ၇၀)နှစ်ထပ် RC တိုက်သစ်တွင် MB (၅)ခန်း၊ ရိုးရိုးအိပ်ခန်း(၃)ခန်း၊ စုစုပေါင်းအိပ်ခန်း(၈)ခန်း၊ အောက်ထပ်ဧည့်ခန်း၊ ပေါ်ထပ်ဧည့်ခန်း၊ ဘုရားခန်းကျယ်၊ မီးဖိုချောင်၊ ထမင်းစားခန်း၊ အိမ်ဖော်အိပ်ခန်းတို့ပါရှိသည်။ အခန်းတိုင်းတွင် Aircon၊ ရေပူရေအေး၊ ပါကေးခင်း၊ ကြောပြားကပ်၊ အလှူမီးဆိုင်းနှင့် လိုက်ကာခန်းဆီးများတပ်ဆင် ထားသည်။(၂၅ပေxပေ၈၀) (၃)ထပ်တိုက်သစ်တွင်ကုမ္ပဏီရုံးခန်းဖွင့်ရန်အတွက် Hall Type ဖွဲ့စည်း ထားသည်။ အထပ်တိုင်းတွင်ရေချိုးခန်းအိမ်သာပါသည်။ Reception ကောင်တာပါသည်။ အပေါ်ဆုံး Roof Top တွင် Open Space ဝရန်တာနှင့် ဧည့်ခံပွဲပြုလုပ်နိုင်ရန် တည်ဆောက်ထားသည်။(၂)ထပ် တိုက်အနောက်ဘက်တွင် ခေတ်မီအဆင့်မြင့်ရေကူးကန်တစ်ကန်ပါသည်။ ပါဝါမီတာ၊ ရိုးရိုးမီတာနှင့် 25KVA မီးစက်ပါသည်။ အဝီစိရေ၊ ဂျိုးဖြူရေ၊ ရေ(၂)မျိုးပါသည်။ ခေတ်မီအဆင့်မြင့်လုံးချင်းအိမ်ရာ ဝင်းဖြစ်၍ ပတ်ဝန်းကျင်အလွန်သန့်သည်။ ရတနာလမ်းနှင့် မေတ္တာလမ်းနှစ်ဖက်ပေါက်သော တောင် ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ မြသီတာအဆင့်မြင့်အိမ်ရာ၊ သီဟသူလမ်းတွင် ပိတ်ရက်မရှိလာ ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။ တစ်လအတွင်းငွေအကျေချေပါက သိန်း(၁၅၀၀၀)၊ နှစ်ရှည်ငှားမည်ဆိုပါ ကအငှားတစ်လ သိန်း(၉၀) (ညှိနှိုင်း) အနည်းဆုံး(၂)နှစ်စာငွေချေရမည်။ \*ပွဲစားလိုသည်\* 09-73179994, 09-254046498, 09-5372370, 09-261447029, 09-254331647, 09-31656754

2016, APRIL - 10 နှစ်သစ်ကူးမဟာသင်္ကြန် (၁၂)ခေါက်မြောက်ခရီးစဉ် ထားဝယ်နယ်စပ် ထီးသီးနှင့်(တန့်ချာရူပီ/မြေဘုရား) သုဝဏ်ဓဇာ 01 253079 / 09 51 55654 / 09 30184137

ပြင်ဆင်ဖတ်ရပါရန် ၉-၁၀-၂၀၁၅ ရက် ကြေးမုံသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၄) ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ တွင် မြေတွက်အမှတ်-၆၀၉/က အစား ၆၀၉ ဟု လည်းကောင်း၊ ဒေါ်လှမြင့်အစား ဒေါ်လှမြင့် ဒေါ်လှနီ (၁၂/၃ကတ(နိုင်)၁၁၃၂၂၄) ဟု လည်းကောင်း ပြင်ဆင်ဖတ်ရပါရန်။

380164 မျိုး 09 5017088 09250640699 ခရီးစဉ်စာမျိုးမျိုးနှင့်လချုပ် ကားမျိုးစုံ ငှားရန်ရှိသည်။ ယာဉ်ပိုင်ရှင်များဆက်သွယ်ပါ။

ပညာချွန် ၁၀ တန်း၊ ၃ သမတန်း၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း၊ ပညာဗိမာန်(ပညာချွန်) စာအုပ်တိုက် အမှတ် (၂၂၀)၊ ငြေညို၊ (၃၉) လမ်းအထက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊ Ph: 01 253 143, 09 730 29336 သင်ရိုးကျန်ဘာသာမန်



ဆောင်းပါး

၂၀ ရာစု ပင်လယ်ရေကြောင်း ပိုးလမ်းမဟု လူသိများပြီး နိုင်ငံပေါင်းစုံကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်ပါဝင်သော စီးပွားရေးလမ်းကြောင်းတစ်ခုကို တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတရှီကျင့်ဖျင်က စတင်အဆိုပြုခဲ့ပြီး တောင်တရုတ်ပင်လယ်၊ တောင်ပစိဖိတ်သမုဒ္ဒရာ၊ အိန္ဒိယသမုဒ္ဒရာများနှင့် တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်းရှိနေသည့် အရှေ့တောင်အာရှဒေသနိုင်ငံများ၊ ပင်လယ်သမုဒ္ဒရာကျွန်းနိုင်ငံများ၊ အရှေ့အာဖရိကနိုင်ငံများ မြေထဲပင်လယ် မြောက်ပိုင်းနိုင်ငံများအကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ပြုလုပ်သွားမည့် အစီအစဉ်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ ပိုးလမ်းမကြီးအကြောင်းကို စာရေးဆရာ တက္ကသိုလ်ဟန်စိုးဦးက ရုပ်ဝန်းတစ်ခု လမ်းကြောင်းတစ်ခုအမည်ဖြင့် ရေးသားထား သည့်များကို ကြေးမုံစာဖတ်ပရိသတ်များအတွက် အခန်းဆက်ဆောင်းပါးများအဖြစ် ဖော်ပြလိုက်ပါသည်။ (စာတည်း)



(တက္ကသိုလ် ဟန်စိုးဦး)

# ရုပ်ဝန်းတစ်ခု လမ်းကြောင်းတစ်ခု (၄)

### ဆက်စပ်လမ်းကြောင်းကွန်ယက်များ

ရုပ်ဝန်းတစ်ခု လမ်းကြောင်းတစ်ခု ဆက်စပ်နေတဲ့ ဒေသတွေကတော့ အရှေ့အာဖရိက ဒေသနဲ့ တောင်အာရှဒေသတို့ဖြစ်ပါတယ်။ အရှေ့အာဖရိက၊ အထူးသဖြင့် ကင်ညာနိုင်ငံဟာ ပင်လယ်ရေကြောင်းပိုးလမ်းမရဲ့ အစိတ်အပိုင်း တစ်ခုဖြစ်ပြီး ပြည်တွင်းဆိပ်ကမ်းများ အဆင့်မြင့် တင်သွားဖို့နဲ့ နိုင်ရီဘီမြို့နဲ့ မွန်ဘာဆာမြို့အကြား မီးရထားလမ်း ဖောက်လုပ်သွားဖို့ရှိပါတယ်။ တောင် အာရှဒေသမှာဆိုရင် တရုတ်-ပါကစ္စတန်စီးပွားရေးစင်္ကြံ (China-Pakistan Economic Corridor) နဲ့ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်-တရုတ်-အိန္ဒိယ-မြန်မာ လမ်းကြောင်း စီးပွားရေးစင်္ကြံ (Bangladesh-China-India-Myanmar Economic Corridor-BCIM) တွေဟာ ရုပ်ဝန်းတစ်ခု လမ်းကြောင်း တစ်ခုနဲ့ ဆက်စပ်နေ တဲ့ အရေးပါတဲ့ ဒေသဆိုင်ရာ စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်အစီအစဉ်တွေ ဖြစ်ပါတယ်။

### ဒေသအလိုက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းများ

တရုတ်နိုင်ငံအနေနဲ့ ရုပ်ဝန်းတစ်ခု လမ်းကြောင်းတစ်ခု အစီအစဉ်နဲ့ အကျိုးဝင်နေတဲ့ နိုင်ငံများ၊ ဒေသများနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေကို မြှင့်တင် လျက်ရှိရာမှာ တစ်နိုင်ငံချင်း အလိုက်ရော၊ ဒေသအလိုက်ပါ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိတာကို တင်ပြသွားလိုပါတယ်။

### (က) အာရှ/အာဖရိကနိုင်ငံများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းများ

တရုတ်နိုင်ငံအနေနဲ့ ရုပ်ဝန်းတစ်ခု လမ်းကြောင်းတစ်ခု ဆက်စပ်နေတဲ့ အာရှနဲ့ အာဖရိကနိုင်ငံများနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေကို ပိုမိုမြှင့်တင်သွားဖို့ ရှိပါတယ်။ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဧပြီလအတွင်း အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ၊ ဂျကာတာမြို့မှာကျင်းပ ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ အာရှ-အာဖရိက ထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲ (Asia-Africa Summit) မှာ တရုတ်နိုင်ငံ သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင်က တရုတ်နိုင်ငံအနေနဲ့ အာရှ၊ အာဖရိက နိုင်ငံများနဲ့ အပြန်အလှန်အကျိုးအမြတ် ဖြစ်ထွန်းစေမယ့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု များကို မြှင့်တင်သွားမှာဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။

သမ္မတရှီကျင့်ဖျင်က ၂၀၁၅ ခုနှစ်အကုန်ပိုင်းမှာ တရုတ်နိုင်ငံနဲ့ သံတမန် အဆက်အသွယ် ထူထောင်ထားတဲ့ ဖွံ့ဖြိုးမှုအနည်းဆုံးနိုင်ငံများ (LDCs) က တင်သွင်းလာတဲ့ ကုန်ပစ္စည်းတွေအပေါ် အကောက်ခွန်နှုန်းထား ၉၇ ရာခိုင်နှုန်းအထိ လျှော့ချပေးသွားမှာဖြစ်ကြောင်းနဲ့ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများအပေါ်ကိုလည်း နိုင်ငံရေးအရ နှောင့်ကြေးတွေ၊ ကြိုတင်ကန့်သတ်ချက်တွေ မပါရှိဘဲ အကူအညီ တွေ ဆက်လက်ပေးအပ်သွားမှာဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် လာမယ့် ၅ နှစ်အတွင်း အာရှနဲ့အာဖရိကဒေသက ကျောင်းသူ ကျောင်းသား တစ်သိန်းကို တရုတ်နိုင်ငံမှာ လာရောက်ပညာသင်ကြားနိုင်ဖို့ ပညာသင်ဆုတွေ ပေးအပ်သွားမှာဖြစ်သလို အာရှနဲ့အာဖရိက ဒေသက လူငယ် ၂၀၀၀ ကိုလူငယ် ချစ်ကြည်ရေးခရီးစဉ်အဖြစ် တရုတ်နိုင်ငံကို ဖိတ်ကြားသွားမှာဖြစ်ကြောင်း၊ အပြန်အလှန်ပေးပို့မှုတွေ ပိုမိုတိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်သွားနိုင်ဖို့ တရုတ်-အာရှ-အာဖရိက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးစင်တာတစ်ခုကိုလည်း တည်ထောင်သွားမှာ ဖြစ်ကြောင်း၊ တရုတ်နိုင်ငံနဲ့ အာရှ-အာဖရိကဥပဒေအတိုင်ပင်ခံအဖွဲ့အစည်း (Asia Africa Legal Consultative Organization-AALCC) အကြား နိုင်ငံတကာဥပဒေကို လေ့လာသင်ကြားနိုင်မယ့် အစီအစဉ်တစ်ခုကိုလည်း



(တရုတ်-အာဖရိက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလအတွင်း တောင်အာဖရိကနိုင်ငံ၊ ဂျိုဟန်နက်စဘတ်မြို့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ရာ တရုတ်သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင် တက်ရောက်ခဲ့သည်)

တည်ထောင်သွားမှာဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။ တရုတ်နိုင်ငံဟာ အာဖရိကနိုင်ငံများနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမြှင့်တင် နိုင်ရေးအတွက် တရုတ်-အာဖရိက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဖွဲ့ရပ် ထိပ်သီး ဆွေးနွေး ပွဲ (Forum on China-Africa Cooperation-FOCAC) ကိုလည်း ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ရာမှာ ပထမအကြိမ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေး ကို ၂၀၀၆ ခုနှစ်က ပေကျင်းမြို့မှာ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ပြီး ဒုတိယအကြိမ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၄ ရက်နေ့ကနေ ၅ ရက်နေ့အထိ တောင်အာဖရိကနိုင်ငံ၊ ဂျိုဟန်နက်စဘတ်မြို့မှာ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ပါတယ်။ တရုတ်နိုင်ငံဟာ ၂၀၀၉ ခုနှစ်ကစတင်ပြီး အာဖရိကဒေသရဲ့ အကြီးဆုံးကုန်သွယ်ဘက်နိုင်ငံအဖြစ် ရပ်တည်လျက်ရှိပါတယ်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ် မှာ တရုတ်နိုင်ငံနဲ့အာဖရိကဒေသအကြား ကုန်သွယ်မှုပမာဏဟာ ဒေါ်လာ ၂၂၀ ဘီလီယံရှိခဲ့တဲ့အတွက် ၂၀၀၀ ပြည့်က အနေအထားနဲ့နှိုင်းယှဉ်ရင် ၂၂ ဆ တိုးမြှင့်လာခဲ့ပါတယ်။

တရုတ်နိုင်ငံနဲ့အာဖရိကဒေသအကြား ဘက်စုံမဟာဗျူဟာမြောက်ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်တဲ့ မိတ်ဘက်နိုင်ငံများဆက်ဆံရေး (Comprehensive Strategic Cooperative Partnership) တည်ထောင်သွားနိုင်ဖို့ တရုတ်နိုင်ငံ ဟာ အာဖရိကဒေသနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးစီမံကိန်း ၁၀ ခုကို ၂၀၁၈ ခုနှစ်မှာ စတင်အကောင်အထည်ဖော်သွားဖို့လည်းရှိပါတယ်။ ဒီစီမံကိန်းတွေထဲ မှာ အာဖရိကဒေသစက်မှုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်း၊ လယ်ယာကဏ္ဍ ခေတ်မီ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်း၊ အခြေခံအဆောက်အအုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနဲ့ ငွေကြေးကဏ္ဍပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး စီမံကိန်းတွေ ပါဝင်ပါတယ်။ ဒီစီမံကိန်း ကြီးတွေဟာ အာဖရိကဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို အဟန့်အတားဖြစ်နေတဲ့ အခြေခံအဆောက်အအုံ ပြည့်စုံခြင်း မရှိမှု၊ ပညာရှင်များနှင့် ကျွမ်းကျင် လုပ်သားများ မလုံလောက်မှု၊ ငွေကြေးရန်ပုံငွေ ချို့တဲ့မှုကို ဖြေရှင်းပေးသွားနိုင်ဖို့ ရည်မှန်းထားပါတယ်။ ဂျိုဟန်နက်စဘတ်မြို့မှာ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ တရုတ်-အာဖရိကပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဖွဲ့ရပ် ဒုတိယအကြိမ် ထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲကို တက်ရောက်ခဲ့တဲ့ တရုတ်သမ္မတရှီကျင့်ဖျင်က အာဖရိကဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးအတွက် ဒေါ်လာ ၆၀ ဘီလီယံ ထောက်ပံ့ပေးသွားမှာ ဖြစ်ကြောင်း ကတိပြုခဲ့ပါတယ်။

### (ခ) ပါကစ္စတန်နိုင်ငံနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းများ

ပါကစ္စတန်နိုင်ငံဟာ တရုတ်နိုင်ငံနဲ့ မြေပြင်အခြေစိုက် ပိုးလမ်းမစီးပွားရေး လမ်းကြောင်းနဲ့ ၂၀-ရာစု ပင်လယ်ရေကြောင်းပိုးလမ်းမ နှစ်ရပ်စလုံးမှာ ဆက်သွယ်ထိပ်စပ်နေတဲ့ ဒေသတစ်ခု ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့ကြောင့် တရုတ်နိုင်ငံဟာ ပါကစ္စတန်နိုင်ငံမှာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အများအပြား ပြုလုပ်သွားဖို့ရှိသလို ရုပ်ဝန်း တစ်ခု လမ်းကြောင်းတစ်ခုဆိုင်ရာ ပထမဆုံးသော ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကိုလည်း ပါကစ္စတန်နိုင်ငံမှာ ပြုလုပ်ခဲ့တာကို တွေ့မြင်ရပါတယ်။ တရုတ်နိုင်ငံ သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင်အနေနဲ့ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလအတွင်းက

ပါကစ္စတန်နိုင်ငံကို သွားရောက်လည်ပတ်ခဲ့တဲ့ ခရီးစဉ်မှာ ပါကစ္စတန်နိုင်ငံမှာ ဒေါ်လာ ၄၆ ဘီလီယံ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ပြုလုပ်သွားမယ့် သဘောတူညီချက်တွေကို လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ပါတယ်။ ဒီရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတွေရဲ့ အဓိကဦးတည်ချက်က တရုတ်နိုင်ငံနဲ့ ပါကစ္စတန်နိုင်ငံအကြား စီးပွားရေးစင်္ကြံ (China-Pakistan Economic Corridor) ထူထောင်သွားဖို့ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီစီးပွားရေးစင်္ကြံဟာ တရုတ်နိုင်ငံ အနောက်တောင်ဖက်မှာရှိတဲ့ ကက်ရှ်ဂျီ (Kashgar) နဲ့ ပါကစ္စတန် နိုင်ငံရှိ အာရေဗျပင်လယ်ထဲက ရေနက်ဆိပ်ကမ်းတည်ရှိတဲ့ ဂျီအီအိဘီကမ်းမြို့ (Gwadar Port) အကြား အရှည် ကီလိုမီတာ ၃၀၀၀ ကျော်ရှိတဲ့ မော်တော် ကားလမ်းနဲ့ ရထားလမ်း တည်ဆောက်သွားဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် နှစ်နိုင်ငံ အကြား ရေနံသဘာဝဓာတ်ငွေ့ပိုက်လိုင်း တည်ဆောက်ဖို့နဲ့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ထုတ်လုပ်ရေးစီမံကိန်းတွေလည်း အကောင်အထည်ဖော်သွားဖို့ရှိပါတယ်။ တရုတ်-ပါကစ္စတန် စီးပွားရေးစင်္ကြံကို တည်ဆောက်ပြီးစီးခဲ့မယ်ဆိုရင် နှစ်နိုင်ငံအကြား ကုန်သွယ်မှုနဲ့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတွေ တိုးတက်များပြားလာမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ ရဲ့ အခြေခံအဆောက်အအုံတွေ ပိုမို ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှာဖြစ်သလို ပါကစ္စတန်နိုင်ငံရဲ့ စွမ်းအင်မလုံလောက်မှုကို လည်း ဖြည့်ဆည်းပေးသွားနိုင်မှာဖြစ်တယ်လို့ သုံးသပ်ထားကြပါတယ်။ ရိုက်တာ

သတင်းဌာနရဲ့ ဖော်ပြမှုအရ တရုတ်နိုင်ငံဟာ ပါကစ္စတန်နိုင်ငံမှာ ကျောက် မီးသွေး၊ လေအား၊ ရေအားနဲ့ နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်ဆိုင်ရာ လျှပ်စစ်ထုတ်လုပ်မှု စီမံကိန်းကြီးတွေကို ဒေါ်လာ ၁၅ ဒသမ ၅ ဘီလီယံရင်းနှီးမြှုပ်နှံကာ ၂၀၁၇ ခုနှစ်အပြီး တည်ဆောက်သွားမှာဖြစ်ပြီး ဒီစီမံကိန်းကြီးတွေကနေ ပါကစ္စတန် နိုင်ငံအတွက် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ၁၀၄၀၀ မဂ္ဂါဝပ် ထပ်မံရရှိလာမှာဖြစ်ကြောင်း ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ဒေါ်လာ ၁၈ ဒသမ ၂ ဘီလီယံ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမယ့် နောက်ထပ်စီမံကိန်းကြီးတွေကနေ ပါကစ္စတန်နိုင်ငံဟာ ၂၀၂၀ ခုနှစ်ကျရင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ၆၁၂၀ မဂ္ဂါဝပ် ထပ်မံရရှိမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ပါကစ္စတန်နဲ့ တရုတ် နှစ်နိုင်ငံအကြားမှာ အလင်းဖန်မျှင်ဆက်သွယ်ရေးကေဘယ်လ်ကြိုး တပ်ဆင်ရေးစီမံကိန်းကိုလည်း ဒေါ်လာ ၄၄ သန်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံပြီး ဆောင်ရွက် သွားဖို့ ရှိပါတယ်။

တရုတ်သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင်ရဲ့ ပါကစ္စတန်နိုင်ငံခရီးစဉ်အတွင်း နှစ်နိုင်ငံ အကြား ကုန်သွယ်မှုကို လက်ရှိ ဒေါ်လာ ၁၆ ဘီလီယံကနေ လာမယ့် ၃-နှစ် အတွင်း ဒေါ်လာ ၂၀ ဘီလီယံအထိ ရှိလာစေဖို့ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွား ကြဖို့လည်း သဘောတူညီခဲ့ကြပါတယ်။ တရုတ်-ပါကစ္စတန် စီးပွားရေးစင်္ကြံနဲ့ ပတ်သက်ပြီး ပါကစ္စတန်ဝန်ကြီးချုပ် နာဝင်ရှာရစ်က “ဒီစီးပွားရေးစင်္ကြံဟာ ပါကစ္စတန်နိုင်ငံရဲ့ ပြည်နယ်နဲ့ ဒေသတွေအားလုံးအတွက် အကျိုးအမြတ် ရရှိ လာစေမှာဖြစ်သလို ပါကစ္စတန်နိုင်ငံကိုလည်း ဒေသတွင်းမှာ ကုန်သွယ်ရေးနဲ့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအရ ပဟိုချက်ဒေသတစ်ခုအဖြစ် ပြောင်းလဲသွားစေမှာဖြစ်ကြောင်း၊ ဒါ့အပြင် စီးပွားရေးစင်္ကြံဟာ တရုတ်နိုင်ငံအတွက် တောင်အာရှဒေသ၊ အလယ် ပိုင်း အာရှဒေသ၊ အနောက်ပိုင်းအာရှဒေသ၊ အရှေ့အလယ်ပိုင်းဒေသ၊ အာဖရိက ဒေသတွေနဲ့ ကုန်သွယ်မှုနဲ့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု လမ်းကြောင်းကို ကျုံ့သွား စေမှာဖြစ် တဲ့အတွက် ကုန်ပစ္စည်းတွေလည်း ဈေးနှုန်းသက်သာလာစေမှာဖြစ်ကြောင်း၊ ဒါ့ကြောင့် ဒီစီးပွားရေးစင်္ကြံဟာ ငြိမ်းချမ်းရေးနဲ့ ကြွယ်ဝချမ်းသာမှုအတွက် သက်တော်ရပ် ဖြစ်လာဖို့ရှိကြောင်း” ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။

တရုတ်သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင်ရဲ့ ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ ခရီးစဉ်အတွင်းမှာ သဘော တူညီမှုရရှိခဲ့တဲ့ အချက်များအနက် ပါကစ္စတန်နိုင်ငံရဲ့ ကာရော့ရေအား လျှပ်စစ်စီမံကိန်း (Karot Hydropower Project) ဟာ တရုတ်နိုင်ငံက ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလအတွင်း စတင်ဖော်ထုတ်ခဲ့တဲ့ ဒေါ်လာ ဘီလီယံ ၄၀ ချမှတ် ထားတဲ့ ပိုးလမ်းမရန်ပုံငွေကနေ ပထမဆုံး အထောက်အပံ့ပေးတဲ့ စီမံကိန်း တစ်ခုဖြစ်လာခဲ့ပါတယ်။ ဒီရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းဟာ ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၆၅ ဘီလီယံ ကုန်ကျဖို့ရှိပြီး စီမံကိန်းကို ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်မှာ လုပ်ငန်းတွေ စတင် လည်ပတ်ဆောင်ရွက်သွားဖို့ရှိပါတယ်။ သဘောတူညီချက်အရ တရုတ်နိုင်ငံဟာ ဒီရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းကို နှစ် ၃၀ ကြာ လည်ပတ်လုပ်ကိုင်သွားမှာဖြစ်ပြီး အဲဒီနောက်ပိုင်း ပါကစ္စတန်နိုင်ငံကို ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးသွားမှာ ဖြစ်ပါ တယ်။



(ပါကစ္စတန်-တရုတ် စီးပွားရေးစင်္ကြံ အခြေပြမြေပုံ)



ပြည်တွင်းရေးရာ

# ကျေးလက်နေပြည်သူများ နွေရာသီတွင် သောက်သုံးရေ အသက်အခဲမရှိစေရန် စက်ရေတွင်းတူးဖော်ဆောင်ရွက်



ငါ့သရောက မတ် ၂၀

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ငါ့သရောကမြို့နယ် အိုရင်းကျေးရွာအုပ်စု နှစ်ချိုတောကျေးရွာမှ ကျေးလက်နေပြည်သူများ နွေရာသီတွင် သောက်သုံးရေအခက်အခဲမရှိစေရန်အတွက် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၂၂ ဒသမ ၃ သန်းဖြင့် ဂါလန် ၂၀၀၀ ဆံ့ ရေအုတ်ကန်နှင့် ရေစက်ရုံအပါအဝင် ပေ ၈၀၀ ခန့်ရှိ လေးလက်မ အဝါစက်ရေတွင်းတစ်တွင်းတူးဖော်ဆောင်ရွက်ပေးနေကြောင်း သိရသည်။

ညောင်ဦးမြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ စီမံဆောင်ရွက်ပေးနေကြောင်း၊ စက်ရေတွင်းတူးဖော်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ စက်ရေတွင်းတူးဖော်ရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့သားများက တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးနေကြောင်း၊ လုပ်ငန်းပြီးစီးမှု ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်ရှိနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အလားတူ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၃ ဒသမ ၆ သန်းဖြင့် ညောင်ဦးမြို့နယ် ထိပကျေးရွာမှ စက်ရေတွင်းအား ပြန်လည်ပြုပြင်ပြီး ယင်းစက်ရေတွင်းမှ ညောင်ပင်သာကျေးရွာထိ ရေပိုက်လိုင်းသွယ်တန်းခြင်း၊ ဂါလန် ၂၀၀၀ ဆံ့ ရေအုတ်ကန်ဆောက်လုပ်ကာ ညောင်ပင်သာကျေးရွာ

ရဲဝင်းနိုင်(ညောင်ဦး)

## သန်းခေါင်စာရင်းအချက်အလက်များဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေး

ဗဟုနိ မတ် ၂၀

ကရင်ပြည်နယ် ဗဟုနိခရိုင် ဗဟုနိမြို့တွင် ၂၀၁၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်း အရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူရရှိခဲ့သည့် သန်းခေါင်စာရင်းဆိုင်ရာအချက်အလက်များ ဖြန့်ဝေခြင်းနှင့် အသိပညာပေးခြင်းဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ယွန်းစလင်းခန်းမဆောင်၌ မတ် ၁၄ ရက် နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပခဲ့သည်။

သိန်းစိုးမြင့်(ပြန်/ဆက်)

## နွေရာသီတွင် သောက်သုံးရေပြတ်လပ်မှုမဖြစ်ပေါ်စေရေး ဘုတလင်တွင် ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

ဘုတလင် မတ် ၂၀

ကျေးရွာများတွင် သန့်ရှင်းသောသောက်သုံးရေရရှိရေးနှင့် နွေရာသီတွင် သောက်သုံးရေရရှိရေး၊ သောက်သုံးရေပြတ်လပ်မှု မဖြစ်ပေါ်စေရန် မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနက မတ် ၁၅ ရက်က စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာခရိုင် ဘုတလင်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကုန်းသာကျေးရွာအုပ်စုတွင် ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ဖိုးချမ်း(မုံရွာ)

**ပညာချွန်**၊ **တန်း**၊ **အငွေပတန်း**၊ **သင်ရိုးကုန်ဘာသာစုံ**

ပညာဗိမာန်(ပညာချွန်) စာအုပ်တိုက်  
အမှတ် (၂၂၀)၊ ငြေညီ၊ (၃၉) လမ်းအထက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။ Ph: 01 253 143, 09 730 29336

Quality Creates Market Shares

**LU LAY General Trading Co., Ltd.**

Head Office: No.167, Room(6), Bo Aung Kyaw St; (Middle), Kyauktada Tsp; Yangon.  
Tel:01-249322, 373077, 701158, 09-5106994 E-mail: lulaytrading@gmail.com

**LPG GAS PRIZE: 1Kg-1450**  
(ဟိုတယ်နှင့်စားသောက်ဆိုင်များအတွက် အထူးဈေးနှုန်းဖြင့်ရောင်းချပေးပြီး GAS ပြတ်လပ်မှုမရှိအောင်ဆောင်ရွက်ပေးပါမည်) အိမ်အရောက်ပို့၊ တပ်ဆင်၊ ရှင်းပြ

ဝယ်ယူရရှိနိုင်သော အရောင်းဆိုင်ခွဲ နေရာ နှင့် ဖုန်းနံပါတ်များ

- ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ် - အမှတ် - ၄၈၇၊ ဗဟာဝဇ္ဇာလမ်း၊ လမ်း(၃၀)ထိပ်၊ ဖုန်း - ၀၁ - ၃၇၉၆၇၆၊ ၀၁ - ၃၇၆၅၇၀၊ ၀၉ - ၇၃၂၀၃၀၆၃
- မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် - အမှတ် - ၁၆၁၊ ပညာဒလလမ်း၊ မင်္ဂလာဈေးမီးပိုင်အနီး၊ ဖုန်း - ၀၁ - ၂၉၈၂၀၂၊ ၀၉ - ၂၆၁၆၀၀၃၀၀
- ကျောက်တံတားမြို့နယ် - အမှတ် - ၁၃၆/၁၃၈၊ အခန်းရတလမ်း၊ ၃၅/၃၆ လမ်းကြား၊ ဖုန်း - ၀၁ - ၂၄၀၇၂၄၊ ၂၄၉၁၉၄၊ ၀၉ - ၇၃၀၉၇၀၉၅
- ဘာမော်မြို့နယ် - အမှတ် - ၂၀၁/၂၀၃၊ ပညာဒလလမ်း၊ ယုဒနပလာအရေ့လမ်းကျယ်ထိပ်၊ ဖုန်း - ၀၁ - ၂၉၅၇၆၁၊ ၇၀၀၃၆၂
- မြောက်ဓနုမြို့နယ် - အမှတ် - ၁၂၅/၈၊ ပင်လုံလမ်း၊ (၃၅)ရပ်ကွက်၊ ကောင်းလမ်းမှတ်တိုင်အနီး၊ ဖုန်း - ၀၉ - ၇၃၁၄၃၃၈၄၊ ၀၁ - ၇၀၀၃၆၂
- လှိုင်သာယာမြို့နယ် - တိုက် - ဘီ၊ အခန်း - ၉၃/၅၊ နဝအေးအိမ်ရာ၊ ကျန်စစ်သာလမ်း၊ ဖုန်း - ၀၉ - ၇၃၀၃၁၅၅၊ ၀၉ - ၂၅၀၃၉၅၇၁
- ယုဒနပလာမြို့နယ် - အမှတ် - ၂၈၊ (အခန်း - ၀၀၂)၊ (၅)လမ်း(ဘီ)၊ ဖုန်း - ၀၁ - ၅၉၃၆၀၁
- မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ် - တိုက်(၈၈)၊ အခန်း(၀၀၃)၊ သုဓမ္မာလမ်းမကြီး၊ ကျောက်စေတီမှတ်တိုင်အနီး၊ ဖုန်း - ၀၉ - ၇၃၀၅၄၃၉၈
- လက်ပံတန်းမြို့ - ဖုန်း - ၀၉ - ၂၆၀၃၇၆၆၆၉
- ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ် - အမှတ် - ၃၀၁၊ ကမ်းနားလမ်း၊ ကမ်းနားဈေး၊ ဖုန်း - ၀၉ - ၄၃၀၈၄၅၀၁၊ ၀၉ - ၇၃၀၂၄၉၆၆
- မရမ်းကုန်းမြို့နယ် - အမှတ် - ၁၄၀၊ ဒေဝတိုက်ခန်း၊ သမိုင်းလမ်းဆုံမီးပိုင်၊ အင်းစိန်လမ်းမကြီး၊ ဖုန်း - ၀၉ - ၅၁၂၀၄၆၃၊ ၀၁ - ၆၄၅၄၃၄



ပြည်တွင်းရေးရာ

စဉ်ကိုင်မြို့နယ်ရွှေကျီးနားကျောင်းတိုက်တွင် ဗုဒ္ဓဘာသာယဉ်ကျေးမှု ဆရာဖြစ်သင်တန်းဖွင့်လှစ်

စဉ်ကိုင် မတ် ၂၀
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စဉ်ကိုင်မြို့နယ်တွင် မြို့နယ်ဩဝါဒါစရိယ ရွှေကျီးနားကျောင်းတိုက် ဆရာတော်ကြီးမျိုး၍ ဗုဒ္ဓဘာသာယဉ်ကျေးမှုဆရာ ဖြစ်သင်တန်းကို မတ် ၁၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက စဉ်ကိုင်မြို့ ရန်နိုင်ရပ်ကွက် ရွှေကျီးနားကျောင်းတိုက် တွင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်ဩဝါဒါစရိယ ရွှေကျီးနားကျောင်းတိုက်ဆရာ တော်ပဒ္ဒန္တဝေပုလူ ဆရာ၊ ဆရာမ ၂၀၀ ကို ယဉ်ကျေးမှုနှင့်ကျင့်ဝတ်၊ ဗုဒ္ဓဘာသာမြန်မာစာနှင့် အဘိဓမ္မာဘာသာရပ်များကို စနစ်တကျသင်ကြား ပြသပေးခဲ့ရာ သင်တန်းတက်ရောက်ပြီးပါက ဆရာ၊ ဆရာမများမှ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာများတွင် အခြေခံပညာကျောင်းများမှ ကျောင်းသား၊ ကျောင်း သူ ၂၅၀၀ ကျော်ကို နေရာသီကျောင်းပိတ်ရက်များ

တွင် ပြန်လည်သင်ကြားပို့ချပေးသွားမည်ဖြစ် သည်။
ယင်းပြင် စဉ်ကိုင်မြို့နယ်အနေဖြင့် နှစ်စဉ်ကျင်းပ မြဲဖြစ်သော မေ ၂၅ ရက်မှ ၂၇ ရက်ထိ ကျင်းပ ပြုလုပ်သည့် ဗုဒ္ဓဘာသာယဉ်ကျေးမှုစာမေးပွဲ ကြီးတွင် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများသည် နှစ်စဉ် နှစ်တိုင်း ဝင်ရောက်ပြေဆိုအောင်မြင်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။
တင်တင်ထွေး(စဉ်ကိုင်)

အပူချိန်လွန်ကဲမှုကြောင့် မြို့နယ်သုံးခုမှ တောင်သူများစိုးရိမ်



ကျောက်တံခါး မတ် ၂၀
မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် ယခုနှစ်အတွင်း ထူးခြားစွာ ရာသီဥတုဖောက်ပြန် မှုကြောင့် ရေများခန်းခြောက်ခြင်း၊ ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည်လွန်ကဲလာမှုကြောင့် နေအပူချိန် ပိုမိုမြင့်တက်လာမှုများကြောင့် ကျောက်တံခါး၊ မြူး၊ ကျောက် ကြီးမြို့နယ်တို့အတွင်းရှိ ပဲစိုက်၊ နွေစပါးစိုက် လယ်ယာလုပ်သားများသည် ယခုအခါ မိမိတို့ထွက်ကုန်ပျက်စီးမှုများကြောင့် စိုးရိမ်စိန်စိန် ဝမ်းနားစိန်စိန် သနားစိန်စိန် လုပ်သားရှားပါးမှုအခက်အခဲများ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိနေကြောင်း သိရသည်။

သာယာဝတီခရိုင် မိုးညို-ရေကင်း-တာပွန်-နတ်တလင်းလမ်းကတ္တရာလမ်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပ

ပဲခူး မတ် ၂၀
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် မိုးညို- ရေကင်း-တာပွန်-နတ်တလင်း ကတ္တရာလမ်းသစ် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၁၈ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲ က ကျင်းပရာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးညွှန်ဝင်းနှင့် ဝန်ကြီးများ၊ စာရင်းစစ်ချုပ်၊ အစိုးရ အဖွဲ့အတွင်းရေးမှူးနှင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ ဒေသခံပြည်သူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အဖွဲ့အတွင်းရေးမှူး ဦးတိုးဝင်းတို့က ဖဲကြိုးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးညွှန်ဝင်းက မှန်စွာဆိုင်ဘုတ်အား စက်ခလုတ် နှိပ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။
မိုးညို - ရေကင်း - တာပွန် - နတ်တလင်းလမ်း ကတ္တရာလမ်းသည် ၆၈ မိုင် ၇၈ လှိုင်ရှိပြီး လက်ပံတန်း မြို့နယ် မိုးညိုမြို့နယ်နှင့် နတ်တလင်းမြို့နယ်တို့ ဆက်သွယ်ထားသော ခရိုင်ပတ်လမ်းဖြစ်သည်။ မိုင်တိုင်အမှတ် ၀/၀၄ ၅၆/၃၀၀ ၄၃ မိုင် ၂၈ လှိုင် မိုးညိုမြို့နယ်၊ မိုင်တိုင် (၅၆/၃၄ ၆၈/၇) ထိ ၁၂ မိုင် ၄၈ လှိုင်၊ နတ်တလင်းမြို့နယ်တို့တွင် ပါရှိ ကာ ကတ္တရာလမ်း ၂၆ မိုင် ၁၈ လှိုင် ကျောက်လမ်း

၄၂ မိုင် ၆၈ လှိုင်ရှိသည်။
ထို့နောက် ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့သည် မိုးညို မြို့နယ် ရေကြီးနစ်မြုပ်မှုမှ ကာကွယ်ရေးအတွက် ရေဘေးကာကွယ်ရေးတာဝန်များ ရေလွှတ်အမြင့် မြှင့်တင်ခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှု၊ မိုးညို- ရေကင်း-တာပွန်-နတ်တလင်း လမ်းပေါ်ရှိ မြစ်သာ တံတား တည်ဆောက်မှုတို့ကို သွားရောက်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး ဆင်မနိုင်တိုက်နယ်ဆေးရုံတွင် ဆေး ကုသနေသော ဆေးရုံတက်လူနာများအား ကြည့်ရှု ကာ အားပေးစကားပြောကြားခဲ့ ကြောင်း သိရ သည်။
(၅၀၈)

နွေစပါးစိုက်ပျိုးရိတ်သိမ်းမှု ပညာပေးဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

ပုသိမ် မတ် ၂၀
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့ နယ် ကြောင်ပန်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု ဇရပ်ဆိပ်ကျေးရွာ လယ်သမားဦးမြင့် အောင်၏ လယ်မြေတွင် နွေစပါးစိုက် ပျိုးရိတ်သိမ်း ပညာပေးဆွေးနွေးပွဲကို မတ် ၁၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီက အဆိုပါလယ်မြေနေရာတွင် ကျင်းပခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။
ရှေးဦးစွာ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ် ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယဦးစီးမှူး ဦးမြိုးဝေကျော်က အမှာစကားပြော ကြားပြီး စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်

ဦးစီးမှူး ဦးကျော်သူနှင့် ခရိုင်ရုံးမှ ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်နီလာဝင်းတို့က နွေ စပါးစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ပတ်သက်ပြီး သတိထားရမည့်အချက်များ၊ အခက် အခဲများ၊ ဓာတ်မြေဩဇာသုံးစွဲမှု၊ ပိုး သတ်ဆေးသုံးစွဲမှုတို့ကို ရှင်းလင်း ဆွေးနွေးခဲ့သည်။
ယင်းနောက် လယ်သမားများက သိလိုသည်များကိုမေးမြန်းကြရာ ပြန် လည်ဖြေကြားပေးပြီး စိုက်ပျိုးထား သော နွေစပါးဆင်းသုခ ဧက ၅၀ မှ စပါးရိတ်သိမ်းစက်ဖြင့် ခြွေလှေ့မှုကို လက်တွေ့သရုပ်ပြခဲ့ကြောင်း သိရ



သည့်။ အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲသို့ မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီး ဌာန စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ တာဝန် ရှိသူများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ဧရာပုသိမ် ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဒေသခံ လယ်သမားများ တက်ရောက်ခဲ့ကြ သည်။
မောင်မောင်မြင့်(မြန်/ဆက်)

“နေအပူချိန်က မနက် ၉ နာရီကျော်ဆို တအားပူလာပြီလေ။ ပဲရိတ်နေစား အလုပ်သမားတွေကလည်း အရင်ကဆို တစ်နေ့ကုန်ရိတ်ကြတယ်။ အခုတော့ တစ်နေ့လုပ်ကွက်ကို မနက်ပိုင်းအပြတ်ပေးရတယ်။ ဒေသအခေါ်(ပုတ်ပြတ်) ပေးရတယ်။ ပဲရိတ်နေရင်းတောင်မှ ချွေးထွက်လွန်ပြီး မူးမေ့လဲတဲ့အထိဖြစ်စဉ် တွေ ဖြစ်ပေါ်နေတယ်။ အခုဆို ပဲရိတ်ထွက်မယ်ဆိုရင် ညကတည်းက ဓာတ်ဆား ရည်ဖျော်ပြီး ဘူးနဲ့သယ်သွားရတယ်။ တစ်နေ့မှ ၃၆၀၀ ကျပ်သာရပါတယ်။ ကြိုပေးယူထားမိလို့ပါ။ နို့မို့သာဆို မလိုက်တော့ဘူး။ နေကတအားပူတယ်။ ဒီထက်ပိုပူလာရင် လူတွေဒုက္ခတွေ့မှာ စိုးရိမ်တယ်” ဟု မြူးမြို့နယ်မှ နေစား ပဲရိတ်သူ ကိုဇော်နိုင်က ပြောကြားခဲ့သည်။
“ကျွန်တော်က နွေစပါးရော၊ ပဲရောစိုက်ထားတာပါ။ အခုက ပဲတိုက် ပဲနယ် အတွက်က နွေစားခပိုပေးပြီး ခေါ်ခိုင်းတာတောင် မရဘူးဖြစ်နေတယ်။ နေပူ လို့ မလိုက်ချင်ကြတာလေ။ အခါတိုင်းနှစ်တွေက ပေါပါတယ်။ နွေစပါးရိတ် သိမ်းဖို့ဆို ပိုဆိုးရောပဲ။ ရေကပူ၊ နေကပူနဲ့ဆိုတော့ သူတို့မပြောနဲ့ စိုက်ပျိုးထား သူတွေတောင်မှ စိတ်ပျက်နေပြီ။ ကြားရတဲ့သတင်းတွေအရတော့ ပိုပူအိုးမယ် ဆိုတော့ မလွယ်ပါဘူး။ ပဲနယ်ရတာကလည်း မွန်းတည့် ၁၂ နာရီမှဆိုတော့ အန္တရာယ်အရမ်းများပေါ့” ဟု ကျောက်တံခါးမြို့နယ်မှ တောင်သူဦးအုန်းကျော် က ပြောသည်။
မြူးကိုလင်း(ညောင်စိုင်း)

ခေတ်ရှေ့ဆောင် ၀၉ ၇၃၀၃၇၃၃၇၊ ၀၉ ၇၃၀၅၁၁၉၈
၀၁-၅၁၉၈၅၀၊ ၀၉ ၄၂၀၀၅၆၆၉၃
၀၉ ၄၄၉၂၅၀၁၁၊ (၀၇/၆) သရက်ထောင့်(၇)လမ်း၊ ကြည့်မြင်တိုင်၊ မင်-၂၀ / ချ်-၁၁၊ ၃၀ / ချ်-၂၀, ၃၁

ကျိုက်ထီးရိုးကြာကြာဝင်း ဘုရားဖူးခရီးသွားလုပ်ငန်း
(ကျိုက်ထီးရိုးဆံတော်ရင်း၊ မဲလဲဆံတော်ရင်း)
ကုသိနာရုံဆံတော်ရင်း ကျောက်ပိရဟ္မာ၊ ကျိုက်ပေါလောပွဲရင်း
(အသင်းအဖွဲ့များအတွက် သက်သာသောနှုန်းများဖြင့် စရိတ်ငြိမ်းစိစဉ်ပေးပါမည်)
☎ ၀၉ ၇၈၇၇၀၀၉၉, ၀၉ ၉၆၃၃၄၄၂၀၀, ၀၁ ၅၆၃၃၄၅

ပီတိသူ ၀၉ ၄၂၀၀၅၂၇၇၊ ၀၉ ၇၃၀၅၁၁၉၈
၀၉ ၂၅၅၅၅၇၉၁၊ ၀၉ ၇၃၆၅၅၅၇၇
၁၂၇ ထာသလိမ္မာတော်၊ ကြည့်မြင်တိုင်
ထာသလိမ္မာတော် ဘုရားကျောင်း အပူပေး၊ ကန်၊ နေအေး၊ မောင်း၊ မောင်း၊ လုံခြုံစိတ်ချမ်း၊ မျှော်စင်၊ ဧရာဝတီတိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်း၊ အင်းစိမ်း၊ ကျိုင်းတုံ၊ တာချီလိတ်၊ ရွှေတိဂုံ၊ မယ်ဆိုင်၊ ချင်းပြင်၊ ချင်းမိုင်(ဆ)၊ ချင်းမိုင်(ဆ)၊ ချင်းမိုင်(ဆ)

MYANMAR EDUCATION CENTRE
မြန်မာ့ပညာရေးအောင်မြင်
ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း
သူငယ်တန်းမှ ဒသမတန်း
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ခွင့်ပြုချက်မှတ်ပုံတင်အမှတ် - ကက ၁၃/၀၂/၀၉၃
၂၀၁၆ - ၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ်အတွက် ကျောင်းအပ်လက်ခံပြု
သူငယ်တန်းမှ ဒသမတန်းအထိ (မေလ ၄ ရက်) နေ့တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ပါမည်။
ဒသမတန်းကို (မတ်လ ၂၀ ရက်) နေ့တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ပါမည်။
ကျောင်းတည်နေရာ MEC-1 အမှတ် (၁၅၈)၊ ခေရပင်လမ်းမကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
MEC-2 အမှတ် (၅၉၊ ၆၀၊ ၆၁)၊ ပိတောက်လမ်း၊ ၂(က) ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဆက်သွယ်ရန် ၀၉ ၅၁၀ ၂၁၃၃၊ ၀၉ ၇၉၃၃၆၃၀၈၇၊ ၀၉ ၅၀၅၅၂၀၃၊ ၀၉ ၉၆၃၃၇၃၅၄၅၀
ပူလတန်း၊ အလယ်တန်း၊ အထက်တန်းတို့ပိုင်နိုင်စွာ သင်ကြားနိုင်သော အတွေ့အကြုံရှိဆရာ၊ ဆရာမများ၊ အလို့ရှိသည့် (ဆရာဖြစ်လက်မှတ်ပါရှိသူ) ဦးစားပေးမည်။ အင်္ဂလိပ်စာ 4 Skills ၊ ပန်းချီသင်ကြားပေးနိုင်သော ဆရာ၊ ဆရာမများ အလို့ရှိသည့်။



ကြော်ငြာ

**သင်္ကြန်နန်းလာဖြူ**  
 သင်္ကြန်တွင်း ပိတ်ရက်ရှည် ပိတ်မှာဆိုတော့လိုတဲ့  
 အိမ်စား ထန်အတွက်ကြိုတင်မှာထားပါ။  
 ၀၉-၇၃၀၇၇၇၇၁၁ ၀၁-၆၈၂၈၄၄  
 ၀၉-၇၃၀၇၇၇၇၂၂ ၀၁-၆၈၂၈၄၄  
 စိတ်ကောင်းကြည်လင် ချန်ပီယံပေါ်ထန်းဝေမွှား

**NT** 09 73139320  
 Car Rental 01 661668  
 ခရီးစဉ်မျိုးစုံနှင့် လျှပ်  
 ကားမျိုးမျိုးငှားရန်ရှိသည်  
 ယာဉ်ပိုင်ရှင်များကားဖိတ်ခေါ်ပါသည်



**B.Sc (Hons) Business IT**  
**ကွန်ပျူတာ သိပ္ပံဘွဲ့, University of Greenwich, UK**  
**Apply For March Intake with Special Discount**

**50% Discount\***  
**21 March 2016**

- MCC Institute သည် မြန်မာနိုင်ငံတစ်နိုင်ငံလုံးသို့ ဖြန့်ကျက်ထားသော အကြီးဆုံး နည်းပညာ သိပ္ပံကျောင်းကြီး ဖြစ်ပါသည်။
- MCC ၏ အဆင့်မြင့် ကွန်ပျူတာ သိပ္ပံဘွဲ့ သင်တန်းများကို လေ့ကျင့်သင်ကြားမှု ကောင်းစွာဖြင့် ကျောင်းသူ/ကျောင်းသားများ တက်ရောက်သင်ကြားလျက်ရှိပါသည်။
- MCC ကျောင်းထွက်များသည် မြန်မာနိုင်ငံတွင်းသာမက နိုင်ငံတကာတွင်ပါ လစာမြင့်မားသော အလုပ်အကိုင်ကောင်းများ ရရှိလျက်ရှိပါသည်။
- နေရာသီ ကျောင်းပိတ်ရက် အထူးအစီအစဉ် Budget Program အဖြစ် (50%) Discount ဖြင့် တက်နိုင်ရန် စီစဉ်ထားသည့်အတွက် Online ဖြင့်လည်း လျှောက်ထားစာရင်းသွင်းနိုင်ပြီ ဖြစ်ပါသည်။

<https://www.facebook.com/mcc.institute>

**မြန်မာစာမိဒိုင်ဇလုံးမှ ဆက်သွယ်ထုတ်ဖော်ရန် -**  
 MCC.i (Yangon Campus) Ph - 01-245762, 01-249152, 01-246634, 01-395512  
 MCC.i (Mandalay Campus) Ph - 09-402671562, 011-202113  
 MCC.i (Naypyitaw Campus) Ph - 09-31354842, 09-254148940  
 MCC.i (Yatanarpon Campus) Ph - 02-5178112, 02-5178113, 02-5178132  
 (အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ အကျောင်းသား/ကျောင်းသူများအတွက် Hostel များထားရှိပါသည်)

**ကျိုလီယာမွတ်စလင်(မ်)သာသနာရေးအဖွဲ့**  
**ကြီးကြပ်ရေးကော်မတီအသစ်(ယာယီ)အဖွဲ့၊ အမှုဆောင်ဥက္ကဋ္ဌ**  
**အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်များနှင့် အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း**

ကျိုလီယာမွတ်စလင်(မ်)သာသနာရေးအဖွဲ့၏ အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသော (၁) M.S စိကန်စရိဘာချာ(ခ)ဦးစိုးမြင့်ဦး [၁၂/ပဇာ(နိုင်)၀၁၇၉၀၂] (၂) K.P.S ဟာဂျီမုဟမ္မဒ်အိစ္စတင်(ခ)ဟာဂျီဦးလှသိန်း[၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၂၁၆၀၂] (၃) S.A နာဂျီ[၁၂/တမန(နိုင်)၀၆၆၆၉၃၂] (၄) P.A.A အဗ္ဗူလ်ရဇာဇ်(ခ) ဦးသိန်းမြင့် (DLA -၀၀၇၀၅)တို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

အထက်အမည်ပါ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများအဖွဲ့ဝင်အဖြစ်ပါဝင်သော ကျိုလီယာမွတ်စလင်(မ်)သာသနာရေးအဖွဲ့ကို လွန်ခဲ့သည့် (၄၄)နှစ်က စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး ယခု ရန်ကုန်မြို့၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ဆွန်ပတ်လမ်း၊ အမှတ်(၂၂၀/၂၃၆/၂၄၀) (ပထမထပ်) တွင် ရုံးခန်းဖွင့်လှစ်၍ လူမှုရေး၊ နာရေးကိစ္စများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ လက်ရှိကြီးကြပ်ရေးကော်မတီသစ်(ယာယီ)သည် အဖွဲ့၏ ၁၉၇၂ ခုနှစ်မှစတင်၍ အချက်အလက် အဖွဲ့ဝင်များ လက်မခံသည့်ကြားမှ ယခင်အမှုဆောင်ဥက္ကဋ္ဌကိုပင် ပြန်လည်တာဝန်ပေးအပ်ခြင်း၊ ၎င်းအမှုဆောင်အဖွဲ့သည် လျှပ်စာရင်းရှင်းတမ်းများကို လစဉ်ပုံမှန်ကြေညာရန် ပျက်ကွက်ခြင်း၊ နှစ်ချုပ်စာရင်းရှင်းတမ်းကို အဖွဲ့ဝင်များအားလုံးခေါ်ယူ၍ ရှင်းလင်းထုတ်ပြန်မှုမရှိခြင်းတို့ကြောင့် အဖွဲ့ဝင်များကိုယ်စား ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေများက စာဖြင့်အကြိမ်ကြိမ် သတိပေးခဲ့သော်လည်း ထူးခြားမှုမရှိသဖြင့် ရှေ့နေမှတစ်ဆင့် ကြီးကြပ်ရေးကော်မတီသစ် (ယာယီ) ဥက္ကဋ္ဌထံ အကြောင်းကြားစာပေးပို့ခဲ့ရာ လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိသည့်အပြင် ပြန်လည်ခြိမ်းခြောက်မှုများ ပြုလုပ်လာ ပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း သင်းဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဆန္ဒကွင်းဖွဲ့စည်းထားသော ကျိုလီယာ မွတ်စလင်(မ်) သာသနာရေးအဖွဲ့၏ လက်ရှိ ကြီးကြပ်ရေးကော်မတီသစ် (ယာယီ)အဖွဲ့နှင့်အမှုဆောင်ဥက္ကဋ္ဌအပါအဝင် အမှုဆောင် အဖွဲ့အား ဖျက်သိမ်းကာ အဖွဲ့ဝင်များ ဆန္ဒခံယူလျက် ကြီးကြပ်ရေးကော်မတီနှင့် အမှုဆောင်ဥက္ကဋ္ဌ(သစ်)ကို စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းနှင့် အညီ ရွေးချယ်တင်မြှောက်နိုင်ရန်အတွက် သင်းလုံးကျွတ်အစည်းအဝေးတစ်ရပ်ကို ခြွင်းချက်မရှိ ခေါ်ယူပေးရန် အသိပေးကြေညာ အပ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပြီး ကြီးကြပ်ရေးကော်မတီသစ်(ယာယီ)နှင့် ဥက္ကဋ္ဌအပါအဝင် အမှုဆောင်အဖွဲ့အား ဖျက်သိမ်းခြင်းမရှိဘဲ ကျိုလီယာမွတ်စလင်(မ်) သာသနာရေးအဖွဲ့၏ကိစ္စများကို မိမိတို့သာဘာသာဖြင့် ဆောင်ရွက်ပါက ထိုသို့ဆောင်ရွက်သူများကို တည်ဆဲဥပဒေများအရ တရားစွဲဆို အရေးယူဆောင်ရွက်သွားရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများက စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားပြီးဖြစ်ကြောင်း အဖွဲ့၏ တာဝန်ရှိသူများအပါအဝင် အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ  
 ဦးစိုးမြင့်အောင် -LLB  
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၇၅၅၈)  
 အမှတ် -၉/၁၀၊ အခန်း -၃၀၆(၄-လွှာ)  
 ၃၆-လမ်း (အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
 ဖုန်း -၀၉-၅၁၆၉၄၃၉၊ ၀၉-၂၅၄၆၁၉၀၂၃

**မင်္ဂလာဇန့်ခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ**  
 အမေရိကန်နိုင်ငံ San Francisco မြို့နေ ဦးသန်းထွန်း-(ဒေါ်လှလှဝင်း)တို့၏သားလတ်  
**မောင်ဝင်းထွန်း**  
 B.A(International Relations)  
 နှင့်  
 ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်နေ (ဦးမြတ်ကို) (ဒု-ညွှန်မှူး-ငြိမ်း၊ စီးပွားကူးသန်း)-ဒေါ်ရွှေရွှေလေး(လ/ထမန်နေဂျာ-ငြိမ်း၊ စားဖျော်)တို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသမီး  
**မသီရိမြတ်ကို**  
 B.Com,D.B.L,D.B.S,MBA (Yangon University Of Economics)  
 တို့၏ ၅-၃-၂၀၁၆ရက် (စနေနေ့)တွင် Novotel Yangon Max Hotel ၌ ကျင်းပပြုလုပ်သည့် မင်္ဂလာဇန့်ခံပွဲ အခမ်းအနားသို့ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးကြသော နှစ်ဖက်သောဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများနှင့် ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများ၊ လူကိုယ်တိုင်မတက်ရောက်နိုင်သော်လည်း မင်္ဂလာလက်ဖွဲ့များ ပေးပို့ချီးမြှင့်ကြသော ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများအား လည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားများ ကိုစိန်လင်းနှင့်တကွ ပွဲအစအဆုံး တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးသော Aroma Zulu Wedding Studio အဖွဲ့သားများအားလည်းကောင်း၊ တေးသံသားများဖြင့် ဖျော်ဖြေပေးသော Nightingale တေးဂီတအဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ စားသောက်ဖွယ်ရာများ တင်ဆက်ပေးခဲ့သော Novotel Yangon Max Hotelမှ တာဝန်ရှိသူများအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပွဲဖြစ်မြောက်ရေးအတွက် အဘက်ဘက်မှ ပိုင်းဝန်း ကူညီပေးကြပါသော နှစ်ဖက်သောဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအားလုံးနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သည့် ပုဂ္ဂိုလ်များအား လည်းကောင်း အထူးပင်လှိုက်လှစွာ ကျေးဇူးပဏာရတင်ရှိပါကြောင်း။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့်  
 မောင်ဝင်းထွန်း-မသီရိမြတ်ကို

**တဲရော့ဒ်ဂန္ဓာရီခရီးသွားခြင်း**  
**ဝင်းဇော်(သစ်တော)**

- အယူတော်မင်္ဂလာ 'တဲရော့ဒ်' ဗေဒင်ပညာဆန်း။ 'တဲရော့ဒ်' ဂန္ဓာရီထုကူးခြင်း။  
 - 'တဲရော့ဒ်' မှော်ဝင်စခန်းများ စတု  
 'တဲရော့ဒ်' ရဲ့ လျှို့ဝှက်ချက်များကို ဖော်ထုတ်လိုက်ပြီ။  
 - 'တဲရော့ဒ်' ပညာရှင်များနှင့် ဝါသနာရှင်များအတွက် မရှိမဖြစ်စာအုပ်။

ထွက်ပြီ မရင်းတလင်းတပေ - ဖုန်း-၀၁ ၅၄၃၂၉၇၊ ၀၉-၇၃၀၀၂၉၆၅ ထွက်ပြီ

**STARFISH**  
 Language & Business  
 တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမြေဆိုပြီးသူများအတွက် English (4 skills)  
 ✓ တနင်္လာ - သောကြာတန်းခွဲသစ်များ မေလ (၂) ရက်စပညာ။  
 ✓ စနေ - တနင်္ဂနွေတန်းခွဲသစ်များ ဧပြီလ (၃၀) ရက်စပညာ။

**ဧပြီလ (၈) ရက်မတိုင်မီ ကျောင်းအပ်နှံသူများအတွက် (12%) discount**  
 သပြေညိုတိုက် (၂)၊ ဦးထွန်းလင်းမြလမ်း၊ လှည်းတန်း၊ ရန်ကုန်။ Ph 09 799905715, 09 253179825

**ဖခင်အမည်မှန်**  
 ပခုက္ကူတက္ကသိုလ် မြန်မာစာ(အေးသင်) ခုံအမှတ် ၁၁-၇(၀၁၅)ဖြင့် ပထမနှစ် အောင်မြင်ပြီးသော မအေးစန္ဒာဝင်း[၈/ပမန(နိုင်)၁၂၄၀၉၁]၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဘိုခင်[၈/ပမန(နိုင်)၀၃၀၁၀၅]ဖြစ်ပါသည်။  
 ဦးဘိုခင်

**အများပြင်ဆင်ချက်**  
 ၂၂-၂-၂၀၁၆ ရက်စွဲပါ ကြေးမုံသတင်းစာ၌ ရှင်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း၊ သီပေါမြို့၊ တောင်မြို့ (တိုးချဲ့ကွက်သစ်)ရှိ မြေကွက်နှင့်လျှစ်၍ ကြေညာချက်တွင် လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူများ၏ အမည်မှန်နှင့် မှတ်ပုံတင်နံပါတ်များမှာ မောင်ကျော်ဝင်းထွန်း(HPW-156495)နှင့် မောင်ထွန်းထွန်း(HPW-156497)ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။  
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်မွန်သူဇန့်(စဉ်-၂၃၀၈) အထက်တန်းရှေ့နေ ရှင်းပြည်မြောက်ပိုင်း၊ သီပေါမြို့

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာ**  
 တာမွေမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၄ အေ/ အက်စ်(၉၂) မြေကွက်အမှတ် ၇၇ မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ် ၅၊ ပွဲစားတန်းလမ်း၊ နတ်ခေရာဒင်းရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ် (ဦးဌေးလွင်)၁၂/တမန(နိုင်) ၀၂၀၀၈၈ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရပ်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးဌေးလွင် ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်အေးအေးမင်း (၁၂/တမန(နိုင်) ၁၂၂၆၆၁)မှ လီးတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းတိုက်လွှာသေစာရင်းတို့ တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ရန်မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်နိုင်လှသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ငန်းလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။  
 မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**အမြန်ပြန်လာပါ**  
 မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပွင့်ဖြူမြို့နယ်၊ မင်းရွာနေ အထက်ပါဓာတ်ပုံရုပ် ဦးဇော်ထွန်းဦးအား အဒေါ်နှင့် ညီအစ်ကိုမောင်နှမများမှ စိတ်ပူနေပါသည်။  
 ကိုဇော် -ရောက်ရာအရပ်မှ အမြန်ပြန်လာပါ။  
 ဒေါ်ခင်မြင့်နှင့် ညီအစ်ကိုမောင်နှမများ ဖုန်း-၀၉-၉၇၁၄၈၃၆၄၆၊ ၀၉-၃၃၃၈၂၆၈

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာ**  
 ရှေ့ပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂၉) မြေကွက်အမှတ်(၃၂၆) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၃၂၆) ပန်ဒို(၆)လမ်း (၂)ရပ်ကွက်၊ ရှေ့ပြည်သာ၊ ဒုတိယမြို့နယ်(BU-၀၂၄၄၉၇)အမည်ပေါက်ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက်ထံမှ အရပ်ကတဲစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့သူ ဒေါ်နန်းစောကြည်[၁၂/မရက(နိုင်)၀၈၃၇၉၃၅] ပါမစ်မရင်းတွင် မိသားစုဓာတ်ပုံတင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိဘဲ ရွှေပြောင်း သူများ၏ ရာဇဝင်အကျဉ်းချုပ် အိမ်ရာဆောက်လုပ်နေထိုင်ခွင့်နှင့် မိမိသူများဝင်စာရင်းသာတင်ပြနိုင်ပြီး ပါမစ်မရင်းဖြင့် နှစ်(၆၀)မြေပွားစာချုပ်ရန် လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်နိုင်လှသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ငန်းလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်းအသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။  
 မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ



### ကြေးမုံ

**ကျိုက်ထီးဂိုး (ငှေ့) - ရွှေကြေးမုံ ခေတ်မီ 8.11.12.17**  
 ▲ ရွှေကြေးမုံ၊ လမ်းဘေး၊ ရွှေကြေးမုံ၊ ပုဂံ၊ ပုပ္ဖိုး၊ ဝမ်းပေါက်၊ ဝမ်းပေါက်၊ ဝမ်းပေါက် (အလောင်းတော်ကုသမှု၊ ပုံဆွဲ)၊  
 (စစ်ကိုင်း၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ တောင်ကြီး၊ အင်းဝ၊ ပင်းတယ်၊ ရွှေတောင်၊ အလောင်းတော်ကုသမှု၊ သီးသန့်၊  
 (ရွှေတောင်တော်၊ ပုဂံ၊ ပုပ္ဖိုး၊ တောင်ကြီး၊ အင်းဝ၊ ပင်းတယ်) **စားနပ်ရိက္ခာ၊ ငွေထုပ်**  
 ▲ (အလောင်းတော်ကုသမှု၊ ပုံဆွဲ၊ စစ်ကိုင်း၊ သီးသန့်) ဆက်၍ - (မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ ကန့်) သို့ (ပုဂံ-ပုပ္ဖိုး)၊  
 ▲ တောင်ကြီး၊ အင်းဝ၊ ပင်းတယ်၊ ထပ်စပ်၊ လှိုင်ကုတ် (မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်) သို့ (ပုဂံ-ပုပ္ဖိုး)၊  
 ▲ ပုဂံ၊ ပုပ္ဖိုး၊ ဝမ်းပေါက်၊ ဝမ်းပေါက်၊ ပုဂံ၊ ဆက်၍ - (မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်) **ခြင်ဆေးပေးခြင်း/မေးခြင်း**  
 ▲ (ကျိုက်ထီးဂိုး၊ မော်လမြိုင်၊ စက်မဲ) (ထားဝယ်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ၊ မောင်းမကန်) (ပြင်ဦးလွင်-မဲဆောင်)၊  
 ပန်းဆိုးတန်း၊ 01-240860/01-372290 ဆို 09-49282825, 0973494339

**စီနိုဂင်းနှင့် ရောင်းရင်းများ**  
**သင်္ကြန်အဆင့်မြင့်ခရီးစဉ်များ**

**SCANIA ကားကမ်း - Hotel မှာတည်း - Restaurant မှာတည်း**  
**[12-4-2016 တွက်မည်]**  
 ▲ ပုပ္ဖိုး - ပုဂံ (ရွှေတော်လေးဆူ)၊ ပုဂံ၊ ပုပ္ဖိုး၊ သီဟိုဠ်ရှင် (၄)ရက်။  
 ▲ ပုပ္ဖိုး - ပုဂံ (ရွှေတော်လေးဆူ)၊ မန္တလေး၊ စစ်ကိုင်း၊ ပြင်ဦးလွင် (၆)ရက်။  
 ▲ တောင်ကြီး၊ အင်းဝ၊ ကိုလုံး၊ မွေတော်ကတ္တူ၊ ထပ်စပ် (၄)ရက်။  
 ▲ တောင်ကြီး၊ အင်းဝ၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင် (၆)ရက်။  
 အမှတ် - ၂၇၇၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း (အထက်လမ်း)၊ ကျောက်တံတား၊ ရန်ကင်းမြို့၊  
 01-249871, 255553, 09-5137245, 09-5508686, 09-5122511

**အာရှ ဒရဂျင်**  
**Asia Dragon ကျိုက်ထီးဂိုး**  
**ချောင်းသာ / ရွှေဆောင်**  
 Ph : 703790, 09-861-9008  
 707062, 09-861-7770

**Modern Myanmar TRAVELS**  
 ကျိုက်ထီးဂိုး (ခရီးစဉ်) 10000  
 ချောင်းသာ (ခရီးစဉ်) 35000  
 Hotel 50000  
 ရွှေဆောင် (ခရီးစဉ်) 40000  
 သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များကြိုတင်ရောင်းချသည်။  
 09-450047016, 09-253540004

**မြတ်ဗုဒ္ဓစတုရင်္ဂ** နှင့် မြတ်ဗုဒ္ဓစတုရင်္ဂ (11, 12)  
 ခရီးစဉ်များ  
 ● ခရီးစဉ်များ ၈၀၀ / တန်း 45000/-  
 ● တောင်ကြီး၊ အင်းဝ ၈၀၀ / တန်း 60000/-  
 ● ရွှေတော်လေးဆူ၊ ပုဂံ ၈၀၀ / တန်း 65000/-  
 တာဝန်ခံ၊ ရှေးဟောင်းဆေးရုံ (ခေတ်ဟောင်း) ခရီးစဉ်  
 Ph: 09-252845986 / 09-788726455

**GOLDEN CITY**  
 \* ချောင်းသာ / ရွှေဆောင် - (ခရီးစဉ်)  
 \* တောင်ကြီးအင်းဝလေးလင်တယ်  
 (စား/တည်းခြင်း) = 55000/- Mar-25  
 သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များကြိုတင်ရောင်းချသည်။ April-11, 17  
 09-450765726, 09-781076743

**TRAVEL VILLAGE** စတင်မြင် ခရီးစဉ်လုပ်ငန်း  
 "နှစ်သစ်မဟာသင်္ကြန်အဆင့်မြင့်ခရီးစဉ်များ" MARCH နှင့် APRIL အထူးခရီးစဉ်များ  
 ● တောင်ကြီး-အင်းဝ-တလေ-ပင်းတယ် March 24 (155,000Ks) / April 12, 17 (189,000Ks)  
 ● ပုဂံ (ရွှေတော်လေးဆူ) - ပုပ္ဖိုး - ပုဂံ March 24 (155,000Ks) / April 12, 17 (189,000Ks)  
 ● ပုဂံ (ရွှေတော်လေးဆူ) - ပုပ္ဖိုး March 25 (99,000Ks) / April 17 (99,000Ks)  
 ● မန္တလေး (တောင်စိမ်း) - ပြင်ဦးလွင် (ဒီးဒုတ်) April 12 (180,000Ks)  
 ● တားဆဲ (တို့ထောင်ရေကန်ခွန်) (ခရီးစဉ်) March (12/19/22/26) (35,000 Ks)  
 ● မော်လမြိုင် - ကျိုက်ထီးဂိုး (ခရီးစဉ်) March (12/19/22/26) (35,000 Ks)  
 Travel Village Travel and Tours April ခရီးစဉ်များ အားလုံး SCANIA Car မှာနေပြီး သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များ  
 Hot Line : 09 451188061, 09 450286728, 09 961413999

**ရွှေစန်းစိန်** 01-248970, 09-73051455, 09-250641705  
 ▲ ရွှေတောင်တော်၊ ပုဂံ - ပုပ္ဖိုး (၅)ရက်။ ▲ မန္တလေး၊ ပုပ္ဖိုး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ အလောင်းတော် (၅)ရက်။  
 ▲ ရွှေတောင်တော်၊ မြောက်ဦး၊ စစ်တွေ၊ ကျောက်တော်၊ မဟာမြတ်ပုန့်၊ ငပလီ (၈)ရက်။  
 ▲ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ ကန့်၊ မုဆယ်၊ ရွှေလီ (၈)ရက်။ ▲ တောင်ကြီး၊ အင်းဝ၊ ထပ်စပ်၊  
 ကတ္တူ (၄)ရက်။ ဆက်၍ - လွိုင်ကော် (၆)ရက်။ ▲ ထားဝယ်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ၊ မောင်းမကန် (၅)ရက်။  
 အမှတ် - ၂၆၆၊ အလောင်းတော်လမ်း၊ ရွှေဘိုသာလမ်းမ၊ စစ်ကိုင်း၊ ကားစီးလမ်းစီးစဉ်ပေးသည်

**ရွှေစန္ဒီစင်စင်** ကျောင်းပိတ်ရက်အထူးခရီးစဉ်များ 50% off  
 65000  
 ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ ပုပ္ဖိုး (ရွှေတော်လေးဆူ၊ ပြင်ဦးလွင်)၊ ယခုအထူးခရီးစဉ်  
 (အထူးခရီးစဉ်) ဖြစ်သည်။ အလောင်းတော်၊ အလောင်းတော်၊ အလောင်းတော် - တရားဝင်ခရီးစဉ်များကို ပေးသွင်းပါမည်။  
 ▲ မန်းရွှေတော်တော်နှင့် လမ်းဘေး (၄)ရက်။ ဆက်၍ ပုဂံ - ပုပ္ဖိုး၊ ရွှေတော်လေးဆူ (၅)ရက်။  
 ▲ မန်းရွှေတော်တော်နှင့် (အလောင်းတော်၊ ပုပ္ဖိုး/မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ ကျောက်စိမ်း)။  
 ▲ တောင်ကြီး၊ အင်းဝ၊ ပင်းတယ်၊ ကိုလုံး၊ ထပ်စပ် (၄)ရက်။ လွိုင်ကော် (၅)ရက်။  
 ▲ ထားဝယ်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ၊ မောင်းမကန်၊ မော်လမြိုင်၊ ကျိုက်ထီးဂိုး ကပ် (၆)ရက်။ Mar 25, Apr 1, 8  
 သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များ ကြိုတင်လက်မှတ်ဝယ်ယူနိုင်ပါပြီ Apr 12, 17  
 ၂၇၇၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတား၊ ရန်ကင်းမြို့၊ 373275, 708342, 0949219404

**Polar Travel & Tours** 09-440999121  
 09-73131015 09-799509810  
**တောင်ကြီး - အင်းဝ - ပင်းတယ် - ပုဂံညောင်ဦး - ပုပ္ဖိုး** Apr-12 185000 Ks  
 (၄ရက်စခန်း) - စာရင်းထုပ်စာရင်း Three Star Hotel တည်း။ အဆင့်မြင့်စားသောက်ဆိုင်တွင်  
 မတ်လအတွင်း ဝယ်ယူသူများကို 5% off (သင်္ကြန် Promotion အထူးအခံအခံ)  
 ဘားဆဲ၊ ကျိုထောင်ရေကန် (ဆွန်နီ) Apr 2, 9 (အပတ်စဉ်နေ့) 35000 Ks (စာရင်းထုပ်စာရင်း)  
 ဂေါ်ရန်ကျိုက်ရှမ်း Mar-25, Apr-1 (အပတ်စဉ်နေ့) 67000 Ks (စာရင်းထုပ်စာရင်း)  
 သီးသန့်ခရီးစဉ်များကိုလည်း ဖျော်ဖြေရေးစုစည်းခေါင်းဆောင်ပုဂ္ဂိုလ်ဖြင့် စီစဉ်ပေးလက်ခံပါသည်။

**PPT Travels** ဖော်တင်စွန်း - 35000  
 (ထပ်စပ်ကျေး/တည်းခိုခန်းခရီးစဉ်)  
 Ph: 09-252606649  
 09-450623655

**ရွှေချောင်းသာ**  
 ချောင်းသာ (ခရီးစဉ်)  
 Ph: 09-26 26 26 215

**ဦးသောက်ပန်း အဆင့်မြင့်ခရီးစဉ်**  
 (၁၉၉၄ - ၃၄နှစ်တွင် တည်ထောင်သည်)  
 “ဘယ်နေ့ပဲ တက်တက်၊ ဘယ်အချိန်ပဲ တက်တက်  
 နေရာတိုင်းမှာ သင့်ရင်ဆွေးငယ်အတွက်  
 ဦးသောက်ပန်း ရှိနေမယ်”  
 နံနက် (၉:၀၀) နာရီမှ (၃:၀၀) နာရီအထိ  
 ကျောင်းကားရှိသည်။ အခန်းတိုင်းလေးအထပ်စပ်ဆင်ထားပါသည်။  
 (1) Junction ဇေးဆိုး Ph-01-571545, 09-5126882, 09-43122883  
 (2) ယုဇာလကလေးလုံးဆိုင်ရာ Ph-01-200917, 09-43122884  
 (3) ရန်ကင်း၊ ကျောက်တန်း Ph-01-566592, 09-421008133

**CPA သင်တန်းသားများ လေ့လာသင်ဆောင်ခရီးစဉ်များ**  
 CPA-Auditing ကထိကဟောင်း သိန်းဟန် - ၁။ ဒုတိယ  
 ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် (ငြိမ်း)၊ စာရင်းစစ်ချုပ်ရုံး ရေးသားပြုစု ထုတ်ဝေ  
 ထားသော -  
 ၁။ မြန်မာနိုင်ငံဘဏ္ဍရေးအစီရင်ခံခြင်းစံများ - MFRS (ပါးဒု၊ တ)  
 ၂။ ခေတ်မီစာရင်းစစ်ပညာ - Auditing Update  
 ၃။ ကုမ္ပဏီဘဏ္ဍရေးနှင့် - Company Finance  
 (Financial Management နှင့် Management Accounting နှစ်ရပ်ပေါင်း)  
**ရန်ကင်းမြို့နှင့် မန္တလေးမြို့ စာအုပ်ဆိုင်ကြီးများတွင် ရရှိပါ။**  
 ဖုန်း - ၀၁ ၅၃၅၂၃၀၊ ၀၉ ၅၄၀၀ ၁၆၁၅၊ ၀၉ ၇၃၀ ၅၄၀၉၂

**ဆရာကြီး ဦးသက်ဖေ၏ စာအုပ်များနှင့် ပတ်သက်၍**  
 သတိပေးစာချုပ်ခြင်း  
 ဆရာကြီး ဦးသက်ဖေ မကျယ်လွန်မီကပင် ဆရာကြီးနှင့် ဦးသက်ဖေ၏ ဝမ်းပေါက်  
 မှုရက်တွင် ဆရာကြီး (ရေးသား) ဦးသက်ဖေ၏ စာအုပ်များကို ရောင်းချခွင့်ကို အပြီး  
 အပိုင် (Exclusive Right) စာချုပ်စာတမ်းချုပ်ဆို လက်မှတ်ရေးထိုး၍ ဝမ်းပေါက်  
 ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။  
 (၁) မြစ်မှူးသီအောင်ဆောင်ရွက် (၂) သက်ဆောင်စွာ စာအုပ်  
 (၃) မညောင်ဦးစာအုပ် (၄) မရွှေလင်းစာအုပ် (၅) မညောင်ဦးစာအုပ်  
 ဆရာကြီး ဦးသက်ဖေ၏ အထက်ပါ စာအုပ်များကို တစ်နည်းနည်း  
 ဖြင့် ကူးယူခြင်း၊ ရောင်းချခြင်းများ မပြုလုပ်ရန် သတိပေးစာချုပ်ခြင်းပါသည်။  
 မရွှေလင်းစာအုပ် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆရာကြီး၏ အရေးယူမည်ဖြစ်ကြောင်း သတိပေး  
 တာခြင်းပါသည်။  
 ခေါ်တင်စာစောင်အတွက်  
 မူပိုင်ခွင့်စာအုပ်ကို  
 အမှတ် 113၊ 31 လမ်း၊ ပန်းဆိုးတန်းမြို့နယ်၊  
 ရန်ကင်းမြို့

ရန်ကင်းမြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် (၁၂)၊ မြေကွက်အမှတ်-၂၄၄ (က)  
 မိဂသီ (၁၈)လမ်း၊ အမှတ်-(၂၄၄/က) မြေအကျယ်အဝန်းပေ (၂၀x၆၀) ရှိ ဦးတင်မြင့်  
 [၁၂/ဥက္ကလာပမြို့နယ်] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ရန်ကင်းမြေကွက်နှင့် ပတ်သက်၍  
**ကန်ကွက်နှင့် ကြောင်း ကြောညာချက်**  
 အထက်အမည်ပါမြေကွက်ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ အမည်ပေါက် ဦးတင်မြင့် [၁၂/ဥက္ကလာ  
 (နိုင်) ၁၀၈၅၇၂၀ မှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းပေးရန်အတွက် တန်ဖိုးငွေ  
 ခံတစ်စိတ်တစ်ပေးသလိုပေးဆောင်ပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကန်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော  
 စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ကြောညာပါသည်ရန်မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန်ကွက်  
 နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်  
 ကိစ္စကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြောညာအပ်ပါသည်။  
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -  
 ဦးသန်းညွှန် [ဥပဒေတွင်] ဦးနိုင်ထွင်လင်း [ဥပဒေတွင်]  
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ [စဉ်-၅၅၇၂] အထက်တန်းရှေ့နေ [စဉ်-၃၅၅၅၅]  
 ဖွဲ့စည်းစာချုပ်စာတမ်း (အထူး) ဝန်ဆောင်မှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် ဥပဒေအကြံပေး  
 အမှတ် (၉၉) ဒုတိယထပ် (ယာ) ၃၉လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။  
 ဖုန်း - ၀၉-၃၁၁၀၆၄၄၄



**ဧည့်ဝတ်ပျို့ဌာ တို့ မြန်မာ**  
 ရွှေကျီးသာရင် ရွှေဧည့်သည်တွေလာတယ်လို့ ယုံကြည်တတ်တာက မြန်မာလူမျိုးများရဲ့ ဓလေ့ပါ။  
 ဧည့်သည်လာရင် ဧည့်ဝတ်ကျော်တတ်တာလည်း မြန်မာ့ဓလေ့တစ်ခုပါပဲ။  
 ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ ဧည့်ကောင်းဆောင်ကောင်း တွေကို မြန်မာ့လက်ဖက်ရည် ရသာစစ်  
**Royal Myanmar Tea Mix နဲ့ ဧည့်ခံလိုက်ပါ။**  
 www.facebook.com/RoyalMyanmarTea



**ဂုဏ်ထူးဆောင်ပုဂ္ဂိုလ်များအား ဝန်ကြီးဌာန**

အောင်လံမြို့၊ စက်ရုံရပ်ကွက်၊ တိုက်ခွဲအမှတ်(၃၂)၊ သဲအင်းဂူဝိပဿနာဓမ္မရိပ်သာကြီးများ၏ ဦးစီးပဓာနနာယက၊ သောတာပတ္တိမဂ်ရှုဖွယ်ကျမ်းနှင့် ယောနသံစင်ရော်၏ နက်နဲသောပဟေဠိများကိုဖွင့်ဆိုခြင်း ကျမ်းပြုဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တစန္ဒိမာ(အောင်လံ) အရှင်သူမြတ်အား ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရမှ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၄ ရက်နေ့တွင် “အဂ္ဂမဟာကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ” ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်း ခံယူတော်မူသဖြင့် ကျေးဇူးတော်ရှင် အောင်လံဆရာတော်ကြီးအား ဂုဏ်ထူးဆောင်ပုဂ္ဂိုလ်အဖြစ် ဂုဏ်ပြုပူဇော်ခြင်း အခမ်းအနားကို အောက်ဖော်ပြပါ အစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည် ဖြစ်ပါ သောကြောင့် အောင်လံဆရာတော်ကြီး၏တပည့် ယောဂီသူတော်စင်အပေါင်းတို့အား ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ မပျက်မကွက် ကြွရောက်ကြပါရန် သဒ္ဓါတရား ထက်သန်စွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

- (က) ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၂-၄-၂၀၁၆ ရက်(စနေနေ့)
- (ခ) ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၉:၀၀ နာရီတိတိ
- (ဂ) ကျင်းပမည့်နေရာ - တိုက်ခွဲအမှတ်(၃၂)၊ သဲအင်းဂူဝိပဿနာဓမ္မရိပ်သာ ရန်ကုန်ရိပ်သာကြီး၊ ကုန်းတလပေါင်စံပြကျေးရွာ၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။

ဗဟိုဥပဌာနအဖွဲ့

**မြိတ်ဘိုးဘွားများရိပ်သာ (ရန်ကုန်) အကြံအထူးတရားပွဲဖိတ်ကြားခြင်း**

- ၁။ ဗုဒ္ဓမြတ်စွာဘုရား၏ လမ်းစဉ်နှင့် တရားတော်များကို ကျင့်ကြံအားထုတ်လိုသော ပုဂ္ဂိုလ်များအတွက် ဓမ္မဒါနအလှူရှင်များမှ မြိတ်ဇာတိဖွားဆရာတော်များဖြစ်သော The World Buddhist Outstanding Leader Award၊ အဂ္ဂမဟာဘဒ္ဒန္တဇောတိကဓဇ မြကျောက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဇေမာစာရ (မန္တလေး) နှင့် အရှင်ဝိစာရ ဓမ္မစရိယ BA သာသနရက္ခိဘုရားကျန်းကျောင်း၊ လှည်းကူးမြို့နယ် (ဖောင်ကြီး) တို့မှ မြိတ်နယ်သူ၊ နယ်သားများနှင့် ဆရာတော်၏ တပည့်များအတွက် (၁၂-၄-၂၀၁၆) မှ (၁၄-၄-၂၀၁၆) ထိ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ပုလဲမြို့သစ်၊ ပေါင်းကူညာဏရပ်ကွက်၊ ဂန္ဓမာလမ်းရှိ “လောင်းတော်ဦး သစ္စာအောင်မြေ ဓမ္မရိပ်သာ” ၌ (၅)ရက် အထူးတရားစခန်းပွဲကို ချီးမြှင့်ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။
- ၂။ တရားအားထုတ်လိုသောပုဂ္ဂိုလ်များအတွက် မြိတ်ဘိုးဘွားများရိပ်သာ (ရန်ကုန်)၊ လောင်းတော်ဦး သစ္စာအောင်မြေဓမ္မရိပ်သာ၊ ပတ္တမြားဓမ္မရိပ်သာတို့တွင် နေရာစီစဉ်ချထားပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။
- ၃။ တရားအားထုတ်လိုသောပုဂ္ဂိုလ်များသည် အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ (၅-၄-၂၀၁၆) နောက်ဆုံးထား၍ ဆက်သွယ်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။
- ၁။ ဦးဝင်းထိန်-၀၉၅၁၁၅၀၀ ၂။ ဒေါ်နီရီဆွေ-၀၁၂၃၀၀၈၀၆၆ ၃။ ဒေါ်ချိုနွယ်ဦး- ၀၉၅၀၂၀၅၂၄၄ ၄။ ဒေါ်တင်တင်ထွေး (ခ) ဒေါ်ပိန်-၀၉၂၅၀၀၂၉၆၄၄ ၅။ ဦးသန်းဌေး-၀၉-၄၂၀၀၀၆၆၈၉

**အထူးပင်ရွှင်လန်းဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါကြောင်း**

ချစ်သမီး မဂျက်စမင်ဆွေ |Grade-10၊ အထက(၁)မိတ္ထီလာသည် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်အတွက် တက်စံထူးချွန်(လူရည်ချွန်)အဖြစ် ရွေးချယ်ခံရပါသဖြင့် အထူးပင် ရွှင်လန်းဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါသည်။  
သမီးလေး ကျန်းမာအသက်ရှည်စွာဖြင့် ပညာရေးတွင် ဆက်လက်ထူးချွန်ပါစေကြောင်းနှင့် နိုင်ငံအကျိုး သယ်ပို့နိုင်ပါစေကြောင်းလည်း ဆုမွန်ကောင်းများတောင်းအပ်ပါသည်။

မေမေ ကြီးကြီး  
ဖေဖေ ဦးခင်မောင်ဆွေ(Galaxy) မိတ္ထီလာ  
မေမေ ဒေါ်တူးတူးမာ@ဒေါ်သဇင်လွင်၊ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး၊ အထက(၂)မန္တလေး  
မမကြီး ကေသရီဆွေ@Cynthia Swe(Final Part II-IMM)  
ဦးဦးများနှင့်အန်တီများ

**လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန  
မန္တလေးလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်း  
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးမြို့  
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**

Tender No.3-37(T) /MESC/2015-2016

၁။ လက်ပံလှ-ဇရပ်ကွင်း ၆၆ ကေပီ ဓာတ်အားလိုင်း(၂၃)မိုင် တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းအား (ဌာနပစ္စည်းဖြင့်) ဆောင်ရွက်လိုပါသဖြင့် တည်ဆောက်မည့်ကုမ္ပဏီများအား လုပ်ငန်းအပ်နှံဆောင်ရွက်ရန် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ တင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်-

- တင်ဒါရောင်းချမည့်နေ့ - ၁၉-၃-၂၀၁၆ ရက်
- တင်ဒါပိတ်မည့်နေ့ အချိန် - ၂၂-၃-၂၀၁၆ ရက် ၁၃:၀၀ နာရီ

၂။ တင်ဒါပုံစံနှင့်အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ  
မန္တလေးလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်း(ရုံးချုပ်)  
၇၇ လမ်း၊ ၂၆x၂၇ ကြား၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း-၀၂-၇၃၈၀၁

**ဒဂုံမြို့နယ်**  
ဒဂုံပိုင်း  
သစ်တန်းမြို့နယ်  
ဇကော်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း  
များရုံး၊ မြေကွက်များကို  
ဈေးကောင်း ပေးဝယ်သည်။  
**09-6809893**  
**09-5120620**

ကမ္ဘာ့စားသုံးသူအခွင့်အရေးများနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကုန်သွယ်မှုနှင့်တင်ပို့ရေးနှင့် စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာနမှ အောက်ဖော်ပြပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ စိတ်ပါဝင်စားသူများအနေဖြင့် တက်ရောက်လိုပါက ဦးစိုးအောင်၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ကုန်သွယ်မှုနှင့်တင်ပို့ရေးနှင့် စားသုံးသူ ရေးရာဦးစီးဌာန၊ ဖုန်းနံပါတ်-၀၁-၃၀၅၇၅၈၊ ၀၁-၂၄၅၀၈၆၊ ၀၉-၇၉၄၆၀၄၀၁၇ ထံသို့ဆက်သွယ်၍ အမည်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

- ကျင်းပမည့်ရက် - ၂၆-၃-၂၀၁၆ ရက်
- ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၁၀ နာရီ
- ကျင်းပမည့်နေရာ - ရုံးအမှတ်(၂၂၈/၂၄၀) ကမ်းနားလမ်းနှင့် ရွှေတိဂုံသာလမ်းထောင့် ညီလာခံခန်းမ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးဌာန၊ ကုန်သွယ်မှုနှင့်တင်ပို့ရေးနှင့်စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန၊ ကုန်သွယ်မှုနှင့်တင်ပို့ရေးနှင့်စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန

Thingyan Water Festival

# Additional Flight

Effective from 9 th April 2016 to 20th April 2016

Yangon - Mandalay, Mandalay - Yangon

DAILY FLIGHT			
FLIGHT NO.	SECTOR	DEPERATURE	ARRIVAL
K7 406	Yangon - Mandalay	0700	0825
K7 407	Mandalay - Yangon	0840	1005

from **38++** USD

One Way  
Limited Seat  
Terms & Conditions Apply

we accept: VISA MasterCard MPU



**AIR KBZ**  
FLYING BEYOND EXPECTATIONS

**AIR KBZ Limited**  
Reservation Hot Line: (01) 9670007  
No. 147, (5)Quarter, (8½)Mile, Pyay Road,Mayan Gone Township, Yangon.  
Office: (01) 9670014-20, (09) 73177805, Facsimile: (01) 662627  
Email: info@airkbz.com.mm  
f :www.facebook.com/AIRKBZ

**Mandalay Office**  
No. 127, Corner of 30th x 65th,  
Chan Aye Tharzan Township, Mandalay.  
Office: (02) 24861, 62, (09) 974488700, (09) 477121773  
Facsimile: (01) 24862



ကြေးမုံ

အငြိမ်းစားဝါရင့်ပါမောက္ခဆရာကြီးများကိုယ်တိုင်ဦးစီးသင်ကြားသည့်...  
**သီရိကြယ်စင်** ကြိုတင်လက်ခံပြီ။ မေလဆန်းစပြီ။  
 ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနကိုယ်တိုင်အထက်တန်းကျောင်းအမှတ်(၈၈၈/၁၃/၀၄/၁၇၅)  
**ကိုယ်တိုင်အထက်တန်းကျောင်း(တာဝန်)**  
**သူငယ်တန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း**  
 ၈၊၉၊၁၀တန်း  
**အဆင့်မြင့်ဘောက်ဒါ**  
**DAY CAMP**  
 ကျောင်းကားကြိုဂိုဒုံသည်  
 အချိန်ပြည့်(မ/လယ်/ထက်)ပြဿနာ-ဆရာမများ၊ Guide များ၊ အဆောင်မှူးများ၊ စာရေးမများ၊  
 သန့်ရှင်းရေးဝန်ထမ်းများလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ (ကျောင်းကားပိုင်ရှင်များဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။)  
 အမှတ်(၆၆) ၁၅၇လမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ။ ၀၉-၇၃၀၉၅၆၆၄၊ ၀၉-၄၂၁၀၆၈၇၇၃၊ ၀၉-၅၀၅၃၈၇၄

**မုဒုံမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)**  
**မွန်ဆရာတော်လေးပါး ပူဇော်ပွဲဖိတ်ကြားလွှာ**  
 ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်-၁/၂၀၁၆ဖြင့် သာသနာတော် ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ဆက်ကပ်လျှောက်ပေးရန်အတွက် မွန်ဆရာတော်လေးပါးတို့အား “မွန်သာသနာတော် ထောက်ပံ့ရေး ကော်မတီ (ရန်ကုန်)” မှ ကြီးပွား၍ ထပ်ဆင့်ဂုဏ်ပြုပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားကို အောက်ပါအတိုင်း ကျင်းပမည် ဖြစ်ပါသည်။  
 နေ့ရက် - (တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၁ရက်) ၂၄-၃-၂၀၁၆ရက် (ကြာသပတေးနေ့)  
 နေရာ- မွန်ဓမ္မာရုံ ရွှေတိဂုံစေတီတောင်ဘက်မုခ်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
 အချိန်- မွန်းလွဲ ၁ နာရီ  
 အခမ်းအနားတွင် မုဒုံမြို့နယ်၊ နိုင်းပြိုင်ကျေးရွာဘုရားကျောင်း စာသင်တိုက်မှ မဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဘဒ္ဒန္တဓမ္မာရုံ ဆရာတော်ပါဝင်ခြင်းကြောင့် မုဒုံမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) မိသားစုဝင်များကလည်း ပူးတွဲပါဝင် ပူဇော်မည်ဖြစ်ရာ အသင်းအမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်များ၊ အသင်းဝင်များသည် အခမ်းအနားကျင်းပသည့် အထက်ပါနေ့ရက်တွင် ကြွရောက်ကြည့်ည့် ပူဇော်လှူဒါန်းကြရန် လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ (တစ်ဦးချင်းထံ ဖိတ်စာသီးခြားမပို့ပါ)  
 မုဒုံမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့

**အမြန်ရောင်းမည်**  
**ဗဟန်းမြို့နယ်၊**  
**(၂)ထပ်လုံးချင်း၊**  
**ဂရိအမည်ပေါက်**  
**Ph:09 785506157**

**မွေးနေ့မင်္ဂလာဆုတောင်း**  
 ဦးသန်းမြင့်(MD,TOSTA GROUP LTD.)၏ ၂၁-၃-၂၀၁၆ရက် (တနင်္လာနေ့) တွင် ကျရောက်သော မင်္ဂလာဆုတောင်းပွဲအတွက် စိတ်၏အခြေအနေအထားကို ကိုယ်၏ကျန်းမာခြင်းနှင့် ပြည့်စုံ၍ နှစ်(၁၀၀)တိုင် ချစ်သောမိသားစုနှင့်အတူ ပျော်ရွှင်စွာ ဆင်နွှဲနိုင်ပါစေရန် ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလိုက်ပါတယ်။  
 ဇနီး - ဒေါ်မြဝင်း  
 သမီးများ - တင်တင်သန်း-ခင်မောင်တင်  
 အေးအေးသန်း-Capt.စံသိန်း(M.D, Glory Success Co.,Ltd.)  
 မြင့်မြင့်သန်း-ခင်မောင်အေး(ခေတ္တUSA)  
 မြေးများ - မြတ်သက်ခိုင်(ခ)KAVEETHA THAIN (Ursinus College, USA)  
 ကောင်းဇော်ဟန်(ခ)PRABHU NANDAN (Grade-II, ISM)  
 သက်နေဟိန်(ခ)GOVINDA KRISHNA (Grade-7, ISM)  
 သန်နေဟိန်(ခ)GOPALA KRISHNA (LIGHT HOUSE, NEW WORLD)

**နိုင်ဂရု(ပိ)ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီမှ တည်ဆောက်ရောင်းချသည့်**  
**White Cloud Condominium (သိမ်ဖြူလမ်းအမှတ်(၁၃၈/၁၄၂)တွင်**  
**အိမ်ခန်းဝယ်ယူသူများအား မျက်နှာစုံညီအစည်းအဝေး ဖိတ်ကြားခြင်း**  
 White Cloud Condominium အိမ်ခန်းပိုင်ရှင်များ၏တောင်းဆိုမှုဖြင့်(၂၂.၁၂.၂၀၁၅)နေ့တွင် နိုင်ဂရု(ပိ)ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ ဦးစီးစာရင်းစာရင်းရုံးချုပ်တွင် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးတစ်ရပ်ကျင်းပပြီး နိုင်ဂရု(ပိ)ကုမ္ပဏီလီမိတက်နှင့် အခန်းပိုင်ရှင်များ၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့် အိမ်ယာကော်မတီတစ်ရပ်အား ဖွဲ့စည်းပြီးနောက် အိမ်ရာ ကော်မတီဖွဲ့စည်းပုံ စည်းမျဉ်းတစ်ရပ်အား (၁၅.၀၁.၂၀၁၆)နေ့တွင် ရေးဆွဲအတည်ပြုပြီးဖြစ်ပါသည်။  
 White Cloud Condominium အဆောက်အအုံသည် လွန်ခဲ့သော (၂၀.၀၈.၂၀၁၄)နေ့ကတည်းက ဆောက်လုပ်ပြီးစီး၍ လူနေထိုင်ခွင့်များလည်း ရရှိပြီဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ဂရု(ပိ)ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီမှ ရောင်းချစဉ်အချိန်က နိုင်ငံတော်ပိုင် သတင်းစာမှ ကြော်ငြာများ၊ နိုင်ဂရု(ပိ)ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ တရားဝင်ကြော်ငြာလက်ကမ်းစာစောင်များတွင် သိန်း ၃၀၀ ကျပ် ပဒေသာပင် မတည်ငွေ အပါအဝင် Relax Area, Function Hall, Gymnasium, Sauna Room, Internet Cafe, Orchid Garden, Play Ground အစရှိသည်တို့ကိုအများပိုင်ပိုင်ဆိုင်မှုများတွင် ထည့်သွင်းထားရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း ယုံကြည်အောင်ကြော်ငြာပြောဆိုရောင်းချခဲ့သောကြောင့် တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်စာချုပ်များ အသီးသီးချုပ်ဆိုဝယ်ယူခဲ့ကြပါသည်။  
 သို့ရာတွင် ယနေ့ထက်တိုင် အဆိုပါအခွင့်အရေးများမရရှိသေးသည့်အတွက် တိုက်ခန်းဝယ်ယူထားသည့်သူများအနေဖြင့် များစွာနစ်နာလျက်ရှိပါသည်။ တိုက်ခန်းဝယ်ယူထားသူများ၏ အခွင့်အရေးများ ဥပဒေနှင့်အညီရရှိစွမ်းစွမ်းအတွက် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များအား မျက်နှာစုံညီညှိနှိုင်းတင်ပြဆွေးနွေးနိုင်ရန်(၂၆.၃.၂၀၁၆)ရက်၊စနေနေ့ ညနေ(၃)နာရီအချိန်တွင် ရန်ကုန်မြို့၊အလုံလမ်းရှိ My Garden စားသောက်ဆိုင်သို့ တိုက်ခန်းပိုင်ရှင်များ ကိုယ်တိုင်မမျက်နှာစုံညီ တက်ရောက်ဆွေးနွေးကြပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။  
 နောင်အနာဂတ်တွင်လည်း ဥပဒေ၏ အကာအကွယ်ကို ရယူ၍ နိုင်ဂရု(ပိ)ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီမှ White Cloud Condominium တိုက်ခန်းဝယ်ယူထားသူများသို့ ပေးအပ်ရန်တာဝန်ရှိသည့် အခွင့်အရေးများအတိုင်း အပြည့်အဝရရှိရန် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
 အိမ်ရာ စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ  
 White Cloud Condominium  
 အမှတ်(၁၃၈/၁၄၂) သိမ်ဖြူလမ်း၊  
 ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။  
 ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း - ၀၉ ၇၉၁၂၀၂၃၆၃

**စားသောက်ကုန်များ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းစွာထုတ်လုပ်ရေး အခြေခံသင်တန်း**  
 မြန်မာနိုင်ငံစားသောက်ကုန်ထုတ်လုပ်တင်ပို့ရေးအသင်း(MFPEA)အနေဖြင့် အစားအသောက်များ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းစွာ ထုတ်လုပ်ရေးဆိုင်ရာ အခြေခံဗဟုသုတများ၊ အစားအသောက်စီးမှုနှင့် ထိန်းသိမ်းခြင်းဆိုင်ရာ အခြေခံစီမံခန့်ခွဲမှုများ၊ မျိုးရိုးဗီဇပြုပြင်ထားသော အစားအစာ၊ အော်ဂဲနစ်အစားအစာ၊ ကျန်းမာရေးအထောက်အကူပြု အစားအစာနှင့် အစာပြည့်စွက်ပစ္စည်းများအကြောင်း သိကောင်းစရာများကို စားသောက်ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန် ရည်ရွယ်ချက်ရှိသူများ၊ လက်ရှိစားသောက်ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်နေသော လုပ်ငန်းရှင်များနှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်းများတွင် ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်ရန်ရည်ရွယ်ချက်ရှိသော ပုဂ္ဂိုလ်များ သိရှိနားလည်ပြီး ဘေးအန္တရာယ်ကင်းသော စားသောက်ကုန်များထုတ်လုပ်ရာတွင် အထောက်အကူဖြစ်စေရန် ရည်ရွယ်၍ စားသောက်ကုန်များ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းစွာ ထုတ်လုပ်ရေး အခြေခံသင်တန်းကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ(၂)ရက်နှင့် (၃)ရက်(စနေနေ့နှင့် တနင်္ဂနွေနေ့)များတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ချုပ်(၁)လမ်း၊ အမှတ်(၉-စီ)ရှိ မြန်မာ့စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုစင်တာတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ သင်တန်းတက်ရောက်လိုသူများ အနေဖြင့် ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ အမှတ်(၂၉) UMFCCI Office Tower(၇)လွှာရှိ (MFPEA)ခန်းခန်းသို့ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၁ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ လာရောက်စုံစမ်းစာရင်းသွင်းနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
 စုံစမ်းရန်ဖုန်းနံပါတ်- ၂၃၀၄၈၄၆၊ ၂၃၀၀၃၇၆၊ ၀၉-၇၃၀၉၇၃၀၉၊ ၀၉-၂၆၃၂၁၃၂၀

**လူကြီးစင်းတို့၏ အဆောက်အဦးများ၊ ဝက်ရုံများတွင် အပူမရှိခြင်းမားမှုကြောင့် စိတ်ညစ်နေပါသလား ?**  
**မိုးသံ၊ဇလသံကြောင့် အဆောက်အဦးအတွင်း ရေညံ့မှုများဖြစ်ပေါ်နေပါသလား ?**  
**ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းခွင်များ၊ဝက်ရုံများ၊စားသောက်ဆိုင်များအတွက်**  
 ဝန်ထမ်းများ နေထိုင်ရန် အဆောင်များ နှင့် ဂိုဒေါင်များ၊ယာယီရုံးခန်းများ၊ လုံခြုံရေးဂိတ်များ ဆောက်လုပ်ရန် Mobile House များကို လည်း ရွှေ့နေဂါး အပူခံ အသံထိန်း ( Insulation) အမိုးသွပ်ပြားနှင့် အကာပြားများကို အသုံးပြု၍လျှင်မြန်စွာပြီးစီးအောင် ဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိပါသည်။  
 -အပူခံသွပ်ပြား အတွင်းရှိ ဖေါ့ပိုရာ Expandable Poly Styrene (EPS) ကော်ရေကို အသုံးပြုထားသောကြောင့် မီး ပလောင်ကျွမ်းနိုင်ခြင်း၊  
 -မိုးရာသီ အခါ အိမ် (သို့) အဆောက်အဦး အတွင်း မိုးရွာသည်အသံကိုမကြားရခြင်း၊  
 -နေရာသီအခါ အိမ် (သို့) အဆောက်အဦး အတွင်း အပူအအေးကို မခံစားရခြင်း။  
 OPP မဟုတ်ပါ။  
 Container House များကိုလည်းဈေးနှုန်း သက်သာစွာဖြင့် လွယ်ကူလျှင်မြန်စွာ ရရှိနိုင်ပါသည်။  
 ဆက်သွယ်ရန်။ ။ အမှတ်(၂၂)၊ပန်းတိုင်းဝန်ဦးရွှေဘင်လမ်း၊ စက်မှုဇုန်(၁)၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph:01-685985, 685990



ဂျပန်နိုင်ငံမှ IT ပညာရပ်များကို လေ့လာသင်ယူနိုင်မည့် IT သင်တန်းကျောင်းကို မြန်မာနိုင်ငံ၌ ၂၀၁၅ ခု ဝင်ဘာလတွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး၊ ၂၀၁၆ ဇွန်လတွင် တန်းခွဲသစ်များကို ထပ်မံဖွင့်လှစ်ပါစေမည်

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီး ဂျပန်နိုင်ငံ၏ နိုင်ငံစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများတွင်  
အလုပ်လုပ်ကိုင်လိုသူများအတွက်



ဂျပန်နိုင်ငံမှာ IT ပညာရှင်များစွာ လိုအပ်လျက်ရှိနေတယ် ဆိုတဲ့သတင်းက အမှန်ပဲလား?

METRO IT ကျောင်းနဲ့ ဂျပန် IT ကုမ္ပဏီ ဘယ်လိုများ ဆက်စပ်နေပါလိမ့်...?

METRO IT ကျောင်း မှာ ဂျပန်ဘာသာစကား သင်ပေးမှာလား...?

ဂျပန် IT ကုမ္ပဏီမှာ အလုပ်လုပ်ရင် ဘယ်လို အခွင့်အရေးတွေ ရနိုင်မလဲ...?



March ၈ 31 ရက်နေ့နောက်ဆုံးထား၍ ကျောင်းအပ်နှံပါက ပထမနှစ်ကျောင်းလခခံ 5% Discount အကျိုးအခွင့်ရရှိပါမည်

IT & Japanese Language Centre  
သင်တန်းကျောင်း၏ သင်ကြားရေးနှင့် ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ ရှင်းလင်းပွဲ  
( Great Chance Seminar )

---

Date : 27.3.2016 (Sunday)  
Time : 1:00 ~ 3:00  
Venue : METRO  
IT & Japanese Language Centre

နိုင်ငံခြား ဂျပန်စာကိုအတူလေ့လာရင်း ဂျပန် နိုင်ငံကုမ္ပဏီများတွင် အလုပ်လုပ်ကြရအောင်

လူဦးရေကန့်သတ်ထားပါသဖြင့် စိတ်ပါဝင်စားသူ မည်သူမဆို ဖုန်းဖြင့်ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်း၍ **အခမဲ့** တက်ရောက် ဆွေးနွေးနိုင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန် - အမှတ် ၁၀၅(ဘီ)၊ ဒုတိယထပ်၊ ဦးရန်အောင်တိုက်၊ နင်းဆီကုန်းလမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။  
ဖုန်း - ၀၁-၂၃၁၅ ၇၅၂ ၊ ၀၉-၂၅၃ ၅၅၇ ၁၄၄ ၊ ၀၉-၉၇၆၃၃၄၁၆၀ ။ [www.metro-myanmar.com/mic](http://www.metro-myanmar.com/mic)  
Email : [mminfo@metro-myanmar.com](mailto:mminfo@metro-myanmar.com) [www.facebook.com/metrogroupmyanmar](http://www.facebook.com/metrogroupmyanmar)



ကြေးမုံ

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းပြေဆိုထားသူများ၊ ဆွဲကြို၊ ဆွဲရန်နှင့် ရုံးဝန်ထမ်းများအတွက်

www.getc-languageschool.com



GETC™  
Building a better future

မြန်မာ့တန်း 01-537895, 09-262963776  
 တာမွေ 01-549590, 09-254148006  
 မရမ်းကုန်း 01-663960, 09-259822220  
 အင်းစိန် 09-259822226/7

Communicative English General English FCE IELTS

Enroll Now for March Intake!

Grace Education Learning Center  
No. 92, 51 ST., Middle Blk, Pazundaung Tsp, Yangon  
09 79 18 22 66 5 ; 09 51 40 80 2

IGCSE Jan 2017 / May 2017 တွင်ဖြေမည့်သူများအတွက် April တွင်အတန်းစီမည့်အဖြစ်စာရင်းသွင်းပါ။ (၁၀ လ)-(၁၄ လ)သင်တန်းများ

(၅-ဘာသာမှ ၇-ဘာသာ) အထိသင်ယူနိုင်သည့်ဘာသာရပ်များ  
 English Physics \*Accounting  
 Pure Maths Chemistry \*ICT  
 Additional Maths Human Biology \*Economics

Enroll Now!!!

ဝင်ခွင့်၊ ၉ တန်း၊ ၁၀ တန်း၊ Secondary 3 နှင့်အထက်တန်းရောက်နိုင်သည်။  
 Taught by experienced teachers (Master & Lecturer level)  
 Special Class: one by one Group Class: 5 students  
 အဆောင်၊ ကြိုပြု၊ စီစဉ်ပေးသည်။

TOEFL - Exam Oriented Class : Start on 28 ( 5 days ) only  
 TOEFL - PBT Preparation Class : Sat + Sun : 1:00-3:00 pm ( 2 April - 29 May ) 2 month  
 TOEFL - iBT Preparation Class : Sat + Sun : 3:00-5:00 pm ( 20 Mar - 15 May ) 2 month  
 IELTS Foundation & Preparation Class : Tue + Wed : 3:30-5:00 pm ( 22 Mar - 22 July ) 4 month

ဖြေဆိုပြီးသူများအတွက် နိုင်ငံတကာကျောင်းသွင်းလျှောက်ပေးခြင်းများ၊ စီစဉ်ပေးနိုင်မည်။ ...

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်စေရင်းမည်

**HIACEအန်စတုံးဒေါင်းဖြင့်ဆိုင်ကြီး**

GL WAC POWER SLIDE 15 SEAT 2005-2011

ဒီဇယ်၊ ဓာတ်ဆီ၊ ကျပ်နှစ်ကားများကို ၁၂၉-B၊ သံလွင်လမ်းတွင် ကြည့်ရှုဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ ဖုန်း - ၀၉၅၁၀၀၅၅၀၀

စတုတ္ထတန်းမှအငြိမ်းစားတန်း

သင်္ချာ၊ သိပ္ပံ၊ ပထဝီ (သီးသန့်) နှစ်မတန်း-သင်္ချာ

ခေါ်နန်းဝေသိ

Ph : 09-264634943, 09-782003451

ကလေးနာမည်ပေး

ဆရာကြီးရာဇာဇော်ဝင်း

(L.L.B.) နှင့်ဆက်သွယ်ပါ။ (၂၀၀၈ ခုနှစ်မှစ၍)  
 01-394727, 01-399426 09-73009994-  
 ဖုန်း (၃၅)၊ ဓာတ်ဆီ (၁၅)၊ မြေညီထပ်၊  
 မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

တရုတ် ENGLISH Conversation Practice

ကျောင်းပြောပုံစံဆိုရင် Sayar.Yang ပြောလိုပြီးပြောပတ်သူ

ကျောင်းပြောပတ်လည်းပြောလို့ရပါ။ ပြောပတ်ပြီးပြောပတ်သူအတွက် ကျောင်းပြောလေ့ကျင့်သင်တန်း

Great Wall TAMWE- 540714, 09 5183636  
 မကွေးမြို့၊ မကွေးမြို့နယ် 09 49 285182

Singapore International School RVI ACADEMY YANGON

Pre School | Primary School | Secondary School

ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ ကျောင်းသား/သူများအား ကျောင်းလျှောက်ထားရန်လက်ခံနေပါသည်။ ပထမကျော် ၀၉-၂၅၄၇၁၀၉၉၀ သို့သက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

The International Primary School Examinations (IPSE) by SEAB Singapore Examinations and Assessment Board

ဗဟိုပြု(၅)ရက်နေ့မတိုင်မီ စာရင်းပေးသွင်းသောကျောင်းသား/သူများသည် စာမေးပွဲတိုင်တိုင်ကြေးကို (၅၀%)သာ ပေးသွင်းရမည်ဖြစ်သည်။

Singapore International School: 72, Chin Dwin Street, Kamaryut Township  
 Tel: 01-230 5998, 01-536 260, 09-8503073 | Facebook: Singapore School Myanmar

မန္တလေး ဥပဒေအကယ်ဒမီ Mandaing Law Academy

IP PANORAMA အသိဉာဏ်ပစ္စည်း မြှင့်တင်ရေး

(WIPO, KIPO, KIPA, KAIST)

- အသေးစားနှင့် အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များအတွက် မူပိုင်ခွင့်
- On-Line မြင့် ၆ မတ်တက်၍ နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြု အောင်လက်မှတ် ရယူပါ။
- ဗဟိုပြုအသိဉာဏ် IP Essay စာမေးပွဲ Korea, Soul မြို့သို့ စေလွှတ်ပြီး တိုတယ်၊ အနု၊ တွက်၊ စားစားတက်စီရင်ကြမ်း၊ တစ်ပတ်တစ်သင်တန်းတက်ခွင့်ရမည်။

အမှတ် 113၊ 31 လမ်း၊ ပန်းတဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
 ဖုန်း - 01-377710 / 01-708847

မသလ (ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး)

အမှတ်(၁၃)၊ ငါးထပ်ကြီးဘုရားလမ်း၊ မဟာနန္ဒီ၊ ရန်ကုန်မြို့။  
 ဖုန်း - ၀၁-၅၅၆၃၂၂၊ ၀၉၅၅၀၀၅၅၀၀၊ ၀၉၅၅၀၀၅၅၀၀၊ ၀၉၂၅၀၀၅၅၀၀

Private International Early Learning Centre

Experience Learn and Grow Private Primary School

WHY YOU CHOOSE US?  
 A high teacher-child ratio  
 Having well trained, high qualified, experienced and broad minded teachers  
 Opening communication and parental involvement  
 Latest course books, Record of Achievement library, teaching materials and resource books  
 Outstanding service and facilities  
 Reasonable Fees

SCHOOL BUS AVAILABLE

Primary School Good and firm basic foundation of education for children will be established. Course materials are used as follows:  
 Government prescribed course  
 Marshall Cavendish Education (Singapore syllabus)  
 \*English \*Mathematic \*Science

Primary School \*Primary School Age 5 to 10 year (KG to Grade 4) 9:30 am to 2:30 pm (through Monday to Friday)  
 Pre-School Level I & II Age 2½ to 5 year 9:30 am to 2:30 pm (through Monday to Friday)  
 Weekend Classes Cambridge University Examination (YLEP) Starters, Movers, Flyers, PET, KET Age 5 to 14 year 9:30 am to 12:00 noon (Only Saturday & Sunday)

No.32/ C-2, Shay Haung Thutay Thana Road, (32) Avenue, Hlaing Township, Yangon.  
 Ph: 01-535326, 09-73027792

OBF Language and Business Institute ICM Approved Centre No. : 11448

ICM(UK) Single Subject Management Diploma

Professional Development Certificate (Two-Certificate Programme) (within 2-day training)

(1) Change Management on Organizational Development (by Sayar Tony, the Principal of the OBF Institute)  
 နေ့ - 26<sup>th</sup>, March  
 ရက် - Sat - Sun  
 အချိန် - 9:30 - 4:00  
 CMOD - 9:30 - 12:00  
 GIEC - 1:00 - 4:00

(2) Globalization and Its Elusive Concept (by Sayar U Aung Myint)

IELTS UKVI IELTS life Skills A1 & B1

နယ်စပ်မြို့များအသိအမှတ်ပြုရန်အတွက် ကျောင်းကြေးလျှော့ချပေးမည်။

- Elementary Spoken English (ESE)
- Intermediate General English (IGE)
- 5-Skill Professional Development (5-SPD)
- Basic Grammar & Writing (BGW)

Bld. No. 200/208, 5<sup>th</sup> Floor, 35<sup>th</sup> St., Kyauktada Tsp., Yangon, Myanmar.  
 Tel : (95-1) 249178 HP : 09 5061343, 09 513 8867, 09 448000410.

Maha Mya Kywin Thia MMAC ACADEMIC CENTRE

**မဟာမြန်မာ့ကျန်းသား** အကယ်ဒမီစင်တာ

သင့်ပညာရေးအတွက် အကောင်းမွန်ဆုံးသော ရွေးချယ်ရာ

၂၀၁၆ / ၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ်အတွက်ကျောင်းအပ်လက်ခံပြု။

ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း  
 နေ့တိုက်အထက်တန်းကျောင်း  
 မူလတန်းအထက်တန်းနှင့်အထက်တန်း

နေ့တိုက်ကျောင်းချိန်  
 နံနက် ၉:၃၀ နာရီမှ ညနေ ၃:၀၀နာရီ

တိုက် ၂-B၊ ၃-လွှာ၊ အနော်ရထာအိမ်ရာ၊ လှည်းတန်းလမ်းဆုံ၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း - ၀၁-၅၀၁၄၆၁၊ ၅၀၅၂၂၆၊ ၇၀၇၁၆၄၊ ၀၉-၈၆၂၈၆၃၈

ကျန်းမာရေးနှင့်အထက်တန်းကျောင်းများအတွက် အထူးအားပေးခြင်းများ ပြုလုပ်ပေးမည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်သည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ



# ကြေးမုံ

## ကြေးမုံ

**Asia Top 0943164118, 09421099574, 098635520**

သက်တမ်းရှည်ဆုံး ကြေးမုံပတ်စပို့/အရောင်းအဝယ်

- မုန်းရွှေတော်၊ မကျွန်းမြို့နယ်၊ ကျောက်တော်၊ စတီဗီယံ၊ ရှမ်းတောင်၊ ပြည်ဘုရား 45000
- ရွှေတော်တော်၊ အလောင်းတော်ကဿပ၊ စင်ကိုင်း၊ မုံရွာ လမ်းဘုရားစုံ 75000
- ရွှေတော်တော်၊ ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ)၊ ဧည့်သည်၊ ပုဂံ၊ မုတ္တမ-သီဟိုဠ် 70000
- အလောင်းတော်ကဿပ၊ မန္တလေး၊ စင်ကိုင်း၊ မုံရွာ 55000 ဆက်၍- ပြင်ဦးလွင် 75000
- တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ မင်းတပ်၊ ကံလုံ၊ ဆမ်းစမ်း၊ ကာကွယ် တောင်ပေါ်တန်းဘုရားစုံ 65000
- ထားဝယ်ရွှေတော်၊ မောင်းမကန်ကမ်းခြေ၊ မျောက်စိမ်း၊ ကျောက်စိမ်း၊ စက်တော် 100000
- ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ)၊ ဧည့်သည်၊ ပုဂံ၊ မုတ္တမ-သီဟိုဠ် 60000 ကျောက်စိမ်း-သောကြာ
- မော်လမြိုင်၊ ကျောက်စိမ်း၊ စက်တော်၊ လမ်းဘုရားစုံ 25000 ကာကွယ်တော်၊ မုတ္တမ-သီဟိုဠ်
- ရခိုင်၊ ပြင်ဦးလွင်၊ ကျောက်တော်၊ စင်တော့၊ ပေလီ၊ ကမ်းသယာ 140000 သီဟိုဠ် Air-con

**Budget Tour (စိုးစံ)အဆင့်မြင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း**  
09264450022, 09264450033/ (ရုံးချိန် 09262995100)

- အပတ်စဉ် (နေ့စဉ်) ● မော်လမြိုင် ● ဘားအံ ● မောင်းတော် ● ကျောက်စိမ်း (၅၀၀၀၀ ကျပ်)
- အပတ်စဉ် (၃ည/၄ရက်) ● ရွှေတော်တော် (၁၄၀၀၀၀ ကျပ်)
- အပတ်စဉ် (၃ည/၄ရက်) ● အလောင်းတော်ကဿပ (၁၄၀၀၀၀ ကျပ်)
- လစဉ် (၂ည/၃ရက်) ဘားအံ၊ မြောက်၊ မဲတော် (တိုင်း) (၁၅၀၀၀၀ ကျပ်)
- လစဉ် ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ)၊ ဧည့်သည်၊ ပုဂံ (၃ည/၄)ရက် (၁၅၀၀၀၀ ကျပ်)
- လစဉ် တောင်ကြီး၊ အင်းလေး (၃ည/၄)ရက် (၁၅၀၀၀၀ ကျပ်)
- လစဉ် မန္တလေး၊ စင်ကိုင်း၊ ပြင်ဦးလွင် (၃ည/၄)ရက် (၁၅၀၀၀၀ ကျပ်)

ခရီးစဉ် / ဝယ်ယူမှု / ဝယ်ယူမှု သီးသန့်ပေးတော်မူသည့်အားဖြင့် လည်ကောင်း အပတ်စဉ်များဖြင့် သွားလာသည့်ခရီးသွားများကို စိတ်ကြိုက်ခရီးစဉ်ပေးမည်။

**သိုးရောင်း ဝပဒါန**

မန္တလေး၊ မေမြို့၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ အလောင်းတော်ကဿပ၊ ထမ်းကျော် (၅၀၀၀/-)၊ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ မင်းတပ်၊ ကံလုံ၊ ကာကွယ်၊ ဆမ်းစမ်း၊ ကာကွယ် (၅၀၀၀/-)၊ ပုဂံ၊ ပုဂံ၊ ရွှေတော်တော်၊ ထမ်းကျော် (၅၀၀၀/-)၊ ကားသုံးမြို့များစင်စဉ်အားဖြင့် (Mar-18, 26) 420144148, 421153797

**အာရှနဂါး**  
Asia Dragon ကျိုက်ထီးရိုး  
ချောင်းသာ/ငွေဆောင်  
Ph: 01 707062, 09 799100100  
01 703790, 09 797100100

**GOLDEN STAR ချိဉ်းကုန်**  
ကျိုက်ထီးရိုး/ချောင်းသာ/ငွေဆောင်  
Ph: 209200, 544383, 430480, 705968, 703448

**GOLDEN RICH TRAVELS**  
ဗန်ကောက် (၂-ည) ပတ္တရာ၊ အယုဒ္ဓယ၊ မဲဆောက်၊ ဂုဏ်၊ Apr 11  
ချင်းစိုင် (၂-ည) မယ်ဆိုင်ရွှေတိုက်၊ မဲဆောက်၊ ဂုဏ်၊ Apr 11  
09-450 587933, 09-440062164, 09-786674066

**GL အဆင့်မြင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း**

- စစ်တော့၊ မြောက်ဦး၊ ပေလီကမ်းခြေ Apr 12 ● မြောက်၊ မဲဆောက်၊ ဖေါ၊ ဘားအံ Apr 12
- ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ)၊ ပုဂံ၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင် Apr 12 ● ရွှေတော်၊ မုဆယ်၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင် Apr 12
- တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ်၊ ကလေး Apr 12 ● တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ်၊ လွိုင်ကော် Apr 12
- ကဿပ၊ မုံရွာ၊ စစ်ကိုင်း၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင် Apr 12 ● ချင်းပြည်နယ် (နတ်မတောင်)၊ ပုဂံ၊ ပခုက္ကူ Apr 12
- ပြည်အကောက်တောင် (နေချင်းပြန်) Apr 12, 16 ● ကျိုက္ကမီ၊ စက်စဲ၊ စင်ကိုင်း၊ ကျိုက်ရေတံခွန် (နေချင်းပြန်) Apr 14

ဖုန်း ၀၉-၇၃၀၄၀၀၅၀၊ ၇၃၀၄၀၀၅၁၊ ၇၃၀၄၀၀၅၂၊ ၀၉-၈၆၃၆၄၆၆၆၊ ၇၃၀၄၆၆၆၆၊ ၂၅၆၂၀၀၂၅၆

အမှတ် (V.3) ငါ (5) လမ်း၊ မြကန်သာ၊ လွိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

**EL Dorado Travel (အယ်ဒိုရာဒိုအဆင့်မြင့်ခရီးသွား)**

မတ်လကျောင်းပိတ်ရက်နှင့်မြန်မာနှစ်သစ်ကူးအတော်ကြီးခရီးစဉ်များ

ယုဒ္ဓယ (ကော့ကံစိမ်း) - ပြင်ဦးလွင် (ဒီဇင်ဘာ/ဖေဖော်ဝါရီ)	Mar-25 (3N/4D)	119000/-
ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ) - ဧည့်သည် - ပုဂံ	Mar-25 (3N/4D)	119000/-
တောင်ကြီး - အင်းလေး - ကလေး	Mar-25 (4N/5D)	160000/-
ထားဝယ် - မောင်းမကန် - လောင်းလှဘုတ်ကျွန်း	Mar-25 (4N/5D)	179000/-

ရက်ပြည် - ဘုံတလာရေတံခွန် - နတ်မတောင် - မတူပီ - မင်းတပ် Apr 9 to 15 (6N/7D) 320000/-  
ထားဝယ် (ရှင်တိုကျွန်း) - မောင်းမကန် - လောင်းလှဘုတ်ကျွန်း Apr 11 / 16 (5N/6D) 280000/-  
ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ) - ဧည့်သည် - ပုဂံ - ပခုက္ကူ Apr 10 / 14 (4N/5D) 190000/-  
မန္တလေး - စစ်ကိုင်း - ပြင်ဦးလွင် (ဒီဇင်ဘာ/ဖေဖော်ဝါရီ) Apr 10 / 14 (4N/5D) 190000/-  
တောင်ကြီး - အင်းလေး - ကလေး - ပင်းတယ် - ထန်းတန်း - ကတ္တီ Apr 10 / 14 (4N/5D) 190000/-  
ဘားအံ - တွင်းတိုက် - ကျောက်တော် - ရွှေတော် - နေချင်းပြန် (အပတ်စဉ်သောကြာ / ဝေပန)

Ph: 09 972447645, 09 799652510, 09 259256647, 01 500424

**သရေ ခြေစဉ်ခရီးသွား Travels & Tours Co., Ltd**  
Ph: 01-551453, 09-5156297, 09-5014517, 09-450053758

မဟာသင်္ကြန်အားလပ်ရက် အထူးခရီးစဉ်များ

	April	Scania
မြောက်၊ မဲဆောက်၊ ဗန်ကောက်၊ ပတ္တရာ၊ အယုဒ္ဓယ (Tiger Zoo, Art In Paradise, Coral Island, Noon Nooch Garden)	12	420 \$
စင်တော့၊ ဒီယက်နမ်၊ ဟိုချီမင်း၊ နာထွန်ကမ်းခြေ၊ ဟန့်ဗိုင်း၊ ဟာလောင်း	12	1250 / 1350 \$
တရုတ်နိုင်ငံ (ပေကျင်း၊ ရှန်ဟိုင်း၊ နှင့် ရှီးအန်၊ တာလီ၊ ကျွန်းနန်၊ နန်ကျင်း၊ ဟန့်ကျီး၊ ကွမ်မင်း)	12	
ရွှေတော်တော်၊ ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူနှင့်ဘုရားစုံ)၊ ပခုက္ကူ	12, 13	160000
မန်း၊ စစ်ကိုင်း၊ အလောင်းတော်ကဿပ၊ မုံရွာ၊ ပြင်ဦးလွင်	12	170000
တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ကလေး၊ ပင်းတယ်၊ လွိုင်ကော်၊ ဒီမောဆိုင်းလ်	12, 13	220000
တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ကလေး၊ ပင်းတယ်	12, 13	160000
ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူနှင့်ဘုရားစုံ)၊ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ကလေး၊ ပင်းတယ်	12	190000
စစ်တော့၊ မြောက်ဦး၊ ကျောက်တော်၊ ဝေသာလီ	12, 13	190000
မန်း၊ ပြင်ဦးလွင်၊ လာရှိုး၊ မုဆယ်၊ ရွှေလီ၊ ဝမ်တိုက်၊ မံစီ	12	230000
ထားဝယ်ဘုရားစုံ (ရှင်ကိုးရှင်)၊ မောင်းမကန်၊ မော်လမြိုင်၊ ဘားအံ၊ ကျိုက္ကမီ၊ ရေတံခွန်	12	200000
ထားဝယ်ဘုရားစုံ၊ လောင်းလှဘုတ်ကျွန်း (ရေတံခွန်အနုပါ)၊ မောင်းမကန်၊ မော်လမြိုင်	12, 13	140000/190000
မြောက်၊ ကော့သောင်း၊ ရဲနောင်၊ သူဇွန်ကျွန်း၊ ကျွန်း (၃) ကျွန်းပတ်စရီးစဉ်	12, 13	320000

ခရီးစဉ်များအားလုံး ကားစီးရေကန်၊ သတ်ထားပါသဖြင့် ကြိုတင်ဝယ်ယူအားပေးကြပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

**ကျေးဇူးတင်ပေးရန် ဝေးလေးသွား**

- ၁) ဝေးလေး Package Tour (၄၇ရက်ခရီး) ဇေဇာ ၅-၁၆ ) **ပေး 780**
- ၂) ဝေးလေး Golf Tour + Sightseeing (၄၇ရက်ခရီး) **ပေး 1200**
- ၃) Thai / Singapore - Hotel Booking / Tours စီစဉ်ပေးသည့်။

**Mondalar Charm Travels & Tours**  
၂၂၆ ခုနစ်လမ်း (၀၁-၂၄၂၅၂/၂၅၆၆၇၂)

စိုးရင်စာပေ၏ စာအုပ်အမှတ် (၂၂)

**ဒေါက်တာစိုးလွင်**

ရွက်ရွက်မှာဖြစ်သော ကင်ဆာအပါအဝင် အခြားကင်ဆာရောဂါ သောင်းပါးများ

**ထွက်ပြန်**

Tel: 01 228297, 09 5049783, 09 450040767

**မြင့် အင် ဆန်း** အရေပြားနှင့် အလှအပသေးခန်း

- ဝက်ခြံကုသမှု အစီအစဉ်များ ...
- ဝက်ခြံအရေကုသမှု ...
- စင်စီပီ၊ မိုဒရိုက် ကုသမှု ...
- မျက်နှာအရေအကြောင့် ကုသမှု ...
- အားဖြူဝင်းခြင်းအတွက် ကုသမှု ...

နေ့စဉ်သေးခန်း ပွင့်ပါသည်။

အမှတ် - ၄၄၄၊ ပထမထပ်၊ ရွှေဘုံသာလမ်း (အထက်)၊ (အမေရိကန်စီးပွားရေးနှင့် ကုမ္ပဏီများနှင့် မျက်နှာချင်းဆိုင်)၊ ရန်ကုန်၊ ဇူလိုင် - ၂၀၂၄၊ ၂၅၆၀၄၄

**YANGON LIFESTYLE FURNITURE FAIR 2016**

၂၀၁၆-မတ်လ(၂၄) ရက် မှ မတ်လ(၂၀) ရက်နေ့အထိ ( ၅ )ရက်တိုင်တိုင် ကျင်းပသွားပါမည်

**နှစ်သစ်ကူးအကြံပြုပရိုဂရမ်ကပြပွဲကြီး**

Platinum Sponsored by NatRay Co., Ltd.

Gold Sponsored by ဆွီတီးဟုမ်း INHOUSE

Organized by Thousand Islands Business Group

**LUCKY DRAW**

တပ်မတော်ခန်းမ

ဖုရပေါင်းကျပ်(၁၀)သိန်းမှစ၍ အထိအခွင့်အရေး



ကြေးမုံ

### Highway Star သင်္ကြန်အထူးခရီးစဉ်များ

ထားဝယ်-မောင်းမကန်-လောင်းလုံ ဘူတ်ကျွန်း	(5D) 210000/-
ဝပလီ-စစ်တွေ-မြောက်ဦးယဉ်ကျေးမှုရန်-ဝေသာလီ	(7D) 230000/-
လိပ်ချိုင့်-ဂေါ်ရင်ကျွန်း	(4D) 110000/-
တောင်ကြီး-အင်းလေး-ကလေး-ပင်းတယ်-မိန်းမရဲတောင်-မြသိတ်ရေပြာအိုင်	(5D) 180000/-
လှိုင်ကော်-ဒီမောဆိုး-ကယန်းရွာ-ကလေး-ပင်းတယ်	(6D) 200000/-
မြဝတီ-မဲဆောက်-ဘားစံ-ကျွဲထွားဘုရားစုံ	(6D) 180000/-
ကျောက်စိမ်းဘုရား-မန္တလေး-မင်းကွန်း-အင်းဝ-မြိုင်ဦးလွင်-ရေပြာအိုင်	(6D) 200000/-
မန္တလေး-မြိုင်ဦးလွင်-ရေပြာအိုင်-ဂုတ်ထိပ်တံတား-သီပေါ-လာအို-ရေပူစမ်း	(6D) 230000/-
ရွှေစက်တော်-ပုဂံညောင်ဦး-ပုဂံ-ပခုက္ကူ	(6D) 200000/-

**March 25, 26 April 1, 2, 8, 9**  
ဘားစံကျွဲထွား၊ ဆန်ပူဘုရားစုံ၊ မော်လမြိုင်၊ မြည်အောက်တောင်

**March 25 အထူး Discount**  
ထားဝယ်-မောင်းမကန်-လောင်းလုံဘူတ်ကျွန်း (5D) 165000/-  
လိပ်ချိုင့်-ဂေါ်ရင်ကျွန်း (3D) 65000/-  
အလောင်းတော်တထာပ-မုံရွာ (4D) 125000/-

09-253235411-22/09-253241300/09-795565199 Highway Star Travels & Tours

### ဒါန ဘုရားဗုဒ္ဓအဖွဲ့၏ ဗုဒ္ဓဂယာ ဘုရားဗုဒ္ဓခရီးစဉ်

သံဝေဇနီယ နှင့် အဝိဇယတ ဗုဒ္ဓဌာနများ၊ နယူးဒေလီ၊ အာဂရာ တပ်ချီမဟာ နေရာများသို့ (၁၄ ည/ ၁၅ ရက်) ခရီးစဉ် **800 USD + ၅၀၀၀၀/-**  
သံဝေဇနီယ (၄) ဌာန နှင့် ဗုဒ္ဓဌာနများ (၇ ည/ ၈ ရက်) ခရီးစဉ် **700 USD + ၅၀၀၀၀/-**

(နယူးဒေလီတွင် တိုက်ယာ ၂-ည အိပ် တည်းခိုခြင်း၊ အန္တရာယ်ရှိသော ညဘက် ကားမောင်းခရီးသွားခြင်း လုံးဝမရှိပါ။)  
(၁၅) ရက်ခရီးစဉ် - ၈၀၀၀၀၀/- (၁၄) ညာ၊ ၂၀၊ ၂၆၊ ၂၇၊ ၂၈၊ ၂၉၊ ၃၀၊ ၃၁  
(၈) ရက်ခရီးစဉ် - ၈၀၀၀၀/- ၀၉၊ ၁၀

ဒါနဘုရားဖူးအဖွဲ့ - အမှတ် (၂၅)၊ အခန်းအမှတ် (၃၀၃)၊ တတိယထပ်၊ ဓါတ်လှေကားအမှတ် (၂)၊ ယုဇနီးပွားရေတံတို၊ ဓမ္မစေတီလမ်း၊ စမ်းချောင်း။  
ဖုန်း - 536348, 537707, 537708, 09 500 1763, 09 501 3727, 09 256174414, 09 516 4664  
ပရိပဒေသာသာယာပြုအဖွဲ့ - အမှတ် (၁၃/က)၊ ငါးထပ်ကြီးဘုရားလမ်း၊ ဝဟန်း၊ ရန်ကင်း။ ဖုန်း - 545215, 545216, 555173  
ပန္နလေးရုံးခွဲ - (1-6) ရတနာပန္နလေးအိမ်ရာ၊ လမ်း ၆၀၊ ၃၁ x ၂၂ ကြား၊ မြည်ကြီးမျက်ရင်ရပ်၊ မန္တလေး။ ဖုန်း - 09 402 64 8989, 09 5300305

### Jue Jue Travels & Tours Co.Ltd.

အိဂျစ် + ခုဆိုင်	11-18 April (၈)ရက်	USD 2999
ခုဆိုင်	11-15 April (၅)ရက်	USD 2025
ဝန်ကောက်+ပတ္တရာ+ ဖူးခက်	11-18 April (၈)ရက်	USD 1399
အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ ဘာလီကျွန်း	12-18 April (၇)ရက်	USD 1299

ကြယ်လေးပွင့်အဆင့်ရှိဟိုတယ်များတွင် ထားရှိသွားပါမည်။  
လေယာဉ်လက်မှတ်/ဝါစ/အလည်အပတ်/အစားအသောက် စရိတ်ငြိမ်းခရီးစဉ်ဖြစ်ပါသည်။ အပြန်ဆက်သွယ်စာရင်းပေးပို့နိုင်ပါသည်။  
facebook - dubai2yangon ဖုန်း အမှတ်(၆၉)၊ (၂၆)လမ်း၊ အောက်လမ်း၊ ဂုတ်ထိပ်၊ ပန်းဘဲတန်း၊ မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။  
ခရီးစဉ်များကိုအသေးစိတ်လေ့လာနိုင်ပါသည်။ 01 - 253309 , 09 - 5074000 , 09 - 31288134 , 09 791711179

### အိန်ရောင်ခြည်

ဘုရားဗုဒ္ဓဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း အမြန်ဆုံးဆက်သွယ်စာရင်းပေးပို့နိုင်ပါသည်။  
အိန်ယူနိုင်ငံရှိ ဘုရားပွင့်ရာ သံဝေဇနီယလေးဌာန၊ အဝိဇယတလေးဌာန၊ နယူးဒေလီ၊ တပ်ချီမဟာ...  
ဗုဒ္ဓဂယာ (၁၄ | ၁၅ရက်ခရီးစဉ်များ) အထူးဈေးနှုန်း ၁၀သိန်း ၅သောင်း  
နိုင်ငံကျူးလက်မှတ်လျှောက်ထားပေးခြင်း၊ စရန်ငွေပေးသွင်းပြီးပါကသတ်မှတ်နှုန်းထားအပြင် မည်သည့်အခကြေး  
ငွေထပ်မံကောက်ခံခြင်းလုံးဝမရှိပါ။ ညမောင်းခရီးစဉ်မရှိပါ။ နယ်မှလာသူများအတွက် တည်းခိုခိုရန်စီစဉ်  
ပေးခြင်း။ ဘုရားဗုဒ္ဓခရီးစဉ်တစ်လျှောက်လုံးစိတ်ချမ်းမြေ့စွာ ဖူးမြော်နိုင်ရန်အတွက်စီစဉ်ထားပါသည်။  
ရန်ကင်းဖုန်း- ၂၄၁၂၆၂ | ၂၅၂၀၀၇ | ၂၅၂၀၀၈ | ၃၇၇၆၉၇ | ၂၅၀၉၀၉။  
မန္တလေးဖုန်း- ၀၉-၄၀၂၆၉၄၄၄၄ | ၀၉-၈၆၀၀၂၁၀။

### မြန်မာမြတ်ချမ်းရီ Travel & Tours

01-551240, 09-5003647

- မီယက်နမ် - ကမ္ဘောဒီးယား (March 30)(Flight) (6D/5N) \$595
- သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များ အားလုံးအခြားအစီး Package ကားလီးသန့်ရှင်းသည်
- မီယက်နမ် - ကမ္ဘောဒီးယား (April 10) (8D/7N) \$ 795
- မီယက်နမ် - ဟာရှင်း - ဟလောင်ဒီးယား - ဟိုချီမင်း - မဲခေါင် (April 10 X 8D/7N) \$ 895
- ဆရုတ်မြည် - ရွှေလင်း - ကြယ်ခေါင် - မနိန် - ဝမ်ထိန် - ကျောက်စိမ်း 350000Ks

ကုမ္ပဏီများအတွက်အထူးဈေးနှုန်းဖြင့် စီစဉ်ပေးသည် (April 11)(7D/6N)  
အမှတ်(၁၂/၁၂၄)၊ ကျောက်လမ်း၊ တာဝတိံ၊ Fb: Myanmar Myat Cherry Travel & Tours

### ရွှေလမ်းခရီး... မှ သင်္ကြန် လက်မှတ်ရောင်းပြု

မင်းရွှေစက်တော်ဘုရား၊ ကျောင်းတော်များနှင့် အထက်မြန်မာပြည်ခရီးစဉ်များ  
အလောင်းတော်ကသပ် (ဖိုလ်ဝင်တောင်၊ ရွှေဘူတောင်)၊ ကျောက်ထီး(ခေတ်)  
ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ) (မြည်ဦးမြည်)၊ ညောင်ဦး၊ ပုဂံ၊ ပခုက္ကူ - သီဟိုဠ်ရှင်  
တောင်ကြီး (ဓမ္မတော်ကကျွဲ)၊ (သမိုင်းမင်းလှိုင်ကံ)၊ အင်းလေး၊ မင်းတင်္ဂယ  
မန္တလေး၊ မြိုင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ ကျောက်စိမ်းစေတီ၊ သောကြာတောင်၊  
ထားဝယ် ရှင်ကိုးရှင်၊ ဓမ္မာရုံစိမ်း၊ မောင်းမကန်ကမ်းခြေ၊ မော်လမြိုင်  
မော်လမြိုင်၊ နွားလတ်တောင်၊ ကျောက်မရော၊ ကျောက်စိမ်း၊ စက်စက်မင်းခြေ  
(ထမင်းခေါင်း)၊ ကား၊ တစ်ဆင့်သွားကား၊ ဝက်လှေ၊ တည်းခိုခရီးစဉ် ခရီးစဉ်၊  
အင်းတော်ကြီး - ရွှေမန္တဘုရား၊ ရွှေတော်၊ မြစ်ကြီးနား၊ မေမေလိမ္မော်ဆုံ + မိုးကုတ်  
ရခိုင်ပြည်နယ် - ကျောက်တော် (မဟာမုနိ)၊ စစ်တွေ (ပေလီကမ်းခြေ)  
အမှတ်(၁၂/၁၂၄)၊ ကျောက်လမ်း၊ တာဝတိံ၊ 01371317, 095124678, 098627170

### Fully Light Travel & Tour

(10.Apr.2016) သင်္ကြန်ခရီးစဉ်အတွက် နေရာကျန်ရှိနေသေးသော အထူးခရီးစဉ်များ

- ဟောင်ကောင်-ကော့ဆိုး-စိမ်းဂျိတ်-ကွမ်ကျွန်း-ကျွဲထွား ... (၈)ရက်ခရီး (1800.USD)
- မီယက်နမ်-ဟိုချီမင်း-ဟာရှင်း-ဟလောင်ဒီးယား-ဟာရှင်း ... (၆)ရက်ခရီး (950.USD)
- ကျိရီးယား-ခေတ္တလှိုင်-ဘူဆန်-ဝေဇနီယ-မိုးလ်... (၈)ရက်ခရီး (2000.USD)
- ကျိရီးယား-ခေတ္တလှိုင်-အိန်ဒိုနီးရှား... (၈)ရက်ခရီး (2000.USD)

\* မော်လမြိုင်ခရီးစဉ်

ဆက်သွယ်ရန် 09-789 8888 91 , 09-4200 77861  
01-503815 , 01-516932 , 01-516964 , 01-516985  
ခရီးစဉ်- (Block-B) (၈၀၀)၊ ဘားဝေဇနီယား၊ မဲခေါင်၊ ကျောက်စိမ်း၊ ရန်ကင်း

### Home Since 1996 New Arrival Design for Kitchen Cabinet

Upper Lower Cabinet

သုံးစွဲသူစိတ်ကြိုက်ဒီဇိုင်းဖြင့် ဝယ်ယူနိုင်ခြင်း၊ ဖွဲ့စည်းသီးသန့်ဝယ်ယူနိုင်ခြင်း

သင်္ကြန်အထူးအထူး အထူးအခွင့်အရေး ရရှိမည်

ကျပ် ၄ သိန်းမှစ၍ ဝယ်ယူခြင်း

၁ Box လက်ဆောင်

ရန်ကင်း (အောက်ဆန်းကွင်း) ဖုန်း - 09 730 84 840 , 09 730 84 841  
ရန်ကင်း (သီရိရတနာ) ကြေးမုံမြို့နယ်၊ ကျောက်တော်လမ်း၊ ဖုန်း - 09 79 700 70 88, 09 79 700 70 99  
ရန်ကင်း (လေးထောင့်ကန်) ဖုန်း - 09 79 700 70 73 , 09 79 700 70 83  
မော်လမြိုင် (မြေကြီးကုန်း) ကားလမ်းဘေး၊ ဖုန်း - 09 79 58 999 80, 09 79 58 999 81  
(ပဲခူး) မဟာမြိုင်မှတ်တိုင်၊ ဖုန်း - 09 79 700 70 75 , 09 79 700 70 85  
(နေပြည်တော်) ပုဗ္ဗသီရိ၊ ဖုန်း - 09 79 5900 170 , 09 79 5900 146  
(တောင်ကြီး) ရွှေဘူတောင်ကုန်း၊ ဖုန်း - 09 79 700 70 79 , 09 79 700 70 89  
(မုံရွာ) ဝိုင်းချိုလမ်း၊ ဖုန်း - 09 79 700 70 87 , 09 79 700 70 97

### ရွှေကွန်ရက် Travels & Tours

ပြည်တွင်းပြည်ပ လေယာဉ်လက်မှတ်များကို အသက်သာဆုံးဈေးနှုန်းများဖြင့် ဝယ်ယူနိုင်ပါပြီ။

ကုမ္ပဏီများ အဖွဲ့အစည်းများသို့ အရောက်ပို့ဆောင်မှု ပေးနေပါသည်။  
အမှတ်(၇၀၀)၊ တိုက် (A-1)၊ ရွှေကွန်ရက်၊ အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်းမကြီး၊ ဟုမ်းလမ်းမှတ်တိုင်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၂၆၃၄၅၇၀၀၀၊ ၀၉ ၂၅၀၄၉၂၆၃၄။

### Royal Material Co.,Ltd. နိုင်ငံတကာ အရည်အသွေးမီ အိမ်တွင်းအလှဆင်ပစ္စည်းများ အရောင်းပြခန်းနှင့် အိမ်တွင်းအလှဆင်လုပ်ငန်း

အမှတ် (၃၈၉)၊ အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်းမကြီး (၄၀လမ်းအနီး)၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ ဖုန်း - 09 79700 6070-72, 09 731 260 52, 09 5102423။

### ဂုဏ်ရည်ဆေးတိုက်

ဂရုဏ်ရည် အတွင်းအပြင်လိပ်ခေါင်းရောဂါ၊ ဆီးချို၊ သွေးချိုကျဆေး၊ ဆီးကျိတ်ရောဂါ၊ အဆစ်ရောင်ကိုက်လေးဖက်နာ၊ အဆီကျဆေး၊ သွေးတိုးရောဂါ၊ ချောင်းဆိုးရင်ကျပ်၊ အသည်းရောဂါ၊ အရိုးအကြောရောဂါ၊ ဆီးရောဂါ၊ အဖျားရောဂါ၊ အကျိတ်ရောဂါအတွက် အစွမ်းထက်ဆေးများကို ပင် ရင်းလိပ်စာနှင့် အမြို့မြို့ဆေးဆိုင်တိုင်းတွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။

ဈ(၂)၊ သာယာကုန်းလမ်း၊ နံ့သာကုန်းရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မှ အထက်ပါရောဂါများအတွက် အစွမ်းထက်တိုင်းရင်းဆေးများရရှိနိုင်ပါသည်။

အချိန် - နံနက်(၁၀:၀၀)နာရီမှ ညနေ(၅:၀၀)နာရီအထိ (တနင်္ဂနွေနေ့ပိတ်သည်။)  
ဖုန်း - ၀၁ ၆၄၂၆၆၂၊ ၀၁ ၆၄၁၅၀၁၊ ၀၉ ၉၇၀၀၅၀၀၅၀





ကြေးငွေ

### Global Asia Myanmar Travels & Tours Co.,Ltd

မဟာသင်္ကြန်နှစ်သစ်ကူးခရီးစဉ်များ Let's go around the World!

(၁) အမေရိကား	3500 USD	(၈) ဟောင်ကောင်	1600 USD
(၂) အမေရိကား	4500 USD	(၉) ဘန်ကောက်	690 USD
(၃) အမေရိကား	6500 USD	(၁၀) ဖူးဂရ်	790 USD
(၄) အင်္ဂလန် +	5500 USD	(၁၁) ဝီယက်နမ်	950 USD
စကော့တလန် + အိုင်ယာလန်		(၁၂) ဝီယက်နမ် + ကမ္ဘောဒီးယား	1250 USD
(၅) ဥရောပ	4000 USD	(၁၃) ဝက်ပူ	950 USD
(၆) ဂျပန်	2800 USD		
(၇) ကိုရီးယား	2500 USD		

အမှတ် (၁၀၀)၊ မေဗုဒ္ဓလမ်း၊ စင်္ကာပူအနီး၊ အနောက်ရွှေတိုင်းရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ အမှတ် (၁၆၇)၊ ၃၈ - လမ်း (အလယ်ဘလောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊  
 01-388911, 01-382988, 01-536400, 01-501202, 01-391619, 09-5152580  
 09-450043884, 09-440009127, 09-440009128, 09-250032489

### မြတ်ဗေဒိ ပုဂ္ဂလိကအသင်းမြင့်ဘုရားဖူးအဖွဲ့

“သာသနာပြုခရီးသည်များ စိတ်ဓမ္မစေတနာဖြင့် ဘုရားဖူးဖို့ မြတ်ဗေဒိသာသနာ့ဗျူဟာ”

၁။ (၉) ရက် } ဗုဒ္ဓဝယ၊ ဓာရာဏသီ (၈) မိဂေါဇုန်- သာဝဏ္ဏီ-လှူဒါန်း ( ၃၈၀၀ )-ကုသိုလ်-ဝေသာလီ-ပတ္တနာ- ရာဇဂြိုဟ်  
 -နာလန္ဒာ-ဗုဒ္ဓဝယ ( သံဇောနီယ (၄) ဌာန ၊ အဝိဇ္ဇာဏ (၃) ဌာန )

၂။ (၁၄) ရက် } ဗုဒ္ဓဝယ၊ ဓာရာဏသီ (၈) မိဂေါဇုန်- သင်္ကဏ္ဍ-အာဝဏ္ဏ (အဝိဇ္ဇာဏ- နယူးဇီလန်- သာဝဏ္ဏီ-လှူဒါန်း)  
 -ကုသိုလ်-ဝေသာလီ-ပတ္တနာ- ရာဇဂြိုဟ်-နာလန္ဒာ-ဗုဒ္ဓဝယ ( သံဇောနီယ(၄)ဌာန ၊ အဝိဇ္ဇာဏ(၄)ဌာန )

ရဟန်းတော်၊ သီလရှင်၊ ပင်စင်စားပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးလျှင်-၁၀၀၀/- passportရှိသူ-၃၀၀၀/- (၅)ဦးတစ်စုလျှင်-၅၀၀၀/- (၁၀)ဦး တစ်စုလျှင်-၂၀၀၀/- -လျှော့ပေးသည်။ (၁၆)ဦး တစ်စုလျှင် တစ်ဦးအပွဲ လိုက်ပါခွင့်ပြုပါသည်။ နယ်ပယ်သစ်များအတွက်ကြို- ပိုတည်းခိုနေထိုင်ရေး စီစဉ်ပေးသည်။ သစ်သီးသွပ်၊ ယာနာနီထွမ်း၊ ရေချမ်းပန်းနှင့် India GSM Simcard နှင့် Internet will မေတ္တာလက်ဆောင်ပေးပါသည်။ ခရီးလမ်းတစ်လျှောက်တွင် စားသောက်စရာများကိုလိုလေသေးမရှိပြည့်စုံစွာကျွေးမွေး စည်ခံပါမည်။ ဘုရားငှာ (၄) ဌာနများတွင် စုပေါင်းကြိုသင်္ကြာသင်္ကြာ (၁၁) ထည့်ထက်ကပ်မည်။ ကားညှပ်မောင်းခရီးစဉ် (လုံးဝ) လုံးဝပေးပါ။ မိသားစုအဖွဲ့အစည်းများအတွက် အထူးခရီးစဉ်များ စီစဉ်ပေးပါသည်။

ခရီးစဉ်အစားလှူဒါန်းစဉ်ကြမ်း  
 ဝဇ္ဇာအိမ် : ၁၄ ရက် - { April - 9 သင်္ကြန်အထူးခရီးစဉ် }  
 ဝဇ္ဇာအိမ် : ၉ ရက် - { April - 9 သင်္ကြန်အထူးခရီးစဉ် }

အမှတ် (၁၃၃)၊ ၁၃၅၊ ၁၃၇၊ အခန်း (၃/အေ) လမ်း (၄၀) ကန်သည်လမ်းနှင့်မဟာမန္တလေးလမ်းကြား ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊  
 Ph: 01-377129, 09-49338595, 263125261, 788304828, 420134528 E-mail: myatbodhi@gmail.com

### ရခိုင်ပြည်ဘုရားဖူးခရီးစဉ်အဖွဲ့

လက်မှတ်အိမ်ပို့ပေးသည်

ကျောက်တော်မဟာမြတ်ဗုဒ္ဓဘုရားမြောက်ဦးဘုရားပူဇော်ရေး၊ ပုဏ္ဏားကျွန်း၊ စစ်တွေ၊ ရွှေတောင်မြို့သို့ဘုရားဖူးပေးပို့ပေးခြင်း (ဟိုတယ်) တည်းခိုခန်းခိုက် နေ့လယ်၊ ညနေ၊ ဝမ်း၊ ငြိမ်း၊ 200000/ (၅၂၅ ငွေ) ဘုန်းကြီးကျောင်းတည်၊ 150000/ (25-3-16) သင်္ကြန် (12-4-16) ထွက်မည်။ ဝိဒီယိုမှတ်တမ်း၊ လက်ဆောင်။ Ph: 09 448003431, 0949660481, 09 798860461

### ဆောင်းဇွေဦး

အလောင်းတော်ကဿဝ၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ ကျောက်စိမ်း (၄) ရက်ခရီး၊ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ကယားပြည်နယ်၊ ရွှေတောင်၊ (၆) ရက်ခရီး၊  
 ထားဝယ်၊ ချင်း၊ ရခိုင်၊ အင်းစိန်၊ မော်လမြိုင်၊ တိုင်း၊ စစ်ကိုင်း (၄) ရက်ခရီး၊  
 ရွှေတောင်၊ ဗူး၊ ညောင်ဦး၊ ဝှမ်း (၅) ရက်ခရီး၊ ရွှေတောင်၊ အလောင်းတော်ကဿဝ၊ မုံရွာ၊ စစ်ကိုင်း၊  
 ကျောက်စိမ်း (၅) ရက်ခရီး၊ မန္တလေး၊ မြင်းခြံ၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ အလောင်းတော်ကဿဝ (၅) ရက်ခရီး၊  
 Ph : 09 448004288, 09 448004289

### GOLDEN TRIANGLE Travels & Tours

\* ရန်ကင်း-မိတ္ထီလာ-ပုဂံ-ကောက်-ကမ္ဘောဒီးယား-ပုဂံ-ကောက်-အယုဒ္ဓယ-မိတ္ထီလာ-ရန်ကင်း (4.5 သိန်း)  
 (ကားဖြင့်သွားပါမည်) 8D/7N 12 - April - 2016  
 Ph : 09 4000 11689 / 09 7800 34656

### ပျံလွှားညွှန် Travels & Tours

ခရီးစဉ်များအားလုံးအတွက် Scania Car တစ်မျိုးတည်းကိုသာ အသုံးပြုထားပါသည်။

မန္တလေး - မြင်းခြံလွင် - မုံရွာ (အလောင်းတော်ကဿဝ)	April-11,17	195000	(5N-6D)
မင်းကင်း - စစ်ကိုင်း - မန္တလေး - မြင်းခြံလွင် - ရတနာတောင်	April-11,17	185000	(4N-5D)
တောင်ကြီး - အင်းလေး - ပင်းတယ် - ရွှေတောင် - ဒီပဲယင်း	April-11,17	195000	(5N-6D)
တောင်ကြီး - အင်းလေး - ပင်းတယ် - ကလေး	April-11,17	175000	(4N-5D)
ပုဂံ - ညောင်ဦး - ပုဗ္ဗ - ပုဂံ - ဗုဒ္ဓဂူ - ဗုဒ္ဓဂူတော်	April-11,17	225000	(5N-6D)
ပုဂံ - ညောင်ဦး - ပုဗ္ဗ - ပုဂံ	April-11,17	185000	(4N-5D)
နတ်မတောင် - ကျားခိုရွာ - မင်းတပ်	April-11,17	289000	(5N-6D)
နတ်မတောင် - မင်းတပ် - ဘုံတလားရေတံခွန်	April-11	245000	(5N-6D)
တောင်ကြီး - ကျိုင်းတုံ - တာချီလိတ် - ငွေကြို - မယ်ဆိုင် - ရွှေမိုင်	April-11	465000	(7N-8D)
မိုင်းလေး (တစ်ဦးမြို့တော်) - ကျိုင်းတုံခရီးစဉ်	April-14,15	450000	(3N-4D)
ထားဝယ် - ရှင်တုံရှင် - ကန်ချောင်း	April-17	345000	(5N-6D)
မြဝတီ - မဲသောက် - ဘားအံ	April-11,17	175000	(4N-5D)
မြဝတီ - မဲသောက်	April-11,17	145000	(3N-4D)

၀၀-၅၃၉၄၅၉ - ၀၉၂၅၅၂၅၅၇၂၂ - ၇၃၃ - ၇၄၄ - ၇၅၅ - ၇၆၆

### ဒီပဲယင်းမြို့နယ် ပျော်ပျော်ပါးပါး တွင်းခိုနဲ့ GO ငြိ

- ဗန္ဓုလေး - ဝန်တောင် (6D/5N) April-13~18 USD-800
- စင်တာပူ သီးသန့် (5D/4N) April-10~14 USD-890
- တွပ်တိုင်း - ဝတာဘို - ဟောင်ကောင် (8D/7N) April-12~19 USD-1600
- ဝန်တောင် - ဝတ္တရား (6D/5N) April-11~16 USD-650
- သီရိလင်္ကာ - ဝန်တောင် (6D/5N) 22 April ~ 02 May USD-1650

အမှတ် (၁၀၉)၊ (ပ)ထပ်၊ စဉ့်အိုးတန်းလမ်း၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊  
 01-378 503, 378 127, 250 734, Viber - 09-779999146/47, 09-5150195

**NO INTEREST**  
FOR HIRE PURCHASE

# SPECIAL SALE TIME

အရေအတွက်အကန့်အသတ်ဖြင့်သာ

**10 LAKHS DISCOUNT**  
FOR CASH DOWN



**US\$ 30,000**  
OTING (2WD, 4WD)



**300 LAKS**  
U-VANE (14 SEATS)



**US\$ 9,999**  
RICH (2WD, 4WD)



**US\$ 15,000**  
SUCCER (1.6L, 2.0L)

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ၀၁ - ၂၃၀ ၄၈၀၁ သို့ဆက်သွယ် ခံစမ်းနိုင်ပါသည်။  
 \* နာစဉ်ပေးသွင်းခွင့်ဖြင့် ဝယ်လိုသူများကို AYA Bank နှင့် ချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။






**UNIQUE STAR TRAVELS & TOURS**

<b>Cambodia - Bangkok (6D) (\$ 550)</b>	<b>Bangkok-Pattaya-Ayuttaya (6D)</b>	Europe	America	Australia	Greece
<b>Phuket - Bangkok (6D) (\$ 550)</b>	[ Tiger Zoo, Alcaza Show, Nong Nooch Garden, Coral Island , Kao Chee Chan, King Power, Dream World, Safari World, Emerald Buddha, Baiyoke Sky Dinner, Cruise Dinner, Ayutthaya]	Apr: 9, 12 (\$ 4200)	Apr: 8,12 (\$ 5700)	Apr:10,13 (\$ 3400)	Apr:9,12 (\$ 3700)
<b>Chiangmai-Bangkok (6D) (\$ 450)</b>		Bali	Japan	Singapore	Hongkong
<b>Bangkok-Phuket-Chiangmai (\$ 650)</b>		Apr:12,14 (\$ 950)	Apr:11,12,13 (\$ 2900)	Apr:11,14 (\$ 900)	Apr:10,11 (\$ 1600)
<b>Chiangmai (4D) (\$ 350)</b>	<b>Mar: 23 , 26 / Apr: 2 (\$ 350 / \$ 400)</b>	Thai-Cambodia-Vietnam	Cambodia-Vietnam	Vietnam	
<b>Phuket (4D) (\$ 350)</b>	<b>Apr: 10, 11, 12, 13, 14 (\$ 400/ \$ 450 )</b>	Apr:10,13,14 (\$ 1300)	Apr:11,13,14 (\$ 950)	Apr: 9,11,13 (\$ 650)	

**Yangon/Mandalay-Bangkok Airticket** များကိုလက်ကားဈေးဖြင့်ရောင်းချနေပါသည်။

70/A, Kabaaye Pagoda Rd,860 4964-65-66, 708 353, 705 723, 09 7310 9133- 44- 55- 66. Thai-S'pore-Malay	Singapore-Malay	Langkawi-S'pore
No(126), 42th Street, 83rd x 84th St, Mandalay.Ph: 099 - 7200 3797, 09 - 514 8079.	Apr:10,13,14 (\$ 1300)	Apr:10,11,13,14 (\$ 1200)

**NEW MOTION Travels & Tours Co.,Ltd.**

<p>🌴 ရန်ကင်း - ဓမ္မစောင့် ခရီးစဉ် April - 12 - 15 (Myanmar Treasure Resort, Aureum Resort &amp; Spa)</p> <p>🌴 ရန်ကင်း - ငမလီ ခရီးစဉ် April - 12 - 15 (Thande Beach Hotel , Aureum Resort &amp; Spa)</p>	<p>🌴 မန္တလေး - ဓမ္မစောင့် ခရီးစဉ် April - 11 - 18 (Myanmar Treasure Resort, Aureum Resort &amp; Spa)</p> <p>🌴 မန္တလေး - ငမလီ ခရီးစဉ် April - 12 - 15 (Thande Beach Hotel)</p>
---	---

အနားယူ အပန်းဖြေခြင်းသည် အနာဂတ်အတွက် အင်အားဖြစ်စေပါသည်။

အမှတ်-16၊ ကျွန်းတောလမ်း၊ စမ်းချောင်း။ အမှတ်-234, 33လမ်း, 81 x 82 လမ်းကြား။  
Ph: 01 527 922, 01 538 811, 09 731 489 22, 09 260 792 878. Ph: 09 431 478 79, 09 259 033 443

**Royal Gandamar** Plan ur travel with us! Save time, save money!

၁.ပုဂံ-ရွှေစက်တော်-ရွယ်တော်(၄)ရက်-ပုပ္ဖိုး-ပခုက္ကူသီဟိုဠ်ရှင်(၅ရက်)	Mar 25	၁၆၅၀၀၀
၂.အလောင်းတော်ကသာ-တောင်တန်း-ကျောက်ဆည်(၄ရက်)	Mar 25	၁၆၀၀၀၀
၃.ချောင်းသာ (Mar 22) (*Hotel ၁ ည)	S.SeaView: ၁၁၉၀၀၀	GardenView: ၁၀၄၀၀၀
(*Hotel ၂ ည)	S.SeaView: ၁၉၉၀၀၀	GardenView: ၁၆၉၀၀၀

4.ဖားအံ - ကျိုတော် ဓရတ်စွန် - ဆွန်နီဂူ  
5.မော်လမြိုင်- ကျိုက်ခမီ - စက်စကမ်းမြေ  
6.တောင်ငူ - သံတောင် - ရိုးကျားဆင်စခန်း

Mar 19, 22, 26

3\*Hotel, Scania Express, Meals, Guide ခရီးစဉ်

အမှတ်(၁၀၅/၁၀၇) မဟာမန္တလေးလမ်း နှင့် ၅၂လမ်းတော် Yurimieko ရေ၊ ရိတ်တင်တောင်မြို့နယ်  
Ph-01-397484, 09-333 53275, 09-3659 2255, 09-25089 2626

**ကိုညက် KO NYAN**  
Car Rental & Travel Service

ဘုရားဖူးခရီးစဉ်အမျိုးမျိုးနှင့်လေ့လာအတွက် Model မြို့၊ ကမာင်၊ မြို့နယ်များ/အိမ်/အိမ်နီးချင်း၊ ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။  
09-5078440, 01-551649, 01-209183

**မြတ်သွေး Travel & Tours**  
09 5144756, 09 793144756

▲ မင်းရွှေစက်တော်၊ မင်းဘူး၊ မေတ္တာ၊ ပြည်၊ ဘုရားစုံ Apr 1, 12, 13 90000/-  
▲ ရွှေစက်တော်၊ ပုဂံ၊ ပခုက္ကူ၊ ဘုရားစုံ Apr 12, 13 160000/-  
▲ စစ်တွေ၊ ငါးမောက်၊ ကျောက်တော်၊ ဝေသာလီ Apr 12, 13, 190000/-  
ခရီးစဉ်များအလိုက် ကားမျိုးစုံ ငှားရမ်းနိုင်ပါသည်။

**ခရီးစဉ်များ** ခရီးစဉ်များအားလုံးအတွက် အစားအသုံးစရိတ် 50% Discounts

ခရီးစဉ်များ အားလုံးကို (Hotel/ခရီးစဉ်၊ Restaurant, Hotel, VIP, SCANIA ကားသစ်ကြီးများဖြင့် \*ဝန်ထမ်းအသုံးစရိတ်ပါခွင့်ကမ်းပါ\*

<b>ပုဂံ - ညောင်ဦး - ပုပ္ဖိုး - ပခုက္ကူ</b> (စွယ်တော်လေးဆူပြည်ထိုးပြည်)	Apr-12	VIP 2+1	အထူး 180000
ရှေးဟောင်းပုဂံမြို့ရှိ ရိုးရာဓလေ့များလေ့လာရင်း (ညပိုင်း Dinner စားရင်း ငျော်ငြပူပါ။) ၄ည/၅ရက်	3၆၀၀၀၀	Apr-12	180000
တောင်ကြီး-အင်းလေး-ပင်းတယ်-ကလေး-မွေတော်တက္က-ထပ်စမ်း	3၆၀၀၀၀	Apr-12	180000
(ကုံလုံဆရာတော်၏ထူးခြားခြင်းစဉ်မူးမျှော်ရန်) ၄ည/၅ရက်	3၆၀၀၀၀	Apr-12	180000
ပုဂံ-ပန္နလေး-စစ်ကိုင်း-ပြင်ဦးလွင် (စွယ်တော်လေးဆူပြည်ထိုးပြည်)	3၆၀၀၀၀	Apr-12	180000
ကျောက်စိမ်းဘုရားနှင့်ရှေးဟောင်းပုဂံမြို့ရှိ ရိုးရာဓလေ့များလေ့လာရင်း ၄ည/၅ရက်	3၆၀၀၀၀	Apr-12	180000

**2016 သင်္ကြန်အတွက်ခရီးစဉ်တိုင်းကိုသီးသန့်အဆင့်မြင့်စရိတ်ငြိမ်းစရိတ်အားလုံးကြိုတင်စာရင်းပေးနိုင်ပါသည်။**

ကုမ္ပဏီအဖွဲ့အစည်းနှင့်ပိသားစုများအတွက်ခရီးစဉ်ကားမျိုးစုံကားစီးလုံးငှားစီစဉ်ပေးသည်။  
အမှတ်(၅၄)၊ မြန်မာ့ပုဂံလမ်း၊ နတ်ချောင်းရပ်ကွက်၊ ကမာင် E-mail: sweet1975.sweet@gmail.com  
Ph: 09-420073607, 09-73211079, 09-31013761, 09-49250637

**မြန်မာ့ဗဟိုဌာန** **မြန်မာ့ဗဟိုဌာန** **မြန်မာ့ဗဟိုဌာန**

**၂၀၁၆ ထွက်ပြု**

မြို့ပေါင်း ၁၀၂ မြို့ပေါင်သည်

မြို့ပေါင်း ၁၂၀ မြို့ပေါင်သည်

**Myanmar Business DIRECTORY**

**ဘယ်လိုလို့? Everything U Need**

**Sales Direct Line** | **YANGON** ☎ 09-448001662 | **MANDALAY** ☎ 02-4000611

[www.myanmarbusiness-directory.com](http://www.myanmarbusiness-directory.com)





**အောင်နိုင်** (ရွှေတံဆိပ်ဆုရှင် - CPA)

B.Com(Q), CPA, FLCCI (London-UK), DA(LCCI-UK), FFA(IFA-UK)

# LCCI & ACCA

## March လ တန်းခွဲသစ်များ

### ကျောင်းအုပ် လက်ခံပြု

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(၁၀ တန်း) ဖြေဆိုထားပြီးသူများ  
LCCI Level 1, 2 မှ စတင်တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။  
ACCA အတွက် ပထမဆုံးအပ်နှံသူ (၄၀) ဦးကို  
US\$ 115 နှင့်ညီမျှသော Scholarship နှင့်  
သင်တန်းကြေးသက်သာခွင့်များ  
ပြန်လည်ပေးအပ်သွားပါမည်။

အမှတ် - ၂၄၄ (တတိယထပ်)၊ မီးပျိုနှင့် ခုံးတံတားကြား၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း(ထက်)။ Tel: 01-377610, 09-730 66231, 09-730 99752, 09-320 60060

**နိုင်ငံတကာလေကြောင်းလိုင်းများတွင် လေယာဉ်မောင်း/မယ်များ**  
အဖြစ် ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်လိုသူများအတွက်

မြန်မာနိုင်ငံခရီးသွားလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်(M.T.F)၏ အသိအမှတ်ပြု Training Centre အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးအဖွဲ့အစည်း သတ်မှတ်ထားသောသင်ရိုးညွှန်တမ်း

### International Flight Attendant Course



- \* အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေကြောင်းပို့ဆောင်ရေး အဖွဲ့အစည်း၏သတ်မှတ် သင်ရိုးညွှန်တမ်းများဖြင့် နိုင်ငံတကာ အတွေ့အကြုံရှိ ဆရာ၊ ဆရာမ များကိုယ်တိုင် တက်မြောက်ကျွမ်းကျင်အောင် စနစ်တကျ သင်ကြားပေးပါသည်။
- \* သင်တန်းတက်နေစဉ်အတွင်း လေကြောင်းလိုင်းမှ Interview များဝင်ရောက်ဖြေဆိုနိုင်ရေးအတွက် လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးပါသည်။
- \* ပြည်တွင်းပြည်ပ လုပ်ငန်းခွင်ဝင်ရောက်နိုင်ရန်အတွက် ကူညီပေးသည်။

\* သင်တန်းဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာပိတ်ရက် (4.4.2016) \* လူဦးရေကန့်သတ်ထားပါသည်။

တိုက် (၂၆၇)၊ အခန်း (၂၀၂)၊ ပြည်လမ်း၊ မြေနီကုန်း(ရိုးမဘက်အနီး)၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။  
☎ 01- 523 200၊ 230 4020၊ 230 4021၊ 523 623၊ 09 5020 302။ www.star-resourcesacademy.com

## ဦးအောင်ဟိန်းကျော်

ရေးပြောတာသာပြန် စာအုပ်(လုံးဝ)တိုင်ဘဲသင်တဲ့ဆရာ

### writing (essay, letter) grammar

စာအုပ်အသစ် ၈ ခုဖြင့်သာ လက်တွေ့ လေ့ကျင့်သင်ပါ သင်ကြားပေးတတ်ရမည်

**အင်္ဂလိပ်စကားပြော သင်စာအုပ်**

- နိုင်ငံခြားသားများနှင့်လေ့ကျင့်သည်
- စာအုပ်အသစ် ၈ ခုဖြင့်သာ လက်တွေ့လေ့ကျင့်ပေးမည်

၁၆၇၊ ၃ထပ်၊ ဆိပ်ကမ်းသာရိပ်မွန်၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ လယ်၊ ရန်ကင်း

- ဇော်မအိမ်ရာ၊ ဇော်မလမ်း၊ ရပ်ကွက် ၅၅ နှင့် ၅၆ ပါရှိကြား၊ ၂ မြောက်၊ သာဓကတ
- 09785171841

အလွတ်လွတ် ဓမ္မာမဂ္ဂိ 392468  
095171841

**ပန်းတိုင်** (ကျော်) အုပ်စု ဝန်ဆောင်မှုကုမ္ပဏီလီမိတက် မှ အလှူရှင်ကုမ္ပဏီများအား ၁၂၀၀၀ ကျပ်နှင့် **၆၅၀၀ ကျပ်ဖြင့်** အိမ်/ခြံနံပါတ်များအား စတိုးရွှေ/ငွေ/ကြေးပြားများဖြင့် ပြုလုပ်ပေးနေပါသည်။

အမှတ်(၁၆၁)-၀-၀၀၀ (၂၀)လမ်း(အထက်)၊ ပန်းဘဲတန်း၊ မန္တလေး။ ☎ ၀၉-၅၀ ၆၅၃၃၊ ၀၉-၅၅၀၃၆၅၊ ၀၉-၅၅ ၂၉၇၅

### Scaffolding & Pipe Support

ငြိမ်း T တိုင် - ငှားရန်ရှိသည်

Eagle-ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ် ၀၉- ၇၈၃၆၆၆၆၆၃  
၀၉-၄၂၂၅၂၇၄၅၉



**21 Ton-၂-၃ သိန်း**  
**25 Ton-၂-၅ သိန်း**  
**ငှားမည်**

73113100  
73188101

၂၀၁၅ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမေးခွဲအောင်ချက်၊ ပုဂ္ဂလိကကျောင်းအားလုံးတွင် မင်္ဂလာခုံတင်ပြန်လှူပေးပေး၊ ခြောက်မိုင်တစ်ခရိုင်လုံး ခုတိယ

Since 1996 **ပုလဲ** ဆရာဝန်များဦးစီးသော **စံပြုကျော်ဒါ နှင့် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း**

ဆိတ်ငြိမ် ခြံဝင်းကျယ်အားကစားကွင်း၊ အဲယားကွန်းတပ် စာသင်ဆောင်၊ အိပ်ဆောင်များ၊ ကွန်ပျူတာ၊ အင်္ဂလိပ် (4 Skill)၊ အားကစား၊ တေးဂီတ၊ ပြည်တွင်းပြည်ပ လေ့လာရေးခရီးများ၊

(၁၀) တန်းစိမ့်တို့ဆရာဝန်ဖြစ်ရန်လေ့ကျင့်သည့်အစဉ်အတွင်း ဝန်ထမ်းထွက်အောင်မြင်စေရန် လေ့ကျင့်ပေးသည်။

(၈) တန်းအစိုးရစစ် အထက်လည်း အထူးလေ့ကျင့်ပေးသည်။

(၉) တန်းအထူး - သင်ပို့ကျင့်သင်ပေး၍ နှစ်စဉ်ပထမ (၁၀) တန်းစာမေးပေးကြိုသင်ပေးပါသည်။

(၁၀) တန်း (၄) အားကစားအထက် နှင့် (၈/၉) တန်းကျောင်းတွင်း ပထမဆရာကျောင်းသားများကို နိုင်ငံခြားတက္ကသိုလ် လေ့လာရေး အဖွဲ့ပို့ဆောင်ပေးသည်။

အမှတ် (၇၇) ငှက်လမ်း၊ ပုလဲမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာခုံ။ ဖုန်း - ၀၉ ၅၁၅၅၀၅၁ ၊ ၀၉ ၃၁၂၉၇၂၆။



ကျောင်းဆရာဝန်များ (MCC) ခန်းမ  
ကျောင်းလေ့လာရေးဗဟို  
ကျောင်းအားကစားပြိုင်ပွဲ

Since 1986

# KMD Institute



နိုင်ငံတကာအရည်အသွေးစံချိန်မီ  
ISO 9001:2008 လက်မှတ်ရ



## အခြေခံမှစ၍ နိုင်ငံတကာအဆင့်ထိ ကွန်ပျူတာသင်တန်းများတက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

လုပ်ငန်းခွင်သုံး ကွန်ပျူတာ သင်တန်းများ

- i-Office 2013
- Layout Design Course
- Graphic Design Course
- Effective Presentation with Power Point
- LCCI Computerized Accounting (MYOB)
- LCCI Level I, II, III(Book Keeping & Accounting)
- Autocad 2014
- 3D Max Engineering
- Revit Architectural
- Excel in Business Application
- Computer For Kids

www.facebook.com/kmdu.edu.mm  
www.kmd.com.sg

### ဘာကြောင့် KMD မှာ တက်ရောက်သင့်တာလဲ ?

- မြန်ဆန်သော အင်တာနက်အသုံးပြုနိုင်ခြင်း
- သင်တော်ကုမ္ပဏီများနှင့် သင်ရိုးညွှန်တမ်းကောင်းမွန်လှခြင်း
- အတွေ့အကြုံရင့်ကျက်သော ဆရာ/မ များမှ စနစ်တကျ သင်ကြားပေးခြင်း
- စိတ်အေးချမ်းသာမှုရှိသော အဲယားကွန်းအခန်းထဲတွင် စာသင်ကြားနိုင်ခြင်း
- စင်တာခွဲပေါင်း (၁၃၈) စင်တာရှိခြင်းကြောင့် နီးစပ်ရာ ကျောင်းများတွင် အလွယ်တကူ တက်ရောက်နိုင်ခြင်း

**Hotline:**  
**09 262 600450**

(ပန်းဆိုးတန်း) ၃၈၁၀၃၅၊ ၃၈၅၈၇၇

(သိမ်ကြီးဈေး) ၃၈၄၂၆၈၊ ၃၈၄၆၄၁

(တာမွေ - ၁၂) ၅၄၁၃၂၈၊ ၅၄၆၆၀၀

(မြေနီကုန်း) ၅၂၇၄၃၆၊ ၅၀၂၂၃၃

(လမ်းမတော်) ၂၂၀၅၅၅၊ ၂၃၀၃၀၈

(လှည်းတန်း - ၁၂) ၅၂၄၄၀၀၊ ၅၀၂၂၁၁



ကြေးမုံ

သာသနာ့အဖွဲ့ဝင်များအတွက် သိလရင်ဝတ် အလှူကြေးမုံအစီအစဉ်

Table with 4 columns: Donor Name, Amount, Recipient, and Date. Lists various donors and their contributions to the 'Dhammadana' fund.

ရတနာတပ်မတော်အဖွဲ့ဝင်များအတွက် သိလရင်ဝတ် အလှူကြေးမုံအစီအစဉ်

Table with 4 columns: Donor Name, Amount, Recipient, and Date. Lists donors and their contributions to the 'Dhammadana' fund for the Myanmar Army.

ပေး၍မကုန်လှူ၍မခန်းဇောတိကသင်္ကန်း

- List of 10 items (၁) through (၁၀) for donation, including books, clothing, and other goods, with their respective quantities and descriptions.

Email : contact@zawtika.com
Website : zawtika.com

ဝိနယော နာမ ပုဒ္ဓသာသနာ့အဖွဲ့ဝင်များအတွက် သိလရင်ဝတ် အလှူကြေးမုံအစီအစဉ်

ဝိနယော နာမ ပုဒ္ဓသာသနာ့အဖွဲ့ဝင်များအတွက် သိလရင်ဝတ် အလှူကြေးမုံအစီအစဉ်... (Detailed text about the fund and its purpose.)

နေပြည်တော် ဇောတိက
၀၉-၇၉၉၇၇၇၇၇၇၇
၀၉-၅၁၄၆၁၇၂

ကျမ်းစာများ မဟာဝင်ပိဋကော်၊ ပိဋကတ်၊ ဝိသုဒ္ဓိပိဋကော်၊ အင်္ဂုတ္တိုရ် အဋ္ဌကထာ နိဿယ (မိုးထိမ့်) သီလကျွန်း အဋ္ဌကထာ မြန်မာပြန်... (Text about the book 'The Book of The Discipline (VINAYA-PITAKA) MAHA VAGGA, Cambridge University')

နေပြည်တော် ရာဇဂြိုဟ်လမ်းတွင် ဇောတိကသင်္ကန်း ပင်ရင်းဆိုင်ခွဲ ဖွင့်လှစ်လိုက်ပါပြီ။

Advertisement for '500k' and '100' related services or products.

Advertisement for 'ကွန်ပျူတာပုံရေဟိတ်' (Computer Graphics) services.

၁-၃-၂၀၁၆ရက်စွဲပါ ကြေးမုံတင်စာ (စာ-၂၀)ပါ... (Text regarding a document or agreement dated 1-3-2016).

Large advertisement for 'FIRE.Safe' fire extinguishers, showing various models and their uses.

၂၀၀၈ခုနှစ် နောက်ပိုင်းတွင် ယင်းဆိုင်ခန်းများအား... (Text regarding business operations and services provided.)











# ၅၀ မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံ သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်၌ ဖွင့်လှစ်



ရန်ကုန် မတ် ၂၀

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာနက သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်တွင် တည်ဆောက်ထားသည့် (သီလဝါ) ၅၀ မဂ္ဂါဝပ်သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံး ဓာတ်အားပေးစက်ရုံဖွင့်ပွဲကို ယနေ့ ညနေ ၄ နာရီက ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း ဒရိုင်းရို အဆိုပါ ဓာတ်အားပေး စက်ရုံဝင်းအတွင်း၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ လျှပ်စစ်စွမ်းအား ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်စိုးက မြန်မာနိုင်ငံတွင် စက်မှုဇုန်များ၊ အထူးစီးပွားရေးဇုန်များ နှင့် အသေးစားစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း များ ဖွံ့ဖြိုးလာခြင်းကြောင့် လျှပ်စစ် ဓာတ်အားလိုအပ်ချက် များပြား လျက်ရှိရာ နယ်မြေအနှံ့ လျှပ်စစ် ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးနိုင်ရန် လျှပ်စစ် စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာနက နိုင်ငံခြားငွေ ပြည်တွင်းငွေ သန်းပေါင်းများစွာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံပြီး အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့

**မန္တလေး၌ ကျင်းပမည့် Job Fair 2016 တွင် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများစွာ ပါဝင်မည်**  
စာမျက်နှာ-၂

**အကယ်ဒမီပွဲအတွက် ရွှေကြိုရွေးချယ်**  
စာမျက်နှာ-၉

**ခရီးသွားညွှန်ညွှန်များ ကော့သောင်းခရိုင် ကမ်းရိုးတန်း ဒေသအတွင်းသို့ လာရောက်လည်ပတ်မှု ပိုမိုများပြား**  
စာမျက်နှာ-၁၀

**ရန်ကုန် မတ် ၂၀**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဒဂုံ(အရှေ့)မြို့နယ်နှင့် ရွှေပေါက်ကံမြို့သစ် တို့ကို ဆက်သွယ်တည်ဆောက်ထားသော ငမိုးရိပ်ချောင်းဖြတ် ရွှေပေါက်ကံ တံတားသစ်ဖွင့်ပွဲနှင့် ကျန်စစ်သား လေးလမ်းသွား ကွန်ကရစ်လမ်းသစ်ဖွင့်ပွဲကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် အဆိုပါ မှုခင်းများရှေ့၌ ကျင်းပရာ ဆောက်လုပ် ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်လွင်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေတို့က တံတားမော်ကွန်းကျောက်စာအား စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးကြပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်မောင်ထွန်း၊ ရန်ကုန်မြို့တော်ဝန်ကြီးချုပ်၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြို့ပြနှင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမင်းထိန်၊ တံတား ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဟန်စိုးတို့က တံတားသစ်အား ဖဲကြိုးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး ရွှေပေါက်ကံတံတားနှင့် ဆက်စပ်လျက်ရှိသော ကျန်စစ်သား လေးလမ်းသွား ကွန်ကရစ်လမ်းသစ်ကို ဆက်လက်ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။  
ရွှေပေါက်ကံ လေးလမ်းသွားတံတားကို ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တံတားအထူးအဖွဲ့(၁၁)က ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဧပြီ ၁ ရက်မှ စတင်တည်ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ တံတားအရှည် ၂၄၂ မီတာ၊ အကျယ် ၁၄ ဒဿမ ၆ မီတာ လေးလမ်းသွား၊ ရေလမ်းကင်းလွတ် အမြင့် ၅ ဒဿမ ၅ နှင့် ရေလမ်းအကျယ် မီတာ ၃၀၊ ခွင့်ပြုယာဉ်အလေးချိန် ၇၅ တန်၊ စီမံကိန်း တန်ဖိုးကျပ် ၇၆၅၅ သန်းကို လျာထားတည်ဆောက်ခဲ့ရာ တံတားတန်ဖိုး ကျပ် ၅၂၅၅ သန်းနှင့် ချဉ်းကပ်လမ်းတန်ဖိုး ကျပ်သန်း ၂၄၀၀ တို့ ကုန်ကျကာ တံတားအမျိုးအစားမှာ အုတ်မြစ် မီတာ လွန်တူးပိုင်၊ အောက်ထည်သံကူကွန်ကရစ်နှင့် အပေါ်ထည် Steel box girder တို့ ပေါင်းစပ်ထားသော သံကူကွန်ကရစ်တံတားဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။  
စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ \*



## ငမိုးရိပ်ချောင်းဖြတ် ရွှေပေါက်ကံတံတားဖွင့်လှစ်

သတင်းနှင့်ဓာတ်ပုံ - စောသိန်းဝင်း

**၂၀၁၅ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း Top Ten နှင့် ဘာသာစုံ ဂုဏ်ထူးရှင်များ ထွက်ရှိရာ ...**

**အဆင့်မြင့် ဘော်ဒါ**

ပဥပတန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ  
[၀၉] ၂၇ ကျောင်းသား၊ ၀၉] ၂၉ ကျောင်းသား၊ ဘော်ဒါ၊ ၀,၀၆ရမည်။  
ဘော်ဒါ အမှတ်(၁၁၁/၁၁၃)၊ ၅၇ လမ်း၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်။  
ရန် ၀၁ ၃၉၇၉၃၉၊ ၀၉ ၅၁၉ ၇၇၂၆၊ ၀၉ ၅၁၇ ၆၅၄၃။

**FORWARD အဆင့်မြင့်စာသင်ပိုင်း**

Grade 10,11(တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း)|ဘာသာစုံ  
Grade 11 | ဉာဏ်ရည်မြင့်(၉)ယောက်ပိုင်း | အထူးလေးသိန်း ရှိသည်။  
Grade 9 | သင်္ချာ၊ အင်္ဂလိပ် သိပ္ပံ  
Grade 11(မတ် ၂၀)၊ Grade 10 (၀၉] ၂၉)၊ Grade 9 (၀၉] ၃၀)၊ စ.မည်။  
ကျောင်းပြန်ကား၊ ferry စီစဉ်ပေးသည်။  
ရိုင်း အမှတ်(၄၄)၊ ဝိလ်ရာညွန့်လမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်။  
ရန် ၀၁ ၂၄၉ ၆၄၉၂၊ ၀၁ ၃၀၅ ၀၉၇။

**ကျောင်းအပ် လက်ခံပါပြီ** Hot Line: 01 249 649, 01 230 2009, 09 250 31 2020, 09 519 7726  
ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း(သို့) အဆင့်မြင့် ဘော်ဒါ (သို့) အဆင့်မြင့် စာသင်ပိုင်း  
အဆင့်မြင့် ကြိုက်နှစ်သက်ရာ အစီအစဉ်ကို စုံစမ်း၊ ရွေးချယ်၊ အပ်နှံ တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

ကျောင်းကြီး၊ ကျောင်း၊ ဝိုင်း၊ တက်ရောက် မလှိတော့ပါ။ DAY CAMP စာကျက်ပိုင်း စီစဉ်ပေးသည်။  
ပဥပတန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ  
Grade 11(မတ် ၃၀)၊ Grade 10(၀၉] ၂၉)၊ Grade 9,8,7,6 (မေ ၄) စ.မည်။  
ကျောင်းကား (ကြီး/ပုံ)၊ ferry စီစဉ်ပေးသည်။  
ကျောင်း၊ ခြံအမှတ် ၉(ခ)၊ မနော်ဟရီလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန် ၀၁ ၂၃၀ ၂၀၀၇၊ ၀၁ ၂၃၀ ၂၀၀၉၊ ၀၉ ၂၅၀ ၃၁ ၂၀၂၀

မြေးမုံ သတင်းစာတိုက်က ထုတ်ဝေသည်။  
အကျဉ်းချုပ် - ထုတ်ဝေသည့်အခန်းကဏ္ဍ -  
Gmail: themirror.mpl@gmail.com  
www.facebook.com/themirrordaily





# အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်း ကဏ္ဍသစ်

## CLASSIFIEDS

**ဝန်ထမ်း(အမြန်)အလိုရှိသည်**

1. Marketing (ကျွမ်းကျင်)ကျား/မ(၅)ဦး(၂၁)နှစ်မှ(၂၅)နှစ်ကြား) ဆင်ပြာရည်လုပ်ငန်းပိုင်းတွင်လုပ်သက်(၁၀နှစ်)ဝန်းကျင်ရှိရမည်။  
 2. Marketing ကျား/မ(၁၀)ဦး(၁၅)နှစ်မှ(၂၁)နှစ်ကြား) ဆင်ပြာရည်လုပ်ငန်းပိုင်းတွင်လုပ်သက်(၁၀နှစ်)နှင့်အထက်ရှိရမည်။  
 3. ရောင်း/မောင်း ကျား(၅)ဦး(၂၁)နှစ်မှ(၂၅)နှစ်ကြား) ဆင်ပြာရည်လုပ်ငန်းပိုင်းတွင်လုပ်သက်(၁၀နှစ်)နှင့်အထက်ရှိရမည်။  
 4. Marketing (ကျွမ်းကျင်)ကျား/မ(၅)ဦး(၂၁)နှစ်မှ(၂၅)နှစ်ကြား) Decoration ပိုင်းတွင်လုပ်သက်(၁၀နှစ်)ဝန်းကျင်ရှိရမည်။  
 5. Marketing ကျား/မ(၁၀)ဦး(၁၅)နှစ်မှ(၂၁)နှစ်ကြား) Decoration လုပ်သက်(၁၀နှစ်)နှင့်အထက်ရှိရမည်။  
 အမှတ်(၁၂၂-၁၂၄)၁၅လမ်းအလယ်၊လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ရန်ကင်းမြို့၊ ဆက်သွယ်ရန် (09-421030003,09-421030005)

**Steamboat Hot Pot ဆိုင်တွင် အောက်ပါဝန်ထမ်းများအလိုရှိပါသည်**

1. Manager	1 post
2. Cashier	2 posts
3. Waiter	8 posts
4. Kitchen Helper	3 posts
5. ဝန်းကန်ဆေး	2 posts

စိတ်ဝင်စားသူများ CV Form နှင့်တကွ ဆိုင်တည်ရှိရာ ကန်တော်ကြီး မျှော်စင်ကျွန်းသို့ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။  
ဖုန်း-၀၉-၅၀၄၀၈၆၈

**ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။** (ပြည်တွင်းသို့သာ ခန့်ထားရန်)

မဟာမြန်မာ့သားကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း၌ အောက်ပါ ရာထူး/တာဝန် ထမ်းဆောင်သူများ အမြန်ဆုံး ဆက်သွယ်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

**I. HR.Executive Officer** - ကျား/မ (၁)ဦး  
 (၁) HR.Department အားကောင်းစွာ တည်ဆောက်လုပ်ပတ် နိုင်သော အရည်အချင်းရှိရမည်။  
 (၂) လုပ်ငန်းခွင်အတွင်းရှိ ဌာနကဏ္ဍအလိုက် ဝန်ထမ်းအသီးသီး အတွက် JOB-Description Process ကို ကောင်းစွာ သတိမှတ်တိုင်တွယ် လုပ်ဆောင်နိုင်ရမည်။  
 (၃) HR.Department နှင့် စပ်လျဉ်းသည့် တာဝန်အလုံးစုံကို စိတ်ဝင်စား ကျွမ်းကျင်ကာ တာဝန်ယူနိုင်ရမည်။  
 (၄) လုပ်ငန်းတွင် အနည်းဆုံး(၂)နှစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။

**II. College Assistant Coordinator** - ကျား/မ (၁)ဦး  
 (၁) အသက် ၂၅နှစ်မှ ၄၅နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။  
 (၂) ဖွဲ့စည်းရေးတက္ကသိုလ်(သို့) Engg.မဟာမြန် Master ဘွဲ့ရရှိသူ ဖြစ်ရမည်။  
 (၃) International higher education ကို စိတ်ဝင်စား၍ ကျွမ်းကျင်စွာ deal လုပ်နိုင်ရမည်။  
 (၄) English 4 skills အား ကျွမ်းကျင်စွာ ပြောဆိုနိုင်ရမည်။  
 (၅) ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ ခရီးထွက်နိုင်ရမည်။  
 (၆) နိုင်ငံခြားအပြင် လိုအပ်ပါက အချိန်ပိုဆင်းနိုင်ရမည်။

(၇) **Co-ordinator** တစ်ယောက်၏ တာဝန်အလုံးစုံကို တိကျစွာတာဝန်ယူနိုင်ရမည်။  
 (၈) အုပ်ချုပ်ရေး၊ သင်ကြားရေးနှင့် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများအကြား တက်ကြွစွာ ဆက်သွယ်နိုင်စွမ်းရှိပြီး ညီညွတ်စွာ ဆောင်ရွက် နိုင်ရမည်။ ဆက်ဆံရေးပြုပြင်ကောင်းမွန်ရမည်။ အနည်းဆုံး(၃)နှစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် စာချုပ်ချုပ် ဆိုနိုင်ရမည်။  
 လျှောက်ထားလိုသူသည် မဟာမြန်မာ့သားကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် မိမိကိုယ်မိမိ တာဝန်ယူနိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။ မိမိတို့၏ ကိုယ်ရေးရာဇဝင်အကျဉ်း ပညာရေးအထောက်အထားမိတ္တူအပြည့်အစုံယူ၍ လူကိုယ်တိုင်အောက်ပါ လိပ်စာသို့ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။  
 (တိုက်-(2/B)၊ (၃)လွှာ၊ အနော်ရထာအိမ်ယာ၊ လှည်းတန်းလမ်းဆုံ၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး)

**နေပြည်တော်ရှိ ကိုယ်ပိုင်အလယ်တန်းကျောင်းတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ပါဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည် (ပြည်တွင်းသို့သာ ခန့်ထားရန်)**

1. English Language & Teacher Training	(3)Posts
2. Academic Supervisor	(3)Posts
3. Subject Teacher	(10)Posts
- B.Ed, M.Sc ပညာရေးနှင့် ပတ်သက်သည့် လက်မှတ်(သို့) ဘွဲ့ရရှိသူဖြစ်ရမည်။ လုပ်သက်အတွေ့အကြုံရှိသူ CCA စနစ်ကိုပိုင်နိုင်စွာ သင်ကြားနိုင်သူ Lesson Plan နှင့်အညီ ကောင်းစွာသင်ကြားနိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။	
4. Class Guide Teacher	(15)Posts
- တက္ကသိုလ်တစ်ခုမှ ဘွဲ့ရရှိသူဖြစ်ရမည်။	
5. Assistance Guide Teacher	(25)Posts
- တက္ကသိုလ်တစ်ခုမှ ဘွဲ့ရရှိသူဖြစ်ရမည်။	
6. Painting Teacher	(3)Posts
7. Office Staff	(4)Posts
- Computer နှင့် Copier ကျွမ်းကျင်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရမည်။ Word, Excel, Power Point, Pagemaker, Photoshopများ ပိုင်နိုင်ရမည်။ အထက်ပါရာထူးများအားလုံးအတွက် သက်ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူနှင့် ကျွမ်းကျင်သူများ ဦးစားပေးမည်။ အလုပ်လျှောက်ထားလိုသူများသည် CV Form လာရောက်ထုတ်ယူ၍ (၃)လအတွင်း ရိုက်ထားသောဓာတ်ပုံ(၃)ပုံ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူနှင့်အတူ သက်ဆိုင်ရာ စာရွက်စာတမ်း အပြည့်အစုံဖြင့် ၁-၄-၂၀၁၆ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ လူလွတ်များအတွက် အဆောင်စီစဉ်ပေးမည်။	

ဆက်သွယ်ရန်-Ph.No.09400450357, 09263836607

**CAREER OPPORTUNITIES**

We Offer Training Program For  
 Marketing Department and Analysts Department  
 Business Executives (On Job Training) (20 Posts)  
 Management Trainees

**Candidates must be**

- Male or Female minimum 21 years & above
- Any Graduate/Plus Marketing or Financial Degree will be more advantage
- Proficiency in English is necessary
- Must have Good Communication and Presentation Skills
- Must have Good Business Contact or Experienced in(Real Estate or any marketing experiences) Will be preferable.
- Ensure Weekly Business Targets, can work under pressure and Must have initiative skills, self-motivated, work independently.

**We offer**

- Basic Salary Plus High Earned Commission and Bonus
- Good Career Advancement

If you qualify the above requirements, kindly send your recent resume, to our HRD email.  
 HRDeptm@goldenwellmc.com  
 Room 01-09, Union Business Center, Nat Mauk Road, Bo Cho Quarter, Bahan Township  
 Tel:01-8603470,09-257599557,09-257599556,09-421092194  
 (All applicants will be treated with the strictest confidence)

**Myanmar Nation Airlines**  
**Vacancy Announcement (Local Only)**

Myanmar National Airlines, formerly known as Myanmar Airways, is corporatized under Myanmar Companies Act and extends the services to International scheduled flights and Regional as well. Myanmar National Airlines provides the unparalleled and exclusive services to the valuable customers from all over the world and tries to become the leading airline in Myanmar that is proudly connecting out the land to the world through exceptional Myanmar hospitality. As a result, we strongly welcome all of the candidates interested to be one of MNA good asset for our new recruitment of the below mentioned roles.

**Junior Cabin Crew** **Female**

**Qualification Requirements:**

- Should be Myanmar Nationality
- Single/ Unmarried Female candidates (Attached with recommendation from respective Quarter General Administration Office)
- Age between 18 to 24 years as at 31<sup>st</sup> March 2016
- Minimum education is attending 2nd year of respective University (Attached with recommendation from respective University).
- Minimum height of 5' 4" with proportionate Body weight of female.
- Excellent health and fitness and test to be followed. Eyesight: correct version to appropriate – no glasses & no contact lens)
- Fluent in spoken & written English and other languages are preferable.
- Skillful in swimming and test to be followed
- Can employ at least 5 years of service for MNA
- Outgoing personality with good interpersonal skills and the ability to work with a multinational team
- Genuine interest to serve people

If you think you meet the above requirements, send us detailed documentations as follows:

- Complete curriculum vitae with two (5"x7" size) recent full-length photos taken from Front and Right side
- Three passport size photos
- Copy of NRC card & census other testimonial documents (please bring along original NRC card while submitting curriculum vitae)
- Township clearance document provided by each respective township police stations
- First Year examination pass document certified from respective Universities or Institutions

All application must be received not later than 8<sup>th</sup> April 2016 at 4:30 PM at MNA Head office addressed as 104 Kanna Road, Kyauktada Township, Yangon and please contact to HR department as 01-379471 or email to [humanresources@flymna.com](mailto:humanresources@flymna.com) if any information is required for application process.





# အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်း ကဏ္ဍသစ်

## CLASSIFIEDS

### ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

(၉/၁၀)တန်းကျောင်းသူ/သားများကိုအုပ်ချုပ်ရန် အဆောင်မှူးဆရာ(၂)ဦး  
- ဘွဲ့(၁)အထက်တန်းပြ(၂)ဦး  
CV Form အပြည့်အစုံနှင့် Ph: 09-5061368 သို့ ဆက်သွယ်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

### ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

(ပြည်တွင်း၌သာခန့်ထားရန်)

၀။ နူးဝန်ထမ်း (၁)ဦး  
ဘွဲ့ Excel ကျွမ်းကျင်  
အသက် (၂၅) နှစ်အောက်၊ စာရင်းအတွေးအကြံရှိရမည်။  
၂။ လုံခြုံရေးဝန်ထမ်း (၁)ဦး  
(အသက် ၄၀ နှစ်အထက်၊ အခြေခံပညာအလယ်တန်းအဆင့်)  
ဓာတ်ပုံ (၂) ပုံ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ။  
သန်းခေါင် စာရင်းမိတ္တူ၊ C.V Form တို့နှင့်အတူ အောက်ပါလိပ်စာသို့ ကြော်ငြာသည့်နေ့မှ  
(၂) ပတ်အတွင်း လူကိုယ်တိုင်လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။  
**Golden Five Trading Co., Ltd.**  
တတိယလမ်း၊ ညာဘက်ခန်းမ၊ သီရိမင်္ဂလာစေတီလမ်း၊  
ကမ်းနားလမ်း၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
ဖုန်း- ၂၁၂၅၅၅၊ ၂၁၂၀၂

နိုင်ငံတကာအဆင့် စီးပွားရေးကောလိပ်တွင် အောက်ပါရာထူးများကို အမြန်လျှောက်ထား နိုင်ပါသည်။

1. Full-time Lecturer in Management, Marketing, Accounting
2. Centre Manager
3. Secretary / Admin Assistant
4. Accounts & Admin Officer
5. Customer Service Officer

Please send your CV with a colour photo, expected salary, educational documents and testimonials to, အမှတ်(၁) ဆင်လှလမ်းနှင့်ကွင်းကျောင်းလမ်းထောင့်၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-09-50-41515

### ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

၀။ သန့်ရှင်းရေး ကျား(၄)ဦး  
နယ်မြေပိတ်က အဆောင်ရှိသည်။  
ရွှေပွားအထူးကုဆေးခန်း၊  
ရန်ကင်းစင်တာဘေး၊  
ဆရာစံလမ်းမကြီး၊ ရန်ကင်း။  
ဖုန်း- ၀၉-၅၁၃၃၂၂၆

### ဘဏ်ဝန်ထမ်း/ဘဏ်ပြုတ်ဘဏ်/ပျားအလိုရှိသည်။

- အထက်တန်းကျောင်းစာရေး (ကျွမ်းကျင်)
- Marketing ဝန်ထမ်း (ကျွမ်းကျင်)
- ပုဂ္ဂိုလ်ထုစာရေးဆရာ/ပ (ကျွမ်းကျင်)
- English 4 Skill (ကျွမ်းကျင်)
- Chinese (ကျွမ်းကျင်)
- အဆောင်မှူးဆရာ/ပ (ကျွမ်းကျင်)

အမှတ် (၂/၆)၊ အောင်အေးမြို့နယ်၊ အလုံမြို့နယ်၊ အလုံမြို့နယ်၊  
(ဖုန်းနံပါတ်)၊ လိပ်စာလေးများ။  
09 420040902, 09 784805259  
09 261 726993, 09 261 726 994

### ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

#### KOMYAN CAR SALE CENTRE

Car Mechnic ကျွမ်းကျင် ကျား(၄)ဦး  
Mechnic Helper ကျား(၂)ဦး  
No. (296), (C-3), Min Yar Zar Apartment House, Ayar Wun Road,  
Kyauk Time Bus stop Near, Thakayta Township, Yangon.  
Ph: 09-254412504, 09-796627155

#### ROSE HILL HOSPITAL

အမှတ်(၂၀-A) ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
Ph: 558401, 552547

- (1) M.B.,B.S ဘွဲ့ရ (၃)ဦး
  - (2) Trained Nurse ကျား/မ (၃)ဦး  
(B.N.Sc(OR)Dip Nursing)
  - (3) B.Pharm ဘွဲ့ရ မ (၃)ဦး
  - (4) ဆရာဝန်အကူ မ (၂)ဦး  
(ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာဆရာဝန်)
  - (5) သန့်ရှင်းရေး မ (၃)ဦး
- လျှောက်ထားလိုသူများသည် ကိုယ်ရေးရာဇဝင်၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူနှင့်အတူ (၁၀)ရက်အတွင်း ရိုက်ထားသော ဓာတ်ပုံ(၁)ပုံ၊ ပညာအရည်အချင်းအထောက်အထား၊ ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာတို့နှင့်အတူ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။  
နံနက်(၁၀)နာရီမှ ညနေ (၄)နာရီအတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

### Asia Oracle Co; Ltd.

မှ အောက်ပါ ရာထူးနှင့်ဝန်ထမ်းများခေါ်ယူလျက်ရှိပါသည်။

1. Site Engineer - 2 (M)  
BE (civil), လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး (၂) နှစ်နှင့် အထက်ရှိရမည်။
2. Accountant - 2 (F)  
LCCI level (3), လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး (၃) နှစ်နှင့် အထက်ရှိရမည်။  
Computer အသုံးပြုနိုင်ရမည်။
3. (ဂျပန် - အင်္ဂလိပ်) Translator - 1 (M/F)  
Japanese - N2, English intermediate level အဆင့် ရှိရမည်။
4. စက်ယန္တရားမှူး - 1 (M)  
လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၁) နှစ်နှင့် အထက်ရှိရမည်။
5. Marketing - 1 (M/F)  
လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၁) နှစ်နှင့် အထက် ရှိရမည်။

အမှတ် (၁၅၅)၊ ၁၆လမ်း (အပေါ်)၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
ဖုန်း - ၀၉ ၃၀၂၆၇၇၇၇၊ ၀၉ ၃၀၂၆၈၈၈၈၊ ၀၉ ၂၇၉၉၉၉၉။  
E-mail - asiaoracle88@gmail.com

### ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

- Sale & Marketing Manager 1post  
- Sale & Marketing Supervisor 2posts  
ဘွဲ့ရ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ ၃ နှစ်နှင့်အထက်ရှိရမည်။ cosmetic နှင့် ကျန်းမာရေးသုံးစက်များ အတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။ ရပ်ရည်သန်ပြန်ပြီး စကားပြောပြောပြရမည်။  
**Cosmo Wellness Co.,Ltd**  
Cosmo Medical Health & Skin Care  
No-103, 2 Ward, Khawelchan, Ygn-Insein Road,  
Mayangone Township  
Tel: 01-650141, 651956, www.cosmo.com.mm

### ဆေးကုမ္ပဏီဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

- အမှတ်-၉၉(ခ) အခန်း(၃၀၆)၊ မြေလမ်း၊ မြေကွန်ဒို၊ မြေကုန်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
1. Sales and Marketing Supervisor - (Male/Female-2Posts)  
♦ Age under 45y/o, Master Degree with minimum 3 years Sales and Marketing experience (or)minimum 5 years+Sales and Marketing experieence in Pharmaceutical industry.
  2. Sales and Marketing Representative - (Male/Female-5Posts)  
♦ အသက်(၃၀)နှစ်အောက်၊ ဘွဲ့ရ စကားပြောပြောပြသူ၊ နယ်ခရိုင်ထွက်နိုင်ရမည်။ ဆေးကုမ္ပဏီ၌ Sales and Marketing experience အနည်းဆုံး(၂)နှစ်ရှိသူ။
  3. Sales and Marketing (Associate) - (Male/Female-5Posts)  
♦ အသက်(၃၀)နှစ်အောက်၊ ဘွဲ့ရ စကားပြောပြောပြသူ၊ နယ်ခရိုင်ထွက်နိုင်ရမည်။
  4. Packing & Delivery - (Male-5Posts)  
♦ အသက်(၃၅)နှစ်အောက်၊ ခိုးသား၍ အလုပ်လုပ်ချင်စိတ်ရှိသူ။
- စိတ်ဝင်စားသူများဓာတ်ပုံ(၁)ပုံ၊ မှတ်ပုံတင်၊ သန်းခေါင်စာရင်း၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်တို့၏မိတ္တူကို CV Form နှင့် အတူတွဲ၍လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

### ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။

- (1) Assistant Manager (1) Post ( Male / Female )  
- ဘွဲ့ရ အသက် (၃၀)နှစ်မှ (၄၀)နှစ်ကြားဖြစ်ရမည်။  
- Retail လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး (၃) နှစ်ရှိရမည်။  
- ဦးဆောင်မှုကောင်း၍ ဆက်ဆံရေးပြေပြစ်သူဖြစ်ရမည်။  
- ကွန်ပျူတာနှင့်အင်္ဂလိပ်စာကျွမ်းကျင်မှုရှိရမည်။
  - (2) Auditor (10) Post ( Female )  
- ဘွဲ့ရ အသက် (၃၀)နှစ်အောက်ဖြစ်ရမည်။  
- ကွန်ပျူတာအခြေခံ တက်ကျွမ်းရမည်။ (ကျောင်း/သင်တန်းကိစ္စကင်းရှင်းရမည်။)  
- လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိရမည်။
  - (3) Cashier (10) Post ( Female )  
- ဘွဲ့ရ အသက် (၂၂)နှစ်မှ (၂၈) နှစ်ကြားဖြစ်ရမည်။  
- ကွန်ပျူတာအခြေခံတက်ကျွမ်းရမည်။  
- အကူငှားစာရင်းကောင်းမွန်ပြီး ဆက်ဆံရေးပြေပြစ်သူဖြစ်ရမည်။
- မှတ်ချက် ။ အမှတ်စဉ်အားလုံးအတွက် ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်သူ၊ ဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်ပြီး နူးသားပြီးစား၍ ရည်ရွယ်လုပ်ကိုင်နိုင်သူများသာလျှောက်ထားရန်။  
လျှောက်ထားလိုသူများသည် ကိုယ်ရေးရာဇဝင်၊ ဓာတ်ပုံ(၂)ပုံ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်၊ သန်းခေါင်စာရင်း မိတ္တူ၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာမိတ္တူ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာမိတ္တူ၊ ပညာအရည်အချင်း ထောက်ခံစာမိတ္တူ တို့ကိုအတူတွဲ၍ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၈၊ ၄၊ ၂၀၁၆) နောက်ဆုံးထား၍ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

**Sein Gay Har Hledan Centre**  
အမှတ် (၃၉/၄၁) လှည်းတန်းလမ်းမကြီး၊ လှည်းတန်းစေတီကျောင်းကျွန်း၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph: 504996 - 8, 514675



### မြန်မာပြည်တွင်းအလုပ်အကိုင်ရွာဖွဲ့ရေးလုပ်ငန်း

(မြန်မာနိုင်ငံတွင် လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသော နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီများမှ အလုပ်တွေ့ခေါ်နေခြင်း)

#### Job Openings for Foreign Firms

- Sr Trade Manager - USD 2500 M(1)**  
- 10yrs Exp On Trading Field ,Fluent In English
- Sr Logistics Manager - 5yrs Exp On Logistics Field ,Fluent In English M(1)**
- Import Manager - USD 1000 - 5yrs Exp On Relevant Field , Fluent In English M/F(1)**
- Procurement Manager - Denmark Co - USD 1000 - 3yrs Exp On Relevant Field. (1)**
- BDD Manager - 1000000 - 5yrs Exp On Relevant Field. (1)**

**Sr Sales - IT - USD 1800 (1)**  
-Any Degree, Minium 5yrs working Experience. Must have track record of sales Exp ( preferanle in Service Sales Field ). Fluent In English. Communicate in Japanese. **JD:** Take responsible the Customers Account ( Project by Project Basic). Maintain knowledge of competitor & their presence in assigned territory. Establish positive long-term client relations through scheduling & conducting calls with client.

**Sr Sales - IT - USD 800 (1)**  
-Any Degree, Minium 5yrs working Experience. Must have track record of sales Exp ( preferanle in Service Sales Field ). Fluent In English . **JD:** Take responsible the Customers Account . Maintain knowledge of competitor & their presence in assigned territory. Establish positive long-term client relations through scheduling & conducting calls with client.

**Distribution Sales Manager - Netherlands Co - FMCG - USD 1000 M(5)**  
- Any Grad , 5yrs Exp On FMCG Field , English 4 Skills

**Marketing Manager - Chemical - USD 1000 M/F(1)**  
- B.Sc(Chem/IC) ( Pre MBA ) , 5yrs Marketing Exp On Chemical Field , English 4 Skills

**Sr Marketing & Merchandizing Executive - Cosmetics - 5yrs Exp M/F(1)**

**Sales & Marketing Executive - Paint - 500000 - 3yrs Exp M(3)**

**Merchandizer - Thai Co - 2yrs Exp On Relevant Field M/F(10)**

**Chemical Sales Executive - B.Sc(IC/Chem), 2yrs Exp On Relevant Field M/F(2)**

E-mail မြင့်အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ။ CVကို MicroSoft Word File ဖြင့်ပို့ပါ။

ဖုန်းနံပါတ်အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ။ Value Added Consultancy

No.118, 6<sup>th</sup> Floor, 23<sup>rd</sup> St, Latha Tsp, Yangon. E-mail: vacjobsearch@gmail.com

Ph: 01-395921, 01-395922, 09-73022727, 09-5102094



Hot Pot Buffet Express

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

Waiter ကျား(၁၀)ဦး လစာ(၈၀၀၀၀/-)ကျပ်
Waitress ကျား(၁၀)ဦး လစာ(၈၀၀၀၀/-)ကျပ်
ဓားကိုင် ကျား(၁)
ယာဉ်မောင်း ကျား(၄)ဦး

အထက်ပါနေရာအားလုံးအတွက် နေ့/စားငြိမ်းစီစဉ်ပေးမည်
နယ်မှလာသူဦးစားပေးမည်
(လိုအပ်သည့်စာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ လူကိုင်တိုင်လာရောက်လျှောက်ထားရမည်။)
လိပ်စာ။ ။ အမှတ်(၄၃၈) ကုန်သည်လမ်းနှင့် ၄၄လမ်းထောင့်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊
Ph: 09-26261112, 09-26261113

အမျိုးသမီး အရောင်းဝန်ထမ်း အလိုရှိသည်

နယ်ဘက်သွားနိုင်သောသူများကို ရန်ကုန်နှင့် နယ်ဘက်များတွင် အဆောင်စီစဉ်ပေးမည်။

နယ်ဘက်မှ အလုပ်လာလုပ်လိုသူများလည်း ရန်ကုန်အပြင် နယ်ဘက်များပါ သွားနိုင်ပါက အဆောင်စီစဉ်ပေးမည်။

မှတ်ချက်။ ။ ဆိုင်ခန်းတွင်သာ ခန့်ထားရန်။

ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း။ ။ ၀၉-၄၃၁၇၂၃၄၀၊ ၀၉-၅၁၉၅၇၂၁ (ရုံးချိန်အတွင်းသာ)

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

၁။ လက်ထောက်ပိုင်ခေါင်းမှူး မ (၅) ဦး

တက္ကသိုလ်မှ ဘွဲ့တစ်ခုခုရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။ ကွန်ပျူတာ အသုံးပြုနိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။ လစာ + ရက်မှန်ကြေး + ဘောနပ်စ် ပေးမည်။ ကြော်ငြာပါပြီး တင်ပယ်အတွင်း လူကိုင်တိုင် လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ အမှတ် (၃၉)၊ ၄၄- လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ၀၁-၃၉၈၅၅၅၊ ၀၁-၈၆၁၀၀၈၈

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

Fun Fun B.B.Q & Restaurant တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်
၁။ Waiter / Waitress ကျား/မ (၂၀) ဦး
၂။ Kitchen တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် ကျား/မ (၂၀) ဦး
နေ့/စား-စရိတ်ငြိမ်း၊ လစာ (၈၀၀၀၀/၊ ၁၅၀၀၀၀/ )
ဆက်သွယ်ရန် - အမှတ်(၉-စီ)၊ ပညားဒလလမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊ နားနာခေါင်းခေါင်းဆေးရုံမှတ်စောင်ထိုး။
ဖုန်း-၀၉-၇၈၂၅၅၅၅၅၊ ၀၉-၂၆၀၀၉၅၄၆။

AMERICAN UNIVERSITY FOUNDATION PROGRAM
အပတ်စဉ်(၈)အတွက် ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာများခေါ်ယူခြင်း

၁။ အမေရိကန်နိုင်ငံ ACT Education Solution Limited နှင့် CROWN Education တို့ ပူးပေါင်းစီစဉ်မှုဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် (၁)နှစ်ကြာသင်ကြားမည့် American University Foundation Program ကို မတ်လ ၂၀၁၆ တွင် စွင့်လှစ်သင်ကြားမည်ဖြစ်ပါ သောကြောင့် အဆိုပါ ပရိုဂရမ်အတွက် ဝင်ခွင့် စတင်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
၂။ ကမ္ဘာတစ်လွှားတက္ကသိုလ်များနှင့်တရားဝင်ချိတ်ဆက်ထားပြီး အမေရိကန်တက္ကသိုလ်(၃၄)ခု၊ ဩစတြေးလျတက္ကသိုလ် (၂၅)ခု၊ အင်္ဂလန်တက္ကသိုလ်(၁၁)ခု၊ စင်ကာပူတက္ကသိုလ်(၅)ခု၊ မလေးရှားတက္ကသိုလ်(၄)ခု၊ ထိုင်းမှ AIT အပါအဝင် တက္ကသိုလ်(၄)ခုတို့တွင် ဆက်လက်ပညာသင်ကြားနိုင်မည့် မြန်မာနိုင်ငံရှိ တစ်စုတည်းသော ပရိုဂရမ်ဖြစ်ပါသည်။
၃။ နိုင်ငံတကာ တက္ကသိုလ်များတွင် ကျောင်းသုံးကျောင်းသားများ လိုအပ်မည့် Academic Knowledge, Skills များအပြင် IELTS နှင့် ACT ဖြေဆိုနိုင်ရန် တစ်ချိန်တည်း ပြင်ဆင်ပေးမည့် ပရိုဂရမ် တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။
၄။ စိစစ်သနားကို မသိရှိသေးသည့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများ ဤ ပရိုဂရမ်မှ ဆိုင်တီ၊ စီးပွားရေး၊ အင်ဂျင်နီယာဘာသာရပ်များ၏ အခြေခံကို လေ့ကျင့် သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ပြီး ဤ ပရိုဂရမ်ပြီးသော်လ်က စိစစ်နှင့် သင့်လျော်မည့် ဘာသာရပ်ကို ဆက်လက်လေ့လာသင်ယူနိုင်ပါသည်။ အင်္ဂလန်နှင့် ဩစတြေးလျ တက္ကသိုလ်များ၏ ပထမနှစ်သို့ တိုက်ရိုက် တက်ရောက် နိုင်ရန် စီစဉ်ထားရှိပြီး၊ ၎င်းပရိုဂရမ်သည် GCE'A' အဆင့်နှင့် ညီမျှပါသည်။ (လျှောက်ထားနိုင်သည့်တက္ကသိုလ်များစာရင်းကိုတောင်း နှိမ့်နိုင်ပါသည်။)
လျှောက်ထားသူသည် -
(၁) မြန်မာနိုင်ငံမှ (၁၀)တန်း အောင်မြင်ထားပြီးသူများ သို့မဟုတ် GCE'O' ဖြေဆိုထားသူများ (သို့) Grade (11) ပညာရေးနှင့်ညီသော ပညာရေးလက်မှတ်ကိုးဆောင်ထားသူများ
(၂) လျှောက်ထားသည့်အချိန်တွင် အသက်(၁၆)နှစ်ပြည့်ပြီး (၂၀)နှစ်ထက်မကြီးသူများ
(၃) ACT မှ ပြုလုပ်သည့် English Level Test ဖြေဆိုရပါမည်။
အောက်ပါစာရွက်စာတမ်းများဖြင့် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
(၁) ပတ်စပို့နှင့်ဆိုင် ဓါတ်ပုံ (၃)ပုံ
(၂) (၁၀)တန်းအောင်မြင်ကြောင်း ထောက်ခံချက်နှင့် အမှတ်စာရင်း(သို့မဟုတ်) သက်ဆိုင်ရာ ပညာရေးဆိုင်ရာ အထောက်အထား
(၃) ကျောင်းဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာ
(သင်ကြားမှုထိရောက်ရေး လှည့်ကျ အကူအညီဖြင့်သာ လက်ခံနိုင်ပါသည်။) ဤ ပရိုဂရမ်ပြီးဆုံးပါက နိုင်ငံခြားတက္ကသိုလ်များသို့ ဆက်လက် လျှောက်ထားရန်နှင့် ထူးချွန်သူများအတွက် ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးလျှောက်ထားနိုင်ရန် အခွင့်အလမ်းပေးပါသည်။
အသေးစိတ် အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက - အမှတ်(၂၇၀)၊ ပထမထပ်(1B)၊ မြေနီကုန်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။ ဖုန်းနံပါတ် ၀၁ ၅၂၇ ၈၃၈၊ ၀၉ ၇၃၀ ၄၀ ၆၈၈ နှင့် ၀၉ ၄၅၀၀ ၀၀၀ ၂၀ သို့ ဆက်သွယ်ပေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

အိမ်အကူအပြန်အလိုရှိသည်
သွက်လက်ပေါင်း၍ လွတ်လပ်စွာသွား လာလုပ်ကိုင်နိုင်သူ၊ ငယ်ရွယ်သူ ဖြစ်ရမည်။ အိမ်ထောင်မရှိသူ ဦးစားပေးမည်။ နေ့/စား စရိတ်ငြိမ်း။
Ph: 09-960733631

စစ်တွေမြို့ အမျိုးသမီးသီးသန့် Beauty Spa တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်း အမြန်အလိုရှိသည်
ခေါင်းလျှော်၊ လက်သည်း ခြေသည်း Foot Massage ကျွမ်းကျင် မ (၅) ဦး၊ Body Spa ကျွမ်းကျင် မ (၃) ဦး နေ့/စား-ငြိမ်း၊ လစာ %+ဘောနပ်စ် ကောင်းပေးမည်။ ရုပ်ရည်ပြေပြစ်ရမည်။ ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၇၄၇၄၆၊ ၀၉-၇၈၄၂၀၇၄၇

တိုက်ခန်းရောင်းမည့်
(၁၂၂၅၀၅၀၀၀၀၀၀) ခြေညီထပ် ပြင်ဆင်ပြီး၊ အလင်းရောင်လမ်းမကြီး၊ ဝါဆိုမှတ်တိုင်အနီး၊ ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉ ၄၂၅၀ ၂၅၅၀

ရောင်းရန်ရှိသည်
လှည်းကူးမြို့နယ်၊ သခွပ်ပင်ကျေးရွာအနီး၊ ဧက(၆၀၀) ကျော် ပုံစံ(၇)ကျဉ်း ဖုန်း-09-5376142, 09-5071302

ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည်
(1) Front Office M/F (3) Posts (Bell Boy, Receptionist)
(2) HouseKeeping M/F (2) Posts
(3) Food and Beverage M/F (2) Posts
အတွေ့အကြုံရှိသူဦးစားပေးမည်။
Ph: 09-5181518, 09-785181518

ရွှေခုံခေါင်းဆောင်ဖြင့်တည်းခိုခန်း
ဖုန်းဆိုးတန်းလမ်းအောက်ဘလောက်မ ရမိနစ် သဘောစီး၊ ဒလဘက်ကမ်းခရောက်လျှင် ဂွမ်းနစ်ဆိုးကံကားစီး၊ ကျယ်ဝန်းသည်၊ သန့်ရှင်းသည်၊ အခန်းတိုင်းအခန်း ရှိသည်။ မီးပျက်လျှင်မီးစက်မောင်းသည်။ (၁၃၉၉) ခိုင်ချွန်(၁)လမ်း၊ စည်းခရိုင်ကွက်၊ ခလေးမြို့နယ်။
၀၀ ၂၆၉၁၅၅
၀၉ ၂၅၀၆၆၇၀၂၈
၀၉ ၄၉၂၆၂၇၅၉
၀၉ ၂၅၂၀၈၂၅၃၃
၁၀၀၀၀ ကျပ်
၁၄၀၀၀ ကျပ်
30\$

EAGLE GUEST HOUSE
ရန်ကုန်လေဆိပ်၊ အောင်မင်္ဂလာအဝေးပြေးဂိတ်သို့ သွားရလွယ်ကူသော EAGLE တည်းခိုရပ်သော
၁၉၂၊ အာသာဝတီလမ်း(ဘုန်းကြီးလမ်း)၊ မြောက်ဥက္ကလာ၊ မယ်လမုဘုရားမီးပွိုင့်အနီး
ဖုန်း ၀၁ ၆၅၆၀၈၈
၀၉ ၇၃၀၄၃၆၇၃
၀၉ ၃၂၂၂၁၄၄၇
၁၂၀၀၀ ကျပ်
၁၇၀၀၀ ကျပ်

ဇနီးအဖြစ်မှစွန့်လွှတ်ခြင်း
ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ မောင်သီဟဇော် နှင့်မိမိမိမိ(၁၂/၁၅)၀၇၀၄၀၉တို့သည် ၂၆-၇-၂၀၁၅ ရက်တွင် တရားဝင်အကြင်လင်မယားအဖြစ် ပေါင်းသင်းနေထိုင်ခဲ့ပါသည်။ ထို့နောက် မိမိမိမိမိသည် အိမ်ထောင်ရေးဖောက်ပြန်မှုများ အကြိမ်ကြိမ်ပြုလုပ်သဖြင့် ၎င်းအားဇနီးအဖြစ်မှ စွန့်လွှတ်လိုက်ပါသည်။ နောက်နောင်တွင် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သောကိစ္စအဝဝအား လုံးဝတာဝန်ယူ ဖြေရှင်းပေးမည်ဟုတောင်းဆိုပြီး အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
မောင်သီဟဇော်၏လွှဲအပ်ချက်အရ ခေါ်မေသူမိ (LLB) အထက်တန်းရှေ့နေ(၈၉-၄၀၆၆၄) ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၆၄၀၈

အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ (၁၆၄)လမ်း၊ အမှတ်(၈၃)တွင် နေထိုင်သူ ဦးခင်မောင်ကြီး+ဒေါ်ခင်ခင်လေး တို့၏သား ကိုဦးမောင်မောင် (၈/မတန(နိုင်)၀၁၃၂၉၅) နှင့် ပြည်ဦးလွင် အနီးစခန်းတွင်နေထိုင်သူ ဦးတင်မောင် +ဒေါ်တင်တင်နု တို့၏သမီး ဖြစ်သူ ဒေါ်ပြုံးသီတာ (၈/မတန(နိုင်)၀၁၃၂၉၆) တို့သည် စိတ်သဘောထားချင်း မတိုက်ဆိုင်ပါသဖြင့် (၂၅-၅-၂၀၁၀)တွင် ရန်ကုန်တိုင်းတရားသူကြီး ရွှေမှောင်တွင် တရားဝင် ကွာရှင်းခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။
ယခုအခါ ဒေါ်ပြုံးသီတာမှ ကိုဦးမောင်မောင် ၏လူမှုရေး၊ စီးပွားရေး၊ ဗိမိထောင်ရေး တို့ကို လိုက်လံနေနှင့် ယှက်ခြင်းများပြုလုပ်ခဲ့ပါသဖြင့် ရုပ်တန်းက ရုပ်ပါရန် မေတ္တာရပ်ခံပါသည်။ ထပ်မံ၍ နောင် ယှက်ခြင်း၊ မဟုတ်မမှန်ပြောဆိုခြင်းများ ပြုလုပ်လာပါက တရားဥပဒေနှင့် အညီအရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကိုဦးမောင်မောင်

ပထမဦးဆုံးမြန်မာနိုင်ငံမီးသတ်ဦးစီးဌာန၏ အရည်အသွေးပြည့်မီကြောင်းထောက်ခံချက်ရရှိထားသည့်
နေရာတိုင်းဆောင်ထား
Since 2001
Rain Flower
3 Years
အရောက်ပို့
တပ်ဆင်
ရှင်းပြ
ကြည်မြင်တိုင်
ဖုန်း - ၀၉-၇၃၁၀၀၈၉၀
- ၀၉-၇၃၁၀၀၈၉၁
မြောက်ဥက္ကလာပ
ဖုန်း - ၀၉-၇၃၁၅၅၄၆၇၀
၉-မိုင်၊ ပြည်လမ်း
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၀၄၉၃၅၆
ပေါက်တောဝ၊ အင်းစိန်
ဖုန်း - ၀၁-၆၄၃၇၅၈
- ၀၉-၇၃၁၂၆၀၅၇
- ၀၉-၃၁၄၇၁၆၅၄
နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၉၂၀၈၈၀၀
- ၀၉-၃၁၁၃၆၂၆၁
မန္တလေး
ဖုန်း - ၀၉-၄၂၁၀၈၈၄၂၂
- ၀၉-၆၅၀၀၄၁၃

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ကျွန်တော် ဦးဇော်မြင့်ထွန်း [၁၃/တယန(နိုင်)၀၃၄၄၅၉] အမှတ် (၂၂)၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ ရပ်ကွက်(၃)၊ တန့်ယန်းမြို့၊ ရှမ်းပြည်မြောက်ပိုင်းနေသူမှ အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကျွန်တော် ဦးဇော်မြင့်ထွန်းသည် ဇနီးဖြစ်သူမနိလာထွေး (TGKN-055733) အမှတ် (၁၂)၊ စကားဝါလမ်း၊ (က)ရပ်ကွက်၊ သယ်န်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နေထိုင်သူအား ၂၆-၁၀-၂၀၁၅ရက်စွဲပါ General Power အား ယနေ့ ၁၆-၃-၂၀၁၆ရက်မှစ၍ ပြန်လည် ရုပ်သိမ်းကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးဇော်မြင့်ထွန်း [၁၃/တယန(နိုင်)၀၃၄၄၅၉] အမှတ် (၂၂)၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ ရပ်ကွက်(၃)၊ တန့်ယန်းမြို့၊ ရှမ်းပြည်မြောက်ပိုင်း

သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း
ကျွန်မ ဒေါ်အေးခွီ [၁၀/ကထန(နိုင်)၀၃၂၈၆၃]၏ သမီးဖြစ်သူ မခင်မာဦး [၁၀/ကထန(နိုင်)၀၆၆၂၉၅]သည် မိဘတို့၏ ဆိုဆုံးမှုမှုကို မနာခံဘဲ မိမိသဘောဆန္ဒ အလျောက် ပြုမူသွားပါသဖြင့် ၎င်းအား ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ အမွေစား အမွေခံသမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်သည်။ နောက်နောင် ၎င်းနှင့် ပတ်သက် သည့် ကိစ္စအဝဝအားလည်း လုံးဝတာဝန်ယူ ဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ပါကြောင်း။ (စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်ခံပါ။)
(မိခင်) ဒေါ်အေးခွီ [၁၀/ကထန(နိုင်)၀၃၂၈၆၃]



**ဘွဲ့ရဆရာတော်ကြီးများပွဲတွင်**  
**တက္ကသိုလ်ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးပေးအပ်ပွဲနှင့်**  
**သင်းလုံးကျွတ်နှစ်ပတ်လည် အစည်းအဝေးပွဲ ဖိတ်ကြားခြင်း**  
 ခရမ်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)သည် နိုင်ငံတော်အစိုးရက ချီးမြှင့်သည့် ဇာတိနွယ်ဖွား ဘွဲ့ရဆရာတော်ကြီးများအား ထပ်ဆင့်ပူဇော်ပွဲ၊ အသင်းဝင် ခရမ်းသူ၊ ခရမ်းသားများ၏ သားသမီးများအား တက္ကသိုလ်ပညာသင် ထောက်ပံ့ကြေးအပ်ပွဲနှင့် အသင်းနှစ်ပတ်လည် သင်းလုံးကျွတ်အစည်းအဝေးကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ အသင်းသား၊ အသင်းသူ များ တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။  
 ကျင်းပမည့်နေ့ရက်။ ။ ၂၇-၃-၂၀၁၆ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)  
 ကျင်းပမည့်အချိန်။ ။ နံနက် ၈:၃၀နာရီ  
 ကျင်းပမည့်နေရာ။ ။ သီရိအာဏာပါခန်းမ၊ မြန်မာနိုင်ငံငါးလုပ်ငန်း အဖွဲ့ချုပ်၊ ကြို့ကုန်း၊ အင်းစိန်။  
 ခရမ်းမှ တက်ရောက်ကြမည့် အသင်းသား၊ အသင်းသူများအတွက် ကားစီစဉ်ပေးထားပါသည်။ ခရမ်းအမှုဆောင်များနှင့် ဆက်သွယ်ကြပါ။  
**အမှုဆောင်အဖွဲ့**  
**ခရမ်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)**

**“ မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားခြင်းဆောင်ရွက် ”**  
 မြို့ပြအင်ဂျင်နီယာများ(၁၉၉၃-၉၈ခုနှစ်အတွင်းကျောင်းအတူ တက်ခဲ့ကြသော သူငယ်ချင်းများ)၏ တတိယအကြိမ် မြတ်ဆရာ ပူဇော်ပွဲကို ၂၀၁၆ခုနှစ်ဧပြီလ(၃၀)ရက်နေ့နေ့တွင် ရန်ကုန်မြို့ YFU စုဝေးခန်းမ၌ကျင်းပသွားပါမည်။ တစ်နှစ် တစ်ကြိမ်သူငယ်ချင်းများတွေ့ဆုံ၍ မြတ်ဆရာများနှင့်အတူ ဟိုတယ်တွင် ညစာသုံးဆောင်ရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။  
**အလှူငွေများထည့်ဝင်ရန် “ကမ္ဘာ့စာအုပ်” (ရွှေဂုံတိုင်ဘဏ်ခွဲ)**  
 Account No: 007 302 007 001 95302 သို့ လွှဲနိုင်ပါသည်။  
**သူရရိုင် 09 43139296, အောင်ကျော်ထွန်း 09 5599688**

**ပထမအကြိမ်အာစရိယပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ**  
 ရမ်းဗြဲမြို့၊ (မြို့မရံ) ကျောင်းများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သော အသက်(၆၀)နှစ်နှင့်အထက် ဆရာကြီး/ဆရာမကြီးများနှင့် မြို့ပေါ်ကျောင်း ပေါင်းစုံမှ လက်ရှိတာဝန်ထမ်းဆောင်ဆဲ/ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော (၅၅)နှစ်နှင့်အထက် ဆရာကြီး/ဆရာမကြီးများအား ပူဇော်ပွဲကျင်းပသွားပါမည်။ (၁၁-၄-၂၀၁၆ရက် (တနင်္လာနေ့) အထက်(ရမ်းဗြဲ)တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ဆရာကြီး/ ဆရာမကြီးများ မိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ ကြွရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြား အပ်ပါသည်။ ရပ်ဝေးရောက် ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများနှင့် အလှူငွေထည့်ဝင်လိုသော ကျောင်းသား/ သူဟောင်းများ အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်ပါရန်။

ဒေါ်သီရိမုန်(ဆရာမ)	၀၉-၄၅၁၂၉၉၉၅၆
ဒေါ်အေးအေးသန်း(ဆရာမ)	၀၉-၄၂၁၇၄၉၇၅၁
ကိုတင်ဌေး	၀၉-၄၃၀၉၃၄၉၂
ကိုထွန်းဘုန်းခိုင်	၀၉-၂၆၂၀၈၂၂၅
ကိုမြတ်ထွန်းခိုင်	၀၉-၃၁၀၂၁၀၀
ကိုအောင်နေလင်း	၀၉-၂၆၀၃၆၉၁၇၂
ကိုစိုးမင်းထွန်း	၀၉-၄၂၁၇၂၆၂၁၅

**အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှာရပ်သိမ်းခြင်း**  
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက်၊ ခေမာသီရိလမ်း၊ အမှတ် ၄၉၇/၄၉၈၊ ၃-လွှာနေ ဦးခင်မောင်ဝင်း (အဖ) ဦးတင်မောင် [၁၂/လသန(နိုင်)၀၁၂၉၇၁] နှင့် ဒဂုံမြို့သစ် မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ (၃၆)ရပ်ကွက်၊ နီလာလမ်း၊ အမှတ် (၈၂) နေ ဦးအောင်ကျော်ထွန်း (အဖ) ဦးအောင်ထွန်းမြ [၁၂/ရကန(နိုင်)၀၁၉၂၂၃]တို့မှ ဒေါ်မေသိန်း (အမ) ဦးခင်မောင်ဝင်း [၁၂/လသန(နိုင်)၀၀၆၅၇၇]သို့ ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ဌာနတွင် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက် ရက်စွဲပါ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှာအမှတ် (၂၅၀၃၆/၂၀၁၃) ဖြင့် လွှဲအပ်ထားခဲ့သည့် (GP) အား ၂၈-၁-၂၀၁၆ရက်တွင် တရားမမှုဆောင်ရွက်ပြီးစီးသဖြင့် ၂၈-၁-၂၀၁၆ရက်မှစ၍ အပြီးအပိုင် ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**ဦးခင်မောင်ဝင်း [၁၂/လသန(နိုင်)၀၁၂၉၇၁]**  
**ဦးအောင်ကျော်ထွန်း [၁၂/ရကန(နိုင်)၀၁၉၂၂၃]**  
**ဖုန်း - ၀၉ ၄၂၁၇၄၉၇၅၁၊ ၀၉ ၅၁၀၃၆၉၅၂**

**သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း**  
 မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ၁/က ရပ်ကွက်၊ ချစ်တီးကုန်း(၇)လမ်း၊ အိမ်အမှတ် (၂၉/က) နေ ကျွန်ုပ် ဒေါ်မာနီမာ[၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၀၀၇၁၇]သည် မိခင်နှင့် မိသားစုဝင်များအား အကြိမ်ကြိမ်တစ်ဆင့်ရဲအောင် ပြုလုပ်နေပါသဖြင့် ၎င်းအား သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်သည်။ နောက်နောင်တွင် ၎င်းနှင့် ပတ်သက်သောကိစ္စအဝဝအား လုံးဝတာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ပါ။ စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်း သည်းခံပါ။  
 ဒေါ်မာနီမာ[၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၀၀၇၁၇]

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**  
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြစ်စိမ်းရောင်အိမ်ရာ၊ အတွင်းပဒေရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်-1B၊ မြေကွက်အမှတ်(၈၆) အကျယ် အဝန်း(၉၀-၇x၈၄-၆)ပေ၊ ဧရိယာ(၀-၁၇၆)ရှိ မြေကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်တို့ကို ဦးစိုးမြိုင်အောင်(၁၂/လသန(နိုင်)၀၁၀၈၀၄) ၎င်း၏အထူး ကိုယ်စားလှယ်လွှာ(၁၀၂၆၂/၉-၄-၂၀၁၄)ရသ ခေါ်ပေးခြင်းဖြင့် (၁၂/ကမတ (နိုင်)၀၀၀၀၄၁)ထံမှ INDECO (art + interior)က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် အတွက် ရောင်းဖိုးငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာ ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား မှုရင်း များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက် ကျော်လွန်၍ ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ် ပါသည်။  
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -  
 ဦးမောင်မောင်လေး၊ ဒေါ်ခင်မြတ်ချို  
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၀၉၈) (LLB, DBL, DML, DIL, DIR)  
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၀၅၆)  
 အမှတ်(၉/၁၁)၊ အခန်း(၁၀၃၇/စီ)၊ ပထမထပ်၊ ၃၆-လမ်း(အောက်)  
 ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉ ၇၃၀ ၉၁၂၆၀

**၁၄-၃-၂၀၁၆ရက်နေ့ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာကြော်ငြာစာမျက်နှာ(၂၇)တွင်ပါသည့်**  
**ဦးမျိုးလွင်(ရွှေမြန်မာပုံနှိပ်တိုက်)၏**  
**ရှင်းလင်းကြေညာချက်နှင့်တန်ပြန်သတိပေးကြေညာခြင်းဆိုသည့်ကြေညာချက်ပါအကြောင်းအရာများသည်**  
**ဖြစ်ရပ်မှန်များကို ဖျောက်ဖျက်၍ အမှန်တရားကို ဖုံးကွယ်လိုသောရည်ရွယ်ချက်ဖြင့်**  
**မမှန်မကန်ဖော်ပြထားခြင်းအပေါ် ပြန်လည်ရှင်းလင်းအသိပေးကြေညာခြင်း**  
 ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးဘော်ဘီ(ခ)ဦးရှုရစ်သည် ၂၀၁၁-၂၀၁၂တွင် ဦးမျိုးလွင်နှင့် စတူလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရာမှသိရှိပြီး ဦးမျိုးလွင်မှ မြေကွက်အရောင်း အဝယ်ကိစ္စ၊ အကျိုးတူစပ်တူပူးပေါင်းလုပ်ငန်းများလုပ်ကိုင်ရန်အတွက် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေထံမှ ငွေများစုစုပေါင်း (၂၁၆၆)သိန်း (နှစ်ထောင်တစ်ရာ ခြောက်ဆယ့်ခြောက်သိန်း)တိတိကို ဦးမျိုးလွင်ကိုယ်တိုင်လက်မှတ်ရေးထိုး၍ အသိသက်သေများရှေ့မှောက်တွင် ဘော်ဘီထံမှယူခဲ့သည့်ငွေများကို ယနေ့တိုင် လုံးဝပြန်လည်ပေးအပ်ခြင်းမရှိသေးပါ။  
 ၁။ မြေကွက်ဝယ်ယူရာတွင်လည်း ဦးမျိုးလွင်ဦးနှင့် ဦးဘော်ဘီတို့နှစ်ဦးအမည်ဖြင့် ဝယ်ယူမည်ဟုပြောဆို၍ မြေကွက်ကိုသွားရောက်ကြည့်ရှုပြီး ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေဦးဘော်ဘီထံမှ ယင်းမြေကွက်ဝယ်ယူရန် ငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀၀ (ထောင်တစ်ရာသိန်း)ထည့်ဝင်ခဲ့ပါသည်။ ယင်းမြေကွက်အား သွားရောက်စုံစမ်းရာ ဦးမျိုးလွင်က ၎င်းနှင့်၎င်းဇနီးအမည်ဖြင့်ဝယ်ယူ၍ ဦးမျိုးလွင်နှင့်ဇနီးအမည်သို့ ပြောင်းထားကြောင်း စုံစမ်းမှုအရ သိရှိရပါသည်။  
**ယင်းမြေကွက်မှာ သယ်နှံးကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂၉)၊ သုဝဏ္ဏ၊ မြေကွက်အမှတ်၃၅/ခ(ကမာကြည်လမ်းဘက်မျက်နှာမူ)၊ ဧရိယာ ၀. ၀၂၇ဧက၊ မြေအမျိုးအစားနှစ်(၆၀)ဂရန်မြေဖြစ်ပါသည်။** အထက်ပါမြေကိစ္စကို ဦးဘော်ဘီကမေးမြန်းရာ ယင်းမြေဂရန်မူရင်းကို ဦးဘော်ဘီအား ဦးမျိုးလွင်ကပေးအပ်ရာ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေဦးဘော်ဘီကနားမလည်၍ နားလည်တတ်ကျွမ်းသည့် အကျိုးဆောင်အားပြသရာ ယင်းမြေငှားဂရန်သည် မူရင်းမဟုတ်ဘဲ ကွန်ပျူတာဖြင့်စတင်ဖတ်ထားသည့် မြေငှားဂရန်အတူဖြစ်နေကြောင်း ဦးဘော်ဘီ၏ညွှန်ကြားချက်အရသိရှိရပါသည်။ ယင်းသို့ ဦးဘော်ဘီအပေါ် လူကြီးမင်းက ရိုးသားမှုကင်းမဲ့စွာဆောင်ရွက်ထားသဖြင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဦးဘော်ဘီက လူကြီးမင်းထံလုပ်ငန်းများလုပ်ကိုင်ရန် စတူလုပ်ငန်း၊ ရွယ်ယာလုပ်ငန်း၊ မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ကိစ္စများအတွက် မလုပ်လိုတော့သဖြင့် ပေးအပ်ထားသောငွေကျပ်(၂၁၆၆)သိန်း(နှစ်ထောင် တစ်ရာခြောက်ဆယ့်ခြောက်သိန်း)ကို ပြန်လည်တောင်းခံခဲ့ရာ နေ့ညရွှေပြီး ယနေ့တိုင်ပြန်လည်ပေးအပ်ခြင်းမရှိဘဲ အကြောင်းအမျိုးမျိုးပြ၍ ပြောဆိုမှု များကို ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေက (Recording -CD) (လူပုံအပါအဝင်)လူကြီးမင်း၏ တောင်းပန်ပြောဆိုမှုများကို ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေလက်ဝယ်တွင် အထောက် အထားခိုင်လုံစွာရှိကြောင်း ညွှန်ကြားချက်အရ သိရှိနားထောင်ကြည့်ရှုပြီးဖြစ်ပါသည်။

၂။ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေအား ပေးအပ်ရန်ငွေများရှိနေပါသဖြင့် ဦးမျိုးလွင်ပိုင် သိန်း(၇၀၀)တန် ပုံနှိပ်စက်(၂)လုံးကို သိန်း(၁၀၀၀) (တစ်ထောင်တစ်ရာသိန်း) တန်ဖိုးဖြတ်၍ စက်၏အထောက်အထားများနှင့်တကွ စာချုပ်ကို သက်သေများရှေ့မှောက်တွင် ၃၀-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ချုပ်ဆိုပေးပြီး ကျန်ငွေသိန်း (၁၀၆၆)(တစ်ထောင်ခြောက်ဆယ့်ခြောက်သိန်း)အတွက်ကိုလည်း ပြန်လည်ပေးအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်းကို ပုံနှိပ်စက်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့်စာချုပ်တွင် တစ်ပါတည်းထည့်သွင်းချုပ်ဆိုပေးခဲ့ပါသည်။ ကတိပြုလက်မှတ်လည်းရေးထိုးပေးခဲ့ပါသည်။ ၃၀-၉-၂၀၁၄ ယင်းနေ့၌ပင် လူကြီးမင်းက ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဦးဘော်ဘီထံရောင်းချသည့် ပုံနှိပ်စက်(၂)လုံးကိုတစ်လလျှင် ကျပ်(၁၀)သိန်းနှုန်းဖြင့် (၆)လ ၃၁-၃-၂၀၁၅ရက်ထိ ပြန်လည်ငှားရမ်းခဲ့ပါသည်။ (၅)လ ပေးပြီး ကျန်ငွေများကို ယနေ့တိုင်ပေးအပ်ခြင်းမရှိကြောင်း ဦးဘော်ဘီ၏ ညွှန်ကြားချက်အရ သိရှိရပါသည်။

၃။ (၆)လကျော်လျှင် ငှားရမ်းခြင်းစာချုပ်သက်တမ်းကုန်ဆုံးသွား၍ ဦးဘော်ဘီကအချိန်မရွေးသိမ်းယူနိုင်ကြောင်း လူကြီးမင်းက ပြောဆိုသည့် အထောက်အထားများ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ၏လက်ဝယ်တွင်ရှိကြောင်း ညွှန်ကြားချက်သိရှိရပါသည်။ ၃-၄-၂၀၁၅ ရက်တွင် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ ဒေါ်သန်းသန်းစိန်ထံ လူကြီးမင်းကိုယ်တိုင်အသိပေးအကြောင်းကြားစာအား ပြန်ကြားခြင်းနှင့် တန်ပြန်တောင်းဆိုခြင်းဆိုသည့် ပြန်ကြားစာ၏ စာမျက်နှာ(၃)အပိုဒ်(၈)တွင် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေဦးဘော်ဘီအားပေးအပ်ရန်ရှိသော ငွေကြေးများကို “လုံလောက်သောအချိန်ကာလတစ်ခုသတ်မှတ်ညှိနှိုင်း ပေးပါရန် အလေးအနက်တန်ပြန်တောင်းဆိုအပ်ပါသည်” ဟု နှိပ်စက်စာပြန်ကြားချက်အရ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေအား လူကြီးမင်းပေးအပ်ရန်ရှိသည့် ငွေကြေးများ ကို ဝန်ခံထားပြီးဖြစ်ပါလျက် ၁၄-၃-၂၀၁၆ရက်တွင် ကြေညာထားသော ရှင်းလင်းကြေညာခြင်းနှင့်တန်ပြန်သတိပေးကြေညာခြင်းတို့မှာ လွှဲမှားသော ညွှန်ကြားချက်များဖြစ်နေကြောင်း အလွန်ထင်ရှားနေပါသည်။ လူကြီးမင်းဘက်မှကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဦးဘော်ဘီအပေါ်တောင်းဆိုထားသည့် တောင်းဆို ချက်များသည် မှန်ကန်မှုမရှိပါ။ လူကြီးမင်းဘက်မှ မဟုတ်မမှန်လုပ်ကြံ၍ တရားတော်စွဲဆိုမည်ဆိုပါကလည်း ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေမှ ဥပဒေနှင့်အညီ ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းကြေညာခြင်းဖြစ်ပါသည်။

၄။ လူကြီးမင်းနှင့်ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေတို့ ချုပ်ဆိုခဲ့သော ၃၀-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် ပုံနှိပ်စက်(၂)လုံး အရောင်းအဝယ်စာချုပ်နှင့် ငွေကျပ်(၁၀၆၆)သိန်း (တစ်ထောင်ခြောက်ဆယ့်ခြောက်သိန်း)ကျပ် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေသို့ပေးအပ်ရန် လူကြီးမင်း၏ ကတိပြုလက်မှတ်ရေးထိုးထားသော စာချုပ်များမှာ ယနေ့တိုင် တည်မြဲလျက်ရှိပြီး ယင်းစာချုပ်များမှလွဲ၍ မည်သည့်စာချုပ်စာတမ်းကိုမျှ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေက ချုပ်ဆိုခဲ့ခြင်းမရှိကြောင်း ညွှန်ကြားချက်အရသိရှိရပါသည်။ ယင်းစာချုပ်များသည် မည်သည့်တရားရုံးတွင်မှ ဖျက်သိမ်းပေးပါရန် လျှောက်ထားခဲ့ခြင်းမျိုးလည်းမရှိပါ။ ၁၄-၃-၂၀၁၆ ရက် လူကြီးမင်း၏ ကြေးမုံသတင်းစာကြေညာချက် အပိုဒ်(၃)နှင့်(၄)တို့တွင် လူကြီးမင်းက ၃-၄-၂၀၁၅ ရက်စွဲပါ ပြန်ကြားစာတွင် ဖော်ပြထားသော ဦးဘော်ဘီနှင့် စပ်လျဉ်းသည့်ကိစ္စ လုံးဝမှန်ကန်မှုမရှိပါ။ ၃၀-၉-၂၀၁၄ရက်တွင်လည်း မည်သည့်စာချုပ်စာတမ်းတစ်စုံတစ်ရာကိုမျှ လူကြီးမင်းနှင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေတို့ ချုပ်ဆိုထားခြင်းမရှိခဲ့ပါ။ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေက ၃၀-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် လူကြီးမင်းထံမှ ပုံနှိပ်စက်(၂)လုံးကို ငွေကျပ်သိန်း(၁၀၀၀)(တစ်ထောင်တစ်ရာသိန်း) ဖြင့်ဝယ်ယူပြီး စက်နှင့်ပတ်သက်သည့် စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများကို ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေလက်ဝယ်သို့ ပေးအပ်ခဲ့ပါသည်။ ယင်းနေ့၌ပင် လူကြီး မင်းက ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေထံမှ အထက်ဖော်ပြပါ ပုံနှိပ်စက်(၂)လုံးကိုတစ်လလျှင် ကျပ်(၁၀)သိန်းနှုန်းဖြင့် ၃၁-၃-၂၀၁၅ရက်အထိ (၆)လတိတိ ငှားရမ်းသည့်စာချုပ်ကိုသာ ချုပ်ဆိုခြင်းမှလွဲ၍ လူကြီးမင်းနှင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေတို့ ယင်းနောက်ပိုင်းမည်သည့်စာချုပ်၊ စာတမ်းတစ်စုံတစ်ရာမှ ထပ်မံ ချုပ်ဆိုခဲ့ခြင်းမရှိကြောင်း ၃၀-၉-၂၀၁၅ရက်တွင် စာချုပ်ချုပ်ဆိုသည်ဟု လူကြီးမင်း၏ထုတ်ဖော်ပြောပြချက်သည် ၃-၄-၂၀၁၅ရက်စွဲပါ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေဒေါ်သန်းသန်းစိန်အား ပြန်ကြားသည့် လူကြီးမင်း၏ပြန်စာအား အကာအကွယ်ယူလိုသော ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ၃၀-၉-၂၀၁၅ ရက်တွင် စာချုပ်ချုပ်ဆိုပါသည်ဆိုသောအဆိုပြုချက်သည် လူကြီးမင်း၏ ဖန်တီးမှုသာဖြစ်ကြောင်း ဦးဘော်ဘီ၏ ညွှန်ကြားချက်အရ သိရှိ ရပါသည်။ ထို့ကြောင့် လူကြီးမင်းဘက်မှ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေအပေါ် တိတိကျကျမှန်မှန်ကန်ကန်တွေ့ဆုံ၍ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းမျိုးမရှိခဲ့ပါ။ ငွေကျပ်သိန်း (၂၁၆၆)သိန်း (နှစ်ထောင်တစ်ရာခြောက်ဆယ့်ခြောက်သိန်း)နှင့်စပ်လျဉ်း၍ လူကြီးမင်း၏အကျိုးစီးပွားအတွက်အသုံးချပြီး ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဦးဘော်ဘီသို့ ယနေ့တိုင်ပုံနှိပ်စက်(၂)လုံးနှင့် ငွေကျပ်(၁၀၆၆)သိန်းကိုပေးအပ်ခြင်းမရှိ၍ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေမှ ဖြစ်ရပ်မှန်အတိုင်း ကြေညာခြင်းဖြစ်ပါသည်။ **ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဘက်မှ ဖော်ပြထားသည့်အကြောင်းအရာအားလုံးမှန်ကန်နေသဖြင့် လူကြီးမင်းအား ဝန်ချတောင်းပန်ရန် အနေအထားမရှိကြောင်း ဦးဘော်ဘီ၏ ညွှန်ကြားချက်အရသိရှိရပါသည်။**

၅။ လူကြီးမင်းနှင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေတို့ ချုပ်ဆိုထားခြင်းမရှိသောစာချုပ်များကို အခြေပြု၍ မမှန်မကန်လုပ်ကြံဖန်တီးပြီး ပြစ်မှုကြောင်း တရားမကြောင်း တို့အရ တရားစွဲဆိုမည်ဆိုပါက ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေဘက်မှ ဥပဒေနှင့်အညီ ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းရန်အဆင်သင့်ရှိကြောင်း၊ ၁၄-၃-၂၀၁၆ ရက်စွဲပါ လူကြီးမင်း၏ ရှင်းလင်းကြေညာခြင်းနှင့် တန်ပြန်သတိပေးကြေညာခြင်းတို့အပေါ် အထက်ပါအတိုင်း ပြန်လည်ရှင်းလင်းအသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
**ဦးဘော်ဘီ (ခ)ဦးရှုရစ်၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-**  
**ဦးခင်မောင်ဖြူ(သုံးခွ)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၃၅၈၂)**  
**အမှတ်- ၂၉၂ ဗညားဒလလမ်း၊ ကျောက်မြောင်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။**



ဘဏ်ပိတ်ရက်ကြော်ငြာ

လွှဲပြောင်းနိုင်သော စာချုပ်စာတမ်းများ အက်ဥပဒေအရ ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ မတ်လ ၂၃ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) "တပေါင်းလပြည့်နေ့"သည် အများပြည်သူ အလုပ်ပိတ်ရက်ဖြစ်ပါသဖြင့် ၎င်းနေ့တွင် ဘဏ်အားလုံးပိတ်ထားလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန

ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ဇော်တီ အမှတ်(၁)နှင့် ဇော်တီအမှတ်(၂) ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံများကို နှစ်ရှည် ငှားရမ်းလုပ်ကိုင်လို့သူများအား ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။  
၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပိတ်ရက်မှာ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၂၉ ရက်(သောကြာနေ့) ၁၆:၀၀နာရီ ဖြစ်ပါသည်။  
၃။ တင်ဒါပုံစံများကို ကြော်ငြာသည့်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂၇) နေပြည်တော်၊ ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ အင်ဂျင်နီယာ ဌာနခွဲတွင် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ဖုန်း-၀၆၇-၈၁၀၄၂၇၀၊ ၀၆၇-၈၁၀၄၂၇၁ သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန

ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန၊ အထက်ကျိုင်းတောင်ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း၏ စီမံကိန်းဆိုင်ရာ တည်ဆောက်လုပ်ငန်းများအား နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်တွင်းတိုင်းရင်းသားကုမ္ပဏီတို့ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်သောစနစ် အခြေခံ၍ အကျိုးတူဆောင်ရွက်သွားလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းအတွက် အောက်ပါအတိုင်း တိုးမြှင့်လိုက်ပါသည်။  
တင်ဒါပုံစံအရောင်းပိတ်မည့်ရက်၊ အချိန် - ၂၂-၃-၂၀၁၆ရက် ၁၆:၃၀နာရီ  
၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါဌာနတွင် တင်ဒါပုံစံတစ်စောင်လျှင် (၅၀၀၀၀) ကျပ်နှုန်းဖြင့် လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။  
တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ  
လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန  
ရုံးအမှတ်(၂၇) နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၈၁၀၄၂၇၀၊ ဖက်စ် ၀၆၇-၈၁၀၄၁၈၄

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန

မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၏ ပစ္စည်းများအား ရန်ကုန်တိုင်း၊ ရန်ကုန်ခရိုင်၊ မန္တလေးခရိုင်၊ စီမံကိန်းစခန်းတို့မှ စီမံကိန်းနေရာအသီးသီးသို့ သယ်ယူပို့ဆောင် ရန် မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းတွင် တင်ဒါခေါ်ယူလိုပါသည်။  
၂။ တင်ဒါပုံစံ စတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၂၁-၃-၂၀၁၆ရက်  
၃။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၂၄-၃-၂၀၁၆ရက်  
၄။ တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန် - ၁၂:၀၀နာရီ  
၅။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ

မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၊ ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန  
ရုံးအမှတ်(၂၇) နေပြည်တော်၊  
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၂၉၂၊ ၄၁၀၂၈၂

ချိပ်ပိတ်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးရေးလုပ်ငန်း လက်အောက်ရှိ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များ (ရန်ကုန်၊ မန္တလေး၊ ကယား၊ ချင်း၊ မပါ)ရှိ အသုံးမလိုတော့သော အောက်ပါပစ္စည်းများအား မျက်မြင်အရ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် L၀အလိုက် ချိပ်ပိတ်တင်ဒါ စနစ်ဖြင့် ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။

- (က) ဝိတာမျိုးစုံအဟောင်းအပျက်များ
  - (ခ) အဆောက်အအုံအဟောင်းများ
  - (ဂ) မော်တော်ဆိုင်ကယ်အဟောင်းများ
  - (ဃ) ဒီဇယ်ဓာတ်အားပေးစက်အဟောင်းများ
- တင်ဒါပုံစံများရောင်းချမည့်နေ့ရက် - ၂၄-၃-၂၀၁၆ရက်(ကြာသပတေးနေ့)  
တင်ဒါပိတ်ရက်/ပိတ်ချိန် - ၆-၄-၂၀၁၆ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ၁၆:၀၀နာရီ  
တင်ဒါဖွင့်တင်ဒါမည့်နေ့ရက်/အချိန် - ၇-၄-၂၀၁၆ရက်(ကြာသပတေးနေ့) ၁၀နာရီ  
တင်ဒါပုံစံရောင်းချ/တင်သွင်း/ - လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဖွင့်ဖောက်မည့်နေရာ ဖြန့်ဖြူးရေးလုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၂၇) နေပြည်တော်။  
အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ဖုန်းနံပါတ်များတွင် စုံစမ်းနိုင်ပါ သည်။ ၀၆၇-၈၁၀၄၂၇၅၊ ၀၆၇-၈၁၀၄၂၇၆။

လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးရေးလုပ်ငန်း

ဝင်ငွေခွန်ကြိုတင်ငွေပေးသွင်းကြရေး နှိုးဆော်ခြင်း

၁။ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း အခွန်စည်းကြပ် ထိုက်သော ဝင်ငွေရရှိသူများအနေဖြင့် ကျသင့်သော ဝင်ငွေ ခွန် ကြိုတင်ငွေများကို ၃၁-၃-၂၀၁၆ရက် နောက်ဆုံးထား၍ ပေးသွင်းကြပါရန် နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။  
၂။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ပေးသွင်းရန် ပျက်ကွက်ပါက တည်ဆဲဥပဒေများအရ ၁၀ ရာခိုင်နှုန်း ဒဏ်တပ်ခြင်းနှင့် အခြားအရေးယူမှုများခံရမည် ဖြစ်ပါသည်။  
အခွန်ကောက်ခံမှုစစ်ကြပ်မတ်ရေးဘုတ်အဖွဲ့

ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ကြိုတင်ငွေ ပေးသွင်းကြရေးနှိုးဆော်ခြင်း

၂၀၁၅-၂၀၁၆ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း အခွန်စည်းကြပ် ထိုက်သော ရောင်းရငွေ/ရငွေရရှိသူများအနေဖြင့် ကျသင့်သော ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် ကြိုတင်ငွေများကို ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ပေးသွင်းနိုင်ပါရန် နှိုးဆော်အပ်ပါ သည်။  
အခွန်ကောက်ခံမှုစစ်ကြပ်မတ်ရေးဘုတ်အဖွဲ့

ပျောက်ဆုံး ကျွန်တော် မောင်ထွန်းထိုက်အောင်[၁၂/လမန(နိုင်)၁၃၆၅၃၈]၏ PP No.M258778 သည် ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၆၇-၅၃၇၃၅၂၆

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန

မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း) ( ၄ / ၂၀၁၆ )

၁။ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းအတွက် အောက်ဖော်ပြပါရေနံတူးဖော်/ထုတ်လုပ်ရေး လုပ်ငန်း သုံးပစ္စည်းများအား နိုင်ငံခြားငွေ(အမေရိကန်ဒေါ်လာ) / မြန်မာကျပ်ငွေ ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	မှတ်ချက်
(၁)	IFB-091(15-16)	Skid Mounted Crude Transfer Pump (300GPM x 500PSI) with Engine (1) Set	US\$
(၂)	IFB-092(15-16)	Skid Mounted Crude Transfer Pump (200GPM x 150FT HD) with Engine (1) Set	US\$
(၃)	IFB-093(15-16)	Spares for NKK Compressor KJB2 with Waukesha L7042 Gas Engine (24) Items	US\$
(၄)	IFB-094(15-16)	Spares for NKK Compressor KB2 with Waukesha H2475 Gas Engine (21) Items	US\$
(၅)	IFB-095(15-16)	CNG Filling Dispenser (2) Units	US\$
(၆)	IFB-096(15-16)	Spares for P9390GL Waukesha Engine / Cooper MH64 Compressor and Ariel JGk4 Compressor (26) Items	US\$
(၇)	IFB-097(15-16)	Spares for Ajax DPC600 Compressor (20) Items	US\$
(၈)	IFB-098(15-16)	Spares for Waukesha 12VAT 27GL Engine (42) Items	US\$
(၉)	IFB-099(15-16)	Spares for Waukesha L 7042 GSI Engine and Ariel JGK4 Compressor (9) Items	US\$
(၁၀)	IFB-100(15-16)	Spares for Waukesha F2895 Engine and Ariel JGE2 Compressor (53) Items	US\$
(၁၁)	IFB-101(15-16)	Spares for FLC504 Derrick Shaker Unit (7) Items	US\$
(၁၂)	IFB-102(15-16)	Coalescing Gas Filters (Horizontal Type) (2) Nos	US\$
(၁၃)	IFB-103(15-16)	Maintenance and Inspection Requirements for Ywama Gas Distribution Station (1) Lot	US\$
(၁၄)	IFB-104(15-16)	Maintenance and Inspection Requirements for PLC (Daw Nyein) (1) Lot	US\$
(၁၅)	DMP/L-018(15-16)	HP Ao Copier / Plotter and Digital Multi Function Colour Copier (A3) for Geological Use (2) Items	KS
(၁၆)	DMP/L-019(15-16)	M.S Plate, M.S Rod & Angle Iron for Craft Boats (6) Nos Repairing Job	KS
(၁၇)	DMP/L-020(15-16)	M.S Plate, M.S Pipe, M.S Rod & Angle Iron for River Craft MTB-5 Repairing Job	KS
(၁၈)	DMP/L-021(15-16)	Air Compressor (4" x 4" Reciprocating with 12-13HP Diesel Engine) (4) Sets	KS
(၁၉)	DMP/L-022(15-16)	Water Transfer Pump with Motor and Water Transfer Pump with Engine (2) Items	KS

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများကို ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံ နှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်တွင် လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။  
၃။ အဆိုပါအိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ( ၂၈-၄-၂၀၁၆ ) ရက် ( ၁၆:၃၀ ) နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍၊ ပစ္စည်းစီမံဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်သို့ (လူကိုယ်တိုင်) လာရောက် ပေးသွင်းရန် ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း ဖုန်း၊ ၀၆၇ - ၄၁၀၂၉၇ / ၄၁၀၂၉၆

ကုန်သွယ်ရေး

CAR RENTAL  
ကားမျိုးစုံကို ခရီးစဉ် လျှပ် အချိန်ပိုင်း ငှားသည်။ ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်း ဆက်သွယ်ပါ။  
Ph:09-43117680, 09-5059821

ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊မြန်မာ့မီးရထား ' အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း

၁။ မြန်မာ့မီးရထားမှ အောက်ဖော်ပြပါလုပ်ငန်းအားမြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့်ဆောင်ရွက်ရန် ဖိတ်ခေါ် အပ်ပါသည်။  
တင်ဒါအမှတ်-၀၁/မမ/(CE)(2016-2017)  
တိုင်းအမှတ်(၂) ရွာထောင် နယ်မြေရှိ မန္တလေး-မြစ်ကြီးနားရထားလမ်းပိုင်း၊ ကံကြီး- ဇော်ချောင်းကြား၊ တံတားအမှတ်(၂၈၁) ဇော်ချောင်းတံတား(၃/၈၅'-၆") အသစ် တည်ဆောက်ခြင်း  
တင်ဒါပိတ်မည့်နေ့/အချိန် - ၂၂.၄.၂၀၁၆ (၁၂:၃၀)နာရီထိ  
၂။ တင်ဒါပုံစံများကို အောက်ဖော်ပြပါဌာနတွင် (၁၈.၃.၂၀၁၆ )ရက်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်းနှင့် အသေးစိတ် သိရှိလိုပါက ၎င်းဌာနသို့မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။  
ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ၊ထောက်ပံ့ဌာန၊မြန်မာ့မီးရထား၊  
ကုန်သည်လမ်းနှင့် (၅၁)လမ်းထိပ်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ရန်ကုန်မြို့၊ဖုန်း- -294352,291994.

ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့မီးရထား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ(Open Tender)ခေါ်ယူခြင်း

၁။ အောက်ပါအဆောက်အအုံများကို လေလံစနစ်ဖြင့် ဖျက်သိမ်းခြင်းလုပ်ငန်းများအား ဆောင်ရွက်လိုပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	လုပ်ငန်းအမည်/တည်နေရာ
၁	၀၂/မမ/CE	- ပြည်(ရွှေတံခါး)ပေါက်ခေါင်းစီမံကိန်းရှိ ( ပေါက်ခေါင်းဘူတာ ရှင်းလင်းဆောင် ဖျက်သိမ်းခြင်း ) ( 62' x 36' ) ( သွပ်မိုး၊ ဖျဉ်ခင်း၊ ဝါးထရံတာ )
၂	၀၃/မမ/CE	- နေပြည်တော် (ဆင်သေ)တပ်ကုန်း- ပင်လောင်း စီမံကိန်းရှိ(သစ်ပင်ကြီးဘူတာ ရှင်းလင်းဆောင် ဖျက်သိမ်းခြင်း ) ( 62' x 36' ) ( သွပ်မိုး၊ ဖျဉ်ခင်း၊ ဝါးထရံတာ )
၃	၀၄/မမ/CE	- မင်းဘူး-အမ်း-စစ်တွေ စီမံကိန်းရှိ( ဆင်ခေါင်းဘူတာ ရှင်းလင်းဆောင် ဖျက်သိမ်းခြင်း ) ( 62' x 36' ) ( သွပ်မိုး၊ ဖျဉ်ခင်း၊ ဝါးထရံတာ )
၄	၀၅/မမ/CE	- ကြံခင်း-ပခုက္ကူ စီမံကိန်းရှိ( အုန်းမှင်ဘူတာ စီမံကိန်းရုံးဖျက်သိမ်းခြင်း ) ( 46'-10" x 35' ) ( သွပ်မိုး၊ ဖျဉ်ခင်း၊ ဝါးထရံတာ )
၅	၀၆/မမ/CE	- ကြံခင်း-ပခုက္ကူ စီမံကိန်းရှိ( အုန်းမှင်ဘူတာ ရှင်းလင်းဆောင် ဖျက်သိမ်းခြင်း ) ( 62'-6" x 36' - 6" ) ( သွပ်မိုး၊ ဖျဉ်ခင်း၊ ဝါးထရံတာ )

တင်ဒါပိတ်မည့် နေ့/အချိန် - ၄.၄. ၂၀၁၆ ( တနင်္လာနေ့ ) ( ၁၂:၃၀ ) နာရီ  
၂။ တင်ဒါပုံစံများကို အောက်ဖော်ပြပါဌာနတွင် ( ၂၁. ၃. ၂၀၁၆ ) ရက်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်း နှင့်အသေးစိတ် သိရှိလိုပါက၎င်းဌာနသို့မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။ ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ၊ထောက်ပံ့ဌာန၊မြန်မာ့မီးရထား၊ (၅၁)လမ်းနှင့် ကုန်သည်လမ်းထိပ်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ရန်ကုန်မြို့၊ဖုန်း- -294352,291994



ရောင်းရန်ရှိသည်

- လှည်းကူးမြို့အဝင်၊ ကျွန်းကလေးမြို့ရောင်လမ်းမကြီးအနီး၊ ပေ(၄၀x၆၀)
- မော်ဘိုမြို့နယ်၊ (ရှမ်းကုန်းရွာ)၏ ကုန်ကရစ်လမ်းအနီး၊ အောင်သုခဘုန်းကြီးကျောင်းမရောက်ခင်၊ (ပုံစံ-၁၀၅) (G၆၅) (၂၊ ၁၁ကေ)
- မော်ဘိုမြို့၊ ရှမ်းကုန်းရွာ၊ ရွှေမဂ္ဂင်ဘုန်းကြီးကျောင်းအနီး၊ မြေ(၁. ၁၉)ဧက၊ မြေကွက်တိုက်ခန်းများ ရောင်း/ဝယ်လိုပါက ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ ဖုန်း-၀၉-၅၅၅၅၆၁၈၊ ၀၉-၂၅၅၉၇၂၆၃၈။

အပူဒဏ်ကို သက်သာပို့ Summer Shirt ကို

ဝတ်ကြစို့

ချည်သား(အပါး)ရောင်စုံ ရှုပ်အင်္ကျီများကို တစ်ဆင့် ပြန်လည်ရောင်းချလိုသူများ၊ လျှို့ဝှက်လိုသူများအတွက် အလွန်ချိုသာသော ဈေးနှုန်းဖြင့် ရောင်းချပေးနေပါပြီ။

တီရှပ်(အနက်ရောင်)များလည်း ရနိုင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-၀၉-၇၇၅၅၇၇၇၀၉၊

၀၉-၉၇၂၆၇၇၀၀၇

အမည် ပြောင်း ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ ရှေးဟောင်းသုတေသနဌာန၊ ပထမနှစ်တွင် ပညာသင်ကြားနေသော အဖ ဦးဝင်းကြိုင် [၁၂/ကမ(နိုင်)၀၂၇၂၅၅]၏ သမီးဖြစ်သူ မပြည့်မြင့်အောင်အား မမြတ်သွန်းခင် (ခ)ပြည့်မြင့်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။

နွေရာသီ(၇)ရက်တရားစခန်းပွဲနှင့် ဒုလ္လဘသီလရှင်ဝတ်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ပိုင်းခရိုင်၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ အောင်ချမ်းသာ(၁)ရပ်ကွက်၊ ခေမာရာမ သီလရှင်စာသင်တိုက်နှင့် သီလရှင်သင်ပညာရေးကျောင်းတွင် နွေရာသီ(၇)ရက် တရားစခန်းပွဲ၊ ယောဂီများနှင့် ဒုလ္လဘသီလရှင်ဝတ်ပွဲကို ၁၁-၄-၂၀၁၆ရက် မှ ၁၇-၄-၂၀၁၆ရက်အထိ ဖိုးကုတ်ဆရာတော်ကြီး၏ ဥပနိဿယအတိုင်း ခန္ဓာဉာဏ်ရောက် သစ္စာတရားများကို နှည်လှည့်သာသနာပြုဓမ္မကထာ ကမ္မဋ္ဌာနာစရိယဘဒ္ဒန္တသီရိန္ဒာ၊ ဝိဇ္ဇာရုံကျောင်းမှလှည့်ပျောင်းတိုက် စမ်းချောင်းမြို့နယ်မှ တရားပြမည်ဖြစ်ပါ၍ တရားစခန်းဝင်ရောက်လိုသော ယောဂီများနှင့် ဒုလ္လဘသီလရှင်ဝတ်လိုသူများ ၁၀-၄-၂၀၁၆ ရက်နေ့နောက်ဆုံးထား၍ စာရင်းပေးသွင်းကြပါရန် အသိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။  
ပဓာန နာယကဆရာကြီး ဒေါ်စန္ဒာ (မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓရ) ခေမာရာမသီလရှင်စာသင်တိုက်နှင့်သီလရှင်သင်ပညာရေးကျောင်း၊ သန်လျင်မြို့။

ပအိုဝ်းအမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနားဖိတ်ကြားခြင်း ၂၃-၃-၂၀၁၆ရက်တွင် ကျရောက်မည့် ပအိုဝ်းအမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနားကို အောက်ပါ အစီအစဉ်အတိုင်း စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ပအိုဝ်းမိသားစုများနှင့် အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ပအိုဝ်းမိသားစုများ ကြွရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။  
နေ့ရက် - ၂၃-၃-၂၀၁၆ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) တပေါင်းလပြည့်နေ့  
အချိန် - နံနက် ၈:၀၀နာရီမှ ည ၁၁:၀၀နာရီအထိ  
နေရာ - တောင်ကြီးပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၊ မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။  
အစီအစဉ် - နံနက်ပိုင်းတွင် နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်ခြင်း၊ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲနှင့် ဆုပေးပွဲကျင်းပခြင်း၊ ဇွဲရာအစားအစာများဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံခြင်း၊ နေ့လယ်ပိုင်းတွင် ဇွဲရာပဒေသာပွဲနှင့် ဇွဲရာအစားအစာ၊ ဇွဲရာဝတ်စုံ အသုံးအဆောင်များ ရောင်းချခြင်း။  
ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ၊ ပအိုဝ်းတိုင်းရင်းသားများ ကြွရောက်အားပေးကြပါရန် နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။ (ည ၁၁နာရီ၌ ကားအပြန် စီစဉ်ပေးသည်။)  
အလှူငွေထည့်ဝင်လှူဒါန်းရန်နှင့် စုံစမ်းရန်  
ပအိုဝ်းဓမ္မာရုံ ဖုန်း-၀၁-၃၈၀၈၉၇၊ ၀၁-၃၇၃၁၇၀  
ဦးခွန်မြင့်လွင် ဖုန်း-၀၉-၂၅၅၉၉၃၃၉၇၊ ၀၉-၇၈၂၅၅၉၉၀၆  
ဦးခွန်ဘင် ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၄၇၀၅၆  
ဦးခွန်မောင်နိုး ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၇၀၂၆  
ဒေါ်နန်းညွန့်မေ ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၄၂၀၉၊ ၀၉-၅၁၄၀၄၃၂  
ဒေါ်နန်းခေမာ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၉၇၀၄  
ဒေါ်နန်းရီရီဝင်း ဖုန်း-၀၉-၅၀၂၀၈၄၃

ကျောင်းအလှူဒါန ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်

ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ သရက်တော ကျောင်းတိုက်၊ ဓမ္မာရုံ ကျောင်းပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၌ စာချ/စာသင် သံဃာတော် အရှင် သုမြတ်များ သီတင်းသုံးရန်အတွက် ပေ(၇၀ x ၆၇)အကျယ်အဝန်းရှိ ကျောင်းဆောင်သစ် ဆောက်လုပ်နေပြီဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းအလှူဒါန ပါဝင် လှူဒါန်း နိုင်ကြပါရန် နိဗ္ဗာန်ကို အကျိုးမျှော်၍ နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။  
၁။ ပြတင်းတံခါးတစ်ပေါက် ၁သိန်း  
၂။ ၁၀ ပေမတ်လည် တစ်ကျင်းကြွေပြား ၁သိန်း  
၃။ အခန်းတံခါး ၂သိန်း  
၄။ ရေချိုးခန်း ၅သိန်း  
၅။ ကုန်တစ်ခန်း ၅သိန်း  
၆။ အဝင်တံခါးမကြီးတစ်စုံ ၇သိန်း  
၇။ သံကွက်ကရစ်လေကားတစ်စုံ ၉သိန်း  
၈။ သံယာနှစ်ပါးနေတစ်ခန်း ၁၀သိန်း  
၉။ ရေတိုက်တစ်လုံး ၁၂သိန်း  
၁၀။ သံယာလေးပါးနေတစ်ခန်း ၂၀သိန်း  
၁၁။ မှိုင်ဦး ၅၀သိန်း  
၁၂။ ဘုရားခန်း ၃၀သိန်း  
၁၃။ စာသင်ခန်းမဆောင် ၁၀၀သိန်း  
၁၄။ ဆွမ်းစားဆောင် ၃၅၀သိန်း  
၁၅။ ကျောင်းဆောင်တစ်ထပ် ၁၀၀၀သိန်း  
၁၆။ တွန်ကရစ်တိုင်တစ်လုံး ၃သိန်း  
၁၇။ စာချဆရာတော်များနေတစ်ခန်း ၂၅သိန်း  
၁၈။ စာကြည့်တိုက် (စာကြည့်ခန်း) ၁၀၀သိန်း  
၁၉။ သံယာတစ်ပါးနေရန်တစ်နေရာ ၅သိန်း  
အလှူရှင်များကမည်းထိုးပေးပါမည်။  
ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်ရေးကော်မတီ  
ဓမ္မာရုံကျောင်းပရိယတ္တိစာသင်တိုက်  
ဖုန်း-၀၁-၇၀၈၈၇၄၊ ၀၉-၈၆၃၀၅၁၆၊ ၀၉-၂၆၃၆၂၉၃၂၆  
ဦးတေဇိန္ဒ-ကမ္ဘောဇတက်၊ ဗဟိုရုံးစည်လမ်းမတော်  
(Account No. 061-301-06100921001)  
ဇိုးမဘက်၊ ဘုန်းကြီးလမ်း၊ လမ်းမတော်  
(Account No. 021-31-501798-9)ဘက်စာရင်းသိန်းရာဘက်၌ ထည့်သွင်း၍ လှူဒါန်းဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

SANCHAUNG GARDEN RESIDENCE အထူးအချွင့်အရေး (၁)ခန်းလျှင် သိန်း ( 500 ) လျှော့မည် ၂၆/၂၇ - မတ်လ ၂၀၁၆ တွင်ရောင်းချမည် ( ၅ ) ခန်းသာရောင်းမည် (၁၀၄) စမ်းချောင်းလမ်းတွင် ကြိုတင်လေ့လာ စာရင်းသွင်းမှ အသုံးရရှိသောချာမည်

ခရိုင်မြို့သစ် အရှေ့ပိုင်း သိပ်ကမ်းမြို့နယ် တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း များရှိမြေကွက်များကို ဈေးကောင်းပေးဝယ်သည်။ 09-730 97123 09-450026077

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာစာ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုသိမ်ခရိုင်၊ ငပုတောမြို့၊ တောင်ပိုင်းရပ်ကွက်၊ ပန်းခြံလမ်း၊ မြေကွက် အမှတ်-၇၇၊ ဧရိယာ-၀. ၁၇၀ ဧက အကျယ်အဝန်းရှိ အစိုးရချထားမြေ(မြို့မြေ)တွင် အမည် ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးလေမင်း [၁၄/ငပတ(မြ)]၀၀၀၀၇၃၂ငပတောမြို့၊ တောင်ပိုင်းရပ်ကွက်၊ ယုဇန လမ်းတွင် နေထိုင်သူမှ အဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ခွင့်ပြုပါရန် ငပတောမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသို့ တင်ပြလျှောက်ထားလာမှုအပေါ် မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက တရားဝင် ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာစာထုတ်ပြန်သည့်နေ့မှစ၍ ငပတောမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီမှ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာ အပ်ပါသည်။ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ငပတောမြို့

30'x60 ကိုယ်ပိုင်မြေကွက်ပေါ်တွင်တည်ဆောက်ပြီးအသင့်အသုံးပြု၍ရသော ၁၀၀% ပြီးစီးပြီး ကွန်ဒို တိုက် တစ်လုံး ရောင်းချပေးပါမည်... သင့်လူနေမှုဘဝအတွက် သင်ကိုယ်တိုင်ရွေးချယ်ပါ... သင့်ယုံကြည်မှုအတွက် သင်ကိုယ်တိုင်ရွေးချယ်ပါ... သင်နေထိုင်ရန် သင်ကိုယ်တိုင်ရွေးချယ်ပါ...  
FACILITIES  
• 24 Hours Lift • Generator • Transformer  
• Own Meter • Satellite System • Fire Alarm  
• Underground Water Storage Tank  
• Overhead Steel Tank • 24 Hours Security Staff  
• Security Door Lock System with Video intercom



CONTACT US : No.114, Way Za Yandar Road, Thingangyun Township, Yangon Region Phone : 01-571313 , 09-252220371, 09-8645555, 09-5002257, 09-42529444. Developed By: NAING GROUP OLEANDER Construction Co., Ltd. Construction Group Public Co., Ltd.















အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဝင်တို့ကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဝင်တို့ကို အဆင့်ဆင့်ပေးအပ်သည့် အဆောင်အယူအခွင့်အလမ်းများနှင့်အညီ အကျိုးအမြတ်ပေးအပ်ရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် အများသိစေရန်ကြေညာချက်

Table with 3 columns: အမည်၊ ဖုန်းနံပါတ်၊ လျှောက်ထားသူ အမည်၊ ဖုန်းနံပါတ်၊ လျှောက်ထားသူ အမည်၊ ဖုန်းနံပါတ်

ဌာနမှူး၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန (အဆောက်အအုံ)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရွှေပေါက်ကံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်-၁၂၊ ပဲခူးလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၀၁)၊ အကျယ်အဝန်း ပေ(၄၀x၆၀)အနက်မှ မြေရင်းဘက်ရှိ ပေ(၂၀x၆၀)ရှိ မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်သည့် ဒေါ်လေးလေးခင်[၁၄/မအပ(နိုင်)၂၀၀၉၆၆] ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေတစ်ဦးက အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ထိုရက်မှ ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ခင်စုထွေး(LL.B, D.B.L, D.M.L, D.L.L) ဦးမြတ်ထွန်း B.Sc, R.L အထက်တန်းရွေးနေ (စဉ်-၂၇၁၂၈) အမှတ်-၅၅၊ ၁၄-လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းတန်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၇၂၂၂၊ ၀၉-၇၃၀၄၄၅၅

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

လိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၅၅၊ မြေကွက်အမှတ်-၅၅၆၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ်-၅၅၆၊ သယံဇာတ(၃)လမ်း၊ ရှမ်းဆေးကော့ရွာ၊ လိုင်သာယာမြို့နယ်၊ (အိမ်အမှတ်) (ISN - ၄၉၉၁၂၅) အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေ အား အမည်ပေါက် အိမ်အမှတ်အရပ်ရပ် အရပ်ကွက်အရပ်ရပ် အမည်ပေါက်ဖြင့် ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်ခင်သက်ဦး [၅/မရန(နိုင်)၀၀၀၆၆၆] ပါမစ်မြေရင်းတွင် မိသားစုစာတံပုံ၊ ရွှေပြောင်းမည်သူများ၏ ရာဇဝင် အကျဉ်းချုပ် တင်ပြပြီး အိမ်ရာ ဆောက်လုပ်နေထိုင်ခွင့်နှင့် မြေနေရာချထားပေး ခံရသူများ၏ မိမိသမားစားရင်းတင်ပြထားခြင်း မရှိပါဘဲ ပါမစ်မြေနှင့် နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ် (စရန်) လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ခွင့်လှ သော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာ ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင် ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ် နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ် ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာနမှ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ထားဝယ်မြို့၊ ထိန်သစ်ရပ်ကွက်၊ အကွက် အမှတ်(၅/၉၈) မြေချိန်စရိယာ (၀. ၇၃)ဧက ရှိ ဒေါ်ခင်မာအေး [၆/လလန(နိုင်)၀၀၇၉၉၁] အမည်ပေါက် မြေကွက်၏ မြေဂရန် မူရင်းမှာ ရေပိုပျက်စီးသွားပါ၍ သက်ဆိုင်ရာ သို့ မြေဂရန်မိတ္တူ လျှောက်ထားရန်ရှိပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများသည် ပိုင်ဆိုင်သည့် စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ဒေါ်ခင်မာအေး [၆/လလန(နိုင်)၀၀၇၉၉၁]

မီးသတ်ဗြူ

ကန့်ကွက်လိုက် ခိုင်လုံသော မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအထောက်အထားတစ်ရပ်ရပ်ဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

Table with 9 columns: စဉ်, လျှောက်ထားသူ အမည်, မှတ်ပုံတင်, ငွေကြေး, မြေတိုင်း, မြေကွက်, မြေအမည်ပေါက်, လိပ်စာ, လျှောက်ထားသူ အကြောင်းအရာ

ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲဌာနမှ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်လိုက် ခိုင်လုံသော မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအထောက်အထားတစ်ရပ်ရပ်ဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

Table with 9 columns: စဉ်, လျှောက်ထားသူ အမည်, မှတ်ပုံတင်, ငွေကြေး, မြေတိုင်း, မြေကွက်, မြေအမည်ပေါက်, လိပ်စာ, လျှောက်ထားသူ အကြောင်းအရာ

ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲဌာနမှ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်လိုက် ခိုင်လုံသော မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအထောက်အထားတစ်ရပ်ရပ်ဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

Table with 9 columns: စဉ်, လျှောက်ထားသူ အမည်, မှတ်ပုံတင်, ငွေကြေး, မြေတိုင်း, မြေကွက်, မြေအမည်ပေါက်, လိပ်စာ, လျှောက်ထားသူ အကြောင်းအရာ

ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲဌာနမှ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

သစ် တော နဲ့ သစ် ပင် ချစ် ခင် တဲ့ လူ မျိုး သစ် ပင် ကို နှစ် ခင် စိုက် ရွှေ တိုက် ကို စိုး







ကန့်ကွက်လိုက်သော မှတ်ပုံတင်စာအုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအထောက်အထားတစ်ရပ်ရပ်ဖြင့် တိုက်ပြောပြသည့်နေ့မှစ၍ (ရ)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိမီက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။								
စဉ်	လျှောက်ထားသူ		လျှောက်ထားသည့်					လျှောက်ထားသည့် အကြောင်းအရာ
	အမည်	မှတ်ပုံတင်	မြို့နယ်	မြေတိုင်း	မြေကွက်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	
၁။	ဦးကျော်ကျော်(ခ)ဦးကျော်ကျော်လွင်(GP)ဒေသလဟာ	၁၂/၀၁၈(မိုင်)၀၂၁၂၂	မင်္ဂလာဒုံ	၅၆၃	၅၇-၃/၁၅၀၊ ၅၇-၃/၁၅၁	ဦးကျော်ကျော်(ခ)ဦးကျော်ကျော်လွင်	၅၇/၃-၁၅၀၊ ၅၇/၃-၁၅၁၊ သိမ်ဖြူလမ်း၊ ထောက်ကြံ့စောင့်စိုင်းရပ်ကွက်	ဘဏ်ဇွန်မြေပုံကူး
၂။	အိမ်ထောင်စု (SP) အိမ်ထောင်စု	၁၂/၀၁၈(မိုင်)၀၀၀၁၄၇	အင်္ဂမိန်	၇၇	၅၆၉	အိမ်ထောင်စု	၅၆၉၊ (ရ)ရက်ကွက်	အရောင်းမြေပုံကူး
၃။	ဦးညိုသန်း (SP) အိမ်ထောင်စု	၅/ဘတလ(မိုင်)၀၀၂၂၀၂	အင်္ဂမိန်	၂၀	၁၅၇၇/၁	ဦးညိုသန်း	၁၅၇၇/၁၊ မောင်မကန်ကမ်းသာလမ်း၊ (၂၀)ရပ်ကွက်	အရောင်းမြေပုံကူး
၄။	အိမ်ထောင်စု (SP) ဦးသိဟန်စိုး	၆/ဘတလ(မိုင်)၀၂၅၇၉	အင်္ဂမိန်	၃၄	၉၉၀	အိမ်ထောင်စု	၉၉၀၊ ပင်လုံလမ်း၊ (၃၅)ရပ်ကွက်	အရောင်းမြေပုံကူး
၅။	ဦးသက်ဦး	၁၂/၂ကမ(မိုင်)၀၀၉၇၀၀	မြောက်ဥက္ကလာပ	၁၉/၁	၃၇၅	ဦးသက်ဦး	၃၇၅၊ ကနောင်မင်းသာကြီးလမ်း၊ ရှေ့ပေါက်ဖုန်းမြောက်ဥက္ကလာပ	အရောင်းမြေပုံကူး
၆။	ဦးလှဦး (SP) အိမ်ထောင်စု	၁၂/သလန(မိုင်)၀၀၀၁၀၂	အင်္ဂမိန်	၇၉	၀၆၀	ဦးလှဦး	မြေကွက်အမှတ်-၀၆၀၊ (၇၉)ရပ်ကွက်	အရောင်းမြေပုံကူး
၇။	ဦးဘော်စကို+၁	၃/ကကရ(မိုင်)၀၀၉၃၀၄	အင်္ဂမိန်	၄၂	၁၀၂	အိမ်ထောင်စု	၁၀၂၊ (၄၂)ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂမိန်	ဂရုသစ်
၈။	အိမ်ထောင်စု	၄/ကလ(မိုင်)၀၀၉၃၀၄	အင်္ဂမိန်	၇၀	၇၆၂	အိမ်ထောင်စု	၇၆၂၊ မွေသတ္တလမ်း၊ (၇၀)ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂမိန်	အမည်ပြောင်း
၉။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/သမက(မိုင်)၀၀၀၁၁၃	အင်္ဂမိန်	၂၄	၁၁၉၂/က	ဦးတင်အုန်း	၁၁၉၂/က၊ (၂၄)ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂမိန်	ဂရုသစ်
၁၀။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/ကမတ(မိုင်)၀၀၁၉၇၅	အင်္ဂမိန်	၀၈	၁၁၆၉	အိမ်ထောင်စု	၁၁၆၉၊ (၀၈)ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂမိန်	ဂရုသစ်
၁၁။	အိမ်ထောင်စု	၅/ရတန(မိုင်)၀၂၀၁၇၀	အင်္ဂမိန်	၁၃၀	၁၀၁၂	ဦးစောနိုင်	၁၀၁၂၊ (၁၃၀)ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂမိန်	ဂရုသစ်
၁၂။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/အစ(မိုင်)၀၀၀၄၇၆	အင်္ဂမိန်	၁၄၉	၁၀၆	ဦးသာလှထွန်း	၁၀၆၊ (၁၄၉)ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂမိန်	ဂရုသစ်
၁၃။	အိမ်ထောင်စု	၁၀/မလ(မိုင်)၀၀၁၉၄၀	သာကေတ	၅	၅၀(က)	ဦးတင်ကြည်(ခ)ဦးတင်အေး	၅၀(က)၊ သိမ်ဖြူလမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ သာကေတ	အမည်ပြောင်း
၁၄။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/တမ(မိုင်)၀၀၀၂၆၀	အင်္ဂမိန်	၆၄/စက်မှုရန်	၅၁၁	ဦးဝင်းမောင်အေး	၅၁၁၊ ရွှေလီလမ်း၊ (၆၄/စက်မှုရန်)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၅။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/တမ(မိုင်)၀၀၀၂၆၀	အင်္ဂမိန်	၆၄/စက်မှုရန်	၅၀၂	ဦးဝင်းမောင်အေး	၅၀၂၊ ရွှေလီလမ်း၊ (၆၄/စက်မှုရန်)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၆။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/တမ(မိုင်)၀၀၀၂၆၀	အင်္ဂမိန်	၆၄/စက်မှုရန်	၅၀၂	ဦးဝင်းမောင်အေး	၅၀၂၊ ရွှေလီလမ်း၊ (၆၄/စက်မှုရန်)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၇။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/တမ(မိုင်)၀၀၀၂၆၀	အင်္ဂမိန်	၆၄/စက်မှုရန်	၅၀၂	ဦးဝင်းမောင်အေး	၅၀၂၊ ရွှေလီလမ်း၊ (၆၄/စက်မှုရန်)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၈။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/တမ(မိုင်)၀၀၀၂၆၀	အင်္ဂမိန်	၆၄/စက်မှုရန်	၅၀၂	ဦးဝင်းမောင်အေး	၅၀၂၊ ရွှေလီလမ်း၊ (၆၄/စက်မှုရန်)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၉။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/တမ(မိုင်)၀၀၀၂၆၀	အင်္ဂမိန်	၆၄/စက်မှုရန်	၅၀၂	ဦးဝင်းမောင်အေး	၅၀၂၊ ရွှေလီလမ်း၊ (၆၄/စက်မှုရန်)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၂၀။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/တမ(မိုင်)၀၀၀၂၆၀	အင်္ဂမိန်	၆၄/စက်မှုရန်	၅၀၂	ဦးဝင်းမောင်အေး	၅၀၂၊ ရွှေလီလမ်း၊ (၆၄/စက်မှုရန်)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း

ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေပိုင်ဆိုင်မှုဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်လိုက်သော မှတ်ပုံတင်စာအုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအထောက်အထားတစ်ရပ်ရပ်ဖြင့် တိုက်ပြောပြသည့်နေ့မှစ၍ (ရ)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိမီက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။								
စဉ်	လျှောက်ထားသူ		လျှောက်ထားသည့်					လျှောက်ထားသည့် အကြောင်းအရာ
	အမည်	မှတ်ပုံတင်	မြို့နယ်	မြေတိုင်း	မြေကွက်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	
၁။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/၂ကတ(မိုင်)၀၀၉၀၀၀	သာယာကျွန်း	ကြီးပွားရေ(တောင်)	၃၂၉/၀	ဦးကြည်သိန်း	၃၂၉/၀၊ အောင်သိန်းလမ်း၊ ကြီးပွားရေ(တောင်)ရပ်ကွက်၊ သာယာကျွန်း	အမည်ပြောင်း
၂။	ဦးခိုင်စော	၁၃/လလန(မိုင်)၀၀၄၃၀၀	ရွှေပြည်သာ	၀-၁၄	၁၃၂	ဦးလှအောင်	၁၃၂၊ ဗဟိုလမ်း၊ (၀)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာ	ဂရုသစ်
၃။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/အလန(မိုင်)၀၀၁၅၃၇	သာကေတ	၁၀/တောင်	၆၄၁/၀	အိမ်ထောင်စု	၆၄၁/၀၊ ရွှေမင်းသာလမ်း၊ ၁၀/တောင်ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၄။	ဦးအောင်စိုး	၁၂/အစ(မိုင်)၀၀၁၉၃၇	ရွှေပြည်သာ	၃၃	၉၀၇	ဦးအောင်စိုး	၉၀၇၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၅။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/တမ(မိုင်)၀၀၁၂၁၀	အင်္ဂမိန်	၃၀	၅၅	အိမ်ထောင်စု	၅၅၊ (၃၀)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၆။	ဦးညိုသိန်းစော(ခ)ဦးမင်းစော	၁၂/တမ(မိုင်)၀၀၁၉၃၇	အင်္ဂမိန်	၄၄	၂၁၆	အိမ်ထောင်စု	၂၁၆၊ ရွှေမင်းသာလမ်း၊ (၄၄)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၇။	ဦးသက်ဦး	၁၂/ကတ(မိုင်)၀၀၁၆၆၉၃	မင်္ဂလာဒုံ	၁၃/ရေအိုင်	၁၀၄/၄/၀	ဦးသက်ဦး	၁၀၄/၄/၀၊ ပိတောက်လမ်း၊ ဘုရင့်နောင်ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၈။	ဦးတင်ဦး	၁၁/ရတန(မိုင်)၀၀၀၄၅၅	လှိုင်သာယာ	၁၁/ကမ-၁၅	၁၃၂/က	ဦးတင်ဦး	၁၃၂/က၊ ဦးရေစာလမ်း၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာ	ဂရုသစ်
၉။	ဦးအောင်စိုး	၁၂/လကန(မိုင်)၀၀၁၆၆၄	သာကေတ	၁၆/၇	၁၀၆	ဦးအောင်စိုး	၁၀၆၊ နီလာ(၇)လမ်း၊ ၁၆/၇ ရတနာအိမ်ယာ	ဂရုသစ်
၁၀။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/သမက(မိုင်)၀၀၁၉၇၅	သာကေတ	၂၃	၄၆၀	ဦးဝင်းမောင်အေး	၄၆၀၊ အိမ်ကြီးဘုရားလမ်း၊ ဦးဝင်းမောင်အေးရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၁။	အိမ်ထောင်စု	၀/မလ(မိုင်)၀၀၀၆၇၇	လှိုင်သာယာ	၁၁/ကမ-၅	၁၃၆/က	ဦးဝင်းမောင်အေး	၁၃၆/က၊ စံရိပ်လမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာ	ဂရုသစ်
၁၂။	အိမ်ထောင်စု	၁၄/မလ(မိုင်)၀၀၁၅၃၇	လှိုင်သာယာ	၁	၁၃၆	ဦးဝင်းမောင်အေး	၁၃၆/က၊ စံရိပ်လမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာ	အမည်ပြောင်း
၁၃။	ဦးကျော်စွာထွန်း	၁၃/မက(မိုင်)၀၀၀၁၄၃	သာကေတ	၄	၃၀/က	ဦးကျော်စွာထွန်း	၃၀/က၊ ၁၅-လမ်း၊ ၄	အမည်ပြောင်း
၁၄။	အိမ်ထောင်စု	၁၃/မက(မိုင်)၀၀၀၁၄၃	သာကေတ	၅	၃၀/က	ဦးကျော်စွာထွန်း	၃၀/က၊ ၁၅-လမ်း၊ ၄	အမည်ပြောင်း
၁၅။	အိမ်ထောင်စု	၁၄/မက(မိုင်)၀၀၀၁၄၃	သာကေတ	၅	၃၀/က	ဦးကျော်စွာထွန်း	၃၀/က၊ ၁၅-လမ်း၊ ၄	အမည်ပြောင်း
၁၆။	အိမ်ထောင်စု	၁၄/မက(မိုင်)၀၀၀၁၄၃	သာကေတ	၅	၃၀/က	ဦးကျော်စွာထွန်း	၃၀/က၊ ၁၅-လမ်း၊ ၄	အမည်ပြောင်း
၁၇။	အိမ်ထောင်စု	၁၄/မက(မိုင်)၀၀၀၁၄၃	သာကေတ	၅	၃၀/က	ဦးကျော်စွာထွန်း	၃၀/က၊ ၁၅-လမ်း၊ ၄	အမည်ပြောင်း
၁၈။	အိမ်ထောင်စု	၁၄/မက(မိုင်)၀၀၀၁၄၃	သာကေတ	၅	၃၀/က	ဦးကျော်စွာထွန်း	၃၀/က၊ ၁၅-လမ်း၊ ၄	အမည်ပြောင်း
၁၉။	အိမ်ထောင်စု	၁၄/မက(မိုင်)၀၀၀၁၄၃	သာကေတ	၅	၃၀/က	ဦးကျော်စွာထွန်း	၃၀/က၊ ၁၅-လမ်း၊ ၄	အမည်ပြောင်း
၂၀။	အိမ်ထောင်စု	၁၄/မက(မိုင်)၀၀၀၁၄၃	သာကေတ	၅	၃၀/က	ဦးကျော်စွာထွန်း	၃၀/က၊ ၁၅-လမ်း၊ ၄	အမည်ပြောင်း

ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေပိုင်ဆိုင်မှုဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်လိုက်သော မှတ်ပုံတင်စာအုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအထောက်အထားတစ်ရပ်ရပ်ဖြင့် တိုက်ပြောပြသည့်နေ့မှစ၍ (ရ)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိမီက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။								
စဉ်	လျှောက်ထားသူ		လျှောက်ထားသည့်					လျှောက်ထားသည့် အကြောင်းအရာ
	အမည်	မှတ်ပုံတင်	မြို့နယ်	မြေတိုင်း	မြေကွက်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	
၁။	ဦးမင်းလှ	၀/မလ(မိုင်)၀၀၀၆၃၅	လှိုင်သာယာ	၁၁	၁၀၄	အိမ်ထောင်စု	၁၀၄၊ ရွှေမင်းသာလမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာ	အမည်ပြောင်း
၂။	ဦးအောင်စိုး	၁၄/မက(မိုင်)၀၀၁၉၇၅	လှိုင်သာယာ	၄/၆	၁၀၀၇+၁၀၀၈	အိမ်ထောင်စု	၁၀၀၇+၁၀၀၈၊ ရွှေမင်းသာလမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာ	အမည်ပြောင်း
၃။	ဦးထွန်းရှင်	၀/မလ(မိုင်)၀၀၀၆၃၅	မင်္ဂလာဒုံ	၅၃၂/၀	၄/၅၀	အိမ်ထောင်စု	၄/၅၀၊ ကာယရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၄။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/၂ကမ(မိုင်)၀၀၁၅၃၇	မြောက်ဥက္ကလာပ	၁	၇၇၉	ဦးကျော်စွာထွန်း	၇၇၉၊ သုမိတ္တာ(၂၀)လမ်း	အမည်ပြောင်း
၅။	ဦးစောစိုး	၁၂/ကတ(မိုင်)၀၀၂၅၇၇	လှိုင်သာယာ	၁၁/ကတ-၁၁	၄၀၇	ဦးစောစိုး	၄၀၇၊ မေတ္တာလမ်း၊ ညောင်တုန်းရွာအုပ်စု၊ လှိုင်သာယာ	အမည်ပြောင်း
၆။	ဦးအေးမင်း	၁၂/သကတ(မိုင်)၀၀၁၉၃၇	သာကေတ	၄	၅၄၄(က)	ဦးအေးမင်း	၅၄၄(က)၊ ကျောင်းလမ်း၊ (၄/တောင်)၊ သာကေတ	အမည်ပြောင်း
၇။	အိမ်ထောင်စု	၉/မလ(မိုင်)၀၀၀၆၃၅	အင်္ဂမိန်	၄၂	၅၀၉/၀	အိမ်ထောင်စု	၅၀၉/၀၊ ရွှေမင်းသာလမ်း၊ (၄၂)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၈။	အိမ်ထောင်စု	၉/မလ(မိုင်)၀၀၀၆၃၅	အင်္ဂမိန်	၄၁	၁၂၅၀	အိမ်ထောင်စု	၁၂၅၀၊ ရွှေမင်းသာလမ်း၊ (၄၁)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၉။	ဦးကျော်စွာထွန်း	၁၀/မလ(မိုင်)၀၀၁၅၃၇	အင်္ဂမိန်	၃၅	၆၆၁	ဦးကျော်စွာထွန်း	၆၆၁၊ သမိန်စလမ်း၊ (၃၅)ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂမိန်	အမည်ပြောင်း
၁၀။	အိမ်ထောင်စု	၁၀/မလ(မိုင်)၀၀၁၅၃၇	အင်္ဂမိန်	၃၉/A	၅၁၁	ဦးကျော်စွာထွန်း	၅၁၁၊ (၃၉/A)ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂမိန်	အမည်ပြောင်း
၁၁။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/အလန(မိုင်)၀၀၁၉၇၅	အင်္ဂမိန်	၂၀	၇၆၀	ဦးတင်ကြည်	၇၆၀၊ (၂၀)ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂမိန်	အမည်ပြောင်း
၁၂။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/သမက(မိုင်)၀၀၁၉၇၅	အင်္ဂမိန်	၃၆	၉၉၀	ဦးထွန်း	၉၉၀၊ (၃၆)ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂမိန်	အမည်ပြောင်း
၁၃။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/အစ(မိုင်)၀၀၀၄၇၆	အင်္ဂမိန်	၇၃	၀၉၀/၁၄၃၅	ဦးထွန်း	၀၉၀/၁၄၃၅၊ အင်္ဂမိန်	အမည်ပြောင်း
၁၄။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/၂ကတ(မိုင်)၀၀၁၅၃၇	မင်္ဂလာဒုံ	ရွှေနံ့သာစံပြ	(၀)	ဦးထွန်း	(၀)၊ အကြောင်းလမ်း၊ ရွှေနံ့သာစံပြကျေးရွာ	အမည်ပြောင်း
၁၅။	တီယုကျော်(ခ)ဦးစောစိုး	၁၂/မက(မိုင်)၀၀၀၆၃၅	မြောက်ဥက္ကလာပ	၀	၄၃၅/၀	အိမ်ထောင်စု	၄၃၅/၀၊ နွယ်ဖို(၁၁)လမ်း၊ (၀)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပ	အမည်ပြောင်း
၁၆။	ဦးအောင်စိုး	၁၂/သမက(မိုင်)၀၀၁၉၇၅	အင်္ဂမိန်	၁၃၃	၅၉၀(က)	အိမ်ထောင်စု	၅၉၀(က)၊ (၁၃၃)ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂမိန်	ဂရုသစ်
၁၇။	ဦးစောစိုး	၁၂/လမတ(မိုင်)၀၀၀၆၃၅	အင်္ဂမိန်	၁၂၀	၂၀၉	ဦးစောစိုး	၂၀၉၊ (၁၂၀)ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂမိန်	ဂရုသစ်
၁၈။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/တမ(မိုင်)၀၀၀၆၃၅	မင်္ဂလာဒုံ	၁၂/က	V ၉၄ A	အိမ်ထောင်စု	၉၄ A၊ (၁၂)ရပ်ကွက်၊ ကန်/တောင်ရပ်ကွက်	ဂရုသစ်
၁၉။	အိမ်ထောင်စု	၉/မလ(မိုင်)၀၀၀၆၃၅	သာကေတ	၁၆/၇	၄၀	အိမ်ထောင်စု	၄၀၊ ရတနာအိမ်ယာ၊ (၁၆/၇)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း

ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေပိုင်ဆိုင်မှုဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်လိုက်သော မှတ်ပုံတင်စာအုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအထောက်အထားတစ်ရပ်ရပ်ဖြင့် တိုက်ပြောပြသည့်နေ့မှစ၍ (ရ)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိမီက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။								
စဉ်	လျှောက်ထားသူ		လျှောက်ထားသည့်					လျှောက်ထားသည့် အကြောင်းအရာ
	အမည်	မှတ်ပုံတင်	မြို့နယ်	မြေတိုင်း	မြေကွက်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	
၁။	ဦးကျော်စွာထွန်း	၆/မက(မိုင်)၀၀၂၅၇၇	အင်္ဂမိန်	၆၀	၅	ဦးကျော်စွာထွန်း	၅၊ (၆၀)ရပ်ကွက်၊ ဧရာဝတီလမ်း၊ အင်္ဂမိန်	အမည်ပြောင်း
၂။	ဦးအောင်စိုး	၁၄/မက(မိုင်)၀၀၁၉၇၅	အင်္ဂမိန်	၇၆	၃၀၅	ဦးအောင်စိုး	၃၀၅၊ ဧရာဝတီလမ်း၊ (၇၆)ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂမိန်	အမည်ပြောင်း
၃။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/သမက(မိုင်)၀၀၁၉၇၅	အင်္ဂမိန်	၇၁	၂၅၀၅/က	အိမ်ထောင်စု	၂၅၀၅/က၊ လှိုင်သာယာလမ်း၊ (၇၁)ရပ်ကွက်	ဂရုသစ်
၄။	ဦးကျော်စွာထွန်း	၁၂/သကတ(မိုင်)၀၀၁၅၃၇	အင်္ဂမိန်	၁	၁၆၂	အိမ်ထောင်စု	၁၆၂၊ တပင်ရွာလမ်း၊ ဧရာဝတီရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၅။	အိမ်ထောင်စု	၀/မလ(မိုင်)၀၀၀၆၃၅	သာကေတ	၄/မြောက်	၂၂၁/က	အိမ်ထောင်စု	၂၂၁/က၊ မြို့(၁၂)လမ်း၊ (၄/မြောက်)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၆။	ဦးကျော်စွာထွန်း	၉/မက(မိုင်)၀၀၁၉၇၅	အင်္ဂမိန်	၃၄	၁၀၆၇	ဦးကျော်စွာထွန်း	၁၀၆၇၊ ပိတောက်လမ်း၊ (၃၄)ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂမိန်	အမည်ပြောင်း
၇။	အိမ်ထောင်စု	၁၂/၂ကမ(မိုင်)၀၀၁၅၃၇	မြောက်ဥက္ကလာပ	၂	၁၂၀/က	ဦးကျော်စွာထွန်း	၁၂၀/က၊ သုမိတ္တာ(၁၅)လမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၈။	အိမ်ထောင်စု	၉/မလ(မိုင်)၀၀၀၆၃၅	အင်္ဂမိန်	၄၅	၇၀၀	ဦးကျော်		